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Viitorul nostru - indicii despre vremurile din urmă 

Revelațiile lui Ioan.... B.D. Nr. 8535

20. iunie 1963

ot ceea ce este în acord cu Cuvântul Meu puteți accepta ca adevăr și îl puteți susține ca atare. Și  
astfel știți și voi ce judecată puteți emite atunci când vi se transmite un material de gândire.... 

Aceasta ar trebui să puteți face voi, cei care sunteți învățați direct de Mine.... Pentru că ar trebui să  
respingeți tot ceea ce este greșit și să-i avertizați pe semenii voștri să nu îl accepte. Dacă vreți să  
răspândiți  adevărul  pur  de la  Mine,  acest  lucru presupune,  de asemenea,  să  catalogați  eroarea ca 
provenind de la adversar și să încercați să vă protejați pe voi înșivă, precum și pe semenii voștri, de 
influența acestuia. De asemenea, el se folosește de vase umane pentru a se afirma, pentru a submina 
adevărul pur, pentru că provoacă confuzie în rândul oamenilor care nu mai știu ce ar trebui să accepte.  
Dar, de îndată ce recunoașteți că adversarul Meu este la lucru, este de asemenea de datoria voastră să  
acționați împotriva lui. De aceea vă voi trimite o explicație care, din nou, nu vă poate fi dată decât de  
Cel care știe totul, căruia nimic nu-i este necunoscut și care vă poate transmite această cunoaștere prin 
spirit: Multe lucruri vă sunt ascunse vouă, oamenilor, în semnificația lor, pe care numai Eu le pot 
descifra pentru voi. Și în toate timpurile am indicat prin clarvăzători și profeți evenimente care erau 
încă departe în viitor. Cu toate acestea, în funcție de gradul de maturitate al oamenilor, predicțiile sau  
viziunile Mele erau de cele mai multe ori oferite în mod voalat și era întotdeauna nevoie de un spirit  
treaz pentru a le înțelege corect. Și cum multe profeții se refereau la ultimele zile înainte de sfârșit, ele  
au rămas de neînțeles pentru oameni, pentru că Eu Însumi am refuzat să ridic vălul de îndată ce nu a  
venit timpul. Și imaginile pe care le vedeau erau, de asemenea, secrete pentru văzătorii și profeții Mei,  
iar ei vorbeau, în parte conduși de spiritul Meu, în parte luminați de spiritul Meu, care le permitea să  
vadă lucruri mult în viitor și să le raporteze. Și tot așa există și consemnări care s-au păstrat până  
acum, care povestesc despre viziunile ucenicului Meu Ioan.... Consemnări care își vor găsi explicația 
în ultimele zile, înainte de sfârșit, și care înainte nu aveau sens pentru oameni și, prin urmare, nu au 
fost înțelese de aceștia. Totuși, ele au o semnificație profundă, ele nu au făcut decât să înfățișeze în  
imagini ceea ce a văzut ucenicul Meu, căruia îi era accesibilă viziunea spirituală, dar care nu a putut  
să-și  interpreteze  el  însuși  viziunile,  pentru  că  nu  ar  fi  fost  în  avantajul  său  și  al  semenilor  săi,  
deoarece mai avea în față tot timpul de dezvoltare, care urma să fie folosit prin răscumpărarea lui Iisus 
Hristos.... dar cunoașterea semnificației a celor văzute ar fi înăbușit orice elan spiritual în popor....  
astfel, liberul arbitru ar fi fost limitat. Pentru că știam că la sfârșitul unei perioade de răscumpărare  
activitatea adversarului Meu va lua proporții mari și că nivelul spiritual scăzut al omenirii va fi atât de  
mare la sfârșit, încât o cunoaștere clară a acestuia ar fi fost dăunătoare pentru oameni. Dar i-am permis 
discipolului Meu să vadă toate aceste fenomene finale în mod spiritual, dar într-o stare de veghe....  
când și-a scris viziunile.... el vedea doar imagini care îi erau de neînțeles.... așa cum am vrut Eu....  
Activitatea lui Satana în ultimele zile nu poate fi greșit evaluată, dar voi, oamenii, nu aveți nici o idee  
despre marele dezastru spiritual care se va abate asupra tuturor oamenilor prin activitatea lui.... Iar 
discipolul Meu a văzut toate aceste condiții care, evident, ies la iveală în timpul sfârșitului, inclusiv  
activitatea adversarului, care a fost cauza acestei viziuni îngrozitoare, care a descris în mod figurat 
activitatea sa și care a rămas doar voalată pentru umanitate, deoarece altfel ea ar fi renunțat complet la  
eforturile ei spirituale, având în vedere eșecul și supremația adversarului Meu. Dar Ioan a prevăzut și  
el căderea în abis și încătușarea adversarului Meu și, de aceea, această expresie a ucenicului ar trebui  
păstrată și pentru oameni, căci într-o zi totul le va fi de înțeles, chiar dacă numai în împărăția spirituală  
starea lor spirituală este atât de avansată încât le va veni cunoașterea. Și astfel știți cum să evaluați  
astfel  de mesaje care se presupune că vin de Sus și  totuși  provin din abis....  Știți  că tot  ceea ce 
contrazice acest Cuvânt al Meu este o cunoaștere spirituală eronată și luminează în mod deosebit  

T
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activitatea adversarului Meu în ultimele zile, care vrea să creeze confuzie oriunde poate și care se 
folosește el însuși de numele Meu ca de o acoperire pentru a găsi credință.... Fiți vigilenți și nu vă  
lăsați împinși în întuneric.... când pentru voi strălucește o lumină strălucitoare care vă arată clar calea  
spre Mine, care încă mai vreau să salvez de la sfârșit pe toți oamenii care au doar voința de a fi salvați.  
Căutați-Mă cu toată seriozitatea și cu adevărat, nu vă voi lăsa să cădeți în mâinile adversarului Meu,  
vă voi lumina gândirea de îndată ce apelați cu seriozitate la Mine pentru adevărul pur.... Dar atunci va 
veni  la  voi  prin inimă,  fără  ca  intelectul  să  fie  nevoit  să  devină activ,  pentru că  adversarul  Meu 
folosește intelectul atâta timp cât inima nu i se opune. Trebuie să rupeți în deplină cunoștință de cauză 
legătura cu cel care vrea să distrugă lumea.... Trebuie să vă alăturați Mie cu sinceritate și să-Mi cereți  
să vă protejez de influența lui.... Și cu adevărat, rugăciunea voastră se va împlini de îndată ce va fi 
trimisă la Mine în duh și în adevăr....

Amin

Declarații ale văzătorilor și profeților.... B.D. Nr. 6936

5. octombrie 1957

scultați ce vă anunță spiritul de la Dumnezeu: Văzătorii și profeții au fost aleși de Mine Însumi 
pentru că o sarcină mare și importantă le revine.... de a informa oamenii despre Judecata de Apoi 

și de a-i îndemna să se pregătească pentru ea. Acești văzători și profeți nu vorbesc de la ei înșiși, ci  
doar transmit ceea ce le anunță spiritul Meu. Astfel, o rostire directă a Mea vine la voi, ca să zicem  
așa, care trebuie doar să se folosească de un mediator pentru a nu vă face pe voi, oamenii, lipsiți de 
libertate în gândurile și acțiunile voastre. Prin urmare, puteți crede, dar nu sunteți obligați să o faceți. 
Veți crede acest lucru dacă îi recunoașteți pe văzătorii și profeții acelor mediatori; veți respinge dacă 
vă îndoiți de misiunea lor. Dar vreau să vă fie ușor să-i credeți, vreau să fac misiunea lor evidentă  
permițând să aibă loc evenimentele anunțate de ei, care preced Judecata.... Mă voi asigura că aceste 
anunțuri vor fi răspândite, că mulți oameni vor putea să le ia în considerare și că vor experimenta apoi  
confirmarea lor, pentru că totul se va întâmpla așa cum am prezis prin văzători și profeți. Recunosc, 
Eu.... atunci când am umblat pe Pământ.... am avertizat oamenii împotriva falșilor Hristoși și profeți  
falși și am subliniat că și emisarii adversarului Meu vor fi la fel de răutăcioși. Și acum îi avertizez din  
nou pe oameni să nu se lase prinși în mrejele lui și să nu creadă în mașinațiunile lui, pentru că el este  
la lucru și prin realizări neobișnuite, prin minuni de natură materială, încearcă să trezească în oameni  
credința că se exprimă "puteri din ceruri".... Dar tocmai activitatea Sa neobișnuită din ultimele zile 
necesită și contracararea Mea, care constă în folosirea mijloacelor pentru a reînvia credința slabă sau 
pentru  a  reînvia  credința  pierdută.  Iar  acest  lucru  nu  se  poate  întâmpla  decât  prin  intermediul 
adevărului pur, care provine din sursa adevărului, dar care trebuie să ajungă la voi, oamenii,  prin  
intermediul unor mediatori, pentru că nu-l puteți primi direct voi înșivă. Și astfel le prezint oamenilor  
ceea  ce  au  în  față.  Iar  cei  pe  care  i-am ales  să  fie  mediatori  între  Mine  și  voi,  oamenii,  pot  fi 
recunoscuți de voi ca adevărați profeți, ale căror cuvinte trebuie să le credeți. Și sunt, de asemenea, 
dispus să vă dau dovada că ei vorbesc în numele Meu și vă anunță ceea ce va urma, în sensul că voi 
face foarte curând ca primele anunțuri să devină realitate. Pentru că cea mai importantă funcție a  
acestor văzători și profeți este anunțarea sfârșitului, care este de cea mai mare importanță pentru voi,  
oamenii, și pe care, prin urmare, ar trebui să vă așteptați să fiți pregătiți. Și vi se va da încă o perioadă 
de timp pentru aceasta, care poate fi încă suficientă pentru a vă salva sufletele de la ruină. De aceea,  
nu voi mai ezita mult timp, voi confirma misiunea văzătorilor și profeților Mei, voi urma anunțurile 
lor cu acțiune.... Mai întâi.... înaintea sfârșitului voi zgudui Pământul.... și o să Mă manifest tuturor  
oamenilor printr-un eveniment natural care a fost anunțat în mod repetat prin voința Mea. Căci Eu 
Însumi le-am dat ordinul, iar ei au vorbit doar ca instrumente ale Mele, ca reprezentanți ai Mei pe  
Pământ, care trebuiau să-i îndemne și să-i avertizeze pe oameni în locul Meu. Nu ar trebui să vă 
credeți în siguranță în fața unor astfel de evenimente care mărturisesc despre o putere superioară, ar 
trebui să vă temeți de ele și să credeți că Cuvântul Meu este adevărul, că Eu Însumi vorbesc și am 
vorbit prin ele și că, prin urmare, vă apropiați cu certitudine de o perioadă extrem de dificilă, dacă 
harul Meu nu vă cheamă mai întâi. Te afli în fața unui moment de cotitură în timp și ar trebui să-ți  

A
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conduci viața în conformitate cu această certitudine.... întotdeauna în vederea unui sfârșit brusc care, 
totuși, nu trebuie să sperie pe nimeni care lucrează conștient asupra lui însuși, care se gândește mai  
mult la sufletul său decât la trupul său pământesc, pentru că acesta din urmă nu va pierde nimic, ci 
doar va câștiga....

Amin

Respingerea Cuvântului divin în aroganță spirituală.... B.D. Nr. 7203

6. noiembrie 1958

ricine se închide în fața Cuvântului lui Dumnezeu din aroganță spirituală atunci când acesta îi 
este oferit  de slujitorii  Mei de pe Pământ va trebui într-o zi să răspundă pentru el însuși cu  

severitate, pentru că nu este vorba de o incapacitate spirituală de a recunoaște ceva plin de lumină, ci  
de o respingere din motive josnice pe care adversarul Meu le promovează prin influența sa. "Aroganța  
spirituală" elimină orice examinare, dar aroganța spirituală este un semn evident că ființa umană se 
află sub o influență întunecată, pentru că aroganța spirituală este caracteristica lui care se împotrivește  
Mie pentru că nu vrea să Mă recunoască. Aroganța spirituală a celui dintâi căzut s-a împotrivit și a  
respins lumina care a strălucit prin el, motiv pentru care l-a înconjurat întunericul cel mai adânc. Și 
astfel rămâne în întunericul spiritual ființa umană care, cu aroganță, respinge din nou lumina atunci 
când harul Meu vrea să o lase să strălucească pentru a aduce o licărire de lumină în inimi..... Dar 
motivul  respingerii  este  grav,  pentru  că  poate  fi  respins  și  din  alte  motive  care  nu  sunt  atât  de 
condamnabile, ca însăși aroganța unei persoane. Iar despre aroganță spirituală se poate vorbi atunci  
când o persoană crede că nu mai are nevoie de instrucțiuni, că este suficient de instruită în cunoașterea 
spirituală și că își supraestimează propriile cunoștințe și astfel crede că nu mai are nevoie de alte  
cunoștințe. Cu toate acestea, ființa umană ar trebui să fie totuși pregătită să examineze ceea ce i se  
oferă. Dacă apoi se ține încă de voința sa cu convingere și o respinge din nou, atunci judecata sa nu îi  
va fi creditată, atunci îi lipsește puterea de a judeca din cauza orbirii sale spirituale..... Dar dacă se  
omite orice examinare, atunci omul cu respingerea flagrantă va respinge mâna harului oferit de Mine, 
iar într-o zi responsabilitatea îl va lovi din plin, pentru că într-o zi va veni cunoașterea și atunci poate 
fi prea târziu.... Nimeni nu poate fi obligat să accepte Cuvântul Meu, dar din când în când, fiecare va  
avea ocazia să se confrunte serios cu întrebări de îndoială, pentru că Eu Însumi pun astfel de îndoieli 
în inimile celor care nu sunt încă pe calea cea bună. Și toți oamenii ar trebui să ia atitudine în legătură  
cu astfel de întrebări, iar ei ar avea numai de câștigat, pentru că vor primi cu siguranță clarificări dacă 
își doresc cu adevărat acest lucru. Dar acum se va dovedi dacă ființa umană își dorește cu adevărat  
adevărul.... pentru că acesta îi va fi cu siguranță oferit. Dar aroganța spirituală îl respinge imediat, 
pentru că acela vrea acest lucru și voința lui va fi cu siguranță împlinită și de cei care au același spirit.  
Aroganța a dus la căderea fostei ființe de lumină și, prin urmare, aroganța este, de asemenea, natura  
tuturor urmașilor săi, ceea ce îi caracterizează fără echivoc și pe aceștia ca fiind urmașii săi. Și trebuie  
făcut un mare pas, natura ființei umane trebuie să caute serios să se schimbe.... Ființa umană trebuie să 
coboare din aroganță în umilință și astfel să se desprindă complet de adversarul Meu și să vină la Mine 
în cea mai profundă umilință.... Numai atunci va străluci o lumină în inima omului și numai atunci va  
putea recunoaște darul prețios al harului, care este Cuvântul Meu pentru fiecare persoană și pentru 
mântuirea sa. Numai atunci va accepta cu recunoștință ceea ce iubirea Tatălui îi oferă copilului Său.... 
Atunci el va flămânzi de mâncare și de băutură, dar va fi satisfăcut în mod constant de dragostea  
Mea....

O

Amin

Adversarul nu este împiedicat în lucrarea sa.... B.D. Nr. 8691

3. decembrie 1963

u Însumi sunt, într-adevăr, stăpânul Cerului și al Pământului și nicio ființă nu se va putea opune 
voinței Mele, și totuși nu contest dreptul adversarului Meu în domeniul care este împărăția lui: 

Lumea pământească, care conține tot ceea ce încă îi aparține și unde își poate exercita apoi influența 
E
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atunci când ființa spirituală în dezvoltare a ajuns la stadiul de ființă umană....  Atunci el  va presa  
această ființă spirituală.... ființa umană.... va asupri ființa umană în toate felurile pentru a-i împiedica 
dezvoltarea și pentru a o trage înapoi în adâncul din care a urcat într-un proces nesfârșit de lung.....  
Deci, atunci el este Domnul în lumea sa.... Și în aceasta voi, oamenii, aveți explicația de ce permit 
atâtea dezastre, de ce nu intervin acolo unde activitatea adversarului Meu este vizibil recunoscută.... El 
are un drept asupra voastră, oamenilor, din moment ce odată l-ați urmat de bunăvoie în abis, și el se  
folosește de asemenea de acest drept pentru a vă menține sub controlul său. Dar voi înșivă îi puteți  
rezista, pentru că posedați liberul arbitru. Și nici nu vă lipsește puterea, dacă doar o cereți de la Mine.  
Dar adversarul Meu nu va fi împiedicat de Mine în activitatea sa. Căci lumea pământească este partea  
lui.... chiar și toată materia asupra căreia el nu are control este partea lui, pentru că ea adăpostește 
substanța spirituală căzută, care este doar temporar retrasă de la controlul său din cauza legăturii în 
materie. Dar de îndată ce trece pe Pământ ca ființă umană, el își poate exercita din nou puterea asupra 
ei fără a fi împiedicat de Mine.... Și el se folosește cu adevărat de ea. Dar el are un adversar foarte 
puternic în Iisus Hristos, Răscumpărătorul divin.... Și fiecare persoană se poate întoarce la El pentru a 
se elibera de dușmanul sufletelor. Căci Iisus este mai puternic decât el și el eliberează orice suflet de  
puterea lui, care doar Îi cere acest lucru și își dovedește credința în El și în actul Său de Mântuire prin 
rugăciunea sa, care astfel Mă recunoaște și pe Mine Însumi, Care m-am făcut om în Iisus pentru a 
răscumpăra toate spiritele căzute.... Astfel, puterea adversarului pe Pământ este imensă și totuși el își 
găsește stăpânul în Iisus Hristos.... Și oricât de mare ar fi puterea lui asupra oamenilor, aceștia au 
totuși în Iisus Hristos un Mântuitor și Răscumpărător din puterea lui....  Așadar, omul nu se poate 
aștepta de la Mine, Dumnezeul și Creatorul său din veșnicie, să opresc activitatea adversarului Meu, 
să-l împiedic să săvârșească fapte rușinoase, pentru că Eu nu-i iau dreptul de a influența omul în toate  
felurile pentru a-l păstra pentru sine.... Dar omul însuși nu trebuie să permită acest lucru, pentru că el  
poate să se adreseze oricând lui Iisus Hristos pentru a-l elibera de temnicerul său, pentru a-l ajuta să se 
elibereze de puterea la care este supus fără ajutorul lui Iisus Hristos. Cât de des rostiți voi, oameni  
buni, cuvintele: "De ce permite Dumnezeu acest lucru?...." Eu nu Îl împiedic pe adversarul Meu să-și  
desfășoare activitatea pentru că v-ați dat cândva în stăpânirea lui și el este și astăzi stăpânul vostru, 
dacă voi înșivă nu vreți să vă eliberați de el și să vă apropiați de Iisus Hristos pentru a vă răscumpăra  
de el. Dar Eu știu, de asemenea, ce este cel mai bine pentru voi și pentru fiecare suflet.... Cunosc 
natura fiecărui suflet în parte, știu cum se poate maturiza, iar lumea întunecată trebuie să Mă servească 
și ea, pentru că voi ști și Eu cum să dirijez acțiunile forțelor întunecate astfel încât să fie în beneficiul  
sufletelor oamenilor care vor doar să se elibereze de sub controlul său și să se îndrepte spre Mine. Iar  
voința însăși a ființei  umane va fi  întotdeauna decisivă, pentru că ea este liberă....  Atâta timp cât  
spiritualul  este  legat  în  operele  creației,  adversarul  Meu nu poate  influența  acest  spiritual;  dar  în  
stadiul de ființă umană are dreptul să o facă, deoarece este vorba de decizia liberă a ființei, pe care 
adversarul vrea să o câștige pentru sine. De aceea, el folosește orice ocazie, și cu cât ființa umană este 
mai îndepărtată de Mine, cu atât este mai mult la mila lui, cu atât mai puțin stabilește legătura cu 
Mine, sau de asemenea: Atâta timp cât nu-l recunoaște pe Iisus Hristos și nu se refugiază în El în  
adversitatea sa, el este la mila puterii adverse, care este însă determinată de însăși voința sa liberă. Eu 
am cu siguranță puterea și pot împiedica totul, chiar și activitatea adversarului Meu, dar atunci ar fi 
inutilă umblarea ființei umane pe Pământ, unde ea însăși trebuie să se decidă în mod liber pentru Mine 
sau pentru el. Cu toate acestea, voi, oamenii, ar trebui să înțelegeți și de ce vi se impun încercări grele,  
și de ce el vă pune adesea pe voi, oamenii, în cele mai grele suferințe, iar Eu nu Mă împotrivesc,  
pentru că voi  înșivă nu vă întoarceți  la  Mine pentru ajutor,  iar  acesta  este  scopul  real  al  tuturor  
greutăților,  pe care,  prin urmare, le permit pentru ca voi să vă găsiți  calea spre Mine....  Cu toate 
acestea, puteți crede că nu vă voi lăsa singuri și vă voi ajuta în orice moment dacă vă străduiți să vă  
îndepărtați  de  el  și  vă  refugiați  cu  încredere  în  Mine,  iar  acum Mă  recunoașteți  și  pe  Mine  ca 
Dumnezeu și Tată al vostru.... dacă Îl chemați pe Iisus pentru iertarea vinovăției voastre și eliberarea  
de dușman, care luptă și el pentru voi pentru a nu vă pierde.... dar, cu adevărat, puterea Mea este mai  
mare  și,  dacă  Mă  chemați  în  spirit  și  în  adevăr,  veți  fi  și  voi  eliberați  de  el,  iar  viața  voastră 
pământească nu va fi fost în zadar....

Amin
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Departe de Dumnezeu.... Sfârșitul.... B.D. Nr. 7672

12. august 1960

aptul că oamenii s-au distanțat atât de mult de Mine este un semn clar al vremurilor, căci astfel ei  
înșiși își trag sfârșitul, deoarece viața pământească nu-și mai îndeplinește scopul.... ca oamenii să 

caute și să găsească unirea cu Mine.... Viața pământească le-a fost dată doar în acest scop: Pentru a 
face ultimul pas spre întoarcerea la Mine, pentru a ridica distanța pe care și-au creat-o singuri prin 
apostazia lor față de Mine. În viața pământească li se oferă acum ultima ocazie de a-și recunoaște  
greșelile care i-au făcut să cadă la o distanță abisală de Mine.... Prin iubirea și harul Meu, această  
distanță a fost deja redusă într-o asemenea măsură prin trecerea lor prin lucrările creației, încât acum 
sunt pe punctul de a se întoarce la Mine, dar acest lucru trebuie să aibă loc din propria lor voință, iar în  
acest scop, persoanei căzute odată i s-a dat scurta perioadă de timp a vieții pământești, care este, de  
asemenea, pe deplin suficientă pentru a ajunge la scopul final.... unirea cu Mine..... Cu toate acestea,  
oamenii nu se gândesc la scopul vieții  lor pământești,  privesc totul doar cu ochii lumii, nu reduc 
distanța față de Mine, ci mai degrabă o măresc, pentru că nu au iubire în ei înșiși și asta înseamnă 
întotdeauna o  distanță  mare  față  de  Mine.  De aceea,  a  sosit  momentul  în  care  Pământul  nu mai  
servește ca stație de formare pentru spirit, când își pierde scopul....  când a devenit inutil ca ființa 
umană să rămână pe Pământ, deoarece nu face decât să folosească greșit șederea sa și face ca distanța  
față de Mine să crească mult mai mult. Iar acest lucru înseamnă un pericol extrem pentru sufletul 
ființei umane, care trebuie să fie din nou alungat în materie, care se va scufunda din nou la o adâncime 
infinită. De aceea, voi, oamenii, vă confruntați cu o mare transformare, pentru ca Pământul să-și poată 
îndeplini din nou menirea: Să aducă sufletul la maturitate. De aceea, oamenii din prezent provoacă ei  
înșiși sfârșitul vechiului Pământ, căci Eu vreau să restaurez vechea ordine și să fac ca Pământul să  
devină din nou o stație  de formare pentru spirit,  ceea ce necesită  însă dizolvarea și  remodelarea 
creației, care include și oamenii care nu recunosc sensul și scopul vieții pământești și trăiesc doar o 
viață pur pământească, fără să se gândească la sufletele lor. Și indiferent de ceea ce voi lăsa să se 
întâmple mai întâi, nimic nu va mai aduce o schimbare în oameni, în afară de câteva excepții care Mă 
vor găsi încă în ultimul ceas și pe care vreau, de asemenea, să îi salvez de la cădere. Oamenii nu au 
credință în Mine, care sunt viu, iar o credință moartă este incapabilă să trezească sufletele la viață.  
Pentru că oamenii trăiesc fără dragoste. Ei nu acordă nici o atenție greutăților semenilor lor, simt doar 
o puternică iubire de sine, iar această iubire îi împinge din nou în brațele adversarului și astfel distanța  
față de Mine crește tot mai mult, pentru că numai iubirea stabilește unirea cu Mine și pentru că lipsa  
de iubire nu face decât să dovedească distanța față de Mine. Și, prin urmare, timpul care încă vă mai 
desparte pe voi, oamenii, de sfârșit, va deveni din ce în ce mai scurt.... fie că credeți sau nu.... Este  
efectul legal al lipsei de bunătate a oamenilor, pe care numai o schimbare în dragoste ar putea să o 
inverseze,  dar  care  nu  mai  poate  fi  așteptată  pe  acest  Pământ.  Viața  pământeană  nu  este  decât  
maturizarea sufletului....  dar nici  o ființă umană nu este conștientă de această sarcină care îi  este  
încredințată, în afară de mica Mea turmă, care, totuși, nu poate opri transformarea acestui Pământ, ci  
va locui pe Noul Pământ ca seminție a noii rase umane. Și o soartă extrem de glorioasă îi așteaptă, 
ceea ce ar trebui să fie cu adevărat cel mai important lucru pentru ca oamenii să se străduiască în 
aceste ultime zile.... Cu toate acestea, nu va fi crezut niciodată și nicio ființă umană nu poate fi forțată 
să creadă. Dar veți fi informați din nou și din nou, pentru că până la sfârșit voi lăsa vocea Mea să  
răsune și să avertizeze toți oamenii, și până la sfârșit fiecare persoană va avea încă posibilitatea de a 
realiza schimbarea în sine.... să tindă spre un alt scop decât lumea pământească.... Binecuvântat este  
cel care încă se folosește de timpul scurt, care își modelează natura în iubire, pentru că nu va trebui să  
se teamă de sfârșit, pentru că atunci va face parte și el din ai Mei, pe care brațul Meu puternic îi va  
proteja și salva....

F

Amin
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Necredința la sfârșit.... B.D. Nr. 7549

15. martie 1960

u mai este mult timp până la sfârșit.... și dacă și voi credeți că sfârșitul anunțat se află în viitorul  
îndepărtat.... veți fi surprinși de cum semnele se înmulțesc și devine mult prea evident în ce ceas 

trăiți.  Dar totul se va desfășura întotdeauna în limitele firescului, iar acest lucru vă va permite să  
sperați că sfârșitul va întârzia să apară. Cu toate acestea, voința voastră va rămâne liberă până în  
ultima zi, pentru că nu vă puteți atinge scopul prin constrângere, care constă în stabilirea legăturii cu  
Mine, în ridicarea mâinilor spre Mine de bunăvoie și în recunoașterea Mea, pe care până acum nu ați  
vrut să Mă recunoașteți. Prin urmare, viața pământească va avea mari pretenții de la voi, veți avea de 
îndurat multe greutăți pe Pământ și veți avea mereu posibilitatea de a vă întoarce la Mine.... Dar totul  
se va întâmpla în mod natural, ceea ce, totuși, persoana trezită va recunoaște ca fiind ultimul semn 
înainte de sfârșit.  Și  dacă vă tot  anunț că sunteți  aproape de sfârșit....  că mai aveți  puțin timp la  
dispoziție pe acest Pământ, ar trebui să luați acest anunț foarte în serios și să nu îl amânați mereu în 
viitor, așa cum este opinia oamenilor.... Ar trebui să înțelegeți cuvintele așa cum vă sunt date, ar trebui  
să le luați literal, și veți face numai bine să faceți așa.... Căci s-a apropiat vremea când Pământul va fi  
curățat și un Pământ Nou va răsări din nou.... Dar, oricât de urgent M-aș adresa vouă, nu veți crede și 
nu vă pot da altă dovadă a adevărului Cuvântului Meu decât faptul că veți fi foarte curând surprinși de 
evenimentul  natural  și  că  vă puteți  aștepta  cu siguranță  la  sfârșit.  Știți  însă  dacă veți  supraviețui  
primului sau veți cădea voi înșivă victime ale evenimentului natural?. De aceea, considerați că acesta 
este sfârșitul, pentru că mulți oameni își vor găsi sfârșitul și viața lor nu va mai dura mult. De aceea,  
nu fiți nepăsători și pregătiți-vă, chiar dacă viața pământească din jurul vostru se conturează ca și cum 
ar exista doar o zidire și o înflorire.... Doar o zi și totul va fi trecut și va fi căzut pradă distrugerii prin  
forțele naturii, iar supraviețuitorii se vor confrunta cu imagini teribile, pentru că aceasta este voința 
Mea ca ei să-și vină în fire și să se folosească încă de ultimul timp de grație care le-a mai rămas până 
la sfârșit. Pentru că tot ceea ce v-am anunțat vouă, oamenilor, prin văzători și profeți, se va adeveri, și  
veți experimenta în curând adevărul Cuvântului Meu, și binecuvântat este cel care a acceptat Cuvântul 
Meu și  apoi  găsește  calea spre  Mine,  pentru că el  va găsi  întotdeauna o cale  de ieșire  în  marea 
adversitate, el va experimenta în mod vizibil ajutorul Meu, pe care l-am promis tuturor celor care Mă 
cheamă....  Căci  de  aceea  vă  vorbesc,  pentru  ca  să  cereți  putere  înainte  și  apoi,  în  cea  mai  mare 
adversitate, când va trebui să vă bazați doar pe ajutorul Meu.... Vă va fi dat, căci Eu nu uit pe ai 
Mei..... Prin urmare, asigurați-vă că sunteți numărați ca fiind ai Mei.... Chemați-Mă în vremuri de 
nevoie și vă voi asculta....

N

Amin

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu - 13/158



Încheierea unei perioade de răscumpărare 

Perioade fixe de timp ca epoci de răscumpărare.... B.D. Nr. 8085

22. ianuarie 1962

naintea Mea o mie de ani sunt ca o zi.... pentru Mine este cu adevărat irelevant când vă întoarceți la  
Mine, cât timp stați departe de Mine, pentru că Eu știu că într-o zi veți veni cu siguranță la Mine și 

atunci  veți  fi  uniți  cu Mine pentru totdeauna....  Dar voi  înșivă suferiți  nespus de mult  în această 
perioadă de îndepărtare, căci numai unirea cu Mine este o fericire.... Și Eu vă iubesc și de aceea vreau 
să scurtez timpul de nenorocire pentru binele vostru.... Nu vreau să suferiți, dar în înțelepciunea Mea  
văd binecuvântarea suferinței pentru voi, pentru că vă poate determina să vă grăbiți să vă întoarceți la  
Mine, pentru că vă poate schimba atitudinea și voința. Dar fac tot ceea ce Îmi stă în putere pentru a  
scurta durata rezistenței voastre, fără a vă afecta însă liberul arbitru. Pentru că acest lucru determină  
însăși durata îndepărtării voastre de Mine, iar Eu nu o forțez.... Astfel, deși timpul este irelevant pentru 
Mine,  planul  Meu  de  Mântuire  determină  totuși  perioadele  de  timp  care  au  fost  alocate  pentru 
dezvoltarea spirituală.... adică, planul Meu de Mântuire este de asemenea determinat în termeni de 
timp și va fi respectat în conformitate cu dragostea și înțelepciunea Mea.... Sunt planificate epoci de  
răscumpărare  care  sunt  limitate,  astfel  că  se  prezintă  mereu  noi  oportunități  de  dezvoltare....  în 
previziunea înțeleaptă că rezistența mereu nouă din partea lumii spirituale căzute necesită și  ea o 
anumită reajustare.... sau, de asemenea: Că trebuie restabilită din când în când ordinea legală, care 
ignoră  complet  spiritualul  în  rezistență  care,  astfel  împiedică  o  dezvoltare  ascendentă....  Aceste 
perioade de timp fixe sunt, prin urmare, "epoci de răscumpărare", care sunt irevocabil întrerupte de 
Mine și semnifică astfel sfârșitul unei perioade vechi și începutul unei noi perioade de dezvoltare care 
nu poate fi determinată de voi, oamenii, în termeni de timp, dar la care oamenii se pot aștepta cu  
siguranță  incontestabilă  în  momentele  în  care  o  dezvoltare  spirituală  ascendentă  nu  mai  este 
recunoscută. Dar este, de asemenea, în planul Meu veșnic de Mântuire, că o astfel de cunoaștere va fi  
și va rămâne nedovedită pentru oameni.... Căci începutul și sfârșitul diferitelor "epoci" sunt atât de 
îndepărtate, încât oamenilor le lipsește orice cunoaștere și numai cei treziți spiritual acceptă aceste 
cunoștințe ca fiind credibile.... În fața Mea o mie de ani sunt ca o zi.... Dar voi, oamenii, aveți impresia  
că timpul este incomensurabil de lung și că l-ați putea scurta voi înșivă dacă v-ați strădui cu seriozitate  
să vă răscumpărați din forma pe care o puteți realiza și în viața pământească ca ființă umană.... Pentru 
că toate mijloacele de ajutor sunt cu adevărat la dispoziția voastră, numai că voința voastră nu poate fi  
forțată să vă schimbe natura în iubire.... Totuși, această transformare în iubire trebuie să se realizeze,  
iar pentru aceasta nu ați avut nevoie decât de un timp foarte scurt.... Iar dacă o perioadă de dezvoltare  
se încheie fără ca voi să vă atingeți scopul, atunci, din nou, o prelungire nesfârșită a stării voastre  
departe de Dumnezeu poate fi soarta voastră, ceea ce este extrem de chinuitor pentru voi, dar nu face 
decât să Mă facă să creez pentru voi mereu și mereu noi posibilități, pentru spiritualul care încă Îmi 
rezistă, pentru a vă promova maturizarea.... Pentru că știu că într-o zi Îmi voi atinge țelul, iar pentru 
Mine nu există conceptul de timp.... totul este prezent pentru Mine.... chiar și trecutul și viitorul.... Voi 
nu înțelegeți acest lucru atâta timp cât gândirea voastră este încă limitată. Dar într-o zi veți înțelege și  
veți găsi de neînțeles că voi înșivă Mi-ați rezistat atât de mult timp.... Pentru că unirea va avea loc 
irevocabil o singură dată, iar asta înseamnă și o fericire nemărginită, în care toate suferințele trecute se  
vor estompa, în care veți lăuda și recunoaște doar iubirea Mea care v-a urmărit până în cele mai adânci  
adâncimi și care nu s-a oprit până nu a ajuns la țintă....

Î

Amin
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Noua perioadă de răscumpărare.... B.D. Nr. 8345

2. decembrie 1962

u se mai poate aștepta o mare ascensiune spirituală pe acest Pământ, doar câțiva vor mai găsi și 
vor merge pe calea cea bună, care duce la Mine.... înapoi în casa Tatălui. Cu siguranță că vor 

exista pretutindeni oameni care se vor strădui să lucreze pentru Mine și pentru Împărăția Mea, care, cu 
devotament sincer față de Mine, vor apăra dogmele de credință care se aplică în diferitele organizații 
ecleziastice.... Ei vor avea bunăvoința de a transmite adevărul oamenilor și vor face acest lucru dacă 
spiritul Meu poate lucra prin ei, precum și dacă predică pentru Mine și pentru Împărăția Mea. Cu toate 
acestea, sunt puțini cei care își iau în serios modelarea sufletului, a căror credință în Mine îi face să  
creadă într-o responsabilitate față de Mine și care, prin urmare, trăiesc o viață pământească conștientă.  
Majoritatea este și rămâne indiferentă, indiferent cât de puternici sunt vorbitorii lor..... Tot ceea ce este 
spiritual este respins doar cu un zâmbet superior, pentru că le apare oamenilor ca fiind fantezie și ireal 
și, prin urmare, nu îi captivează nici pe ei. Cu toate acestea, de dragul celor puțini, ar trebui să se 
lucreze cu nerăbdare, pentru că simplul fapt de a fi salvat un suflet de la distrugere, de a-l salva de la 
un drum repetat prin creațiile pământești, este un succes atât de mare încât niciun efort nu ar trebui 
cruțat, pentru că acel suflet îi va mulțumi veșnic Mântuitorului său pentru că l-a condus pe calea cea 
bună. Se pare că mulți oameni se întorc la credință.... Dar și mai mare este numărul celor care cad și  
își abandonează cu nepăsare credința în Mine, care nu recunosc actul de mântuire al lui Iisus Hristos 
ca o lucrare de ispășire pentru întreaga omenire.... Și tocmai pentru că credința în Iisus Hristos scade  
din ce în ce mai mult, adversitatea spirituală devine și ea din ce în ce mai mare și va duce în cele din 
urmă la  desființarea lucrării  de  creație  pe Pământ,  deoarece trebuie  împiedicată  coborârea și  mai 
adâncă în întuneric, ceea ce se întâmplă prin îndepărtarea substanței spirituale aparținând adversarului  
Meu, prin alungarea acestei substanțe spirituale din nou în creația materială. Vă repet mereu că pe 
acest Pământ nu este de așteptat nicio schimbare spirituală în bine, că va începe o nouă perioadă de  
răscumpărare și că aceasta este o schimbare atât spirituală, cât și pământească în același timp, pentru 
că nu va rămâne nimic din ceea ce trăiește și există pe, în și deasupra Pământului, ci totul va suferi o  
schimbare, va apărea un Nou Pământ și acest Nou Pământ va începe din nou în ordine legală, astfel  
încât o dezvoltare ulterioară a tot ceea ce este spiritual va fi din nou asigurată pe el și astfel procesul 
de întoarcere va continua în această ordine legală. Faptul că voi, oamenii, credeți sau nu acest lucru, 
nu hotărăște planul Meu de veșnicie, dar voi, cei care nu vreți să credeți în afirmațiile Mele, veți fi  
surprinși de cât de repede se va ivi ziua în care primele anunțuri se vor adeveri: Atunci când veți putea  
încă  experimenta  un  ultim  semn  din  partea  Mea,  care  vă  va  confirma  adevărul  tuturor  acestor  
anunțuri.... Tocmai acei oameni care se cred superiori intelectual față de semenii lor neagă astfel de  
anunțuri de sfârșit și, astfel, se îndoiesc și ei de adevărul Cuvântului Meu care este transmis direct de 
Sus pe Pământ..... Dar cine altcineva ar putea da o astfel de prezicere precisă dacă nu Cel căruia i-a 
fost  dată  toată  puterea  și  care  este,  de  asemenea,  Domn  peste  toate  puterile  Cerului  și  ale  
Pământului?.... Puteți accepta cu adevărat Cuvântul Său ca fiind sigur și cert, pentru că nu numai că 
vorbesc, ci și explic tot ceea ce vi se întâmplă ca fiind impus de dragostea, înțelepciunea și puterea  
Mea, pentru că acest lucru este necesar pentru sufletele care Mă vor mai chema în ultimul ceas, înainte  
de a veni sfârșitul. Nu vreau să obțin nimic altceva prin previziunile Mele decât să vă trezesc simțul  
responsabilității, astfel încât să vă imaginați că sunteți aproape de sfârșit și să vă întrebați dacă și cum 
puteți supraviețui în ochii Dumnezeului și Creatorului vostru..... Nu trebuie să-i credeți pe cei care 
neagă un sfârșit, care vor să trezească în voi, oamenii, speranța unui timp care se va schimba în bine....  
într-un moment de cotitură spirituală care va avea loc încă pe acest Pământ, ceea ce necesită doar o 
altă rasă umană care să trăiască conform voinței Mele.... O astfel de rasă umană nu se va mai găsi pe 
acest  Pământ,  deoarece  spiritualizarea  va  continua  și  numai  ea  va  duce  la  sfârșitul  acestei  epoci  
pământești. Căci Pământul este menit să fie o școală a spiritului, dar numai materia domină gândurile  
oamenilor și, prin urmare, ei înșiși vor redeveni materie, pe care o doresc mai presus de orice și uită  
complet de un Dumnezeu care le-a dat viața pământească de dragul unui scop anume.... Acest scop nu 
este îndeplinit de oameni, acest scop nu mai este îndeplinit nici de pământul însuși, căci întreaga 
ordine divină a fost răsturnată, Pământul a devenit împărăția adversarului Meu care vrea să împiedice 
orice dezvoltare ascendentă a spiritualității.... Iar voi, oamenii, care încă mai credeți într-o schimbare 
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spirituală a oamenilor de pe acest Pământ, sunteți orbi din punct de vedere spiritual, vă lipsește orice  
iluminare interioară, sunteți determinați doar de bunul simț să faceți afirmații și să negați revelațiile 
divine și să le prezentați ca pe o expresie a spiritului advers, altfel ar trebui să recunoașteți voi înșivă 
stadiul în care a ajuns omenirea și mai degrabă să tăceți, chiar dacă voi înșivă nu sunteți în stare să 
credeți într-un sfârșit....  dar nu vă dezvăluiți  lipsa de cunoștințe prin afirmații false care contrazic 
predicțiile Mele.... Căci și voi va trebui să răspundeți pentru asta, pentru că îi împiedicați pe oameni să 
reflecteze asupra vieții lor greșite și astfel să se întoarcă la Mine, ceea ce trebuie să se întâmple încă  
înainte de sfârșit, sufletul trebuie să fie salvat de la soarta cumplită a unei noi izgoniri în creațiile 
Pământului....

Amin

Referire la numeroasele greutăți dinaintea sfârșitului.... B.D. Nr. 8387

20. ianuarie 1963

ulte greutăți vor trece încă peste Pământ, dar numai cei direct afectați de ele vor putea beneficia  
spiritual de pe urma lor, dacă nu sunt complet împietriți.... Cu toate acestea, semenii lor nu vor 

fi impresionați de acestea pentru mult timp și, prin urmare, vor fi afectați și ei în alte moduri, pentru  
că, într-adevăr, am multe mijloace de educație la dispoziția Mea, pe care trebuie să le folosesc dacă nu  
vreau să las oamenii să se rătăcească și să-i pierd complet în favoarea adversarului Meu. Căci este ca o  
boală faptul că ei preferă să împlinească voința celui care vrea să-i ruineze decât a Mea, care totuși 
vrea să-i ajute la fericire.... înștiințările și admonestările Mele nu au prea mult efect, iar ei trebuie să 
fie afectați în mod serios pentru ca gândirea lor să se schimbe și să se întoarcă la Mine. Doar greutățile 
pe care nu le pot depăși singuri îi pot împinge la Mine.... Numai astfel de greutăți, în care orice ajutor 
pare imposibil, îi pot determina să se roage, să Mă cheme în duh și în adevăr. Și dacă nu sunt complet 
împietriți, dacă mai există încă o scânteie de credință într-un Dumnezeu și Creator atotputernic și plin 
de iubire, atunci ei Mă vor chema și le voi dovedi că sunt Eu Însumi, pentru că vreau doar ca ei să aibă 
o credință  vie  în  Mine.  Căci  numai  o credință  vie  le  va da putere  să  reziste  în  orice  adversitate 
pământească. Pentru că, de vreme ce este timpul sfârșitului, nici timpul necazurilor nu va înceta și va 
afecta mereu și mereu oamenii sub o formă diferită, și atunci o credință vie este un ajutor puternic,  
pentru că încrederea în Mine le permite oamenilor să suporte totul mai ușor și să aștepte ajutorul cu  
convingere. Și veți primi informații din toate părțile despre tot felul de nenorociri și dezastre, iar apoi  
veți crede mereu că intenționez să schimb inimile oamenilor, că nimic, orice ar fi, nu se va întâmpla 
oamenilor fără motiv și fără sens. Și deseori trebuie să folosesc astfel de mijloace acolo unde nu există 
nici o cauză umană, nici un eșec uman, pentru că ei nu sunt meniți să recunoască neajunsurile sau  
păcătoșenia  semenilor  lor,  ci  sunt  meniți  să  Mă recunoască  pe  Mine  Însumi  ca  fiind  la  originea  
condițiilor care îi pun în cea mai mare adversitate.... Pentru că ei ar trebui să Mă cheme și nu să 
aștepte ajutor de la semenii lor care nu îl pot da. Oamenilor nu le rămâne decât o singură salvare,  
aceea  de  a  stabili  ei  înșiși  legătura  cu  Mine,  căci  sfârșitul  va  veni  irevocabil,  iar  perioada  de 
adversitate care precede sfârșitul nu poate fi suportată decât de oamenii care se unesc intim cu Mine 
și, prin urmare, pot fi siguri în mod constant de ajutorul Meu. Pentru că Eu vă iubesc pe voi, oamenii,  
și vreau să vă ajut.... Am puterea de a face acest lucru și, prin urmare, vă pot ajuta.... vreau doar să vă  
apropiați voi înșivă de Mine, să luați calea spre Mine, pentru ca și voi să fiți acum salvați și să nu vă 
temeți de sfârșitul final.... Pentru că va fi nevoie de multă putere pentru a rezista tuturor atacurilor 
adversarului Meu, și ar trebui să acceptați în mod constant această putere de la Mine. Dar pentru  
aceasta este nevoie de o legătură sinceră cu Mine, care să vă asigure și o măsură de putere, astfel încât  
să puteți ieși victorioși din toate provocările. Și cu cât sfârșitul este mai aproape, cu atât veți fi expuși  
la mai multe greutăți și necazuri, pentru că nu a mai rămas mult timp, iar intervenția Mea vizibilă este  
poruncită prin care mai puteți scăpa de cea mai rea soartă.... izgonirea în materie, în noile creații ale  
Pământului.  Această  soartă  este  atât  de  îngrozitoare  încât  toate  greutățile  pământești  par  mici  în 
comparație cu aceasta, dacă ați putea măcar să măsurați amploarea celei dintâi. Dar s-ar putea să nu vă  
decideți să vă schimbați în frică și anxietate și, prin urmare, nu puteți primi o imagine de ansamblu  
completă, doar soarta vă poate fi prezentată din nou și din nou și (ceea ce) puteți crede sau nu.... Dar 
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într-o zi Îmi veți fi recunoscători când veți fi fost cruțați de această soartă îngrozitoare din cauza unor 
mari greutăți pământești.... Timpul se apropie irevocabil de sfârșit pentru oamenii de pe acest Pământ,  
iar  acest  lucru  explică  și  loviturile  severe  ale  destinului  care  îi  afectează  pe  oameni....  Dar  cum 
dragostea  s-a  răcit  între  oameni,  nici  compasiunea  nu  ajunge  prea  departe....  Numai  atunci  când 
oamenii  sunt ei  înșiși  afectați,  astfel  de greutăți  și  suferințe vor avea un efect,  astfel  încât  ei  vor 
reflecta asupra lor înșiși și, măcar o dată, își vor îndrepta spiritual gândurile spre Cel care este Domnul  
vieții și al morții, al Cerului și al Pământului, care este Autorul tuturor creațiilor, pentru Care totul este  
posibil,  pe  Care  voi,  oamenii,  trebuie  doar  să-L chemați  cu  încredere  deplină  pentru  a  primi  în 
siguranță ajutor și, astfel, și dovada că este El Însuși, astfel încât credința voastră să prindă viață.... Ați  
putea  reduce  voi  înșivă  amploarea  suferinței  voastre  dacă  v-ați  întoarce  la  credința  pe  care  voi, 
oamenii, ați pierdut-o, căci aceasta este cauza creșterii stării de adversitate, că s-a ajuns la cel mai  
scăzut nivel spiritual, că oamenii nu cred și nici nu practică iubirea și, prin urmare, umblă în întuneric  
total.... Dar ei trebuie să învețe să recunoască un Dumnezeu și Creator, trebuie să creadă în El și în  
iubirea Lui infinită, și atunci li  se va permite să experimenteze această iubire în orice adversitate 
pământească și spirituală.... Cu toate acestea, chiar și cele mai severe lovituri ale destinului nu vor  
reuși adesea să producă o schimbare în oameni și, prin urmare, ei înșiși provoacă o cădere, ei înșiși 
contribuie la distrugerea Pământului și la crearea unuia nou, deoarece acesta este destinat să servească 
spiritualității pentru o dezvoltare ascendentă. Și această sarcină spirituală a devenit imposibilă pentru 
că oamenii înșiși eșuează și, prin urmare, totul trebuie să fie redirecționat din nou, că totul trebuie să  
fie readus din nou în ordinea legală care a ieșit din ea.... că o lucrare de transformare are loc, prin 
urmare, pe acest Pământ, conform planului veșniciei.... Cu toate acestea, grija Mea de iubire se va 
aplica în continuare tuturor oamenilor până la sfârșit.... Voi folosi în continuare toate mijloacele care 
promit succesul, astfel încât numărul celor care sunt alungați în materie să fie redus, pentru ca ei să 
poată  din  nou  să  parcurgă  cursul  lor  de  dezvoltare  de  la  abis  la  înălțime,  care  este  într-adevăr 
îngrozitor de chinuitor, dar cu toate acestea, spiritualul este luat din mâinile adversarului Meu, altfel  
nu ar putea exista veșnic nici o întoarcere la Mine....

Amin

Referiri reînnoite la dezastre și război.... B.D. Nr. 8717

6. ianuarie 1964

n mod neobișnuit, timpul care vine vă va împovăra, căci evenimentele mondiale intră într-o nouă 
fază, tulburările dintre națiuni sunt în creștere, fiecare vede dușmanul în celălalt și nu se face nimic 

serios pentru a instaura pacea, deși toți oamenii tânjesc după ea. Dar materialismul este forța motrice a 
tuturor planurilor și intențiilor și toată lumea încearcă să obțină cele mai mari avantaje, însă gândurile  
și sentimentele nimănui nu sunt drepte și conduse de emoții bune, iar loviturile destinului sporesc frica 
și neliniștea, pentru că Dumnezeu încă încearcă să se facă cunoscut oamenilor în toate felurile, pentru 
că  numai  credința  în  El  și  în  puterea  Lui  este  contrabalansul  potrivit  pentru  toate  greutățile  și 
suferințele cu care vă confruntați voi, oamenii. Și, prin urmare, dezastrele naturale se vor înmulți și 
ele, pentru ca o Putere superioară să fie recunoscută, deoarece ceea ce emană de la oameni nu va face 
decât să sporească ura unuia față de celuilalt, dar nu va duce la reflecție spirituală. Nedreptatea va 
căpăta forme care în curând vor fi de nepătruns, iar starea de luptă a oamenilor unii împotriva altora va 
deveni astfel din ce în ce mai consolidată, va fi orice altceva în afară de pace între oameni, chiar dacă  
marele foc nu a fost încă aprins, dar nu va lipsi să se întâmple. Oamenii înșiși trec prin viață cu 
indiferență și doar câțiva se gândesc la faptul că această stare de lucruri nu va putea dura mult timp. 
Dar mai ales cei responsabili sunt cei care sunt orbiți în spirit.... Se vorbește mult și totuși sunt doar 
fraze goale, care nu sunt urmate de fapte. Pentru că greutățile pământești nu se remediază acolo unde 
sunt  clar  recunoscute  și,  astfel,  din  moment  ce  porunca  iubirii  aproapelui  rămâne  evident  
neîndeplinită,  nici  starea  spirituală  nu  poate  fi  bună,  chiar  dacă  aceștia  se  mișcă  pământesc  în 
prosperitate și aparent nu au nimic de cruțat.... Cu toate acestea, sufletele sunt în lipsă și totuși oamenii 
nu sunt receptivi la învățăturile spirituale care le-ar servi sufletelor ca hrană adecvată. Oamenii ar 
trebui să privească în jurul lor cu ochii deschiși și să-și supună propria viață unei critici serioase, 

Î
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atunci vor învăța și ei să înțeleagă ceea ce va urma și, de asemenea, vor fi capabili să urmărească cu o  
conștientizare corectă evenimentele care, deși au fost anunțate dintotdeauna, acum capătă semnificație 
doar având în vedere dificultățile grave ale celor care vor fi direct afectați de ele.... Cu toate acestea,  
este timpul sfârșitului și, din moment ce oamenii nu mai au nici o credință, va fi nevoie de o lovitură 
copleșitoare a sorții pentru a-i zdruncina, astfel încât câțiva să regăsească drumul spre credința într-un 
Dumnezeu și Creator căruia îi datorează existența.... pentru a-i face să se gândească la ce L-a motivat  
pe  acest  Dumnezeu și  Creator  și  ce  scop a  avut  El  în  crearea  lor....  Pentru  voi,  oamenii,  este  o  
chestiune de viață sau de moarte, de fericire supremă sau de agonie și chin, de cea mai mare lumină 
sau de întunericul cel mai adânc.... Iar cine vrea să trăiască, cine vrea să fie fericit și să stea în lumină  
pentru totdeauna, trebuie să împlinească voința Dumnezeului și Creatorului său, trebuie să caute să  
trăiască această voință și să trăiască astfel o viață de iubire pentru Dumnezeu și pentru aproapele 
său.... Dar dacă nu crede într-un Dumnezeu, întreaga sa viață pământească este inutilă, el încalcă în  
mod constant legea ordinii divine, iar răsturnarea legilor ordinii divine duce întotdeauna la haos, iar 
voi, oamenii, vă îndreptați acum în mod irevocabil spre acest haos.... Și nu vă va afecta doar spiritual,  
ci și lumea pământească se va destrăma, veți primi mereu rapoarte despre dezastre naturale, accidente 
și  alte  calamități,  pentru că nu va mai  exista  pace și  liniște  într-o lume lipsită  de orice iubire și  
credință....  Dar  cei  care  au  găsit  calea  spre  Dumnezeu  printre  oameni,  care  se  străduiesc  să  
împlinească poruncile Sale de iubire, care I se dedică Lui în duh și în adevăr, care se roagă Lui și Îi cer 
protecția Lui, Îl vor experimenta cu siguranță, căci acești oameni fac parte din mica Lui turmă care va  
persevera  până  la  sfârșit,  care  nu-și  lasă  credința  să  se  clatine,  care  rămân  uniți  și  Îl  poartă  pe 
Dumnezeu adânc în inimile lor și care, prin urmare, vor fi și ei răpiți în cele din urmă, dacă Dumnezeu  
nu-i  va  chema  mai  întâi  în  Împărăția  Sa,  așa  cum  este  voia  Lui....  Din  când  în  când  veți  fi  
conștientizați de ceea ce vă așteaptă și se va apropia tot mai mult de voi, și dacă sunteți și voi slabi în 
credință.... nu veți putea împiedica și susține cu toată certitudinea ceea ce vi se anunță, căci de aceea  
oamenii trebuie să experimenteze că totul este planificat în planul veșniciei, că totul depinde de voința 
lui Dumnezeu, Care într-adevăr devine activ în înțelepciunea și iubirea Sa pentru a realiza lucrarea de 
întoarcere la El și care, de asemenea, va ajunge într-o zi la țintă....

Amin
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Intervenția omului în echilibrul natural 

Poluarea aerului - apei - alimentelor.... B.D. Nr. 6855

23. iunie 1957

iecare persoană ar trebui să aibă dreptul de a aștepta de la voi același lucru pe care voi îl așteptați  
de la ea. Ar trebui să dați dreptate fiecăruia, așa cum și voi cereți același lucru de la el. Nu trebuie  

să măsurați lucrurile diferit și să credeți că aveți drepturi mai mari decât semenii voștri când vine 
vorba de faptul că sunteți beneficiarii a ceea ce v-am dat gratuit de la Mine....  și pe care nu l-ați  
dobândit voi înșivă, ci care este disponibil în mod egal pentru toți oamenii....  prin care trebuie să 
înțelegem bunurile spirituale și pământești, pe care dragostea și voința Mea creatoare vi le rezervă 
întotdeauna. Aceasta include, așadar, toate darurile pe care le primiți din mâna Mea.... pe care nu le 
puteți produce singuri, care există fără intervenția voastră și care contribuie la existența voastră....  
care, prin urmare, determină viața voastră naturală și care nu pot fi retrase de la nimeni, dacă nu se 
dorește ca viața sa să fie pusă în pericol. Acestea sunt bunurile vieții pe care fiecare ființă umană  
trebuie să le revendice și care nu pot fi luate de la ea nici de către semenii săi, altfel o ofensă adusă  
ordinii Mele veșnice va avea consecințe profunde, care nu vor afecta doar persoana vinovată, ci și 
creațiile,  putând duce astfel  la desființarea lor.  Veți  înțelege acest  lucru dacă vă gândiți  numai la  
elementele de viață de care aveți nevoie și vă imaginați diversitatea acestora.... dacă observați aerul și 
apa, natura și efectul lor asupra voastră, care dau ființei umane cea mai deplină sănătate, dar pot duce 
și  la infirmitate și  distrugerea organelor corpului,  acolo unde, din cauza voinței umane, are loc o 
contaminare a aerului și a apei care provoacă daune incalculabile.... Aerul și apa sunt daruri de la 
Dumnezeu, de care fiecare ființă umană are nevoie și, prin urmare, le primește și din mâna Mea. Iar 
păcătoșenia oamenilor este deja exprimată prin faptul că nu se sfiesc să polueze aceste resurse extrem 
de importante, astfel încât să provoace daune care pun în pericol viața semenilor lor.... Și așa cum 
fiecare om își iubește propria viață, el păcătuiește atunci când îl privează pe aproapele său de cele mai 
necesare necesități ale vieții, când contribuie la punerea în pericol a vieții aproapelui său.... Și prin 
"periclitarea vieții" se înțelege și atunci când ceea ce produce Pământul ca hrană pentru oameni și 
animale este lipsit de compoziția sa naturală, când solul pe care ar trebui să se dezvolte primește o altă 
compoziție  prin  mijloace  artificiale,  iar  produsele  obținute  conțin  substanțe  care  nu  sunt  deloc 
benefice pentru corpul uman. Oamenii interferează cu legile naturale, ei vor să le îmbunătățească, ca 
să spunem așa, astfel ei vor să prezinte creațiile Mele ca fiind defecte, vor să facă solul mai productiv  
și folosesc mijloace greșite pentru a face acest lucru.... Pentru că ei trebuiau doar să se apropie de 
Mine  pentru  binecuvântarea  Mea  pentru  a  li  se  permite  să  obțină  cu  adevărat  și  ei  recolte  
binecuvântate.... Un alt păcat în acest domeniu este, de asemenea, atunci când (6/23/1957) fructele 
sunt culese înainte de a fi coapte.... când lăcomia și gândirea materialistă anticipează procesul natural 
de coacere și când, astfel, corpul uman este forțat să se lupte cu substanțe încă imature.... ceea ce nu 
este doar o chestiune pur fizică, ci și una spirituală, care este adesea necunoscută de voi, oamenii. Dar  
totul  se  încadrează  în  nerespectarea  legii  ordinii  Mele  veșnice.  Omul  face  rău  semenilor  săi,  nu  
acționează corect față de ei și contribuie la faptul că haosul de pe Pământ crește din ce în ce mai mult,  
pentru că numai o viață pământească trăită complet în ordine legală poate avea un efect corect asupra  
trupului și sufletului. Și fiecare ființă umană are dreptul să mențină ordinea naturală, căci nu am creat  
totul în creație pentru o singură persoană, ci pentru toți oamenii; fiecare ființă umană are nevoie de aer 
curat, de apă curată și de hrană bună pentru viața sa fizică, și nicio ființă umană nu are dreptul să 
provoace daune semenilor săi pe care nu le dorește nici pentru sine. În ultimul timp înainte de sfârșit, 
însă, nu se mai acordă nicio atenție vieții semenilor; experimentele sunt efectuate fără ezitare în toate 
felurile, și întotdeauna doar din ambiție, lăcomie sau foame de putere, iar viața sănătoasă este pusă în 
pericol. Și astfel triumfă cel care vrea să distrugă tot ce este creat pentru a elibera din nou ceea ce este  
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legat în el, sub falsa presupunere că îi va aparține din nou. Toți oamenii care încalcă ordinea divină s-
au dat în puterea lui, îi urmează șoaptele și nu dau atenție poruncilor Mele care cer iubire și dreptate....  
Fiecare om se gândește doar la sine și la propriul avantaj, iar soarta semenilor săi îl lasă neatins. Și, de 
asemenea, viața semenilor nu mai este sacră pentru el, altfel nu s-ar fi putut ajunge la așa ceva, ci ceea  
ce este de așteptat cu certitudine: Că viața tuturor oamenilor va fi pusă în pericol, pentru că legile  
divine ale naturii vor fi răsturnate.... pentru că într-o zi elementele vor pătrunde cu toată violența, pe 
care le cauzează oamenii înșiși, care păcătuiesc împotriva ordinii divine, împotriva poruncii Mele de 
iubire față de Dumnezeu și față de aproapele....

Amin

Declinul vegetației.... Furtuni - Vreme rea.... B.D. Nr. 1888

14. aprilie 1941

u este deloc o coincidență faptul că vegetația de pe suprafața Pământului a devenit una diferită,  
în măsura în care aceasta se referă la întinderi de pământ unde voința și activitatea umană au fost 

determinante pentru acestea. Acest lucru este valabil mai ales în cazul pădurilor sau al plantațiilor de  
arbori care au căzut victime ale voinței omului de a le distruge, ceea ce nu este fără influență asupra  
climei, precum și asupra compoziției solului. Astfel de defrișări reprezintă pentru prima dată un mare 
pericol pentru oameni atunci când au loc prematur, adică înainte ca spiritualul din creațiile vegetale să  
se fi maturizat pentru renașterea formei următoare. Căci acest spiritual care a fost eliberat prematur nu 
părăsește locul șederii sale întrerupte fără să se fi considerat inofensiv în consecință, hărțuind esența 
mediului înconjurător și exprimându-se deseori în mod nedorit într-o stare nelegată, care nu-i este  
negată nici de Dumnezeu. Astfel, oamenii din astfel de zone vor avea de suferit din cauza furtunilor și  
a devastărilor extraordinare, ceea ce va afecta foarte mult creșterea întregii lumi a plantelor. Dar acolo 
unde vegetația este rară, se fac simțite și alte perturbări. Condițiile de apă lasă mult de dorit, adică 
suprafața Pământului devine nisipoasă în lipsa unui aport constant de apă. Astfel, astfel de întinderi de 
pământ pot deveni sterpe și pustii și, deși oamenii cred că nu au nicio influență, ei sunt totuși autorii  
reali ai sterilității unor întinderi întregi de pământ și ai secetei excesive. În prezent, pericolul constă în 
faptul că acest lucru nu este recunoscut și că oamenii lasă fără ezitare ca tot mai multe suprafețe de 
teren  să  cadă  victime  dorinței  lor  de  profit,  deoarece  aceasta  este  de  obicei  cauza  pustiirii  unor  
suprafețe întregi. Dacă omul distruge creații de dragul unui avantaj pământesc, aceasta este o concesie  
a voinței față de puterea malefică. De dragul banilor și al valorii monetare, el intervine în planul divin 
al creației, care a dat fiecărui lucru destinul său și nu în ultimul rând întregii lumi vegetale de pe 
suprafața Pământului. Totuși, o astfel de intervenție trebuie să aibă și efecte corespunzătoare, deși 
aceste efecte nu sunt atât de ușor de recunoscut, ci necesită o anumită perioadă de timp. Furtunile și 
vijeliile se vor dezlănțui, lipsa apei va îngreuna culturile de plante, ceea ce va duce la o diminuare a  
vegetației și, în același timp, la o restrângere a posibilităților spirituale de dezvoltare a ființei, care  
vrea să se instaleze în lumea vegetală în funcție de gradul ei de maturitate și este astfel împiedicată să 
o facă, ceea ce va avea ca efect furtuni și vijelii mereu noi....

N

Amin

Numai Dumnezeu este Domnul Creației.... Steaua.... B.D. Nr. 7423

5. octombrie 1959

intotdeauna, corpurile cerești se învârt în jurul cursului lor, care le-a fost prescris de Creatorul 
divin și care este, de asemenea, menținut în planul creației, conform voinței Sale. Și este un 

început imposibil să vrei să schimbi traiectoria prescrisă a unui corp ceresc, să împingi o stea din calea 
ei și să vrei să o ghidezi altfel decât a fost stabilită de Creatorul divin. La fel, este imposibil să oprești  
cursul unui corp ceresc, să îi limitezi cursul în timp, adică să îl împiedici în vreun fel să meargă pe  
drumul său.... Acest lucru ar trebui spus tuturor celor care cred că pot stabili o ordine diferită în opera  
de creație a lui Dumnezeu prin propriile invenții.... care cred că pot introduce produse umane în opera 
divină  de  creație,  care  presupun  că  astfel  de  încercări  pot  fi  trimise  în  univers  fără  consecințe  
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dăunătoare grave.... Deasupra cosmosului Eu sunt încă Domnul.... De asemenea, voi răspunde în mod 
corespunzător oricărei persoane care dorește să se amestece în munca Mea. Se va mai face o încercare 
și  vor  urma și  altele,  atâta  timp cât  oamenii  nu sunt  preveniți....  Și  Eu permit  așa  ceva,  dar  voi 
răspunde când va fi cazul. Pentru că nu se mai poate face mare lucru prin apropierea oamenilor în 
spațiu.... deoarece timpul pe care omenirea mai poate conta a expirat. Și toate experiențele pe care vor 
să le mai adune nu le vor mai fi de folos, căci Eu Însumi le voi opri.... Dar voi răspunde la fel, căci  
acest răspuns va veni tot din universul în care ei încearcă să pătrundă, și toate invențiile lor vor fi 
inutile pentru a îndepărta și a vrea să deturneze corpul ceresc care îi pune pe ei înșiși în cel mai mare 
pericol.  Și  astfel,  depinde de Mine cât  timp tolerez acțiunile oamenilor,  dar le tolerez doar într-o 
măsură limitată, nu pot fi de acord cu astfel de încercări care nu au niciun scop spiritual și care nu fac  
decât să întărească și mai mult convingerea oamenilor că sunt sau vor deveni stăpâni ai universului. 
Cu toate acestea, sfârșitul va veni în curând, iar în aceste zile din urmă oamenii vor încerca încă multe 
lucruri care nu fac decât să dovedească lipsa de evlavie, aroganța și sărăcia lor spirituală. Se vor face  
încă multe încercări care vor contribui în mod considerabil la dizolvarea Pământului, la opera finală de 
distrugere și, astfel, la sfârșitul unei ere de răscumpărare care trebuie să facă loc uneia noi, pentru ca  
creațiile Mele vii să nu fie complet pierdute. Dar voi, oamenii, care Îmi aparțineți prin voința voastră,  
nu vă lăsați impresionați de ceea ce se poate întâmpla..... Amintiți-vă întotdeauna că Creatorul Cerului  
și al Pământului nu se va lăsa dat la o parte și că El își va demonstra clar puterea fără a putea fi  
împiedicat  de  oameni....  Mă  uit  și  aștept....  până  când  va  veni  ziua  care  a  fost  predestinată  din 
veșnicie.... Căci timpul este limitat, pe care adversarul Meu îl folosește în așa fel încât oamenii.... ca  
fiind în robie față de el.... să facă tot ce cere.... ceea ce nu vor reuși să facă....

Amin

Numai Dumnezeu este stăpânul universului.... B.D. Nr. 8457

3. aprilie 1963

ă  fie  și  acesta  un  indiciu  al  sfârșitului  apropiat  pentru  voi,  faptul  că  oamenii  fac  mereu noi 
încercări de a pătrunde secretele creației, dar niciodată prin mijloace spirituale, prin care singuri  

pot obține informații.... Ei încearcă să pătrundă cu intelectul lor ceea ce le este încă ascuns, încearcă să 
cerceteze ceea ce este în afara Pământului, vor să pătrundă legile naturale și să le evalueze din nou  
doar de dragul câștigului pământesc.... Ei Mă exclud pe Mine Însumi ca și Creator și Susținător, ca și 
Stăpân al universului, și cred că pot efectua în mod arbitrar cercetări cu privire la creațiile care există  
în afara Pământului.... De asemenea, ei vor continua încercările lor, chiar dacă vor eșua de fiecare  
dată, pentru că nu se poate întâmpla niciodată ca oamenii de pe Pământ să locuiască pe alte corpuri  
cerești fără să-și piardă viața.... Dar chiar și atunci le voi lăsa liberul arbitru, nu le voi pune piedici  
pentru ca ei înșiși să recunoască inutilitatea intențiilor lor. Și chiar dacă ei cred că pot interveni în 
creația Mea, vor pierde criteriul pentru a vedea unde se află limitele propriului lor intelect.... Ei ar 
putea acumula experiențe nelimitate prin mijloace spirituale, iar sufletele ar beneficia doar de pe urma 
acestora, însă oamenii caută avantaje pentru scopuri pământești și, prin urmare, nu aleg calea care i-ar 
putea conduce la cunoașterea corectă.... Cu toate acestea, toate încercările lor vor eșua și nu vor avea  
decât un efect dăunător asupra persoanelor care se oferă ca obiecte de testare.... Zona pentru oameni 
este și rămâne Pământul.... la fel cum și celelalte corpuri cerești sunt autonome pentru ele, iar ființele 
care locuiesc în fiecare corp ceresc, fie că este vorba de Pământ sau de toate celelalte lumi înstelate, se 
supun legilor naturii care au fost date de Mine pentru fiecare corp ceresc, și nu vor putea să întrerupă 
niciuna dintre aceste legi ale naturii sau să se unească cu ființele din alte corpuri cerești, iar aceste 
încercări vor fi plătite cu viața, deoarece este o prezumție să nu respecte legile Mele, care ar trebui să  
le împiedice deja, din punct de vedere intelectual, să facă astfel de încercări. Și numai acest lucru este  
un semn al apropierii sfârșitului, este un semn al necredinței totale într-un Dumnezeu și Creator, altfel 
nu ar îndrăzni să se amestece în creațiile Sale crezând că pot aduce și ei lucrări de creație care se  
grăbesc  prin  univers....  Sunt  lucrări  moarte,  fără  scop  și  fără  finalitate....  care  nu  fac  decât  să 
dovedească cât de prezumțioși sunt oamenii de pe Pământ și cât de întunecat este spiritul lor, în ciuda 
celor mai uimitoare calcule.... care, totuși, nu sunt corecte, așa cum vor trebui să experimenteze de 
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nenumărate ori.  Oamenii intervin deja în toate legile existente ale naturii,  dar niciodată în folosul  
semenilor lor, ci doar în detrimentul lor fizic și spiritual, căci prin experimentele lor își schimbă și  
posibilitățile de viață într-un mod pur natural, otrăvesc aerul, apa și astfel condițiile de viață într-un  
mod pur fizic,  dar prin acțiunile lor nelegiuite provoacă și  un mare rău sufletelor,  care nu se pot 
maturiza niciodată pe Pământ la o asemenea distanță de Mine, Dumnezeul și Creatorul lor.... Dar ei  
dovedesc această depărtare pentru că doar influența satanică le determină gândurile și acțiunile, doar 
Satana le dă aceste gânduri, pentru că el însuși încearcă să Mă excludă și influențează oamenii într-un 
sens complet negativ. O astfel de încercare de a ajunge la corpurile cerești din afara Pământului nu va  
fi niciodată și nu poate fi binecuvântată de Mine, dar totuși voi arăta îndurare până la sfârșit celor ale  
căror suflete nu au căzut încă complet pradă adversarului Meu.... Altfel, orice încercare ar fi curând 
sortită  eșecului,  dar  Eu  lupt  pentru  fiecare  suflet  în  parte  și,  de  îndată  ce  ei  în  momentele  de 
adversitate terestră se îndreaptă spre Mine în rugăciune sinceră, Eu îi ajut și îi las aparent să reușească,  
dar numai cu scopul ca oamenii să se întoarcă la Mine și să se abțină de la planurile lor atunci când 
trebuie să realizeze că depind de o Putere mai puternică, pe care nu o vor putea înțelege niciodată din 
punct de vedere intelectual,  dar pe care inima o poate totuși înțelege....  Veți  auzi mult mai multe 
lucruri și poate vă veți minuna și de realizările pe care le pot face oamenii. Totuși, să știți că ei primesc 
putere de la adversarul Meu, că el, ca și Mine, încearcă să creeze lucrări în mijlocul creației Mele pe 
care nu le  poate face el  însuși  și,  prin urmare,  se folosește de voința oamenilor  pe care îi  poate 
influența  cu  ușurință,  deoarece  au  puțină  sau  deloc  credință....  Totuși,  acestea  sunt  ultimele  sale 
încercări, căci timpul său a expirat și el însuși își pregătește căderea în abis, căci atunci când va fi  
provocat cea mai mare confuzie în rândul oamenilor,  voi pune capăt activității  sale și  nu va mai  
rămâne nimic din lucrările care au luat ființă prin intermediul oamenilor sub influența lui.... Totul va  
dispărea și voi restabili ordinea pe Pământ, pentru ca el să continue să-și îndeplinească menirea de 
școală a spiritului, după voia Mea.....

Amin
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Aplatizarea spirituală a oamenilor 

Motive logice pentru evenimentele mondiale.... B.D. Nr. 6588

5. iulie 1956

entru oamenii care stau în lume este greu de crezut ceea ce voi, slujitorii Mei de pe Pământ, le  
anunțați în numele Meu..... Li se pare atât de ireal încât preferă să vă numească fanteziști decât să  

vă ia cuvintele la inimă și să ia în considerare probabilitatea. Căci ceea ce le anunțați nu se potrivește  
cu programul pe care și-l fac ei în viața lor pământească.....  Credința în aceasta cere o schimbare 
completă a gândurilor lor dintr-un domeniu în altul și nu văd necesitatea acestui lucru. Ei trăiesc și vor 
să se bucure de viață. De aceea, ei își împlinesc mai întâi iubirea de sine, iar o stare spirituală eclipsată  
(5.7.1956)  este  rezultatul  acesteia.  Devine  din  ce  în  ce  mai  întunecat  în  ei  și  împărăția  Mea  se  
îndepărtează tot mai mult de ei, în loc ca ei să o ia în posesie. Și totuși, nu pot să-i abandonez în voia 
sorții, de fiecare dată Mă apropii de ei și îi las pe văzători și profeți să vestească tot mai des ceea ce îi  
așteaptă....  Și  astfel,  îndemnurile  și  avertismentele lor  răsună și  în mijlocul  lumii  pentru a atrage 
atenția oamenilor asupra unui domeniu în care altfel nu ar intra. Nu se poate face nimic altceva pentru 
salvarea lor decât să Mă adresez Eu Însumi prin intermediul slujitorilor Mei, pentru că acesta este cel 
mai natural tip de revelație a Mea, care nu obligă la credință și totuși are uneori succes. Referirile la  
sfârșit și la dezastrul natural care precede sfârșitul vor fi transmise oamenilor în mod repetat în diferite 
moduri, atât în legătură cu proclamarea Evangheliei Mele, cât și în legătură cu evenimentele mondiale, 
menite să dea de gândit oamenilor care evită pe cei care proclamă Evanghelia Mea, dar cărora trebuie  
să li se adreseze și ei. Acolo unde Cuvântul Meu este încă ascultat, legătura cu Mine există sau nu a  
fost încă întreruptă, și este mai ușor să le fac credibile evenimentele care vor urma, deoarece Cuvântul  
Meu a indicat întotdeauna deja sfârșitul acestui Pământ și au fost menționate semne care anunță un  
astfel de sfârșit..... Dar este dificil să vă apropiați de acei oameni care s-au detașat de organizațiile 
bisericești și care au lăsat doar lumea sau succesele pământești să devină scopul lor în viață. Aș dori să  
Mă adresez și lor, iar acolo unde nu reușesc prin intermediul instrumentelor Mele de pe Pământ, nu  
pot decât să las evenimentele mondiale să vorbească: Nenorocirile, dezastrele și distrugerile naturale 
pot avea încă un efect asupra gândurilor lor și atunci este posibil ca ei să încerce să asocieze astfel de 
evenimente cu anunțurile unui sfârșit apropiat, care ajung și la urechile lor, chiar dacă sunt slujitori ai  
lumii. Și în timpul care va veni nu vor lipsi cei care vor chema oamenii să îi trezească din somn în  
numele Meu. De asemenea, vreau să-i cuceresc pe cei care sunt complet distanți, dar care nu pot fi  
cuprinși de învățăturile religioase ecleziastice... care, totuși, sunt mai dispuși să asculte o explicație 
clară a sensului și scopului creației, precum și a sarcinii ființei umane în viață.... și care, prin urmare, 
trebuie să primească un motiv logic pentru evenimentele din lume, dacă vor să fie conduși să creadă  
într-o  Putere  superioară  care  conduce  cu  înțelepciune  și  iubire  în  univers....  Există  multe  căi  și  
mijloace ale Mele și, prin urmare, am nevoie și de slujitori pe Pământ care au înclinații diferite și care,  
prin urmare, pot fi chemați pentru diferite lucrări în via Mea. Și îi plasez cu adevărat pe toți acești 
muncitori în locul potrivit unde pot fi activi cu succes.... Dar toate acestea au un singur scop, acela de 
a-i  informa  pe  oameni  cu  privire  la  apropierea  sfârșitului,  pentru  că  atât  credincioșii,  cât  și 
necredincioșii trebuie să știe că trăiesc în ultima perioadă de har, de care ar trebui și pot profita, astfel  
încât să nu se teamă de sfârșit. Și toți ar trebui să fie informați despre scopul Meu și prin cele mai 
diverse evenimente mondiale, prin evenimente neobișnuit de dureroase, prin boală și greutăți.... Pentru 
că numai dragostea Mea permite ca toate aceste lucruri să vină asupra oamenilor, pentru ca ei să se 
maturizeze sau să găsească drumul spre Mine înainte de sfârșit.....

P

Amin
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Motivul rezultatului nivelului minim spiritual.... B.D. Nr. 8026

25. octombrie 1961

xistă o mare aplatizare spirituală, pentru că oamenii se interesează prea puțin de evenimentele  
care se petrec la nivel spiritual.... Aceștia sunt atenți doar la evenimentele din lume și la efectul 

acestora asupra vieții lor fizice, sunt plini doar de gânduri pământești și nu au nicio legătură cu lumea 
spirituală. Gândurile lor sunt rareori sau niciodată îndreptate spre împărăția care nu este din lumea 
aceasta.... Ei cred doar ceea ce pot vedea și nu cred în toate experiențele spirituale. Ei nu cred în Mine,  
altfel ar căuta contactul cu Mine, Dumnezeul lor și Creatorul veșniciei..... Tot ceea ce este spiritual 
este ireal pentru ei și, prin urmare, nu se preocupă de acest lucru, iar dacă semenii lor îi atrag în  
conversații care Mă implică pe Mine, ei le resping și, de asemenea, își recunosc deschis necredința. Ei  
nu au legături spirituale pentru că materia pământească îi ține legați și cu ea adversarul Meu, căruia îi  
aparțin și nu se străduiesc să se desprindă de el. Și de aceea, marea cădere spirituală, care este motivul  
sfârșitului Vechiului Pământ, sfârșitul unei perioade de răscumpărare care necesită dizolvarea creației 
pământești. Pentru că Pământul este menit să fie o stație de antrenament pentru spiritualul, care se 
întrupează ca ființă umană pe Pământ. Dar spiritualul din ființa umană nu mai este respectat, ființa  
umană își  vede viața pământească ca pe un scop în sine și  nu-și  îndeplinește sarcina reală,  nu-și 
îndeplinește scopul pe Pământ. El nu ține cont de dezvoltarea spirituală a sufletului său..... El trăiește 
într-o ignoranță totală a sarcinii sale pământești și nu va dobândi niciodată această cunoaștere pentru 
că refuză să învețe el însuși despre ea. El respinge orice explicație sau instrucțiune dată de oamenii 
credincioși și nici nu poate fi adus neapărat la cunoaștere, pentru că acest lucru contrazice dragostea și  
înțelepciunea Mea.... Și de aceea folosesc încă alte mijloace înainte de sfârșit pentru a-i determina pe 
cei puțini care încă nu au căzut complet pradă adversarului Meu..... Aceste mijloace vor fi, într-adevăr,  
foarte dureroase, deoarece oamenii vor fi grav afectați de soarta lor, astfel încât să își vină în fire și să 
ia calea spre Mine. Pentru că vor ajunge în cele mai mari adversități în care nu mai pot spera la ajutor  
pământesc....  Și  atunci  este  posibil  ca ei  să-și  amintească de Puterea care i-a  creat....  Atunci  este 
posibil ca ei să strige la această Putere din inima lor.... Și atunci voi auzi cu adevărat și voi asculta  
chemarea lor, și Mă voi arăta lor prin ajutor evident, prin salvarea din adversitatea lor. Dar nu dau 
atenție cuvintelor care sunt rostite doar de buze.... Dar o rugăciune a inimii, o rugăciune în duh și în 
adevăr, va fi ascultată, pentru că Eu încă mai vreau să câștig fiecare suflet înainte de sfârșit, pentru ca 
acesta să nu se piardă din nou pentru un timp infinit..... Aplatizarea spirituală a oamenilor este cauza  
unor mari și grave lovituri ale sorții care trebuie să se abată încă asupra oamenilor pentru a le schimba 
gândirea, în măsura în care acest lucru este posibil. Caracterul trecător al bunurilor pământești îi face  
încă pe mulți oameni să-și vină în fire și să se gândească serios la propria lor stare sufletească. Cu 
toate acestea, voința rămâne întotdeauna liberă,  iar ei  trebuie să urmeze calea spre Mine complet 
neinfluențată.....  Dar  mântuirea  lor  este  sigură  dacă  urmează  această  cale,  căci  ea  privește  doar  
mântuirea sufletelor lor, nu și bunăstarea lor fizică.... Este vorba doar de faptul că ei Mă recunosc pe 
Mine Însumi, că ei cred în Mine, lucru pe care îl  dovedesc printr-o chemare a Mea în duh și  în  
adevăr..... Și vor fi salvați de la ruină, vor fi prinși de mâna Mea iubitoare părintească și smulși din 
mâinile adversarului Meu, care este neputincios în fața voinței libere a ființei umane și își pierde 
dreptul  asupra  acestui  suflet.  Și,  cu  adevărat,  va  fi  binecuvântată  orice  persoană  care  încă  Mă 
mărturisește înainte de sfârșit.... care se refugiază în Mine în adversitatea sa și apoi se lasă cuprinsă de 
iubirea Mea. Căci nu-l voi lăsa să cadă și Îmi va mulțumi veșnic pentru că a luptat pentru sufletul lui  
până  la  sfârșit,  că  dragostea  Mea  nu  a  lăsat  nici  o  piatră  neîntoarsă  pentru  a-l  câștiga  pentru 
totdeauna....

E

Amin

Semnele sfârșitului vremurilor.... B.D. Nr. 8277

20. septembrie 1962

uteți fi siguri că tot ceea ce am proclamat prin văzători și profeți se va împlini, căci sfârșitul se  
apropie tot mai mult și veți recunoaște după semnele vremurilor în ce ceas trăiți. Și astfel, ei nu 

vor să asculte anunțurile Mele și nu vor să creadă în ele. Și subliniez mereu și mereu că într-o zi 
P
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viitorul va deveni prezent și că voi, oamenii, ați ajuns la un nivel spiritual scăzut care necesită sfârșitul  
acestui  Pământ,  ceea  ce  înseamnă însă  doar  o  transformare  totală  a  suprafeței  Pământului,  nu  o  
distrugere a creației Pământului. Pentru că acest Pământ va continua să-și îndeplinească sarcina sa în 
univers, va continua să poarte ființe umane în scopul maturizării sufletelor lor.... Dar mai întâi trebuie 
să  fie  făcut  din  nou  potrivit  pentru  acest  lucru.  Cuvântul  Meu  este  adevărul,  iar  când  vă  trimit 
Cuvântul Meu de sus, când vă prezint planul Meu de mântuire vouă, oamenilor, pentru ca și voi să 
cunoașteți  toate  corelațiile,  atunci  intenționez  cu  adevărat  doar  ca  voi  să  acceptați  cu  credință 
avertismentele și îndemnurile Mele și să vă adaptați în consecință la Mine.... Pentru că ar trebui să te  
gândești dincolo de cursul vieții tale zilnice, ar trebui să te gândești la ceea ce te așteaptă, pentru că știi 
un lucru, că va trebui să mori și nu-ți poți prelungi viața nici măcar cu o zi, că de aceea depinzi de  
Puterea care te-a chemat la viață.... Ar trebui să mișcați serios aceste gânduri în voi înșivă, iar acest  
lucru nu va fi în detrimentul vostru, pentru că atunci vă voi ajuta și Eu să deveniți limpezi în interior și  
acum să vă apropiați și de gândul unui sfârșit, (și) ce trebuie să însemne acest sfârșit pentru fiecare 
dintre voi. Dacă credeți într-un Dumnezeu și Creator a cărui iubire v-a chemat la viață, atunci nu veți  
fi atât de îngrijorați atunci când veți fi informați despre un sfârșit apropiat, pentru că atunci veți ști că 
acest Dumnezeu și Creator vă ține și soarta în mâna Sa, că trebuie doar să vă încredințați iubirii și  
harului Său pentru a fi călăuziți în siguranță în timpul care vă așteaptă.... Iar indiciile acestui lucru nu 
vă vor speria, ci doar vă veți uni mai intim cu Dumnezeul și Creatorul vostru, pe care Îl recunoașteți  
ca fiind Tatăl vostru din eternitate. Dar necredincioșii vor fi grav afectați, iar profeția Mea veșnică  
despre un sfârșit apropiat se aplică și lor, pentru că ei încă se mai pot schimba în timpul scurt care le-a  
mai rămas. Fiți doar atenți la semnele vremurilor, căci le-am anunțat deja primilor Mei discipoli.... Dar 
voi sunteți deja la începutul timpului de necaz, auziți  de războaie, de cutremure....  nenorocirile și  
catastrofele se înmulțesc.... puteți observa schimbările din cosmos și vedeți, de asemenea, activitățile 
oamenilor care sunt degenerate și care cred că pot interveni în creația Mea, care se lasă purtați de  
experimente  care  sunt  contrare  lui  Dumnezeu  și  care  nu  vor  avea  un  final  bun....  Fiți  atenți  la 
atitudinea oamenilor care se complac în plăcerile lumești, care sunt duri și răutăcioși și nu se gândesc 
la nevoile aproapelui lor.... Fiți atenți la lipsa lor de credință, la atitudinea lor față de Iisus Hristos și 
față de actul Său de mântuire și veți ști că trăiți deja în mijlocul timpului care precede sfârșitul. Căci și  
lupta  credinței  se  va  aprinde  cu  o  severitate  pe  care  nu  o  credeți  posibilă.  Iar  această  decădere  
spirituală apropie sfârșitul și a ajuns deja la gradul în care intervenția Mea ar fi justificată, dar nu Mă 
voi abate de la ziua stabilită în planul Meu de mântuire din veșnicie.... Dar nici nu voi amâna această  
zi, pentru că în înțelepciunea Mea am recunoscut și Eu când a venit timpul ca lucrarea de transformare 
să aibă loc.... Și de aceea voi lăsa să răsune vocea Mea până la sfârșit și voi anunța sfârșitul apropiat, 
și  binecuvântat este cel care ascultă de această voce și  se pregătește....  binecuvântat este cel care  
stabilește contactul cu Mine și în credința în Mine și în protecția Mea lasă ca totul să se apropie de 
el.... binecuvântat este cel care vrea să aparțină a lor Mei și Îmi rămâne credincios până la sfârșit.... 
Căci îl înzestrez pe acesta cu o putere neobișnuită, și va sta neclintit și nu trebuie să se teamă de ziua  
sfârșitului....

Amin
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Conflagrația mondială 

Răsturnarea puterii pământești.... B.D. Nr. 1103

21. septembrie 1939

el care dă lumii un motiv să trăiască într-o permanentă amenințare, spiritul său nu dă mărturie 
despre iubirea care ar trebui să fie inerentă în el. Este mai degrabă tributul răului plătit de cel care  

aduce conflicte și certuri între oameni. Iubirea și pacea trebuie cultivate între oameni și toți trebuie să 
fie ca frații între ei.....  În loc de aceasta, o dușmănie amară este adusă în casele care ar trebui să  
adăpostească oameni pașnici; și este nedemn de o națiune întreagă dacă cetățeanul statului este robit  
de  spirit....  Este  o  aservire  a  celor  care  trebuie  să  fie  tratați  ca  frați,  ilegală  conform voinței  lui  
Dumnezeu. Cel care își permite să facă reglementări care restrâng libertatea personală.... și asta din  
nou doar pentru a putea trece peste o opinie preconcepută, va trebui să învețe în curând că arcul prea  
bine întins va sări și că soarta se va întoarce și îi va afecta pe cei care cred că o au în mână. La început, 
succesul va fi  aparent de partea puterii  lumești,  dar nu pentru mult  timp, deoarece toate semnele 
vremurilor  indică  sfârșitul  acelei  perioade  în  care  forța  precedă  mila.  Și  dacă  totuși  rămâne 
impracticabil ca cei slabi să ajungă să fie cinstiți pe Pământ, acest lucru este îngăduit cu înțelepciune 
de Dumnezeu, astfel încât dreptatea, iubirea și atotputernicia lui Dumnezeu se vor manifesta într-o zi, 
căci El va interveni când va fi momentul potrivit.... Trebuie să Îl lăsați pe El singur să conducă și El va 
modela soarta fiecăruia în așa fel încât să fie suportabilă pentru individ și, cu harul și ajutorul lui  
Dumnezeu, viața va fi condusă la bun sfârșit.

C

Și acum pregătiți-vă pentru o proclamație al cărei sens nu-l veți înțelege încă astăzi, dar care vă va fi  
explicat: Prin urmare, Domnul va trebui să intervină cu forța în haosul spiritual, iar lumea cântărește 
deja cu îngrijorare amploarea acestei intervenții a divinității veșnice. Și, prin urmare, este admisibil ca  
conducătorul unei țări aflate în dificultate să guste mai întâi el însuși din suferință înainte de a fi grav 
afectat de evenimentele mondiale. El se află încă pe culmea gloriei sale, omenirea încă îl aclamă, dar  
când va cădea nimeni nu va ridica vocea pentru el, pentru că în vremuri de necazuri și de greutăți  
amare omenirea uită că îi datorează și anumite avantaje, și astfel se va întâmpla ca în vremurile de 
restriște care vor veni pe Pământ să fie plănuită și înfăptuită o revoltă generală împotriva autorităților,  
și mulți dintre cei care se vedeau în vârf vor cădea.... Și sufletul va trece printr-o judecată.... se va lăsa  
ghidat  de un simț al  dreptății,  va recunoaște greșelile  și  neajunsurile,  dar  și  atitudinea celor  care 
tânjesc la o îmbunătățire a întregii situații și se mulțumesc cu limitarea puterii sale pentru ca un nou 
dezastru să nu se abată asupra umanității.... Pentru că poporul incredibil de amărât își cere dreptul și 
dorește înlăturarea celui care a adus atâta mizerie fără nume asupra umanității. Și va veni ceasul în 
care bogați și săraci, bătrâni și tineri, cei de sus și cei de jos, vor realiza ce violență s-a exprimat în  
conducător și cât de sănătoasă a fost gândirea celor care nu s-au lăsat orbiți de aparențe.... Iar când 
această schimbare va avea loc, Pământul va rămâne așa cum este în prezent doar pentru o scurtă 
perioadă de timp, pentru ca apoi să primească o înfățișare complet nouă, printr-o mare catastrofă, nu  
peste tot, dar în mod vizibil în toate țările care au fost unite de conflagrația mondială și care sunt 
pornite spre distrugere reciprocă. Și aceasta va fi o zi înfricoșătoare care va fi urmată de o noapte  
înfricoșătoare, pentru că Domnul așteaptă cu cea mai mare răbdare, dar dacă nu se va ține cont de 
aceasta, evenimentele vor veni pe Pământ și vor afecta pe toată lumea.... după merit.... Căci dreptatea 
lui Dumnezeu nu permite ca cei care nu merită rangul lor să fie tronați.... și la fel vor fi înălțați cei care 
i-au fost mereu credincioși nu pentru o răsplată pământească, ci din dragoste pentru Creatorul divin....  
Soarta  lor  a  fost  prestabilită  din  veșnicie,  iar  Domnul  nu face  decât  să  împlinească  ceea  ce  este 
proclamat în Cuvânt și în Scriptură, pentru ca omenirea să recunoască adevărul acestor preziceri și să 
le ia la inimă.....
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Amin

Predicție.... securea de luptă.... Ultima fază.... B.D. Nr. 4001

17. martie 1947

xistă legi superioare care determină evenimentele lumii, deși voința umană joacă un rol major în 
ele. Însuși Legiuitorul din veșnicie este Cel care conduce și guvernează totul și care adaptează 

efectul voinței umane la planul Său din veșnicie. Astfel, securea războiului este aparent îngropată, dar  
focul nu este încă înăbușit, ci continuă să mocnească pentru a izbucni brusc ca un foc puternic cu efect  
devastator.  Și  ceea  ce  este  prezis  de  vocea  Duhului  se  împlinește.  Începe  o  nouă  etapă  a  vieții 
oamenilor, și e bine pentru cei care nu prețuiesc prea mult viața pământească; e bine pentru cei care au 
recunoscut lumea aparențelor și nu sunt sclavii ei; e bine pentru cei care cunosc sensul și scopul vieții 
pământești,  care  și-au  fixat  un  scop  mai  înalt  decât  simpla  împlinire  a  dorințelor  și  bucuriilor 
pământești.... Aceștia vor duce lupta pentru viață pe care o va aduce cu sine timpul care vine.... Ei vor 
fi  și vor rămâne învingători.  Omenirea va intra într-o nouă fază, va începe o luptă dificilă pentru  
individ, el va trebui să trăiască prin mari greutăți pământești și să treacă spiritual prin cea mai mare  
bătălie, bătălia finală a credinței care precede sfârșitul final. Și acest lucru va veni irevocabil, așa cum 
se anunță, pentru că timpul a expirat și spiritualitatea joasă poruncește o oprire, în ultima zi se va opri 
întreaga  dezvoltare  a  spiritualității  pe  Pământ  pentru  ca  ea  să  poată  continua  pe  Noul  Pământ.  
Omenirea va intra în curând în această ultimă fază, iar evenimentele mondiale îi vor anunța pe cei care 
sunt inițiați și au cunoștințe spirituale când va începe. Pentru că mai întâi evenimentele pământești  
trebuie  să-și  urmeze  cursul,  focul  trebuie  reaprins  pentru  ca  adversitatea  să  ajungă  la  apogeu  și 
intervenția divină să fie justificată.... pentru ca Dumnezeu Însuși să îi dojenească pe luptători, pentru 
ca El să le smulgă armele din mâini și să lase un mare dezastru să se abată asupra tuturor, pentru ca  
ochii tuturor oamenilor să se îndrepte spre țările în care Dumnezeu a vorbit clar. Căci El se va face 
cunoscut,  va vorbi o limbă pe înțelesul tuturor celor care vor să o înțeleagă. Și El se va arăta și  
credincioșilor, va fi cu oamenii în duh, va lucra în mijlocul lor și îi va umple de putere pe cei plini de  
credință.  Pentru  că  vor  avea  nevoie  de  prezența  Lui,  vor  avea  nevoie  de  ajutorul  Lui,  pentru  că 
adversitatea vremii îi va atinge și pe ei, iar lupta împotriva credincioșilor va crește în intensitate cu cât  
se apropie sfârșitul. Ultima fază va fi de scurtă durată, dar va fi extrem de grea pentru oameni și va fi 
suportabilă doar cu ajutorul lui Dumnezeu. Totuși, oricine trăiește în Dumnezeu și cu Dumnezeu, care 
Îl iubește și respectă poruncile Lui, va supraviețui luptei, pentru că nu va fi niciodată singur, va simți 
prezența  lui  Dumnezeu și  va  putea  întotdeauna  să  se  întărească  din  Cuvântul  Său,  pe  care  El  îl  
transmite oamenilor în dragostea Sa, astfel încât aceștia să rămână credincioși lui Dumnezeu și să 
persevereze până la sfârșit....

E

Amin

Liniștea dinaintea furtunii. Pretenția de pace... B.D. Nr. 6970

16. noiembrie 1957

i chiar dacă vi se pare că vă îndreptați spre o perioadă de pace, nu trebuie să vă lăsați înșelați....  
Este doar liniștea dinaintea furtunii și, mai repede decât credeți, fața celor care vorbesc despre pace  

se schimbă și încep deja să arunce torțe printre popoarele acestui Pământ. Liniștea este periculoasă  
pentru voi, pentru că vă face să deveniți călduți și nu face decât să vă exploatați pământesc existența  
pe Pământ.... Și de aceea continui să-i deranjez pe oameni de la odihnă pentru a-i ține treji. Și, prin  
urmare,  multe  se  vor  întâmpla  în  continuare,  iar  privirile  oamenilor  vor  fi  îndreptate  mereu spre 
nenorociri și dezastre de tot felul. Pe lângă construcția aparentă și prosperitatea terestră, vor trebui să  
participe și la astfel de evenimente în care forța oamenilor nu este suficientă pentru a le împiedica, vor  
învăța să recunoască faptul că nicio ființă umană nu este în siguranță în fața unor astfel de lovituri ale  
sorții,  indiferent cât de sigură pare a fi viața sa pământească. Nu ar trebui să vă lăsați înșelați de 
situația mondială care pare să se calmeze, pentru că toate acestea sunt doar mașinațiuni înșelătoare și 
poate avea loc o trezire rea pentru voi dacă vă abandonați acestui calm și nu luați în seamă toate  
avertismentele care indică sfârșitul. Momentul de cotitură va veni brusc și atunci ar trebui să fiți cu 

Ș
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toții pregătiți și, prin urmare, să credeți că va veni acel moment de cotitură. Puteți urmări multe semne  
ale timpului sfârșitului, dar adversarul se va asigura că vă aruncă nisip în ochi...... Pentru că el nu vrea  
să credeți în final și să reflectați serios și să vă schimbați. Din acest motiv, el își influențează slujitorii 
pentru a-i face pe oameni să creadă că se îndreaptă spre o nouă perioadă glorioasă, în pace și bucurie.  
Și reușește și el, pentru că oamenii vor crede întotdeauna ceea ce pot urmări ei înșiși, mai degrabă 
decât ceea ce li se proclamă ca provenind din împărăția spirituală. Și, mai mult decât atât, ei ar prefera 
să creadă într-un viitor frumos și fericit pentru ei în sens pământesc decât într-un sfârșit al acestui  
Pământ. Dar Eu nu voi înceta să vă avertizez și să vă îndemn, căci nu este vorba doar de anii scurți ai  
existenței voastre pământești, ci de veșnicie..... Iar avertismentele Mele vor deveni cu atât mai urgente, 
cu cât un "calm" se va răspândi mai evident pe Pământ.... cu atât mai mult oamenii se familiarizează 
cu o pace aparentă și uită de bunele lor intenții, care poate că au fost deja făcute datorită veșnicelor  
indicii  ale  sfârșitului  apropiat.  Prin  lumea  pământească,  adversarul  Meu  își  va  întinde  din  nou 
tentaculele spre oameni și este nevoie de o mare putere de credință pentru a nu cădea în puterea lui.  
Din acest motiv, vă atrag atenția în mod repetat asupra a ceea ce vă așteaptă încă....  Nu vă lăsați  
înșelați.... Cuvântul Meu este adevărul și se va adeveri, iar Cuvântul Meu vă anunță un sfârșit apropiat  
care  va  fi  precedat  de  o  intervenție  clară  din  partea  Mea,  un  dezastru  natural  de  cea  mai  mare 
amploare.... Și acest dezastru îi va lua prin surprindere pe credincioșii păcii, și chiar și atunci ei ar  
putea să se întoarcă și să parcurgă drumul scurt până la sfârșit, în lupta constantă pentru perfecțiune.... 
Dar acest dezastru va costa nenumărate vieți omenești.... Și știți dacă nu cumva veți fi unul dintre ei?.  
Oare nu va fi atunci deja prea târziu pentru voi, care mergeți cu indiferență și speranță pentru viitor și  
vă lăsați orbiți de prințul acestei lumi?. De aceea, amintiți-vă întotdeauna aceste cuvinte ale Mele  
atunci când primiți vești despre rechemarea bruscă a oamenilor, despre lovituri ale sorții și evenimente  
dureroase de tot felul. În acest fel vreau să vă reamintesc de un sfârșit brusc, vreau ca ochii voștri să  
fie atrași de puterea care poate distruge tot ceea ce v-ați construit și care poate distruge toate planurile 
voastre....  conectați-vă mai mult cu această putere....  găsiți calea spre Mine, încredințați-vă Mie și  
cereți-Mi îndrumare, protecție și îndurare, și credeți că nu există pace decât în legătură cu Mine.... că 
veți fi înșelați dacă vi se asigură pacea pământească. Pentru că omenirea nu mai trăiește în așa fel încât 
existența pământească să fie pașnică, nu se străduiește să se dezvolte spiritual și, prin urmare, și-a 
pierdut și dreptul de a fi lăsată să trăiască pe acest Pământ....

Amin

Moartea unui conducător pământesc.... Răsturnare de situație.... B.D. Nr. 4493

23. noiembrie 1948

acă veți primi vestea trecerii în neființă a unui conducător pământesc, atunci veți fi ajuns la acel  
moment pe care îl  puteți numi începutul sfârșitului. Atunci lumea va deveni o sursă de foc,  

flăcările se vor aprinde, ura se va dezlănțui fără reținere și omenirea va fi cuprinsă de groază, pentru  
că nu mai vede o cale de ieșire din pericolul inevitabil. Și acum veți fi îndemnați de Mine să vorbiți, 
pentru  că  atunci  când totul  va  fi  tulbure,  un mare  calm va pune stăpânire  pe  voi  pentru  că  veți  
recunoaște clar că se apropie momentul în care Eu Însumi voi apărea, și astfel veți anunța acest lucru 
oamenilor care vă ascultă.  Oamenii  se vor vedea înconjurați  de dușmani din toate părțile și,  prin 
urmare, nu vor avea nicio speranță pentru o soluție pașnică. Și de aceea, frica va fi imensă acolo unde  
nu există credință în Cel care singur poate ajuta. Și astfel, oamenii vor fi atenți doar la evenimentele  
din lume.... Oamenii vor încerca cu nerăbdare să se asigure pentru ei înșiși pentru că văd că se apropie  
marea adversitate pământească, vor încerca cu nerăbdare să-și asigure bunurile pământești și vor face 
eforturi pentru a fugi, chiar dacă li se pare fără speranță. Și numai credincioșii vor rămâne prudenți, iar 
Eu îi voi folosi acum pentru a-i influența pe semenii lor care sunt nefericiți și disperați în necredința  
lor. Și încă o dată încerc să Mă apropii de ei, îi las pe slujitorii Mei să le vorbească și, prin intermediul  
lor, Eu Însumi le adresez cuvinte de dragoste și de încurajare. Îi avertizez să nu fugă și să nu se  
gândească doar la bunăstarea lor fizică; le prezint lipsa de speranță a planului lor și îi sfătuiesc să 
persevereze și să-și pună soarta în mâinile Mele, și astfel totul își urmează cursul.... focul este aprins și 
nu va mai fi stins de oameni, ci Eu însumi îl voi stinge opunându-i alte elemente, înfruntându-i pe cei  
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care caută să se despartă  între  ei....  și  vocea Mea se aude de Sus....  Un dezastru natural  va lovi  
Pământul și îi va despărți pe luptători; ei se vor confrunta cu o putere căreia niciunul dintre luptători  
nu este capabil să îi facă față.... Acest proces va dura doar câteva ore, dar va crea o situație mondială  
complet schimbată, circumstanțe complet schimbate și un haos inițial confuz, cele mai mari greutăți  
pământești și o durere și suferință de nedescris printre oameni. Cu toate acestea, va trebui să îndurați  
toate acestea, pentru că sfârșitul se apropie și  multe oportunități  de purificare trebuie încă create,  
deoarece toți oamenii mai au doar o scurtă durată de viață și se vor maturiza în cel mai scurt timp....  
Sfârșitul este aproape și, de îndată ce începe acest timp, vă puteți aștepta cu siguranță la ziua de apoi și  
la judecata finală, astfel încât ceea ce a fost proclamat prin Cuvânt și Scriptură să se împlinească......

Amin
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Situația dinaintea catastrofei naturale 

Justificarea dezastrului.... B.D. Nr. 8104

17. februarie 1962

 mare măsură de har revărs asupra oamenilor în ultimul timp înainte de sfârșit.... Căci știu despre  
slăbiciunea lor, despre întunericul lor spiritual și despre înclinația lor spre lumea pământească,  

despre dorința lor de bunuri pământești, de cinste și de glorie..... Știu că ei sunt ținuți prizonieri de  
adversarul Meu și că, în slăbiciunea lor, nu se pot elibera de puterea lui. Și încerc să-i ajut pe oameni  
în diferite  moduri,  pentru că fiecare are nevoie de ajutor în adversitatea sa spirituală.  Și  știu,  de 
asemenea,  de ce are nevoie fiecare individ și,  prin urmare,  consider fiecare individ în funcție  de  
atitudinea sa față de viață sau față de Mine. Pentru că vreau să câștig fiecare individ pentru Mine 
Însumi. Dar oamenii nu știu că adversarul Meu îi ține captivi atunci când își doresc bunuri pământești, 
pentru că nu cunosc scopul real al existenței lor pământești. Și, prin urmare, nici ei nu caută să scape  
de puterea lui. Iar Eu trebuie să vin în ajutorul acestor oameni, care sunt atașați de materie cu toate  
simțurile lor, într-un mod special care, totuși, nu este recunoscut de ei ca ajutor.... Trebuie să le iau  
bunurile, trebuie să-i las să ajungă în situații în care să învețe să recunoască efemeritatea lucrurilor 
pământești, trebuie să-i las să învețe să-și recunoască propria neputință, astfel încât să-și amintească 
de Mine în această neputință și adversitate și să se apropie în mod conștient de Mine pentru ajutor.....  
Căci vreau ca ei să Mă găsească pe Mine, pe Care nu M-au găsit în lume și nici nu Mă pot găsi cu  
greu..... Aceasta este o revelație din partea Mea care îi atinge dureros pe oameni, dar ei nu pot fi  
smulși  din  indiferența  lor  în  alt  mod....  Și  totuși,  această  revelație  este,  de  asemenea,  un  har  în 
vremurile  din  urmă,  pentru  că  o  rugăciune  sinceră  către  Mine  și  împlinirea  ei  poate  întoarce  o 
persoană spre Mine, astfel încât să nu Mă mai părăsească, să ceară de la început călăuzirea Mea și să  
se predea Mie.... Și atunci îl voi câștiga și îl voi smulge de la adversarul care și-a pierdut puterea  
asupra lui. Voi, oamenii, veți vedea întotdeauna doar distrugerile din evenimentele naturale de orice  
fel și le veți judeca cu ușurință atâta timp cât nu sunteți afectați de ele.... Cu toate acestea, nimic nu se  
întâmplă fără voia sau permisiunea Mea; și ar trebui să aveți mereu în minte acest lucru atunci când  
auziți  de evenimente neobișnuite în care viețile și proprietățile oamenilor sunt amenințate, în care  
oamenii sunt neputincioși și nu pot ajuta decât în funcție de puterea lor slabă.... Dar știu despre fiecare 
voință individuală și, de asemenea, despre posibilitatea de a arăta sufletelor rătăcitoare calea cea bună 
către Mine.... Și voi avea cu adevărat grijă de fiecare individ care se roagă la Mine în duh și în adevăr  
și imploră ajutorul Meu.... Iar timpul sfârșitului stabilește astfel de evenimente pe care voința umană 
nu le poate opri dacă voința Mea le-a prevăzut.... Iar voi, oamenii, veți fi în continuare adesea la mila 
forțelor furioase ale naturii, și rareori veți recunoaște grija Mea iubitoare pentru voi, oamenii ale căror 
suflete  sunt  în  pericol....  Vreau doar  să  vă  ajut  să  vă  desprindeți  de  adversarul  Meu,  ceea  ce  se  
întâmplă, pe de o parte, printr-o rugăminte sinceră către Mine, prin care Mă recunoașteți ca Dumnezeu 
și  Creator al  vostru....  și,  pe de altă parte,  prin recunoașterea efemerității  a  ceea ce aparține încă  
adversarului Meu. Căutați să vă eliberați de dorința de materie pământească, de bunuri de orice fel....  
Pentru că veți primi întotdeauna ceea ce aveți nevoie dacă vă uniți cu Mine și recunoașteți sarcina 
voastră pământească actuală și încercați să o îndepliniți.... Dar nu vă lăsați înlănțuiți de adversarul 
Meu care vă prezintă bunurile lumii cu atâta râvnă încât trebuie să intervin Eu Însumi, să vă arăt că le  
puteți pierde oricând, dacă aceasta este voința Mea. Sunt intervenții dureroase pentru voi, dar pot fi o 
binecuvântare pentru voi.... Iar Cel care ia de la voi poate, de asemenea, să vă dea în orice moment.  
De asemenea, El îi va ajuta în necazurile lor pe toți cei care se predau cu credință Lui și apelează la  
ajutorul Său..... Dar recunoașteți întotdeauna voința Mea în fiecare eveniment natural, care este cu 
adevărat determinat de iubire și înțelepciune și, prin urmare, totul va fi o binecuvântare pentru voi, 
dacă găsiți atitudinea corectă față de Mine și recunoașteți adevăratul scop al vieții pământești.... atunci  
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vă veți apropia întotdeauna de Mine și veți recunoaște totul ca fiind daruri ale harului pe care Eu le las  
să vină asupra umanității..... Căci este vremea sfârșitului....

Amin

Justiție divină.... Intervenție.... Catastrofă.... B.D. Nr. 2340

19. mai 1942

reptatea  divină  va  fi  revelată  prin  efectul  acestui  eveniment  care  este  destinat  omenirii  în  
vremurile  ce vor veni,  căci  țările  ai  căror conducători  au aprins focul  care s-a răspândit  pe  

întregul Pământ vor fi grav lovite. Vinovăția acestor țări va fi dezvăluită prin faptul că acum este 
iminent un eveniment pe care voința umană nu-l poate evita sau atenua. Popoarele lumii întregi vor  
recunoaște că justiția lui Dumnezeu nu lasă nimic nepedepsit și că El intervine atunci când măsura  
nedreptății este deplină. Dumnezeu a dat oamenilor liberul arbitru, de care acum se abuzează într-un 
mod care necesită răsplată, astfel încât oamenii care gândesc și acționează conform legii recunosc 
mâna lui Dumnezeu și detestă ceea ce aceia aprobă. Lupta națiunilor s-a răspândit în lung și-n lat, iar 
focul nu poate fi stins atât de ușor. De aceea, Dumnezeu Însuși pune capăt acestui foc, lipsindu-i pe 
oameni de orice posibilitate de a continua lupta, printr-un eveniment natural al cărui efect este de 
neimaginat. El face neputincios ceea ce înainte era puternic, și le arată că voința și puterea Sa sunt mai 
puternice. Și oricine care nu a căzut încă complet pradă adversarului lui Dumnezeu va recunoaște și el  
unde a fost activitatea sa și va face un efort pentru a trăi un mod de viață corect.

D

Amin

Schimbări în Cosmos.... B.D. Nr. 8781

16. martie 1964

ste un eveniment neobișnuit pe care vi-l anunț.... Veți crede că vă înșelați și veți experimenta 
mereu  același  lucru....  Cutremurele  Pământului,  care  nu  sunt  cauzate  de  erupții,  ci  apar 

întotdeauna când Pământul se află într-o anumită constelație față de corpurile cerești.... astfel încât 
cutremurele pot fi așteptate cu regularitate și nu eșuează în a se produce.... Ele vor fi abia perceptibile 
și, prin urmare, nu vor îngrijora decât câțiva oameni, dar cercetările oamenilor de știință vor da mai 
întâi motive de temeri de cea mai mare gravitate, mai mult, fenomenele se vor intensifica și apoi vor 
supăra și persoana indiferentă, care va recunoaște un pericol pentru corpul ceresc Pământ din partea 
altor corpuri cerești, deoarece corpurile cerești care își părăsesc orbita se vor deplasa spre Pământ și 
vor  intra  mereu  într-o  nouă  constelație  care  va  declanșa  aceleași  consecințe.  Având  în  vedere 
apropierea sfârșitului, oamenii ar trebui să fie treziți din somnul lor, să se gândească la Creatorul lor și  
să se gândească la propria lor tranziție și la faptul că nu au nici o garanție că au murit complet odată cu 
moartea trupului, ar trebui să li se reamintească de sfârșitul vieții lor și de soarta care îi așteaptă dacă 
cred în continuarea vieții sufletului. Sfârșitul vremurilor va arăta atât de multe lucruri nefirești, chiar și 
acțiunile și  gândurile oamenilor sunt nefirești  și  vor avea ca rezultat  cele mai grave consecințe....  
Oamenii își asumă să întreprindă cercetări în spațiul cosmic dincolo de autoritatea lor.... Ei nesocotesc 
legile naturii și totuși nu sunt împiedicați în ceea ce fac și vor, dar efectele se răsfrâng din nou asupra 
lor.... Cu toate acestea, sfârșitul se apropie tot mai mult și, dacă oamenii vor fi ajutați să își revină în  
simțiri  și  să  devină  conștienți  de  marea  lor  responsabilitate,  trebuie  să  li  se  arate  și  o  lucrare 
neobișnuită din partea lui Dumnezeu, pentru că atunci va depinde de voința lor să fie atenți la ea și să 
se adapteze în consecință. Și omenirea va experimenta o astfel de activitate neobișnuită în timpul care  
va urma, care nu va fi cauzată de oameni, ci va avea loc în cosmos, într-o zonă care este supusă doar  
Creatorului Însuși, care acum pare să devină în afara legii și totuși acest eveniment este de asemenea 
planificat  (inclus)  în  planul  întoarcerii  spirituale,  pentru  că  poate  provoca  o  schimbare  în  mulți 
oameni, deoarece este prea neobișnuit.... dar fără a forța credința oamenilor, căci cel necredincios nici 
măcar  nu  se  obosește  să  caute  o  explicație,  deoarece  trăiește  iresponsabil.  Iar  starea  spirituală  a 
oamenilor din ultimele zile a coborât deja atât de jos încât nici evenimentele naturale neobișnuite nu-i 
pot determina să creadă și, prin urmare, astfel de mijloace pot fi încă folosite pentru cei nehotărâți, 
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care au nevoie de impulsuri puternice pentru a se gândi serios și pentru a-și orienta corect voința. Căci  
tot ceea ce se mai poate face pentru a salva sufletele de soarta unei noi izgoniri va fi făcut și de  
Dumnezeu, Care iubește oamenii și nu vrea ca ei să se rătăcească..... Dar de fiecare dată când El se 
exprimă într-un mod anunțat vor exista sacrificii, altfel oamenii nu ar fi impresionați și s-ar acuza 
reciproc de autoînșelare.... Pentru că efectele vor fi, de asemenea, diferite în diferite locuri și va dura o  
anumită perioadă de timp până când știința va reuși să găsească clarificarea corectă, dar atunci aceste 
semne se vor repeta tot mai des și vor oferi oamenilor dovada că în cosmos se întâmplă ceva ce ei 
înșiși nu pot contracara. Și astfel vor fi și ei expuși la consecințele care vor apărea mereu periodic, 
până la marele eveniment natural care va avea loc în cele din urmă și care va dovedi puterea și măreția  
lui Dumnezeu pentru oamenii care cred în El și care, de asemenea, sunt protejați în orice adversitate.  
Dar chiar dacă oamenilor li se spune în mod repetat că sfârșitul este aproape, chiar dacă li se amintește  
în mod repetat de dezastrele naturale precedente.... ei nu cred și nu-și schimbă câtuși de puțin modul  
de viață, nu fac nimic pentru a se pregăti, trăiesc în lume și o iubesc și îl văd pe Dumnezeul lor în  
lume.... Și, prin urmare, vor rămâne atașați de materie și când va veni sfârșitul.... Dar totul este hotărât 
în planul divin de mântuire și nimic nu vine care să nu fi fost deja prevăzut încă din veșnicie.... Astfel,  
acest eveniment contrar naturii va avea loc conform voinței divine, iar ziua în care va avea loc este de 
asemenea predeterminată și va fi de asemenea respectată.... Dar ar trebui să fiți informați dinainte,  
pentru ca credința voastră să fie întărită, pentru că totul se va întâmpla așa cum a fost spus dinainte și  
pentru că veți recunoaște din ce în ce mai mult adevărul a ceea ce vă este transmis direct de Sus.....  
Căci trebuie să stabiliți legătura dintre Dumnezeu și lume, cu semenii voștri care merg necredincioși și  
nepăsători....  Nu veți  putea vorbi  despre aceasta decât  după ce vor avea loc primele evenimente,  
pentru că nimeni nu va dori să vă asculte discursul înainte..... Veți găsi urechi și inimi deschise doar  
atunci când se va produce un șoc care îi va face pe oameni să pună întrebări, și doar atunci veți vorbi, 
și va depinde de disponibilitatea oamenilor ce beneficii vor obține de pe urma acestor evenimente....

Amin

Apariția luminii înainte de catastrofă.... B.D. Nr. 4359

1. iulie 1948

 mare acțiune spirituală precedă intervenția Mea, care trebuie să întărească credința a lor Mei și  
este un indiciu final al evenimentului natural care va veni. Mesagerii Mei cerești sunt instruiți să  

se  facă  cunoscuți  a  lor  Mei  sub  forma  unor  apariții  luminoase  pe  care  ei  le  vor  vedea  clar  pe 
firmament, astfel încât orice autoînșelare va fi eliminată, iar ai Mei vor avea aceeași înfățișare, în timp 
ce necredincioșii nu vor vedea nimic și vor râde de referirile la aceasta ca fiind fantasmagorii. Și  
acesta este ultimul semn.... Atunci vă puteți pregăti în siguranță pentru ceasul revelației Mele prin  
intermediul elementelor naturii. Atunci lăsați toate lucrurile pământești să-și urmeze cursul și îngrijiți-
vă doar de sufletele voastre.... Atunci luați în voi Cuvântul Meu plin de devoțiune, lăsați-Mă să vă 
vorbesc în Cuvânt și uniți-vă profund și intim cu Mine, astfel încât să pot fi prezent la voi în cea mai 
profundă adversitate care se va abate asupra voastră foarte curând. Atunci aveți grijă de cei din jurul  
vostru care observă cu teamă schimbările din natură, luminați-i  pe scurt și îndreptați-i  spre Mine,  
vorbiți despre Mine ca despre un Dumnezeu al iubirii, Care are grijă de fiecare ființă umană și nu lasă 
pe nimeni pe dinafară, pe cel care Îl cheamă în ajutor.... și apoi așteptați-Mă, nu vă temeți, când glasul  
Meu va suna cu atâta putere încât oamenii vor tremura.... Rămâneți calmi și prudenți și să știți că nu vi  
se va întâmpla nimic dacă Eu nu vreau și că v-am promis protecția Mea dacă vă uniți cu Mine în 
rugăciune. Atunci voi fi prezent la voi și veți simți clar apropierea Mea.... Și atunci se va adeveri ceea  
ce v-am vestit prin Spiritul Meu.... Căci Cuvântul Meu este și rămâne adevărul veșnic....

O

Amin
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Fenomene naturale.... Temperatura.... Steaua.... Predicții.... B.D. Nr. 1153

30. octombrie 1939

impul se grăbește și mintea oamenilor nu se schimbă, nenumărate suflete pier dacă Domnul nu le 
oferă încă dragostea Sa în ultimul ceas și nu le arată căderea cumplită a tot ce este pământesc....  

Și, prin urmare, acordați atenție zilelor care vor diferi considerabil de sezonul obișnuit. Cu cât soarele  
este mai jos, cu atât va străluci mai tare, iar o temperatură neobișnuită va uimi oamenii.... Iar acest 
lucru va da naștere la supoziții de tot felul.... Oamenii vor aștepta cu speranță, dar vor avea și temeri și  
vor fi înclinați să recunoască activitatea supranaturală. Cu toate acestea, foarte puțini se gândesc la 
relația lor cu Dumnezeu.... Ei nu recunosc că Dumnezeu Însuși vrea să le îndrepte gândurile spre Sine 
și nici nu fac vreun efort pentru a căuta o legătură în fenomenele extraordinare ale naturii. Da, se  
obișnuiesc foarte repede cu ele și nu obțin nici cel mai mic avantaj pentru sufletul lor. Căci, dacă ar fi  
fost atenți, chemarea de Sus le-ar fi fost inteligibilă. Dar dacă nu se gândesc la relația lor cu Creatorul, 
ei  rămân cu mintea pământească și  nu acceptă nimic din ceea ce li  se oferă din punct de vedere  
spiritual. Și toate aceste fenomene naturale extraordinare sunt expresii ale activității spirituale a acelor  
forțe care sunt supuse lui Dumnezeu și care doresc să-L slujească. Curenții spirituali se vor face din  
nou simțiți și se vor manifesta la oameni în diferite feluri, dar gândirea umanității nu le va acorda prea  
multă atenție, deoarece puterea întunericului este și ea extrem de activă și luptă împotriva tuturor 
cunoștințelor spirituale.... urmărește să slăbească divinul și, astfel, omenirea va acorda întotdeauna 
atenție doar evenimentelor pământești și va rămâne indiferentă la lucrarea divinității în natură, deși 
oamenii sunt vizibil atinși de aceasta într-un mod benefic. Doar un număr mic de oameni văd mâna lui 
Dumnezeu întinsă spre oameni și caută să îi lumineze pe semenii lor, dar nu recunosc decât beneficiul  
perceptibil fizic, nu și o directivă de Sus care să aducă o schimbare în gândirea umană. Iar în această 
perioadă de bunăstare, cauzată de efectul extraordinar al soarelui într-un timp neobișnuit, are loc un 
eveniment care ar trebui să dea de asemenea de gândit oricărui orb spiritual..... O stea se desprinde de 
pe firmament și își schimbă traiectoria.... Această stea va avea o luminozitate care le va întrece cu mult 
pe toate celelalte, va străluci puternic noaptea și se va apropia de Pământ, astfel încât și acest fenomen 
va fi neobișnuit pentru oameni, dar în același timp va fi o dovadă că Creatorul Cerului și al Pământului 
are toată puterea și, prin urmare, dictează și El traiectoria stelelor conform voinței Sale. Dacă această 
stea este vizibilă,  înseamnă că omenirea se apropie din ce în ce mai mult  de punctul  de cotitură 
spirituală.  I  se oferă atât de mult ajutor spiritual,  încât nu are nevoie decât de voința sa pentru a 
dobândi  acest  ajutor,  dar  mintea  sa  devine  din  ce  în  ce  mai  încăpățânată,  gândirea  sa  tot  mai 
înșelătoare.... Și nu mai este departe vremea, pe care Domnul a pomenit-o pe Pământ, în care o ușă va  
fi scoasă din țâțâni dacă ființa umană își va închide inima față de orice curent spiritual. Lumina va 
străluci și acolo unde este evitată, căci raza de lumină va fi atât de strălucitoare încât va pătrunde peste  
tot, și chiar și cel orb spiritual va trebui să o vadă, doar că voința lui o va respinge totuși și sfârșitul va 
fi că va fi mistuit de lumină.... Căci tot ce este luminos, clar și limpede alungă întunericul.... Iar lumina 
învinge întunericul în măsura în care întunericul trebuie să cedeze acolo unde lumina adevărului și-a  
croit odată drum. Și minciuna și aparența se vor prăbuși, dar adevărul va rămâne pentru eternitate....

T

Amin

Semne  înainte  de  catastrofă  (neliniștea  oamenilor  și  a 
animalelor).... 

B.D. Nr. 4371

11. iulie 1948

 mare neliniște va pune stăpânire pe oameni cu puțin timp înainte ca Eu să ies în evidență prin  
natură. Căci evenimentul se va anunța în așa fel încât oamenii și animalele vor fi neliniștiți și vor  

simți în sinea lor că ceva se pregătește în natură. Comportamentul animalelor va fi deosebit de izbitor, 
acestea vor încerca să fugă într-o anumită direcție și se vor întoarce brusc, ca și cum ar fi conduse de o  
putere invizibilă. Iar acest comportament va avea și un efect înfricoșător asupra oamenilor, care vor 
recunoaște din el că se apropie ceva de care nu se pot apăra. Și astfel,  totul se află în așteptarea  
neliniștită a ceea ce va urma. Iar voi, slujitorii Mei de pe Pământ, ar trebui să vă folosiți cu entuziasm 
de acest timp, pentru că este încă o scurtă perioadă de grație în care cuvintele voastre vor fi încă 
ascultate,  deoarece  oamenii  caută  o  explicație  pentru  sentimentele  extraordinare  ale  oamenilor  și 
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animalelor.  Atunci  atrageți-le  atenția  asupra  Cuvântului  Meu,  pregătiți-i  pentru  apariția  Mea  și 
îndreptați-i spre Mine, astfel încât să se refugieze la Mine atunci când va veni ceasul în care voi vorbi.  
Și atunci și voi, de asemenea, uniți-vă cu Mine în gând, ca să fiți puternici și să puteți fi un sprijin  
pentru cei necredincioși sau cu credință slabă. Trebuie să vă dovediți pe voi înșivă, și veți putea face 
acest lucru dacă Mă veți chema în prealabil și în ceasurile de mare nevoie. Vă voi atrage atenția asupra 
semnelor anterioare, vă voi da ocazia să vă observați mediul înconjurător și veți vedea că totul se va 
întâmpla așa cum am prezis, că oamenii vor fi copleșiți de anxietate și neliniște, a căror cauză o veți 
cunoaște  și,  prin  urmare,  veți  putea  vorbi  cu  succes  acolo  unde  este  necesar.  Și  din  nou  veți  
experimenta că persoana iubitoare vă va crede,  în timp ce persoana neiubitoare vă va asculta  cu 
siguranță, dar nu se va folosi de acest lucru pentru sine. Până când va veni ceasul în care voi lăsa să  
răsune vocea Mea de Sus.... Și va fi un vuiet și un vacarm în care nimeni nu va mai acorda atenție  
celuilalt, ci va fi preocupat doar de propria viață. Fiecare va încerca să fugă și va auzi același vuiet și  
răcnet din toate direcțiile, iar în funcție de atitudinea sa față de Mine, actul va avea efect asupra lui....  
el va rămâne în viață sau va fi măturat de dezastrul natural, așa cum înțelepciunea Mea a recunoscut și 
a stabilit încă din eternitate.... Și chiar dacă este aparent calm și nu se recunosc încă semne.... nu vă  
credeți la adăpost, căci va veni irevocabil ziua care vă va aduce acest eveniment natural, iar cel care se 
îndoiește va putea să se convingă dacă îi rămâne posibilitatea de reflecție.... Eu am vorbit prin spiritul 
Meu și v-am anunțat acest lucru, și voi vorbi prin natură cu o voce pe care toți o pot auzi. Oricine nu  
crede în vocea anterioară va trebui să audă vocea Mea de Sus....  Chiar și  atunci,  el  este liber să  
experimenteze doar ca pe un joc al naturii sau să își amintească previziunile Mele și să creadă că vreau 
să Mă fac cunoscut, astfel încât voi, care nu ați vrut să recunoașteți vocea spiritului, să Mă auziți. Și 
binecuvântat este cel a cărui viață încă se mai păstrează, pentru că mai are la dispoziție un scurt timp 
de har pe care îl poate folosi pentru a recupera ceea ce a neglijat până acum, pentru a se pregăti serios 
pentru sfârșitul care va urma în curând evenimentului natural....

Amin
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Catastrofa naturală 

Constelație schimbată.... B.D. Nr. 6405

18. noiembrie 1955

a intervale scurte de timp, veți avea parte de evenimente recurente care vă vor îngrijora foarte  
mult pe voi, oamenii, pentru că nu vi le puteți explica singuri și, prin urmare, vă temeți de forțe  

împotriva cărora nu vă puteți apăra. Nici nu veți putea obține o explicație adecvată, pentru că așa este 
voința  Mea ca  voi  să  luați  în  considerare  toate  posibilitățile  și  fiecare  individ  să  se  adapteze  în  
consecință.... pentru că Eu vreau ca fiecare individ să obțină totuși un beneficiu pentru el însuși, adică  
pentru  sufletul  său....  Acolo  unde  credința  lipsește  cu  desăvârșire,  tulburarea  va  fi  deosebit  de 
puternică, în timp ce credincioșii vor adera mai mult sau mai puțin la Mine și se vor ști în siguranță în 
grija Mea. Cu toate acestea, acestea sunt fenomene, pentru că sunt cauzate de cosmos, care au ca 
rezultat mari discuții publice, astfel încât fiecare persoană se se gândească la ea însăși și să se exprime  
în fața semenilor săi. În unele momente, interesele lumești vor trece în plan secundar, dar imediat ce  
aceste fenomene se vor încheia, oamenii lumești vor percepe plăcerile lumii cu și mai multă râvnă, și  
doar  câțiva  vor  rămâne  cu  impresii  care  îi  pot  determina  să  petreacă  ore  de  contemplare  și,  de  
asemenea, să ducă la o schimbare de gândire.... până când aceleași procese se repetă în cosmos și 
provoacă o  nouă teroare....  Pentru  că  din  partea  oamenilor  de  știință  există  temeri  de  amenințări 
serioase la adresa corpului pământesc...., deoarece se confruntă cu schimbări misterioase în sistemul 
stelar,  care  nu au mai  fost  observate  până acum și  care  ar  putea fi  o  amenințare  serioasă pentru 
Pământ. Iar punctele de vedere ale oamenilor vor diferi considerabil în ceea ce privește evaluarea 
impactului.... Oamenii vor trece nepăsători peste ea și se vor bucura de viața lor fără ezitare; oamenii 
își vor lua măsuri de precauție care sunt complet inutile, iar alții se vor retrage din nou în ei înșiși și se  
vor certa mental cu Dumnezeul și Creatorul lor..... Și las fiecăruia liberul său arbitru, doar că încerc în  
mod constant să influențez gândurile oamenilor pentru ca acestea să se miște corect, pentru ca ele să 
se îndrepte spre scopul real al ființei umane.... pentru ca ei să se odihnească în Mine și să poată fi  
acum ghidați de Mine spre mântuirea sufletului lor....  Dar ce se va întâmpla?....  Constelația se va 
schimba....  Stelele  vor  fi  ghidate  pe  alte  orbite,  se  vor  afla  într-o  altă  relație  cu  Pământul  decât  
înainte.... Și, ca urmare, vor deveni vizibile stele care nu au mai fost văzute până acum, iar una dintre 
ele  va  apărea  ca  un  pericol  direct  pentru  Pământ,  deoarece  orbita  sa  dă  naștere  la  temeri  de  o 
intersectare cu Pământul.... Nici o ființă umană nu va dori să creadă că acest lucru se va întâmpla, nici  
o  ființă  umană nu va crede că legile  naturii  se  vor  schimba,  dar  voi,  oamenii,  vă  confruntați  cu 
sfârșitul.... Voi înșivă pregătiți ceva care va avea efecte și mai grave, căci ceea ce întreprindeți pune în 
pericol întregul Pământ.... Dar ceea ce se întâmplă prin voința Mea este doar un semn al sfârșitului,  
este o avertizare serioasă pentru voi, iar Eu vă dau doar semne atât de clare despre existența unei 
puteri superioare, încât să puteți apela cu toții la ea și să puteți astfel să evitați și un pericol direct 
pentru voi înșivă, dacă voi, adică sufletul vostru, veți trage de la ea beneficiul potrivit. Dar ceea ce 
vine  după  aceea  privește  întregul  Pământ  și  tot  ce  trăiește  pe  el....  Și  de  aceea  Eu apar  în  mod 
neobișnuit înainte, fără a vă obliga însă să Mă recunoașteți ca fiind Eu Însumi Creatorul a ceea ce este  
imens prin efectul său, dar care nu va afecta întregul Pământ. Pentru că Eu cunosc toate legile naturale  
și efectele lor, știu și cum să evit sau să slăbesc efectul fiecărui eveniment.... Dar tot ceea ce voi lăsa  
să se întâmple vă va servi doar pentru mântuire, vă va conduce spre Mine, vă va face pe voi, oamenii,  
să recunoașteți un "Dumnezeu" la care ar trebui să vă refugiați pentru că El este Tatăl vostru..... Este 
ultimul semn înainte de a veni sfârșitul.... Este ultima încercare a iubirii și milostivirii Mele de a salva 
ceea ce mai poate fi salvat....

L

Amin
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Apropierea unei stele.... B.D. Nr. 6324

3. august 1955

eschideți-vă larg inimile, faceți-vă receptivi pentru raza Mea de iubire de Sus și ascultați ceea ce 
vreau să vă spun: Un semn sigur al apropierii sfârșitului este faptul că devine vizibilă o stea care  

se îndreaptă spre pământul vostru și  care,  totuși,  are o traiectorie ciudată....  care va scăpa adesea 
privirii voastre și apoi va reapărea brusc, căci este însoțită de ceață impenetrabilă care se dizolvă din 
când în când pentru a se condensa din nou și din nou.... Voi, oamenii, trăiți ceva necunoscut până 
acum, pentru că efectul acestui corp ceresc asupra pământului vostru este de așa natură încât veți fi  
cuprinși de anxietate, deoarece credeți că Pământul ar putea deveni o victimă a acestui corp ceresc 
necunoscut, care provoacă pe Pământ tulburări vizibile, care sunt însă inexplicabile pentru voi. Există  
oameni pe Pământ care nu se lasă zdruncinați de nimic din ceea ce li se întâmplă.... dar care acum își  
pierd calmul pentru că se văd pe ei înșiși, precum și întregul Pământ, la mila forțelor naturale de care 
se tem pentru că nu le pot face față. Și de dragul acestor oameni "puterile cerului se clatină...." Vreau 
să Mă adresez în mod special acestor oameni pentru a obține ca ei să se încredințeze unui Dumnezeu  
și Creator, precum și pentru că ei înșiși se consideră complet neputincioși..... Orice ar provoca voința 
umană...., indiferent cât de teribil este efectul său.... nu-i zdruncină pe astfel de oameni, totuși ei devin  
mici și slabi când se văd la mila forțelor naturale, și atunci este posibil ca ei să se refugieze în Cel care  
este Stăpânul întregii creații.... atunci este posibil ca ei să găsească drumul spre Mine în cea mai mare 
nevoie.... Iar acest spectacol natural va provoca o imensă agitație în rândul oamenilor, iar teama nu va 
fi  nici  ea nejustificată,  căci  oricât  de ciudate ar fi  fenomenele care însoțesc steaua,  aceasta se va 
apropia  mereu  de  Pământ,  iar  o  coliziune  pare  inevitabilă,  conform  calculelor  celor  care  i-au 
descoperit apariția și îi urmăresc cursul. Dar am prezis acest lucru cu mult timp înainte, că "vă voi 
trimite un dușman din ceruri", că o catastrofă naturală de cea mai mare amploare vă așteaptă încă pe 
voi, oamenii, care va preceda sfârșitul final, adică transformarea totală a suprafeței Pământului, și care 
va costa nenumărate victime.... De fiecare dată vă atrag atenția asupra acestui lucru, iar Cuvântul Meu 
este adevărul și va deveni realitate.... Dar ar trebui să fiți deja conștienți în prealabil, pentru că voi,  
oamenii, ar trebui să recunoașteți voința și puterea Mea.... pentru că ar trebui să știți că nimic nu se  
poate întâmpla fără voia Mea și că nimic nu se întâmplă fără sens și fără scop.... că astfel Îmi amintesc 
de cei care sunt complet lipsiți de credință și pe care totuși nu vreau să-i pierd în favoarea adversarului 
Meu.... Și de aceea voi, oamenii, ar trebui să știți ce vă așteaptă, ca să ajungeți mai ușor la credință, 
când vă veți aduce aminte de El, în marele necaz, Cel care este Domnul Cerului și al Pământului.....  
peste toate corpurile cerești și lumile și la a Cărui voință totul este supus.... Veți primi cunoașterea ei  
dinainte, ceea ce vă poate ajuta să credeți, dacă sunteți de bunăvoință.... Dezastrul vine peste voi.... dar 
poate fi și o binecuvântare pentru fiecare individ dacă prin aceasta își câștigă viața sufletului său, chiar  
dacă moartea pământească este decretată pentru el.... dacă Mă cheamă pe Mine în necazul său....

D

Amin

Formațiuni de nori pe cer.... Suferința și moartea lui Iisus.... B.D. Nr. 1081

4. septembrie 1939

umnezeu, Domnul Cerului și al Pământului, vă trimite un semn vizibil pentru a vă manifesta 
puterea și gloria Sa. Acest lucru a fost prestabilit din eternitate și va fi adus în fața ochilor voștri  

într-un mod atât de evident, încât veți privi cu uimire plăsmuirea omnipotenței și a iubirii divine.  
Micul nor de pe cer vă pare nesemnificativ și totuși conține aceeași viață care constituie și ființa 
voastră.  Și  Dumnezeu dirijează și  această viață  după voia Sa și  astfel  modelează cu înțelepciune 
structura norilor, astfel încât suferința și moartea Domnului pe cruce să fie evident recunoscută, și veți  
recunoaște pe cruce pe Cel pe care lumea vrea să-L nege.... veți îngheța de groază sau vă veți bucura,  
după cum Îl veți respinge sau Îl veți purta în inima voastră.... Acesta din urmă va stărui în adorație și 
va dori să se scuture de imaginea, care este îndepărtată de Iisus Hristos. Și Domnul vrea acest lucru 
astfel.... El vrea să le dea oamenilor un alt semn al harului și al iubirii Sale, pentru că le va fi ușor să 
creadă.... să lase credința în Iisus Hristos ca Răscumpărător al lumii să se ridice din nou, dacă au 
pierdut-o, sau să lase credința să crească într-o putere de neclintit. Iar omenirea încearcă să invalideze 
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din nou acest miracol al iubirii divine.... îl interpretează ca pe un fenomen format la întâmplare, care, 
însă, este lipsit de orice sens.... și vrea să anuleze providența divină. Dar, în ciuda tuturor explicațiilor 
oamenilor, structura de pe cer va rămâne neschimbată, astfel încât toată lumea să o poată vedea. Iar  
acest  lucru  va  avea  drept  consecință  faptul  că  vor  deveni  gânditori  chiar  și  acei  oameni  cărora 
credințele  lor  le  interzic  să  accepte  orice  fenomen mistic  ca  fiind  credibil.  A sosit  vremea  când 
fenomenele extraordinare pot fi oferite oamenilor fără a-i obliga să creadă, căci omenirea a devenit  
atât de sobră încât explică orice fenomen, oricât de ciudat ar fi, în mod științific, adică rațional, și  
astfel neagă orice influență spirituală a forțelor necercetate.... Și astfel, astfel de fenomene nu mai pun 
în pericol liberul arbitru al ființei umane.... Într-adevăr, este mult mai probabil ca această explicație 
științifică să fie mai bine primită de oameni decât explicația conform căreia fenomenul este un semn 
de Sus. Și din nou, numai oamenii care Îl caută pe Dumnezeu și care trăiesc în iubire vor recunoaște  
lucrarea vizibilă a divinității veșnice și, prin urmare, oamenilor li se va oferi din nou o dovadă de har a  
iubirii divine, pe care numai puțini o vor recunoaște ca atare. Domnul slăbește pentru scurt timp legile  
naturii și tocmai acest lucru ar trebui să dea de gândit cercetătorilor, însă acolo unde lipsește voința de 
a recunoaște adevărul pur, chiar și stelele își pot schimba cursul obișnuit și soarele își poate pierde 
strălucirea.... acest lucru nu va înfrâna voința dură a ființei umane, ci cu atât mai tenace va încerca să  
înțeleagă legile naturii și, în cele din urmă, se va îndepărta tot mai mult de cunoașterea corectă. Din 
acest motiv, acest semn, oricât de extraordinar ar fi, este într-adevăr o acordare directă a harului, dar  
numai pentru cel a cărui minte recunoaște natura miraculoasă a apariției sau începe să se gândească la 
ea. Totuși, oricine contemplă fără suflet imaginea cerului și nu face nici un efort pentru a trage vreo 
concluzie nu se folosește de acest dar al harului, căci pentru el aparența nu rămâne decât o structură 
foarte ciudată formată de capriciul întâmplării, căci intelectul său nu o înțelege încă, deoarece inima sa 
nu este încă activă în iubire și, prin urmare, nu este receptivă nici la înțelepciunea mai profundă....

Amin

"Vocea Mea va răsuna de Sus...." B.D. Nr. 3571

8. octombrie 1945

i vocea Mea va răsuna de Sus.... Va fi puternică, iar oamenii vor trebui să o audă, chiar dacă altfel  
nu  Îmi  acordă  atenție.  Ei  vor  trebui  să-și  întoarcă  privirea  în  sus  și,  în  funcție  de  starea  lor 

sufletească, cu voie sau fără voie. Pentru că se văd expuși unei puteri de care nu mai pot scăpa. Într-
adevăr, limbajul Meu va atinge doar inimile câtorva persoane. Dar aceștia vor fi ajutați, chiar dacă 
lipsește ajutorul trupesc. Dar, în cea mai mare parte, doar teama și îngrijorarea pentru viața lor fizică  
vor prevala, iar vocea Mea nu va fi suficientă pentru ca ei să o asculte și să se întoarcă la Mine în  
ciuda celor mai mari adversități și necazuri. Ei nu vor să recunoască faptul că vocea Mea se aplică 
celor care sunt departe de Mine și, cu inimile împietrite, vor încerca doar să se salveze pe ei înșiși, dar 
vor fi neputincioși în fața forțelor naturii. Își vor pierde orice punct de sprijin, pentru că Pământul se 
va cutremura, aerul va fi cuprins de o furtună violentă și fiecare va trebui să se bazeze pe el însuși,  
pentru că nimeni nu-l va putea ajuta pe celălalt. Și vocea Mea va răsuna de Sus.... Voi vorbi cu o voce  
de tunet și  toate elementele naturii  se vor supune voinței Mele, ele vor vorbi pentru Mine și  vor  
mărturisi despre puterea Mea. Evident, îi confrunt pe oameni și nu îi forțez să creadă în Mine, pentru 
că le rămâne deschisă posibilitatea de a accepta acțiunea forțelor naturale, însă de a Mă nega pe Mine 
Însumi  ca  Ființă  care  dirijează  forțele  naturii  conform voinței  Sale.  Și  astfel,  ultimul  mijloc  de 
educație înainte de sfârșit nu va însemna nici credință obligatorie pentru oameni, deși ar trebui să 
vorbească destul de clar pentru Mine și va fi de asemenea recunoscut de oamenii de bună-credință, 
care  nu  sunt  în  întregime  în  sclavia  adversarului  Meu  care  vrea  să-i  despartă  de  Mine  pentru 
totdeauna. Ceea ce am proclamat prin Spiritul Meu se va adeveri.... Pământul se va cutremura, iar 
elementele naturii vor provoca pagube incalculabile și vor face nenumărate victime umane. Totuși,  
acest lucru a fost hotărât din eternitate, pentru că și acest eveniment este un ajutor pe care îl folosesc  
pentru a-i câștiga în continuare pe oameni pentru Mine, pentru că greutățile și necazurile de altă natură 
nu sunt suficiente pentru ca ei să găsească calea de întoarcere la Mine și trebuie să mânuiesc un toiag 
ascuțit de corecție asupra umanității împietrite. Și cu siguranță este adevărat că nu Mă voi odihni până 
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când nu-Mi voi recăpăta din nou toate creaturile. Și astfel, dragostea Mea nu încetează niciodată, care  
vrea să-i salveze de la ruină, chiar dacă dragostea nu este recunoscută în lucrarea Mea. Dar oricine 
este atent la vocea Mea va simți și dragostea Mea și Îmi va fi recunoscător pentru toată veșnicia....

Amin

Desfășurarea catastrofei.... B.D. Nr. 1538

25. iulie 1940

nvățătorii din lumea de dincolo se străduiesc întotdeauna să vă ajute în același mod și caută să vă  
facă  ușor  receptivi,  dar  inima  voastră  nu  este  întotdeauna  dispusă  să  primească  și  atunci  apar 

obstacole care fac primirea mai dificilă.  Trebuie acordată o atenție nemijlocită darurilor cerești  și  
trebuie evitate toate gândurile pământești, atunci gândurile prietenilor din lumea cealaltă își vor găsi 
ușor intrarea. Iubirea divină vă trimite mesageri care să vă întărească în voința voastră de a primi. Ei 
vă aduc o proclamație care descrie într-un mod ușor de înțeles desfășurarea catastrofelor care vor 
decide asupra morții și vieții individului.

Î

Foarte  puțini  sunt  cei  care  acordă  atenție  semnelor  vremurilor  viitoare.  Ei  pot  fi  uimiți  de 
schimbările sau neregulile care apar în natură, dar le trec cu ușurință cu vederea. Ei nu văd în aceasta o 
expresie a voinței divine, ci doar o simplă coincidență. Și astfel, la început nu vor acorda nici ei atenție 
fenomenelor, atâta timp cât evenimentul natural este în desfășurare. La început, atenția oamenilor va fi  
atrasă de vârtejuri către o furtună care se apropie. Acest lucru va veni atât de brusc încât oamenii și  
animalele vor fi în cea mai mare suferință, pentru că abia vor putea opune rezistență furtunii violente,  
iar acesta va fi începutul.

Se vor simți cutremure violente ale Pământului la intervale mici de timp și cerul se va întuneca, se 
va auzi un tunet, iar acest lucru este atât de teribil încât va izbucni panica printre oameni și animale 
care își vor căuta salvarea în fugă. Dar întunericul îi împiedică, iar necazul devine din ce în ce mai 
mare,  vuietul  devine din ce în ce mai  puternic,  pământul  se cutremură din ce în ce mai  violent,  
pământul se deschide și mase uriașe de apă se desprind din interiorul lui. Și oriunde privește ochiul....  
apă și întuneric și un haos de nedescris printre oamenii care își dau seama de situația lor îngrozitoare  
și sunt în cea mai mare suferință. Zilele de dinainte vor fi atât de strălucitoare încât oamenii vor fi  
cuprinși de o anumită nepăsare, iar bulversarea va veni atât de brusc încât nimeni nu va putea lua  
măsuri de precauție pământești, dar acestea vor fi complet inutile, deoarece nicio putere pământească 
nu poate rezista acestor elemente. Numai omul credincios simte acum omnipotența divină....  și  se  
încredințează Creatorului  său.....  Și  chiar  dacă inima lui  se teme și  tremură când vede activitatea  
elementelor, el așteaptă cu răbdare până când îi vine ajutorul, pentru că își trimite gândurile la El.  
Oricine a înțeles sensul și scopul vieții știe că pentru fiecare ființă umană a sosit ceasul deciziei. Și va  
încerca să aducă ajutor spiritual acolo unde este posibil, îi va mângâia pe cei nefericiți și îi va îndruma 
spre Dumnezeu; va ajuta aprinzând o mică lumină în cel mai adânc întuneric..... Căci Dumnezeu va da  
celor ce vor avea ocazia să lucreze pentru El.... Cei care L-au recunoscut și se oferă pentru slujirea Lui 
vor primi un câmp bogat de activitate, iar sămânța va cădea pe un pământ bun, căci Dumnezeu îi cruță  
pe cei care Îl respectă sau găsesc drumul spre El în cea mai mare nevoie....

Amin

Adunarea puterii înainte de haos.... B.D. Nr. 8549

5. iulie 1963

ntăriți-vă mereu și mereu cu Cuvântul Meu, căci veți avea nevoie de această întărire în timpul care 
va veni și, de aceea, ar trebui să vă adunați forțele încă de pe acum, pentru că atunci nu veți putea să  

vă adunați gândurile pentru rugăciune, când va avea loc intervenția Mea, pe care v-am anunțat-o cu 
mult  timp  în  urmă....  Ceea  ce  a  fost  hotărât  în  înțelepciunea  și  iubirea  Mea  va  fi  de  asemenea 
îndeplinit, și fiecare prezicere pe care v-am trimis-o se va adeveri, astfel încât evenimentul să nu vă 
surprindă fără avertisment.... Ar trebui să vă amintiți mereu acest lucru și să încercați să vă eliberați  
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inima de toate dorințele pământești.... Ar trebui să încercați să vă eliberați de materie, pentru că va  
trebui să renunțați la ea o dată, și cu cât inima voastră va fi mai puțin atașată de ea, cu atât pierderea  
va fi mai ușoară pentru voi, cu atât veți fi mai puțin împovărați de intervenția Mea.... Vă repet de 
nenumărate  ori  să  vă pregătiți  pentru această  perioadă în  care  haosul  va fi  de  neegalat  și  numai  
legătura intimă cu Mine vă va oferi sprijinul necesar pentru a face față tuturor cerințelor. Căci oricine 
nu este afectat direct de dezastru, care trebuie să renunțe la viața sa, va trebui să ducă acum o existență  
dificilă, pentru că nu există condiții de viață ordonate și pentru că veți fi acum împovărați de greutăți 
pământești pe care nu le veți putea înfrunta singuri, fără ajutorul Meu. Ar trebui să primiți mereu și 
mereu Cuvântul Meu în inimile voastre și să vă întăriți din el, să dobândiți o credință atât de puternică  
prin adresarea Mea directă, încât nimic nu vă va putea zdruncina în vremurile ce vor veni, să vă bazați  
complet pe Mine și să așteptați doar ajutorul Meu....  Și credeți că vă voi ajuta....  că trebuie să se 
stabilească doar o legătură sinceră cu Mine, care poate fi stabilită doar de o persoană care Îmi este 
complet devotată și care recunoaște doar împlinirea previziunilor Mele în marele eveniment și apoi  
așteaptă cu atât mai mult cu credință ajutorul Meu, care îi va fi acordat. Atunci voi realiza ceea ce pare  
imposibil pentru cei care au încredere deplină în Mine. Și fiecare persoană ar trebui să se obișnuiască 
cu ideea că ordinea din jurul său nu va rămâne așa; ar trebui să creadă că o astfel de mare tulburare va  
afecta  Pământul,  așa  cum nu vă puteți  imagina,  și  că  nenumărați  oameni  vor  deveni  victime ale  
evenimentelor naturale.... dar că supraviețuitorii vor ajunge în condiții de viață atât de dificile, care  
necesită multă putere și încredere în ajutorul Meu pentru a putea face față. Atunci va deveni evident 
acolo unde se practică iubirea față de aproapele, căci numai acolo va fi evident și ajutorul Meu.... Și 
oricine este preocupat doar de el însuși și de bunăstarea sa va trebui să se chinuie și totuși nu va 
deveni stăpân pe situația sa.... Căci voi, oamenii, trebuie să experimentați că iubirea este putere și că  
puteți realiza multe dacă iubirea pentru aproapele vostru este imboldul acțiunilor voastre. Vă atrag 
atenția în repetate rânduri asupra momentului în care un mare haos se va abate asupra voastră, a cărui 
cauză va fi o imensă catastrofă naturală.... pentru că încă mai vreau să vă dau vouă, oamenilor, un 
ultim semn din partea unei Puteri căreia îi sunteți supuși.... Dar voi, care primiți Cuvântul Meu, direct 
sau transmis prin mesagerii Mei, ar trebui să auziți în mod constant îndemnul Meu de a vă cufunda în 
acest Cuvânt al Meu cât mai des posibil, iar puterea voastră va crește, nu vă veți pierde legătura cu  
Mine nici în cele mai mari adversități, și atunci veți fi siguri de ajutorul Meu în orice moment, pentru  
că, în mod evident, vreau să îi ajut pe ai Mei, astfel încât credința lor și a semenilor lor să se întărească 
și să stabilească o legătură vie cu Mine și să nu o mai abandoneze. Și nu vă așteptați să fiți cruțați, și  
că vor fi afectate alte zone care sunt departe de voi.... Acest eveniment este atât de mare și acoperă 
zone mari, deși nu va afecta întregul Pământ.... Și de aceea, nici marea adversitate nu va trece nicăieri  
fără urmă, lucru pe care îl veți înțelege doar atunci când evenimentul se va fi produs, când vocea Mea 
se va face auzită în lume și veți trăi cumplitele efecte.... care vor dura din nou mult timp înainte de a 
putea fi trecute cu vederea în toată amploarea lor. Voi trăiți încă în liniște și nu vă puteți imagina un  
asemenea haos..... Dar vă atrag atenția asupra faptului că totul va veni așa cum a fost anunțat mai  
înainte, și vreau doar să vă influențez în așa măsură încât să faceți totul pentru a avea apoi și puterea 
de a rezista....  Căci nu vă voi părăsi pe voi, care vă predați Mie și vreți să-Mi aparțineți....  Și vă 
aprovizionez constant cu putere.... Lăsați-vă abordați din nou și din nou și luați putere din Cuvântul 
Meu și, cu adevărat, vă va fi posibil să Mă găsiți chiar și în cea mai mare suferință, iar Eu voi fi  
întotdeauna gata să vă ajut, voi fi întotdeauna alături de voi și prin voi le voi aduce ajutor și celor pe  
care căutați cu dragoste să îi îngrijiți....

Amin
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Consecințele catastrofei naturale 

Frica oamenilor.... Dezastre naturale și consecințele acestora.... B.D. Nr. 4633

10. mai 1949

oți  oamenii  care  nu  cred  că  Mă  voi  exprima  prin  forțele  naturii  vor  trece  prin  greutăți  de  
neconceput, pentru că vor fi martorii unui spectacol în care se vor desfășura forțe imense, iar 

ființa umană va fi complet neputincioasă. Oamenii vor fi afectați de frica de moarte și chiar și ai Mei 
vor fi afectați de ea, dar se vor întări în mod miraculos prin ajutorul Meu, de îndată ce își vor îndrepta  
gândurile spre Mine. Necredincioșii, însă, nu au niciun sprijin de care să se agațe și sunt expuși fără  
speranță la elementele naturii. Câțiva Mă vor chema în fața morții, în suferința inimii lor, iar chemarea 
lor va ajunge la urechea Mea și va însemna salvarea pământească sau spirituală, atunci când le va veni  
ceasul.  Dar atunci ei  vor avea totuși viața câștigată pentru eternitate.  Dar,  în cea mai mare parte, 
oamenii sunt inconștienți în frica lor, adică incapabili de o gândire înaltă, încearcă să se salveze și 
ajung în aceeași primejdie peste tot, căci întreaga natură complotează împotriva lor, toate elementele 
sunt într-o activitate extremă, apa, focul, furtuna și lumina ies din ordinea lor și fac ravagii care costă 
nenumărate vieți omenești și sunt de neimaginat prin amploarea lor. Va fi doar un act scurt, dar extrem 
de important pentru toți oamenii care îi vor supraviețui, pentru că abia acum va începe o adversitate 
pământească care va întrece tot ce a fost înainte. Oamenii vor trebui să își schimbe complet modul de 
viață, vor trebui să folosească tot ceea ce le-a mai rămas, vor fi lăsați în voia sorții și nu se vor putea 
aștepta la ajutor pământesc pentru o perioadă lungă de timp, deoarece vor fi izolați de lume și legătura  
nu va putea fi  restabilită  atât  de repede.  Magnitudinea adversității  este  de neînțeles,  dar  vă atrag 
atenția asupra ei în mod repetat, pentru ca voi să nu vă pierdeți în bunurile pământești, să nu le luați în 
serios și să uitați de sufletul vostru, a cărui maturitate este singura decisivă pentru voi în ceea ce  
privește modul în care veți îndura ceea ce va urma. Anunțurile de acest gen nu prea au credibilitate și  
totuși trebuie luate în considerare cu mare importanță, pentru că sunt îndeplinite întocmai. Și fiecare zi  
este încă un dar al harului de care trebuie să vă folosiți, dar nu pământesc, ci spiritual, pentru că numai  
ceea ce dobândiți în bunuri spirituale are o valoare durabilă. Cu toate acestea, vă promit protecția și  
ajutorul Meu tuturor celor care credeți și doriți să Mă slujiți. Nu vă lăsați asupriți de cuvintele Mele, să 
știți că orice, chiar și cele mai grele poveri, pot fi suportate dacă Mă împovărați cu ele, dacă Îmi cereți  
să vă ajut să le purtați..... Nu vă voi părăsi și vă voi ajuta să perseverați până la sfârșit....

T

Amin

Haos după intervenție.... B.D. Nr. 8619

17. septembrie 1963

in nou și din nou vă anunț că veți intra într-un haos incredibil prin intervenția Mea.... Forțele 
naturii se vor dezlănțui și veți fi incapabili să gândiți, și doar ai Mei vor putea să se roage la  

Mine, cu siguranță că ei Îmi vor adresa doar rugăciuni scurte, gânduri scurte și rugătoare, dar Eu îi voi 
auzi și îi voi proteja de ce este mai rău. Cu toate acestea, totul va fi confuz și va pune oamenii în  
strâmtorările cele mai cumplite.... Iar pentru mulți, acest lucru va însemna deja sfârșitul, deoarece își  
vor pierde viața, deși sfârșitul acestui Pământ nu a venit încă. Cu toate acestea, încă mai încerc să 
salvez ceea ce mai poate fi salvat înainte de ultimul sfârșit.... Vreau să Mă fac cunoscut celor slabi în  
credință, pentru ca ei să Mă invoce în necazurile lor și să primească un ajutor vizibil, astfel încât 
credința lor să se întărească și să se poată sprijini pe Mine atunci când va începe ultima fază pe acest 
Pământ. Și vă spun: Aceasta aproape că va depăși puterea individului, și numai Unul singur va putea  
să vă dea putere și să vă trimită ajutor dacă îl chemați pe acesta în cea mai mare nevoie.... Dar voi,  
oamenii, nu puteți fi scutiți de această intervenție, pentru că este o ultimă încercare de a salva sufletele  
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care nu au credință sau sunt încă slabe în credință. Dacă nu mai văd nicio altă cale de ieșire, oamenii 
își pot aminti încă de un Dumnezeu și de Creator.... o putere care se află deasupra lor și care este 
singura care îi poate ajuta. Și când marele eveniment natural se va încheia, adversitatea nu va înceta și 
haosul va deveni din ce în ce mai mare. Și atunci se va dovedi unde mai există o credință vie, căci  
numai aceasta va stăpâni toate adversitățile.... Oricine are o credință vie se încredințează Mie fără  
limite și, cu adevărat, nu voi permite ca credința lui să fie făcută de rușine. Și de fiecare dată va fi  
ajutat și va încerca, de asemenea, să-și conducă semenii la credință și, în funcție de voința lor și de 
dorința lor de a ajuta, vor fi și ei ajutați, pentru că adversitatea va stimula activitatea iubirii și atunci își  
va fi îndeplinit scopul de a trezi iubirea dezinteresată față de aproapele, ceea ce este garanția că Eu Îmi  
voi îndrepta iubirea spre oameni și le voi da puterea de a-și stăpâni situația. Voi, care sunteți ai Mei,  
care  vreți  să  împliniți  voința  Mea și  să  Mă slujiți,  nu trebuie  să  vă temeți  de aceste  vremuri  de  
adversitate, căci legătura constantă cu Mine vă asigură protecția Mea și o mare parte din putere. În 
plus, am din nou nevoie de voi pentru răspândirea Evangheliei Mele de iubire, care va fi atunci extrem 
de necesară, pentru că oamenii își vor dezvălui din nou natura.... și doar câțiva vor fi de ajutor și își  
vor ajuta aproapele, iar aceștia vor fi ajutați de nenumărate ori, de asta pot fi siguri.... Dar, în cea mai 
mare parte, iubirea de sine va apărea mai puternic, iar oamenii își vor însuși fără milă ceea ce nu le  
aparține pentru a-și îmbunătăți situația în viață..... Omul violenței se va afirma și va dori să-i distrugă  
pe cei slabi. Iar acest lucru va caracteriza în mod deosebit această perioadă de adversitate și va arăta 
clar că omenirea este pregătită pentru distrugere. Cu toate acestea, ai Mei se vor baza întotdeauna pe  
faptul că Eu știu despre toate greutățile lor și le voi remedia, pentru că într-adevăr totul este posibil  
pentru Mine, și vă voi susține și pe voi pe Pământ și veți experimenta ajutorul în cel mai deosebit  
mod, iar credința voastră va fi întotdeauna mai vie, și cu puterea credinței veți depăși totul și totuși nu 
veți putea fi învinși de dușmanii voștri.... Puteți crede că acest timp se apropie, la urma urmei, Eu încă 
folosesc  toate  mijloacele  pentru  a  câștiga  acele  suflete  care  nu  au  căzut  încă  complet  pradă 
adversarului Meu..... De asemenea, Mă voi revela lor în iubirea și puterea Mea, de îndată ce doar 
credința lor va fi vie, căci credința de formă va fi complet abandonată, deoarece nu era o credință 
convinsă care să poată rezista unei asemenea adversități pământești. Iar această adversitate îi va afecta 
cu amărăciune pe toți cei care înainte se bucurau de abundența bunurilor pământești, cărora le va fi  
adus  în  mod  vizibil  la  cunoștință  caracterul  trecător  al  bunurilor  pământești.  Și  în  funcție  de 
maturitatea sufletului lor, efectul va fi că acum fie se vor refugia în Dumnezeu și vor apela la ajutorul 
Lui, fie vor încerca să se afirme prin propriile forțe, și asta în detrimentul aproapelui, pentru că sunt 
lipsiți de iubire, altfel ar lua calea spre Mine. Acest timp de adversitate va avea mari cerințe asupra  
voastră, oamenii, dar veți supraviețui cu ajutorul Meu.... De aceea, cereți-Mi în prealabil și puterea de 
a rezista la tot ceea ce se va întâmpla când va începe haosul. Căci voi sunteți capabili de multe în unire  
cu Mine, dar veți rămâne slabi și neajutorați dacă vă bazați pe forțele proprii și nu credeți că aveți  
nevoie de ajutor divin.... Căci Eu Însumi voi fi cu oricine Mă cheamă în strâmtorarea lui.....

Amin

Misiunea slujitorilor pe Pământ după dezastrul natural.... B.D. Nr. 3709

10. martie 1946

eea ce auziți prin vocea interioară, proclamați cu voce tare semenilor voștri atunci când a sosit  
momentul. Căci aceasta este misiunea voastră, pe care trebuie să o îndepliniți: Să-i luminați pe 

oameni, dacă evenimentele lumii nu mai sunt de înțeles pentru ei și dacă intervenția Mea îi face să le 
fie greu să creadă într-un Creator al Cerului și al Pământului, într-un Tată iubitor care conduce destinul 
copiilor Săi pe Pământ. Atunci ridicați-vă și învățați-i și prezentați-le marea Mea iubire.... Nu-i speriați 
cu Dumnezeul mâniei  și  al  judecății,  pentru că deocamdată nu sunt pedepse,  ci  doar mijloace de 
educație pe care le folosesc pentru a salva sufletele oamenilor. Nu dau încă sentința finală, dar nu las  
niciun  mijloc  neprobat  pentru  a  nu  fi  nevoit  să  condamn  sufletele  la  damnare  veșnică  în  ziua 
Judecății..... Și aceasta încearcă să-i facă să înțeleagă că perioada de răscumpărare a expirat, că a mai  
rămas doar  puțin timp până la  sfârșit  și  că  acest  timp trebuie  folosit  pentru întoarcerea la  Mine. 
Oamenii  se  vor  îndoi  de  iubirea  Mea,  se  vor  îndoi  de  omnipotența  Mea  când  vor  vedea  marea  
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nenorocire care se va abate asupra Pământului prin voința umană și, în cele din urmă, prin voința Mea, 
iar oricine nu rămâne ferm în credință și, de asemenea, în cunoaștere prin modul său de viață, va fi în  
pericol de a cădea, adică de a Mă abandona complet, dacă nu i se va da iluminarea. Dar măreția  
mizeriei le va deschide și inimile și vă vor asculta, iar cuvintele voastre nu vor rămâne neauzite. De  
aceea,  acest  timp trebuie  folosit  în  mod special,  iar  voi  trebuie  să  vorbiți  ori  de  câte  ori  sunteți 
îndemnați din interior, pentru că atunci spiritul Meu vă îndeamnă să fiți activi pentru Mine și pentru 
împărăția  Mea.  Și  apoi  prezentați-le  marile  nevoi  spirituale,  atrageți-le  atenția  asupra  faptului  că 
trupurile lor mai au doar o perioadă scurtă de timp, dar că sufletele trăiesc veșnic și, prin urmare, 
soarta lor este cea mai importantă; îndemnați-i să fie activi cu dragoste, îndemnați-i să acorde mai  
puțină atenție propriilor greutăți și să manifeste mai multă compasiune pentru greutățile semenilor lor; 
prezentați-le puterea și binecuvântarea iubirii aproapelui, disponibilitatea Mea veșnică de a ajuta și 
căutați să le treziți sau să le întăriți credința. Și nu va trebui să vă faceți griji cu privire la ceea ce veți  
spune, căci Eu pun toate cuvintele în gura voastră, dacă voi înșivă vreți doar să fiți activi pentru Mine,  
dacă voi înșivă nu refuzați să îndepliniți misiunea pe care v-o dau prin Cuvântul Meu. Mai clar ca  
niciodată, veți auzi vocea Mea în interiorul vostru și atunci nu vă veți teme de nicio putere adversă,  
pentru că vreau să fiți activi pentru Mine și știu, de asemenea, cum să vă protejez de cei care vor să vă 
împiedice  să  vă  desfășurați  activitatea.  Vorbiți  fără  griji  și  nu lăsați  să  apară  nicio  îndoială  dacă  
acțiunile corespund voinței Mele, pentru că atunci când va veni timpul activității voastre pentru Mine, 
vă voi lua în stăpânire și voi trebuie să Mă urmați fără rezistență, adică să faceți ceea ce vă spune 
inima voastră să faceți. Și o veți simți în mod clar în inima voastră, va fi nevoia voastră cea mai intimă 
de a vorbi cu toți cei care vă stau în cale și de a le arăta sfârșitul apropiat, care va veni la fel de sigur  
ca și intervenția Mea prin forțele naturii, așa cum tot ceea ce v-am vestit prin spiritul Meu se va 
împlini.....

Amin

Ajutorul  neobișnuit  al  lui  Dumnezeu  după  evenimentul 
natural.... 

B.D. Nr. 7331

10. aprilie 1959

n haos de nedescris se va instaura printre oameni atunci când voi fi vorbit prin forțele naturii, 
pentru că toți se vor teme că evenimentul s-ar putea repeta și, prin urmare, vor trăi neliniștiți și  

plini de teamă în mijlocul devastării care a fost provocată de elementele naturii, dar și de voința Mea 
care s-a exprimat în ea. O vreme rea va veni peste oameni, o vreme pe care oamenii care locuiesc pe  
acest Pământ nu au mai trăit-o aproape niciodată. Dar este, de asemenea, timpul sfârșitului, când totul 
se va întâmpla la o scară neobișnuită pentru a aduce în continuare oamenii la trezire. Dar, din nou, 
evenimentele naturale îi vor face doar pe câțiva să reflecteze, în timp ce majoritatea oamenilor resping 
cu indignare orice credință într-un Dumnezeu și Creator care permite astfel de distrugeri evidente 
pentru toți. Cu toate acestea, nimeni nu se gândește cum se comportă el însuși sau cum s-a comportat 
înainte față de Dumnezeu, față de Mine, despre care chiar și numai au vorbit, dar fără să aibă credință  
vie  în  Mine sau să  fi  intrat  în  contact  cu Mine....  Și  doar  câțiva se  întorc  la  Mine în  marea lor 
adversitate, dar acești puțini vor simți în mod vizibil ajutorul Meu, le voi fi alături atât de evident încât 
vor fi  și  mai întăriți  în credința lor într-o Putere care le ține destinul în mâinile Sale.....  Totul se  
întâmplă doar pentru ca oamenii să găsească o legătură cu Mine, dar vor fi doar câțiva pentru care 
ceea  ce  va  urma  să  fie  și  o  binecuvântare,  pentru  că  oamenii  au  căzut  deja  prea  mult  pradă  
adversarului Meu ca să se întoarcă la Mine și să apeleze la ajutorul Meu. De aceea, nu Mă pot revela 
nici lor, dar o voi face cu siguranță celor care se vor refugia la Mine în necazurile lor. Gravitatea 
suferinței îi va determina pe mulți să se roage mai intim și prin urmare și împlinirea rugăciunilor lor  
va fi cu ușurință posibilă pentru Mine, deoarece credința lor într-un Dumnezeu care poate ajuta este 
evidentă și pentru că atunci Mă vor asalta și ei atât de mult încât Eu le voi veni cu adevărat în ajutor în  
adversitatea lor. Și atunci vor exista, de asemenea, multe ocazii pentru slujitorii Mei de a transmite 
Cuvântul Meu oamenilor, care va fi primit cu o foame, deoarece nu va fi găsit decât foarte rar. Dar  
necredincioșii vor fi cu atât mai odioși față de cei care predică Cuvântul Meu, precum și față de cei 
care  trăiesc  în  mod vizibil  ajutorul  Meu.....  Dar  ei  nu se  vor  lăsa  convertiți,  ci  doar  mărturisesc 
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apartenența lor la adversarul Meu prin lipsa lor de bună-credință și, evident, se împotrivesc Mie și 
iubirii Mele, care vrea să-i câștige și ea, dar nu poate avea acces la ei. Adversitatea va fi mare și totuși  
nu fără speranță, pentru că Eu pot fi oricând abordat în rugăciune pentru un remediu și pentru că voi  
asculta o rugăciune dreaptă pentru a Mă dezvălui celor care nu au căzut complet pradă adversarului 
Meu. Dar oamenii trebuie să rămână liberi să Mă invoce și, prin urmare, totul trebuie să se întâmple în 
mod obișnuit, dar să fie ușor de recunoscut de către oamenii care mai au încă o scânteie de credință în 
ei și cărora Mă voi face cunoscut, astfel încât credința lor să nu se piardă, ci să crească în putere și  
forță.

Timpul se află în fața voastră și nu-l puteți evita pentru că voi înșivă nu faceți un efort pentru a lua 
alte căi și pentru că voi înșivă aduceți timpul la maturitate prin natura și acțiunile voastre.... pentru că  
voi înșivă accelerați sfârșitul prin atitudinea voastră și pentru că timpul care v-a fost acordat pentru a 
vă maturiza sufletele a fost împlinit....

Amin

Predicție de sfârșit în curând.... Slaba credință în el.... B.D. Nr. 3964

29. ianuarie 1947

tii că nu te mai poți aștepta la o viață pământească lungă și că fiecare zi este un har pentru tine,  
pentru ca tu  să  te  maturizezi  în  continuare,  dacă folosești  corect  timpul.  Știți  acest  lucru prin 

Cuvântul Meu, dar credința voastră nu este încă suficient de profundă pentru ca Cuvântul Meu să vă  
stimuleze  la  cea  mai  mare  strădanie,  vă  îndoiți  de  adevărul  Cuvântului  Meu în  ceea  ce  privește 
sfârșitul apropiat. Și totuși, ar trebui să lucrați la voi înșivă cu toată sârguința, pentru că sfârșitul este 
iminent.... De fiecare dată vă adresez acest avertisment și vă avertizez împotriva unei vieți călduțe, de  
fiecare dată vă strig: Fiți atenți la Cuvântul Meu, cufundați-vă în el și trăiți în consecință. Nu știi când 
a sosit ultimul ceas pentru tine, nu știi cât timp îți mai rămâne până la sfârșit și, de aceea, trebuie să  
trăiești ca și cum fiecare zi ar fi ultima pentru tine. Întotdeauna Îmi trimit spre voi spiritele slujitoare  
care vă transmit gânduri pline de lumină, care vă îndreaptă simțurile spre împărăția spirituală, vă trimit 
mesagerii Mei pe Pământ care vă informează despre apropierea sfârșitului, care vă atrag atenția asupra 
semnelor sfârșitului și trezesc în voi o credință fermă, care vă transmit Cuvântul Meu transmis direct  
pe Pământ.  Astfel,  încerc în mod constant  să vă fac să înțelegeți  gravitatea situației,  pentru a vă  
permite să ajungeți la un sfârșit fericit, dar voi toți nu luați Cuvintele Mele suficient de în serios,  
credința voastră este încă prea slabă pentru a vă conduce modul de viață în conformitate cu Cuvântul 
Meu, chiar dacă voința voastră este îndreptată spre Mine. Și de aceea vă sfătuiesc mereu și mereu:.... 
Cufundați-vă în Cuvântul Meu, lăsați gândul sfârșitului apropiat să prindă viață în voi, pregătiți-vă 
pentru el și luați tot ceea ce este mai puțin important din punct de vedere pământesc în fața sfârșitului,  
în  fața  marii  suferințe  spirituale  care  devine  și  mai  mare  cu  cât  se  apropie  mai  mult  de  sfârșit.  
Folosește-ți toate forțele pentru a te dezvolta spiritual și lasă-mi cu credință grija trupului tău. Folosiți  
timpul scurt până la sfârșit, fiți în permanență activi în iubire, luați putere din Cuvântul Meu în orice 
moment,  îndrumați și  instruiți-i  pe semenii voștri  să facă la fel  și  astfel ajutați-vă unii  pe alții  să 
atingeți scopul pe care vi l-am stabilit pe Pământ, ajutați-vă unii pe alții să deveniți desăvârșiți, pentru 
că a mai rămas doar puțin timp până la sfârșit.....

Ș

Amin
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OFF. 8, 6-12 

Eveniment în curs de desfășurare.... Intervenția lui Dumnezeu.... 
Timp de restriște.... 

B.D. Nr. 2388a

29. iunie 1942

ără milă, națiunile se înfurie una împotriva celeilalte și își provoacă orice rău imaginabil. În toată 
gravitatea lor, oamenii sunt afectați, iar suferința și tristețea sunt tovarășii lor constanți. Răutatea 

oamenilor este atât  de mare și  va continua să crească în mod constant,  astfel  că ei  atrag tot  mai  
aproape intervenția divină. Nu mai este mult timp până când ceea ce Dumnezeu a anunțat oamenilor  
prin Duhul Său se va împlini, și totuși oamenii vor fi surprinși, pentru că în necredința lor nu cred că 
ei înșiși vor fi  afectați.  Ei nu cred că se află într-o adversitate spirituală care necesită o astfel de 
intervenție și că a venit timpul pentru aceasta. Căci ei nu caută înțelegerea reciprocă, fiecare vrea doar  
să-și  obțină  propriul  avantaj  și  să  facă  rău  semenilor  săi.  Și  acesta  este  începutul  unui  timp 
inimaginabil de prost..... Se pierd valori care nu mai pot fi înlocuite.... A sosit vremea pe care Domnul  
a menționat-o când era pe Pământ, iar această intervenție va duce la suferințe de nedescris, iar oamenii  
vor crede că nu vor putea îndura acest timp care urmează. Și totuși, nimeni nu va putea scăpa, ci toți,  
temându-se pentru viața lor, vor auzi vocea lui Dumnezeu care vorbește tare și clar oamenilor. Va fi o  
distrugere care va face ca mulți oameni să fie la fel de săraci, iar dragostea oamenilor va fi pusă la 
grea încercare, deoarece numai o dragoste activă față de aproapele va putea controla această mizerie 
și, în același timp, va putea remedia și sărăcia spirituală. Pentru că ființa umană iubitoare nu-și va lăsa  
semenii  fără  ajutor  și  această  activitate  de  iubire  va  însemna  progres  spiritual.  Fiecare  zi  va  fi  
numărată până atunci, și nu vor rămâne multe.... Surprinzător de repede va veni o zi care va însemna o 
mare bulversare în multe feluri.... Și numai oamenii credincioși își vor păstra calmul în ciuda șocului 
interior și vor recunoaște adevărata stare de fapt. Și vor încerca, de asemenea, să-și conducă semenii la 
credință, recunoscând adversitatea spirituală a umanității. Pentru că evenimentele se vor întâmpla de 
dragul sufletelor lor, iar dacă omul este acum preocupat de sufletul său, intervenția lui Dumnezeu îi va  
fi adus succesul potrivit. Dar, din nou, vor fi doar câțiva, pentru că orbirea spirituală îi împiedică pe 
oameni să recunoască....

F

Amin

Eveniment în curs de desfășurare.... Intervenția lui Dumnezeu.... 
Timp de restriște.... 

B.D. Nr. 2388b

29. iunie 1942

uțini oameni vor avea beneficii pentru sufletele lor de pe urma acestui eveniment care se va repeta  
de trei ori la intervale scurte de timp. Îi va lipsi pe oameni de capacitatea de a gândi, pentru că 

este atât de puternic încât orice deliberare dispare și totul se transformă într-o dezordine haotică. Doar 
copiii Lui sunt în mod evident protejați de Domnul, pentru că El are nevoie de ei ulterior pentru a  
lucra pentru El. Cei care se roagă Lui dinainte, plini de încredere, pentru putere și întărire, vor primi  
de asemenea putere și întărire de la El atunci când vor avea nevoie. Și chiar dacă pare că totul este  
pierdut.... El dirijează tot ceea ce se întâmplă și știe de ce permite ca astfel de adversități să se abată  
asupra oamenilor și, de asemenea, le va pune capăt la momentul potrivit. Puterea credinței se va arăta  
în timpul următor. Pentru cei care cred, acest eveniment înseamnă o confirmare a Cuvântului divin și,  
cu cea mai mare certitudine și convingere, ei se vor ridica în picioare pentru credință și vor fi de 
neînvins.  Cu  cât  posesiunile  pământești  îi  împovărează  mai  puțin  pe  oameni,  cu  atât  vor  fi  mai 
receptivi la Cuvântul divin și, prin urmare, Dumnezeu va distruge ceea ce reprezintă un obstacol în 
calea lor de ascensiune. După aceea, va exista o mizerie inimaginabilă printre oameni, dar aceștia ar 
putea să o reducă ei înșiși prin voința lor de a se ajuta reciproc. Și orice dragoste lucrătoare pentru 
aproapele  este  binecuvântată  de  Dumnezeu și  îi  ajută  pe  oameni  să  îndure  greutățile  pământești. 

P
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Pentru că ceea ce Dumnezeu ia, poate să dea din nou, dacă ființa umană are nevoie. Dar inima lui ar  
trebui să se detașeze de acest lucru, nu ar trebui să vadă cel mai important lucru de pe pământ în 
bunurile pământești, ci ar trebui să recunoască faptul că acestea sunt zadarnice și trecătoare, dar că  
legătura cu Dumnezeu este singurul mijloc care dă putere și mângâiere pentru a putea îndura cele mai 
grele suferințe. Acest eveniment a fost destinat pentru eternitate, la urma urmei, se presupune că este  
ultima posibilitate de salvare pentru nenumărați oameni care merg pe calea greșită, care trăiesc doar în  
funcție de cele pământești și, prin urmare, trebuie treziți să se gândească serios la țelul și scopul vieții  
pământești. Dar numai o mică parte va beneficia de pe urma lui, ceilalți, însă, își vor crea din nou 
vechile condiții de viață cu o nerăbdare sporită și vor fi fericiți cu orice mijloc de a dobândi din nou 
bunuri  pământești.  Și  acesta  este  momentul  în  care  Cuvântul  lui  Dumnezeu se  va  opune acestor 
începuturi,  când oamenii  se vor separa în cei  care dau totul  pentru a rămâne doar credincioși  lui 
Dumnezeu și cei care resping tot ceea ce este spiritual, dar doresc lumea și bunurile ei cu o dorință 
sporită. Iar acum puterile luminii se luptă în mod evident cu puterile întunericului....

Amin

Evenimente mondiale.... Dezastru natural.... Lupta credinței.... B.D. Nr. 6590

8. iulie 1956

uportați totul cu răbdare și nu lăsați să vi se clatine credința.... Încă trebuie să vă strig foarte des, 
pentru că, de dragul credinței voastre, va trebui să suferiți ceea ce încă nu puteți înțelege. Pentru  

că  voi  aveți  încă  o  anumită  libertate  de  gândire,  semenii  voștri  încă  nu  prea  iau  în  seamă viața 
spirituală a celor care vor să-Mi fie credincioși. Și nici nu mai sunteți împiedicați de conducătorii 
pământești în activitatea voastră spirituală.... Dar va veni o vreme când nu veți mai fi liberi în materie 
de credință,  va veni o vreme când tocmai acei  oameni care gândesc corect,  care își  iau în serios 
maturitatea spirituală, care vorbesc cu sinceritate și care vor să-și ajute semenii să se mântuiască, vor  
fi atacați de semenii lor, dar și de autoritățile pământești. Și tocmai aceștia vor fi hărțuiți într-un mod  
neobișnuit,  în  timp ce reprezentanții  doctrinelor  false  vor  fi  în  continuare tolerați  și  mai  degrabă 
încurajați decât împiedicați în activitatea lor. Și atunci și voi vă veți întreba adesea de ce permit să se 
întâmple  acest  lucru,  vor  apărea  mici  îndoieli  în  voi  și  veți  deveni  slabi  pentru  că  va  trebui  să 
suferiți.... Și de aceea vă strig mereu și mereu: Îndurați totul și rămâneți tari în credință, căci veți purta 
cununa biruinței.... Tocmai aceste cuvinte sunt încă puțin credibile pentru voi, pentru că încă nu există 
semne  ale  acestei  perioade  grele.  Totuși,  dintr-o  dată  se  va  produce  o  schimbare,  deoarece  un 
eveniment mondial care va zgudui foarte mult oamenii va provoca o rebeliune deschisă împotriva 
Celui care, ca Dumnezeu și Creator, permite să se întâmple ceva care are un efect dăunător asupra 
oamenilor....  Și, prin urmare, acestui Dumnezeu și Creator i se va refuza orice recunoaștere, orice 
credință în El va fi respinsă ca fiind nefondată, iar cei care, contrar acestei opinii, susțin credința în 
Mine, care Mă mărturisesc și care vor, de asemenea, să-i învețe pe semenii lor o lecție mai bună, vor fi  
atacați. În repetate rânduri v-am anunțat că Mă voi exprima prin forțele naturii pentru a-i trezi încă pe 
cei adormiți și indolenți.... Și câțiva se vor trezi și ei, dar foarte mulți își vor pierde încă slaba credință  
în fața marilor distrugeri și a numeroaselor sacrificii umane pe care le va costa acest eveniment. Și  
atunci  cele  mai  diverse  opinii  vor  deveni  gălăgioase,  iar  mulți  vor  nega  cu  ură  existența  unui 
Dumnezeu și a unui Creator și îi vor ataca ostil pe toți cei care nu le împărtășesc opinia. Și atunci,  
adversarul  Meu va  lucra  cu  toată  viclenia  pentru  a  stârni  această  ură  și  va  reuși,  căci  pierderile  
pământești pe care le vor suferi oamenii ca urmare a acestui eveniment natural îi vor amărî și îi vor  
îndemna să facă cereri nedrepte și să-i exploateze pe semenii lor care nu se pot apăra...... Răutatea  
oamenilor crește și ceea ce fac ei îl trădează în mod clar pe adversar, pe Antihrist, căruia îi sunt robiți.  
Vor fi emise reglementări și decrete care îi vor afecta grav pe ai Mei în special, care trebuie să sufere 
de dragul credinței lor și abia dacă sunt capabili să înțeleagă greutățile soartei lor. Și atunci voi scurta 
zilele,  de  dragul  a  lor  Mei...  ca  să  nu  deznădăjduiască,  ca  să  nu  cadă....  pentru  ca  ei  să  fie  
binecuvântați.... Păstrați doar Cuvântul Meu că veți fi salvați din cele mai mari adversități și așteptați  
împlinirea acestui Cuvânt, pentru că Eu Însumi voi veni și vă voi elibera, Eu Însumi voi face, de 
asemenea, o apariție neobișnuită în prealabil pentru a vă întări dacă sunteți în pericol de a deveni  
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slabi.... Nu trebuie să vă fie teamă atâta timp cât aveți încredere în Mine, atâta timp cât vă uniți cu 
Mine în rugăciune, căci atâta timp cât o veți face veți primi întotdeauna puterea de a rezista.... Și  
amintiți-vă întotdeauna că dușmanii pot într-adevăr să vă ucidă trupul, dar nu și sufletul.... amintiți-vă 
că există viață veșnică și că viața pe acest Pământ se va sfârși în curând pentru fiecare ființă umană.... 
Atunci va dispărea și frica voastră, atunci vă va cuprinde o tărie a credinței și veți rămâne fermi și veți  
da mărturie numai despre Mine și  numele Meu....  Memorați  aceste cuvinte ale Mele și  ele vor fi 
mângâierea și puterea voastră în timpul ce va veni.... Asigurați-vă forțele dinainte, adunați-le, căci va 
trece o vreme până când Mă voi exprima prin evenimente naturale.... Și dacă veți folosi încă bine acest 
timp pentru a vă întări credința, nici bătălia credinței care va urma nu vă va speria, vă va găsi înarmați, 
iar adversitățile pământești nu vă vor afecta decât puțin, pentru că atunci veți aștepta cu siguranță 
venirea Mea, deoarece credința voastră va fi devenit atât de puternică încât nici amenințările, nici  
măsurile luate împotriva voastră nu o vor putea zdruncina.... Atunci veți fi buni luptători pentru Mine 
și pentru numele Meu și toate puterile iadului nu vă vor putea birui, căci Eu Însumi lupt cu voi și vă  
conduc cu adevărat la biruință.....

Amin
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Antihristul 

Antihristul.... Sfârșit... B.D. Nr. 3672

31. ianuarie 1946

piritul lui Antihrist a fost prezent în lume încă de când Iisus Hristos a realizat lucrarea Sa de 
răscumpărare. El a încercat mereu și mereu să invalideze lucrarea Sa, a luptat mereu și mereu  

împotriva urmașilor lui Iisus, a împins mereu și mereu oamenii la lipsa de dragoste, astfel că a fost 
activ pe Pământ contrar voinței și învățăturii lui Hristos, în parte confundând gândurile oamenilor prin  
activitatea spirituală, în parte în formă exterioară umană sub masca cunoștințelor și a inteligenței. 
Învățăturii lui Hristos i s-a opus întotdeauna o învățătură umană care încerca să o invalideze, adică era 
anticreștină, iar aceasta a fost întotdeauna lucrarea lui Satana, lucrarea forțelor de jos pentru a atinge 
scopul de a-i face pe oameni să se îndepărteze de Dumnezeu sau de a le bloca calea spre El. Iar 
această activitate anticreștină este în continuă creștere și va apărea în mod evident înainte de sfârșit....  
Satana însuși  va acționa pe Pământ  sub formă umană exterioară,  Antihristul  în  persoană,  a  cărui 
activitate va fi extrem de dezastruoasă pentru întreaga omenire. Pentru că de la el vor ieși legile care  
au  ca  scop  eradicarea  gândirii  spirituale,  care  au  ca  scop  să  oprească  orice  efort  spiritual  și  să 
mondializeze complet oamenii. Și aceasta este ultima faptă a celui care se luptă cu Dumnezeu, căci 
este o încălcare a autorității sale pe care Dumnezeu o pedepsește fără milă.... Va avea loc o schimbare 
rapidă a evenimentelor mondiale, mari schimbări mondiale vor avea loc într-o succesiune rapidă și o  
putere conducătoare va apărea, dorind să conducă destinele tuturor națiunilor și, în loc de ordine, va 
instaura  o  dezordine  totală.  Căci  prevederile  sale  se  aplică  în  primul  rând la  suprimarea  oricărei  
credințe. Și va găsi mulți adepți pe Pământ, iar acesta este semnul sfârșitului. Pentru că oamenii nu se 
opun,  ci  își  declară  aproape  în  unanimitate  sprijinul  pentru  el,  pe  care  îl  sărbătoresc  ca  erou  și 
învingător și al cărui scop îl recunosc și astfel îl  susțin. Și acum începe cea mai dificilă perioadă  
pentru credincioși. Lucrurile din lume li se par de neînțeles, răbdarea și dragostea lui Dumnezeu li se 
par de neînțeles, ceea ce permite ca numele Său cel Sfânt să fie blasfemiat și batjocorit, iar urmașii lui  
Iisus Hristos să fie ostracizați și persecutați în cel mai brutal mod. Dar ei pătrund din ce în ce mai  
adânc în adevărul Cuvântului divin, care le-a prevestit toate acestea, și astfel se lasă cu încredere în 
călăuzirea lui Dumnezeu. Antihristul răbufnește în cel mai înfricoșător mod și orbește oamenii prin 
faptele sale, pe care le săvârșește cu sprijinul puterii de jos.... (31.1.1946). Satana însuși lucrează prin  
el ca un contra-spirit al Celui care lucrează în făpturile iubirii și credinței, în oamenii care Îl iubesc pe 
Dumnezeu mai presus de orice și  cred cu tărie în El și  care,  prin urmare, trebuie să îndure mari 
greutăți din partea adversarului lui Dumnezeu. Oamenii îi vor aduce omagiu, îi vor ridica altare, îl vor 
proclama ca fiind Mesia de la care va veni mântuirea, pentru că el va face fapte astfel încât oamenii să  
fie  impresionați  de  ele,  dar  nu  va  fi  o  activitate  în  dragoste,  ci  doar  o  activitate  în  aroganță  și  
imperiozitate. El va lucra ca o ființă umană, va încerca să-și explice puterea în mod uman și va lupta și  
va nega tot ceea ce este divin, ceea ce arată spre Dumnezeu și mărturisește despre Dumnezeu. Și 
voința lui este copleșitoare.... El poruncește, și pe oricine se împotrivește poruncii lui, el îl distruge....  
El caută să împiedice orice învățătură despre Hristos, orice cunoaștere despre El și despre actul Său de  
mântuire, caută să târască totul prin noroi și îi răsplătește regește pe cei care îl ajută în lucrarea sa 
împotriva lui Hristos, dar acționează cu ură și împotriva urmașilor Săi.... Forma lui Antihrist va fi 
recunoscută prin frumusețea sa exterioară, prin forța sa fizică.... pentru că Satana se deghizează pentru 
a nu fi recunoscut pentru ceea ce este. Iar abilitățile sale extraordinare atrag atenția omenirii asupra sa, 
iar admirația nu se va sfârși niciodată. El locuiește pe Pământ în splendoare și glorie exterioară, spre  
deosebire  de  Iisus  Hristos,  care  a  umblat  discret  în  mijlocul  fraților  Săi,  lipsit  de  toate  bunurile 
pământești, cu o inimă plină de dragoste pentru semenii Săi. Totuși, inima lui Antihrist va fi crudă și 
insensibilă  față  de  orice  adversitate  pământească  și  totuși  omenirea  îl  va  încuraja,  orbită  de 
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splendoarea și puterea sa exterioară. Și va apărea brusc și pe neașteptate, va apărea în cea mai mare  
adversitate pământească și cu mâini puternice va lua puterea și autoritatea pentru a aduce mântuirea, 
promisă  de  el,  și  nu  va  găsi  nicio  rezistență,  pentru  că  oamenii  sunt  atenți  doar  la  adversitatea 
pământească,  dar  nu  și  la  spiritul  acelui  erou  care  vrea  să  exceleze  și  se  ridică  pentru  a  deveni 
conducător cu sprijinul oamenilor care au același spirit. Și apoi sfârșitul este aproape.... Căci bătălia 
credinței care începe acum este preludiul lucrării complete de distrugere pe acest Pământ.... Va dura  
doar o perioadă scurtă de timp, dar cu o asemenea intensitate încât este necesară o credință extrem de 
puternică pentru a nu fi înfrânți. Dar, încă o dată, Dumnezeu Însuși îl înfruntă pe adversarul Său....  
Căci El este în duh în mijlocul celor care luptă pentru El, iar Antihristul aleargă în zadar împotriva  
fortăreței de credință.... Și de pe tronul său va cădea în iazul pierzaniei.... Domnia lui nu va dura mult, 
dar  va  provoca  o  mizerie  de  nedescris  în  rândul  întregii  omeniri,  care  în  cea  mai  mare  parte  îl  
mărturisește, care abandonează orice credință în Dumnezeu, care crede în execuțiile sale pământești și 
care, în cele din urmă, va avea parte și ea de damnare, pentru că este robită adversarului lui Dumnezeu 
și, prin urmare, îi împărtășește și ea soarta. Și acesta este sfârșitul.... Iisus Hristos rămâne victorios, iar 
Biserica Sa va continua să existe pentru totdeauna....

Amin

Antihristul. Credința este în pericol B.D. Nr. 4947

6. august 1950

ntihristul va acționa într-un mod iresponsabil împotriva tuturor celor care încă mai cred într-un 
Dumnezeu al cerului și al pământului. Pentru că el îi obligă pe oameni să-și renege credința, care 

de la Mine este o chestiune complet liberă de voință a omului. El îi forțează amenințându-i cu măsuri  
care  par  de  nesuportat  pentru  oameni,  motiv  pentru  care  aceștia  sunt  prea  slabi  pentru  a  rezista.  
Credința este în pericol.

A

Acest lucru ar trebui să le dea de gândit la toți cei de care Mă apropii prin mesagerii Mei de pe 
pământ, cărora le este transmis Cuvântul Meu pe care mesagerii Mei l-au primit de la Mine. Credința 
este în pericol.

Știți ce înseamnă să trebuiască să luați poziție în mod deschis și în același timp să înfruntați cele mai  
mari adversități pământești? Știți cum oamenii vor combate fiecare doctrină a credinței și vor dori să 
vă demonstreze inutilitatea ei și cât de puțin veți putea replica? Știți cât de greu va deveni pentru voi 
să țineți piept prin credință în Mine, Dumnezeul și Tatăl vostru din veșnicie? Cum ei vor lua totul de la  
voi și vor distruge ceea ce până acum vi se părea de neatins?

Ei vor acționa cu brutalitate asupra tuturor celor care resping hotărât cererea lor exagerată de a Mă  
nega, iar în fața acestui lucru mulți vor deveni slabi și Mă vor trăda fără să opună rezistență, pentru că 
le lipsește puterea credinței care provine din adevărul pur. Vreau să vă atrag atenția asupra acestui 
timp și să vă clarific dinainte, pentru că știu despre natura fiecărei om în parte și despre pericolul 
spiritual în care veți intra din cauza activității adversarului Meu, care se lasă clar recunoscut prin  
aceste măsuri ale Anticristului.

Și vreau să vă aduc la cunoștință despre succesul său că va găsi mulți adepți, pentru că va lupta cu 
multă viclenie și violență. Lui îi va reuși ceea ce mulți nu au reușit înainte, el va zdruncina credința  
care părea statornică, va răsturna cu ușurință doctrinele religioase, pentru că se pricepe să vorbească și  
le va dovedi oamenilor eroarea gândirii lor, iar cei care nu Mă poartă în inima lor îl vor aclama și îi  
vor da dreptate și îi vor spori considerabil puterea. El va reuși ceea ce nimeni nu a mai reușit până 
atunci, să răstoarne o putere care se credea insurmontabilă.

Dar el nu va putea dărâma un zid, el va găsi rezistență și chiar acolo unde luptătorii Mei se află sub  
conducerea  Mea.  Acolo el  va  alerga  în  zadar,  căci  luptătorii  Mei  sunt  invincibili,  pentru  că  sunt 
acoperiți de scutul credinței, care este atât de viu, încât este putere în sine și nu poate fi zdruncinat.  
Acești luptători ai Mei primesc puterea direct de la Mine, pentru că Mă vor auzi și de asemenea Mă  
vor putea vedea și nu vor ceda nici unei tentații, ei vor fi inițiați și vor ști să recunoască cum stă treaba 
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de fapt și cât de aproape este sfârșitul. Cunoașterea corectă le dă a lor Mei puterea de a rezista până la  
sfârșit; dar majoritatea oamenilor nu au cunoașterea corectă și, dacă le este adusă la cunoștință, nu o 
acceptă.

Dar Eu știu ce va urma și aș dori să vă ajut și pot face acest lucru numai în forma în care sunteți  
lămuriți în mod veridic despre lupta luminii împotriva întunericului în ultimul timp înainte de sfârșit,  
despre marea putere a adversarului Meu și despre dragostea încă și mai mare a Tatălui vostru ceresc și  
harul Său, care este destinat tuturor celor care vor să rămână ai Săi, deci au voința serioasă de a  
aparține micii turme al cărei păstor sunt Eu și pe care, din acest motiv, nu îi voi abandona în cea mai  
grea bătălie a credinței pe care oamenii de pe acest pământ o vor mai experimenta înainte de sfârșitul 
lor.

Amin

Atacurile Adversarului în ultimele zile.... B.D. Nr. 8365

29. decembrie 1962

e multe ori va trebui să vă dovediți încă valoarea, pentru că adversarul Meu vă va ataca oriunde 
va fi posibil..... Și va semăna discordie, va pune oamenii unul împotriva celuilalt, va face totul 

pentru a te tulbura pe tine însuți ca să te doboare, iar tu va trebui să ceri mereu putere pentru a rezista 
ispitelor lui.... De aceea, ar trebui să te refugiezi în mod constant la Mine înainte ca el să te atace, să  
apelezi la Mine în fiecare zi și în fiecare oră pentru a fi protejat de el, astfel încât să pot sta alături de  
tine și să-l resping. Va rămâne o bătălie împotriva lui până la sfârșit, pentru că el nu vă va lăsa fără 
luptă în mâinile Mele, Dumnezeul și Tatăl vostru din veșnicie. Dar și Eu am o pretenție față de voi și 
de aceea nu trebuie decât să vă întoarceți la Mine și Eu voi fi mereu gata pentru voi, pentru că vă  
iubesc și vreau să îndepărtez de voi pe dușmanul sufletelor voastre, ca să nu fiți ispitiți...... Ori de câte 
ori adversarul Meu recunoaște strădania spirituală, el este deosebit de dur la lucru și încearcă să o 
oprească.... Atunci trebuie să vă dovediți valoarea și să îi rezistați cu seriozitate, nu trebuie să îi oferiți 
puncte de atac, permițându-vă să deveniți nerăbdători, nemulțumiți sau răutăcioși, pentru că atunci va  
fi din ce în ce mai greu să scăpați de el, deși Eu sunt întotdeauna gata să vă ajut. Dar atunci gândurile  
tale nu vor mai găsi drumul spre Mine atât de repede.... Și numai legătura sufletească cu Mine te 
protejează de atacurile și ispitele lui. Și atâta timp cât îi va fi posibil să te agite, să devină nerăbdător și  
furios, vei fi și tu slab și el își va folosi puterea.... De aceea, ar trebui să lucrezi în mod constant la  
sufletul tău și să încerci să te debarasezi de toate defectele, și ar trebui să-Mi ceri întotdeauna doar 
puterea necesară pentru a face acest lucru, și, cu adevărat, doar voința ta îți va câștiga și ea puterea, și 
vei ieși victorios....  În vremea sfârșitului, activitatea lui este atât de evidentă, căci el nu tolerează 
pacea, armonia, concordia între oameni, el caută mereu să tulbure, și depinde de voi înșivă dacă va  
reuși, căci doar o chemare la Iisus, Mântuitorul și Răscumpărătorul vostru, vă va întări și veți putea  
rezista.... Căci Iisus l-a învins prin moartea Sa pe cruce, și dacă Mă chemi în Iisus, El trebuie să te  
elibereze....  Însă  tocmai  în  astfel  de  ispite  uitați  adesea  să  vă  amintiți  de  Mântuitorul  și  
Răscumpărătorul, căci aceasta este activitatea adversarului de a vă zăpăci gândurile, astfel încât să 
răspundeți atacurilor sale și să încercați să vă afirmați ca ființe umane, acolo unde numai Eu vă pot 
ajuta, pentru că aveți prea puțină putere.... Astfel, ar trebui să vă dovediți în orice ispită, adică să luați 
calea spre Mine în Iisus, pentru că atunci el va trebui să se retragă, deoarece puterea Mea este cu  
adevărat mai puternică decât el și pentru că Eu nu voi părăsi în adversitate pe cel care se refugiază în  
Mine. Totuși, tu nu poți face nimic cu forțele tale, dar poți face totul cu forța Mea, iar Eu ți-o voi 
întoarce mereu și mereu, de îndată ce o vei cere, pentru că atunci gândurile tale se vor îndrepta spre 
Mine și Eu voi putea să-mi afirm dreptul Meu și să te apăr în orice adversitate și pericol..... Nu uitați  
acest lucru, pentru că el vă va hărțui în continuare de multe ori, de cele mai multe ori el se va îmbulzi 
între voi și veți fi în continuare adesea în pericol de a ceda ispitelor sale.... Totuși, este de ajuns o 
singură chemare la Mine în duh și în adevăr și Eu îl voi îndepărta de tine, nu te voi lăsa în voia lui, ci  
te voi ajuta mereu în orice adversitate spirituală.....
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Lupta de credință și Înaintemergătorul lui Hristos 

Lupta de credință - Antichrist.... B.D. Nr. 6758

10. februarie 1957

u cât se apropie sfârșitul, cu atât mai aprigă va fi lupta dintre lumină și întuneric.... Dar veți 
experimenta toate ororile bătăliei doar atunci când aceasta va fi îndreptată împotriva adepților  

Mei, când credința în Mine, în Iisus Hristos, va fi suprimată, când actul de Mântuire va deveni ținta de  
atac a adversarului Meu.... când oamenii vor fi chemați să-și mărturisească deschis credința și când 
renunțarea la credință va fi forțată prin cele mai brutale mijloace. Abia atunci vor începe adversitatea 
și necazul, timpul pe care am promis că îl voi scurta pentru ai Mei..... Și atunci, furia adversarului Meu 
va deveni evidentă, căci oamenii nu vor mai cunoaște inhibiții, nu se vor mai feri de nimic, pentru că 
sunt conduși de Satana și se vor supune complet voinței lui. Să vi se spună că nu va trece mult timp  
până la această bătălie a credinței, dar că o mare adversitate se va abate încă înainte de aceasta asupra  
Pământului, dar va avea un rezultat diferit.... care va afecta oamenii prin voința Mea, astfel încât chiar  
și în această adversitate credința lor se poate deja dovedi sau se poate și întări. Înainte de aceasta, 
mulți oameni vor lua tocmai această adversitate, care afectează oamenii din cauza unui eveniment 
natural de cea mai mare amploare, ca pe o oportunitate de a acționa împotriva credinței, pentru că 
acum se vor îndoi și mai mult de un Dumnezeu și Creator care distruge El Însuși ceea ce a creat. Dar 
oricine este  informat  despre adevăr  are  și  explicația  corectă  pentru orice  și,  dacă este  capabil  să 
transmită acest adevăr semenilor săi, atunci bătălia credinței care urmează poate avea ca rezultat o  
credință puternică în rândul lor, care va rezista apoi la toate asupririle la care sunt expuși credincioșii.  
Dar faptul că majoritatea oamenilor nu mai au o credință vie este opera adversarului Meu, care, prin 
urmare, nu va înceta să lucreze împotriva Mea și a adevărului și va avea mai mult succes la oameni 
decât la reprezentanții adevărului pur, reprezentanții adevărați ai învățăturii lui Hristos..... Pentru că ei 
rareori sunt crezuți, iar adversarul poate oferi oamenilor tot ce vrea.... și va fi acceptat. Și, prin urmare,  
clarificarea trebuie să fie pe primul loc, toată lumea trebuie să mărturisească deschis și liber pentru sau 
împotriva Mea.... Fiecare trebuie să ia această decizie pentru el însuși în vremurile de adversitate care 
se vor abate asupra Pământului prin voința Mea, pentru că atunci când voi vorbi prin intermediul  
forțelor naturii, atunci toată lumea se va confrunta cu această decizie: A apela la Mine pentru ajutor  
sau a se izola complet de Mine.... ceea ce este același lucru cu a se întoarce la adversar.... Dar apoi 
vine din nou decizia care trebuie luată în mod public: Când în ultima bătălie a credinței pe acest 
Pământ, voi, oamenii, veți fi nevoiți să dați mărturie despre Mine în Iisus Hristos sau să Mă negați....  
Dar atunci voi, care ați fost învățați de Mine Însumi adevărul, veți ști că a venit sfârșitul.... Atunci știți  
că voi scurta zilele de dragul a lor Mei, că Eu Însumi voi veni să îi ajut și să îi eliberez din necazurile 
lor.... că îi voi aduce de pe acest Pământ într-un loc de pace înainte de a se împlini apoi lucrarea de  
distrugere care înseamnă sfârșitul tuturor creaturilor de pe acest Pământ..... Vrei să crezi ceea ce îți tot 
anunț?. Starea de pe Pământ ar trebui să vă dovedească deja că adversarul Meu este furios pentru că 
știe că nu mai are mult timp la dispoziție. Iar faptul că adversarul Meu se dezlănțuie și că Pământul 
este populat de cei ca el poate fi recunoscut de voi toți și ar trebui totuși să vă dea de gândit. Dar  
fiecare zi este totuși o binecuvântare pentru oameni, pentru că până și cea mai depravată ființă umană 
are încă posibilitatea de a se schimba și de a dobândi credința în Mine înainte de sfârșit...., pentru că  
Eu fac totul pentru a smulge sufletele de la adversarul Meu înainte de sfârșit. Și oricine crede în Mine  
va fi binecuvântat, dar cei necredincioși vor trebui să împărtășească soarta celui pe care l-au urmat de 
bunăvoie.... (9.2.1957). Și nu veți duce lipsă de nimic, chiar dacă veți fi lipsiți pe Pământ de ceea ce vă 
trebuie pentru a trăi.... De îndată ce credeți că Eu Însumi voi avea grijă de voi, care sunteți persecutați 
pentru numele Meu, măsurile luate de adversarii voștri nu trebuie să vă sperie.... Căci ceea ce vă vor  
lua ei de la voi, veți primi înapoi de la Mine, chiar dacă sub o altă formă; dar nu va fi nevoie să muriți  
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de foame pe Pământ, pentru că Eu Însumi vă voi satisface foamea..... Căci "iată păsările cerului.... nu 
seamănă, nu seceră și nu adună în hambare.... și totuși Tatăl vostru ceresc le hrănește...." Țineți minte 
aceste cuvinte, țineți minte că Cel care a creat toate lucrurile va fi cu adevărat capabil să susțină ceea 
ce a creat.... și că El va face cu siguranță acest lucru atunci când ai Săi sunt în nevoie. Dar va veni 
vremea când veți dori să fiți forțați prin măsuri brutale să apostaziați de la credință.... și oricine este  
slab în credință nu va putea rezista la aceste măsuri.... Acestea sunt încercări severe de credință care vă 
vor fi  impuse, dar tocmai pentru acest timp vreau să vă pregătesc, pentru ca apoi să puteți  fi  un 
exemplu strălucit pentru semenii voștri, să le puteți dovedi ce poate face o credință puternică: Să trăiți 
chiar dacă sunteți lipsiți de ceea ce este necesar pentru viață.... Căutați întotdeauna doar Împărăția și 
dreptatea Lui, toate celelalte vă vor fi acordate. Iar această promisiune se va împlini apoi, evident, în  
ai  Mei,  în  cei  care  Mă apără pe Mine și  numele Meu în fața  lumii,  care  nu se  tem de violența  
pământească, pentru că se simt în siguranță sub protecția Mea. Și numai atunci se va dovedi cine crede 
în viață, și vor fi doar câțiva dintre ei. Atunci se vor prăbuși și clădirile care sunt construite doar pe 
nisip.... care nu stau pe stânca credinței pe care Eu am construit biserica Mea..... Va fi o perioadă 
dificilă, pe care nici o ființă umană nu ar putea să o depășească dacă nu aș ghida mai întâi pe Pământ 
adevărul, care este explicația pentru toate și care singur poate produce o credință puternică.... Cu toate 
acestea, eroarea nu-i va da unei persoane puterea de a rezista, și numai acolo unde se află dragostea se 
poate găsi și puterea credinței. O persoană neobișnuită se va oferi adversarului Meu ca o acoperire 
vizibilă, iar această persoană va iniția atunci și ultima bătălie pe acest Pământ. Fiți atenți la acest lucru 
și veți ști că și ceasul sfârșitului este acum foarte aproape.... Dar fiți atenți și la mesagerii Mei de sus,  
care apar în același  timp pentru a vă conduce pe voi,  oamenii,  cu o lumină pe care trebuie să o 
urmați..... Fiți atenți la toți cei care proclamă Cuvântul Meu în mod viu și alăturați-vă lor pentru ca 
turma mică să se adune, pentru ca ei să poată aduce mereu lumină și credința lor să crească mereu....  
Dar  tuturor  acestora  le  promit  protecția  Mea,  grija  Mea  părintească  și  binecuvântarea  Mea.... 
(10.2.1957) Și ei nu trebuie să se teamă că vor deveni victimele acestei violențe brutale, căci Eu 
Însumi voi veni și îi voi aduce de îndată ce măsura adversarului Meu va fi deplină, precum și pericolul  
grav care îi amenință pe ai Mei.... Din acest motiv voi scurta și aceste zile, pentru ca ai Mei să poată  
rezista și  să nu slăbească în fața persecuției.  Dar pentru că încă mai văd o ultimă posibilitate de 
mântuire a sufletelor individuale, Îmi țin mâna protectoare asupra celor care Mă reprezintă și ei în fața  
lumii, pentru ca ei să se poată clădi pe credința lor puternică, pentru ca să fie recunoscută o putere mai  
puternică decât cea lumească.... Și de aceea, voi avea grijă de ai Mei într-un mod neobișnuit și ei vor fi  
capabili să supraviețuiască fizic și spiritual în ciuda măsurilor adversarului.... Și totul se va întâmpla 
într-un timp scurt.... Ceea ce încă nu bănuiți astăzi se va întâmpla atunci, dar din acest motiv vă atrag 
deja atenția, iar voi, care sunteți învățați de Mine, știți și voi de ce se vor întâmpla toate acestea....  
Adversitatea spirituală de pe Pământ este de asemenea evidentă pentru tine și poți recunoaște starea 
ceasului mondial după semnele vremurilor.... Dar când această bătălie a credinței va izbucni, va trebui  
să vă gândiți la un timp foarte scurt, pentru că atunci totul se va întâmpla cu o grabă deosebită.... 
Pentru că acel bărbat pe care adversarul Meu îl alege ca acoperire nu are o viață lungă, iar regimentul 
său nu durează mult pe acest Pământ. Iar abilitățile sale supranaturale îl vor face să fie recunoscut de 
voi, pentru că este neobișnuit de înzestrat de adversarul Meu și de aceea lucrează pentru el și pentru  
planurile sale. Și chiar dacă întreaga lume îi aduce un omagiu, tu îl recunoști și vezi prin el. Dar atunci  
trebuie să fiți foarte atenți și să nu vă puneți în pericol în exces de zel.... Atunci trebuie să fiți înțelepți  
ca șerpii și blânzi ca porumbeii.... Dar când vi se cere să luați o decizie, atunci trebuie să rămâneți  
fermi și să vă încredeți cu tărie în Mine și în ajutorul Meu..... Căci oricât de puternici ar fi oamenii, ei 
nu pot sta împotriva puterii Mele, și o suflare de la Mine este suficientă pentru a-i distruge.... Și tot așa 
voi porunci și Eu o oprire când va veni ceasul. Îi voi aduce la Mine pe cei care se află în cea mai mare  
suferință pământească, dar îi voi pune în lanțuri chiar pe cei care hărțuiesc, pentru că termenul limită a  
expirat,  o  perioadă  de  răscumpărare  se  apropie  de  sfârșit  și  începe  o  nouă  eră,  astfel  încât 
răscumpărarea tuturor lucrurilor spirituale va continua....
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Înaintemergătorul lui Iisus la sfârșit.... B.D. Nr. 4878

13. aprilie 1950

in rândurile voastre va ieși unul care va da mărturie despre Mine înainte de venirea Mea pe nori. 
Și când îl veți auzi, veți ști că sfârșitul este aproape. El este unul dintre cei mai curați, este plin 

de iubire și bunătate și de aceea este strâns unit cu Mine, este un mângâietor și un prieten pentru voi,  
oamenii, un izbăvitor de greutățile spirituale. El are un spirit luminos și știe despre judecata finală, de 
aceea îi avertizează și îi admonestează pe oameni în numele Meu. El este un luptător pentru Mine și 
pentru împărăția Mea și  are cea mai deplină cunoaștere.  Și astfel,  el  știe și  unde este reprezentat 
adevărul pur și, de aceea, el va veni din rândurile celor care primesc învățătura Mea de sus și, prin 
modul său de viață, prin dragostea sa pentru aproapele, va fi și el însuși învățat de sus, pentru că mai 
trebuie să reprezinte o funcție la sfârșit.... a fi precursorul Meu înainte de întoarcerea Mea. Pentru că 
timpul se apropie, profețiile profeților se împlinesc și, astfel, cel care a coborât din împărăția luminii  
pe Pământ de dragul Meu, trebuie să vină și el pentru a Mă anunța oamenilor care se află în cea mai  
mare nenorocire și necaz. El va mărturisi despre Mine, pentru că vocea lui este vocea Mea, și oricine îl 
ascultă pe el Mă ascultă pe Mine. Dar el nu va rămâne cu voi, oamenii, pentru mult timp.... înainte de 
a-l recunoaște, el va locui cu siguranță în mijlocul vostru, dar potrivnicul Meu îl va persecuta și va 
instiga poporul împotriva lui. El va predica iubirea, dar oamenii îl vor asculta cu ură. Îl vor prigoni și  
îi vor căuta viața. Dar voi ști cum să-l protejez până când îi va veni ceasul, pentru că el trebuie să-și  
ducă la bun sfârșit misiunea, trebuie să fie un precursor pentru Mine, trebuie să ridice turma Mea și să  
o instruiască cu privire la venirea iminentă a Domnului. Iar când apare, nu mai este prea mult timp.  
Cuvintele  sale  vor  aprinde  și  îi  vor  trezi  din  somn pe  cei  leneși  și  nehotărâți,  căci  el  este  doar 
purtătorul  de cuvânt  al  Meu,  prin el  Mă voi  exprima din nou în mod evident.  Și  iarăși  va fi  un 
chemător în pustiu care vine din nou doar pentru că Eu am nevoie de o forță puternică la sfârșit, o 
putere care vine de sus pentru a vă ajuta pe voi,  oamenii.  Dar lumea îl  va urî  și  va folosi  toate  
mijloacele pentru a-l face inofensiv, deși el face și vorbește numai de bine. Dar lumea se scufundă în  
noapte și toată lumina se stinge....  De aceea, o lumină strălucitoare strălucește pe Pământ, iar toți 
purtătorii de lumină vor aduce ulei, astfel încât lumina lor, pe care oamenii lumii încearcă să o stingă, 
să se aprindă din nou mai puternic.  Și toți  cei care au credința corectă îl  vor recunoaște ca fiind 
precursorul noii Mele coborâri și vor ști că timpul s-a împlinit, că sunt așteptat și că odată cu Mine va  
veni și ultima Judecată..... Și vor lua la inimă cuvintele lui, pentru că vor simți că Eu sunt Cel care  
vorbește prin el și că Mă anunț pe Mine prin el, care este mesagerul Meu, așa cum a fost stabilit din  
eternitate. Cu toate acestea, îi va fi greu să se descurce cu oamenii care aduc un omagiu lumii și nu vor 
să audă nimic despre îndemnurile și avertismentele sale, dar care nu se sfiesc să încerce să-l ucidă, în 
ciuda faptului că el se dovedește a fi de ajutor tuturor oamenilor și mulți se folosesc de ajutorul său. Ei  
vor să-l împiedice să-și ducă la bun sfârșit misiunea, dar nu-l voi aduce la Mine în Împărăția Mea 
decât atunci când el Îmi va pregăti calea, când va vesti venirea Mea tuturor celor care doresc să Mă 
vadă și a căror credință o întărește, pentru că el nu exprimă decât ceea ce primește de la Mine prin 
Cuvântul interior, prin spiritul care este excepțional de activ în el.....

D
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Înaintemergătorul.... B.D. Nr. 8815

19. iunie 1964

ă voi da un răspuns și la această întrebare, căci este foarte important ca voi, cei care primiți  
Cuvântul  Meu,  să  nu  cădeți  într-o  gândire  greșită,  căci  mulți  cred  că  este  mult-așteptatul 

înaintemergător care va anunța venirea Mea.... Cu toate acestea, spun mereu că el va veni în timpul lui 
Antihrist, că apariția lui va coincide cu el și că atunci îl veți recunoaște și voi..... Apariția lui va fi doar 
de scurtă durată și va apărea atunci când oamenii vor avea nevoie de el, când vor dori să fie mângâiați  
și  întăriți....  Așadar,  îl  veți  putea aștepta doar atunci când va începe faza finală....,  când dezastrul 
natural se va fi încheiat, când un conducător se va fi urcat pe tron, pe care îl puteți recunoaște clar ca 
fiind Antihristul, iar el va lăsa să izbucnească bătălia credinței. Atunci acel conducător va ieși în față și  
va depune mărturie clară pentru Mine și Împărăția Mea..... Dar nu-l suspectați deja, pentru că el nu  
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este încă conștient  de misiunea sa....  Dar când va apărea,  fiecare persoană îl  va recunoaște după 
puterea vocii și a discursului său. Apoi, nu va dori să fie recunoscut ca o "voce în pustiu"...., ci este....  
Și va vorbi împins de duhul din el însuși, pentru că dorința lui de a mărturisi pentru Mine, de a vesti  
venirea Mea și de a convinge oamenii să se pocăiască este atât de mare în el încât va face abstracție de  
orice  considerație,  încât  va  vorbi  în  mijlocul  dușmanilor  care  vor  încerca  să-l  dezarmeze.....  Dar 
gândiți-vă că timpul sfârșitului nu a venit încă, că există încă un timp al libertății de exprimare care,  
totuși,  se  va  schimba  în  curând  când  intervenția  Mea  va  avea  loc,  când  adversitatea  în  rândul  
umanității va fi atât de mare încât cineva se va oferi pentru a controla această mare adversitate..... Dar 
atunci a venit vremea lui, căci el este ultimul dintre profeți și oricine îl ascultă va primi o mare putere.  
Vi s-a spus de nenumărate ori că va fi un om discret, a cărui putere de exprimare nu o bănuiți, atâta  
timp cât el însuși umblă cu umilință. Totuși, deodată va pătrunde.... și își va recunoaște brusc misiunea 
și va deveni un orator care vorbește cu putere pentru Dumnezeu.... care proclamă numele Meu în toată 
lumea și  nu se va teme să pledeze pentru numele Meu.  El  Mă va prezenta ca Răscumpărător al  
omenirii,  va  lupta  pentru  Mine  și  pentru  împărăția  Mea....  Îl  veți  recunoaște  după  faptul  că  Mă 
recunoaște ca fiind Cuvântul făcut trup...., că subliniază în mod clar manifestarea Mea umană în Iisus 
Hristos, că nu admite nicio diferență între Mine și Iisus, că Îl recunoaște pe Iisus ca Dumnezeu..... Iar 
discursurile sale vor fi în acord cu învățătura Mea transmisă de sus. Și acesta este semnul că el este  
"Ioan Botezătorul, cel care a chemat în pustie", Înaintemergătorul Meu care a venit din nou să Mă 
anunțe, faptul că Eu Însumi voi veni nu peste mult timp pentru a-i lua pe ai Mei atunci când vor fi în 
cea mai mare suferință a sufletelor lor..... Din când în când se vor găsi oameni care au pretenția de a fi  
întruchiparea lui Ioan.... De fiecare dată le voi explica și le voi spune că el se face cunoscut în mod 
neobișnuit și că nu poate fi căutat în acele cercuri care se simt chemate să o facă ele însele..... Acolo 
unde nu-l bănuiești, acolo va veni. Și acest lucru vă va fi de ajuns vouă, care îl așteptați prematur,  
pentru că timpul nu a venit încă, dar nu va întârzia să vină, și atunci totul se va petrece repede, unul  
după altul, pentru că el nu va avea o durată lungă de viață, va plăti cu moartea pentru activitatea sa pe 
Pământ, așa cum este anunțat în Cuvânt și în Scriptură.....

Amin

Lupta  credinței....  Mărturisirea  în  fața  lumii....  "Voi  scurta 
zilele...." 

B.D. Nr. 4635

11. mai 1949

a trebui să duceți în continuare o luptă grea dacă vreți să Mă mărturisiți în fața lumii. Și vi se va  
cere să renunțați complet la bunurile pământești, veți fi deposedați și veți fi nevoiți să prestați  

servicii care par a fi peste puterile voastre, veți fi împiedicați să faceți ceea ce vi se pare important, 
veți fi persecutați și hărțuiți fără motiv și nu veți găsi liniște în urma persecuției dușmanilor voștri care 
sunt în același timp și dușmanii Mei și de aceea nu se tem de nici o mână răzbunătoare asupra lor. Și 
vă veți mira că am lăsat să se întâmple toate acestea fără să le cer socoteală, dar vă veți mira și de 
faptul că toate adversitățile nu vă afectează atât de profund pe cât pare lumii, astfel încât să rămâneți  
totuși fericiți și veseli și plini de încredere și speranță că va veni și pentru voi ceasul răsplătirii și că  
într-o zi aceste persecuții vor lua sfârșit și ele. Și, de aceea, veți susține mereu mai tare și mai convinși  
numele  Meu  și  Mă  veți  mărturisi  în  fața  lumii.  Și  Eu  voi  scurta  zilele,  astfel  încât  să  fiți  
binecuvântați.....  Amintiți-vă întotdeauna această promisiune că va trece doar o perioadă scurtă de 
timp până când veți fi răscumpărați din mâinile torționarilor voștri, amintiți-vă că totuși faceți parte  
dintre aleșii Mei cărora toate suferințele le vor fi răsplătite de dragul credincioșiei lor; și amintiți-vă că 
prin mărturisirea voastră se vor câștiga încă suflete pentru Mine și pentru împărăția Mea, care vor fi  
ultimele  care  vor  fi  salvate  cu puțin timp înainte  de prăbușirea Pământului.  Și  de dragul  acestor 
suflete, luați crucea, care într-adevăr vă va împovăra, dar care este totuși suportabilă, pentru că Eu vă  
voi ajuta și vă voi oferi o putere extraordinară. Bătălia credinței va fi dificilă și de aceea trebuie să vă  
pregătiți  dinainte,  întărindu-vă sufletele cu hrana potrivită,  primind Cuvântul Meu și,  odată cu el, 
puterea cu care Eu am binecuvântat Cuvântul Meu. Pentru că, primind Cuvântul, vă uniți cu Mine și, 
prin urmare, trebuie să fiți pătrunși de putere și, astfel, să fiți rezistenți în fața dușmanilor voștri și să  
rămâneți astfel până la sfârșit.... până când Eu voi veni și vă voi elibera de orice adversitate....
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Amin

Responsabilitate  în  fața  instanței  de  judecată....  Mărturisire 
deschisă.... 

B.D. Nr. 6619

12. august 1956

eniți în față, voi, slujitorii Mei, atunci când va fi necesar să Mă apărați pe Mine și învățătura 
Mea, pentru că veți fi împinși în această poziție în care va trebui să mărturisiți deschis pentru 

Mine. Vor exista discuții tot mai deschise despre semnificația actului de mântuire.... Omul Iisus și  
soarta sa pe Pământ, sfârșitul său umilitor, vor fi  cu siguranță considerate posibile, dar o misiune 
divină  a  acestei  ființe  umane  nu  va  fi  niciodată  recunoscută  și,  prin  urmare,  credința  în  el  ca 
Răscumpărător al omenirii va fi de asemenea respinsă și ridiculizată în toate privințele pentru a aduce 
oamenii la o gândire sobră, care nu se bazează pe religie. Și aceasta este vremea când veți veni.... Și 
oricine este pătruns de spiritul Meu nu va putea face altceva decât să fie de partea Mea și a numelui 
Meu, căci convingerea sa interioară îl face să vorbească și să respingă cu entuziasm, și va încerca, de  
asemenea,  să-i  aducă  pe  semenii  săi  la  această  convingere.  De  aceea  Îmi  pregătesc  instrumente 
adecvate, de aceea le transmit adevărul și, în același timp, puterea de cunoaștere, pentru că atunci va fi  
necesar să se prezinte cu cunoștințele lor pentru a putea da o bătălie adversarilor, care va fi purtată cu  
sabia gurii. Oriunde Iisus Hristos este denigrat, oriunde misiunea Sa este pusă la îndoială și această 
îndoială este exprimată în mod deschis, voi, reprezentanții Mei pe Pământ, ar trebui să vă recunoașteți 
și să vă îndepliniți sarcina.... Căci sunteți capabili să faceți acest lucru pentru că sunteți inițiați în 
planul Meu de mântuire, pentru că toate corelațiile vă sunt clare și pentru că voi înșivă credeți cu tărie 
și convingere în Cel care v-a răscumpărat din robie.... Numai contra-obiecțiile convingătoare pe care 
le puteți aduce în calitate de cunoscători îi pot reduce la tăcere pe adversarii voștri sau îi pot face să se  
gândească din nou....  Și  chiar dacă nu veți  reuși  să învingeți  acești  adversari,  veți  reuși  totuși  să  
învingeți câțiva semeni care sunt și ei atinși de ele și care devin temători. Atunci va trebui să vorbiți cu 
curaj și fără jenă, pentru că Eu vă voi pune cuvintele în gură și, datorită înțelepciunii care se poate  
recunoaște din discursurile voastre, veți provoca uimire în cei care nu sunt încă complet sub controlul 
adversarului Meu. Aceștia, însă, vă vor insulta și batjocori, dar voi trebuie să vă asumați acest lucru de 
dragul numelui Meu, deoarece a fost adesea prezis că veți fi judecați pentru că sunteți reprezentanții  
Mei pe Pământ. Acest moment va veni la fel de sigur cum o zi urmează alteia.... Chiar dacă și acum vi  
se pare că numărul mărturisitorilor este în continuă creștere.... este vorba despre mărturisirea vie a lui  
Iisus  Hristos,  iar  adversarul  Meu  încearcă  să  împiedice  acest  lucru  din  ce  în  ce  mai  mult....  
(12.8.1956).  Influența  sa  este  în  sensul  că  oamenii  ar  trebui  să  înceteze  totul....  chiar  și  viața  
religioasă.... cu lumea, pe care în cele din urmă o transformă ei înșiși în ceva lumesc, dar care nu 
stabilesc decât foarte rar sau nu mai stabilesc legătura intimă cu Mine, în funcție de modul în care își 
poate  exercita  influența  asupra  fiecărei  persoane  în  parte.  Doar  rareori  poate  fi  recunoscut  un 
creștinism adevărat, viu, care constă în oameni care cultivă dragostea reciprocă, care trăiesc în spiritul  
învățăturii Mele divine de iubire, în care toate gândurile și acțiunile lor sunt determinate de iubire și,  
prin urmare, și de voința Mea. De aceea, mărturisirea în fața lumii devine din ce în ce mai necesară,  
pentru că fiecare persoană încearcă cu frică să își ascundă atitudinea interioară dacă este bună, adică 
dacă este îndreptată spre Mine, în timp ce iese în evidență în mod deschis atunci când este vorba de 
calomnie împotriva Mea și a învățăturii Mele. Se va mărturisi întotdeauna în mod deschis respingerea 
Cuvântului Meu și a Mea, și se va încerca cu frică să se ascundă unirea cu Mine. Iar semenii, care sunt  
încă slabi,  nu pot  primi întărirea de care au nevoie și  pe care ar  trebui  să o primească tot  de la 
mărturisitorii dornici de Mine.... Iată de ce vă cer să vă ridicați deschis în apărarea Mea și a Împărăției  
Mele atunci când această mărturisire este cerută.... Pentru că numai prin mărturisirea deschisă puteți  
contracara adversarul Meu și îi puteți submina influența. Oricine Mă mărturisește deschis în fața lumii  
poate să o facă și din convingere interioară, și va avea succes în fața semenilor săi și le va întări și 
credința..... Dar, atâta timp cât oamenii păstrează o tăcere înfricoșătoare, nici măcar cei cu credință 
slabă  nu  vor  avea  curajul  de  a-și  mărturisi  credința.  Dar  mărturisirea  deschisă  eliberează  toate 
inhibițiile și vă eliberează de frică, pentru că Eu Însumi vă voi umple de putere dacă vreți să-Mi dați 
mărturie deschisă. Și atunci înfățișarea voastră va fi sigură și față de cei care vă judecă. Otrava și  
fierea vor fi într-adevăr îndreptate spre voi din gurile lor, care cu greu vă pot atinge, căci acum se va  
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arăta însăși tăria credinței și puterea Cuvântului, pe care Eu Însumi îl adresez prin voi.... Ei nu vor fi 
capabili să riposteze și vor căuta doar să vă persecute cu o furie neputincioasă, dar nu vor putea face 
nimic împotriva puterii și tăriei Mele. Dar oricine încearcă cu frică să-și ascundă atitudinea față de 
Mine va deveni întotdeauna mai slab, pentru că nu-l pot ajuta până când nu Mă mărturisește. De 
aceea, în mod repetat vă îndemn și vă îndrum în mod repetat spre cuvintele Mele: "Oricine Mă va 
mărturisi pe Mine înaintea lumii, îl voi mărturisi și Eu înaintea Tatălui Meu....". Țineți minte acest 
lucru când va veni momentul în care veți fi confruntați cu această decizie, și amintiți-vă că nu este în 
detrimentul vostru, pentru că numai Eu sunt cel care vă poate da și lua de la voi, și că, prin urmare, ar 
trebui să vă gândiți mai întâi la voința Mea, la cerințele Mele, înainte de a vă conforma cererii puterii  
pământești.... de îndată ce aceasta este îndreptată împotriva Mea și a numelui Meu.... Dacă vreți să-Mi  
rămâneți credincioși, atunci luați cu încredere asupra voastră ceea ce vă amenință, pentru că Eu pot și  
voi  întoarce  totul  de  la  voi  dacă  Mă  mărturisiți  deschis,  și  atunci  puterea  și  gloria  Mea  vor  fi  
revelate.... Atunci veți experimenta de ce este capabilă puterea credinței....

Amin

Unificarea diferitelor școli de gândire în lupta credinței.... B.D. Nr. 3947

29. decembrie 1946

iferitele școli de gândire, datorită diferențelor dintre ele, vor fi, de asemenea, mereu în luptă 
tăcută între ele, în măsura în care fiecare dintre ele încearcă să pretindă adevărul și, prin urmare, 

nu dorește să o accepte pe cealaltă. Și totuși, în zilele de pe urmă, ele se vor uni atâta timp cât vor avea  
ca principiu fundamental  doar învățătura lui  Iisus Hristos și  vor mărturisi  numele Lui,  apoi toate  
celelalte diferențe vor dispărea în fundal, pentru că toate luptele spirituale vor fi combătute și, prin  
urmare, fiecare luptător spiritual va căuta să se alăture vecinului său care are aceleași idei. Și astfel, 
învățătura lui Hristos se va cristaliza din orice școală de gândire, iar adepții ei vor face parte din  
adunarea lui Dumnezeu, din biserica Sa, pe care El Însuși a întemeiat-o.... Ei vor face parte din această  
biserică prin credința lor în Iisus Hristos, chiar dacă au școli de gândire diferite. Fiecare va respinge  
acțiunile  și  obiceiurile  exterioare și  se  va strădui  doar pentru legătura interioară cu Iisus Hristos,  
fiecare va cultiva iubirea, va învăța iubirea și va practica iubirea. Lupta împotriva tuturor școlilor de  
gândire va fi dusă cu o brutalitate deosebită, astfel încât oamenii călduți, slabi în credință, vor cădea 
dacă nu au o credință vie și profundă, pentru că nu pot opune rezistență, se vor prăbuși sub povara  
impusă  din  partea  lumii.  Iar  cauza  este  eroarea  pe  care  fiecare  școală  de  gândire  trebuie  să  o 
demonstreze și pe care nu reușește să o demonstreze dacă este obligată să se gândească la ea prin 
acțiunea serioasă împotriva ei.  Oricine stă în adevăr prin activitatea în dragoste și  prin învățătura 
corectă din partea slujitorilor aleși de Dumnezeu, va aduna și puterea credinței și nu se va clătina în 
nici un fel de adversitate, pentru că adevărul îi dă putere și adevărul îi dă și cunoaștere. Și astfel el știe 
despre sfârșitul apropiat și despre salvarea din cele mai profunde adversități prin Dumnezeu Însuși. 
Dar el nu poate găsi această cunoaștere prin învățături greșite și va șovăi în credința sa și va cădea  
dacă va fi pus în fața alegerii serioase de a-L mărturisi pe Iisus Hristos în fața lumii sau de a-L nega. 
Atunci, cel care s-a făcut receptiv la adevărul de la Dumnezeu prin fapte de iubire va fi puternic, va 
rezista și nu trebuie să se teamă de măsurile lumești, pentru că el speră în ajutorul lui Dumnezeu și 
acesta îi va fi dat în orice situație. Atunci, biserica lui Hristos va fi doar mică și adepți ai tuturor  
școlilor  de  gândire  se  vor  adăposti  în  ea,  iar  orice  dispută  va  fi  îngropată,  la  fel  cum  toate 
exteriorizările și actele ceremoniale vor dispărea în vederea marii persecuții de care toți adepții vor 
trebui să se teamă. Și acest lucru este bun pentru dezvoltarea spirituală a individului, faptul că el  
acordă atenție doar miezului, că recunoaște doar învățătura creștină a iubirii ca fiind acest miez și 
astfel  credința  sa  va  fi  întărită  cu  cât  va  urma  cu  mai  multă  râvnă  această  învățătură.  Turma 
credincioșilor se va contopi, va fi doar o turmă mică, dar aceștia vor sta în adevăr, în cunoaștere 
corectă, și vor supraviețui ultimelor zile de încercări mai grele și vor ieși victorioși, căci biserica lui  
Hristos va fi victorioasă, și ea îi include pe toți cei care stau în dragoste și credință, care Îl recunosc  
înaintea lumii și sunt plini de duhul Său ca urmare a activității neîncetate a dragostei.... Și din toate 
școlile de gândire, luptătorii pentru Hristos se vor alinia pentru lupta finală, iar Dumnezeu Însuși va fi 
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comandantul  lor,  Dumnezeu  Însuși  îi  va  proteja,  iar  scutul  credinței  îi  va  acoperi  și  îi  va  face  
invulnerabili.... ei vor lupta pentru numele lui Hristos și victoria va fi de partea lor....

Amin

Protecția lui Dumnezeu în lupta credinței.... B.D. Nr. 7954

1. august 1961

șa că stați tari și nu vă lăsați credința să se clatine, pentru că Eu, Dumnezeul și Tatăl vostru din  
veșnicie, Sunt și voi rămâne cu voi când va începe marea bătălie a credinței, prin care adversarul 

Meu vrea să vă ducă și pe voi, care sunteți ai Mei, la ruină. Tot ceea ce se face împotriva Mea va avea  
întotdeauna ca scop prezentarea lui Iisus Hristos și a actului Său de mântuire ca fiind nedemn de  
încredere..... Și acesta va fi un semn vizibil al apropierii sfârșitului, că Iisus Hristos va fi negat, că  
oamenii vor fi lipsiți de orice credință în El și că, prin urmare, oamenii nu vor avea posibilitatea de a 
părăsi  acest  Pământ  răscumpărați....  Pentru  că  adversarul  Meu  se  opune  în  mod  deschis  Mie, 
opunându-se lui  Iisus  Hristos,  în  care  am devenit  un Dumnezeu vizibil  pentru oameni.  Și  cu cât 
această bătălie devine mai intensă, cu atât mai mult puteți fi siguri de prezența Mea, pentru că Eu nu-i  
voi abandona pe ai Mei, nu voi permite adversarului Meu să devină victorios asupra celor care vor să  
fie și să rămână ai Mei. Și de aceea, dacă ești încolțit de intenția de a Mă renega ca Răscumpărător  
divin Iisus Hristos.... când va trebui să te decizi în favoarea Mea sau a adversarului Meu, atunci ai  
încredere deplină în Mine, pentru că atunci voi fi mai aproape de tine ca niciodată; Eu Însumi voi 
lupta cu tine și nu trebuie să te temi de adversarul Meu, pentru că puterea Mea este mare și te va 
proteja, indiferent cât de amenințător pare tot ceea ce se face împotriva ta. Dar atunci puteți spera la 
mântuirea voastră în fiecare oră, puteți conta pe venirea Mea în fiecare oră și pe sfârșitul acestui 
Pământ de unde vă voi  răpi  în cea mai  mare adversitate  și  pericol......  Atunci  nu vă lăsați  pradă  
credinței mici, ci amintiți-vă că v-am spus că greutățile pe care va trebui să le îndurați din cauza 
credinței vor fi încă mari..... Totuși, cu cât credința voastră este mai fermă, cu cât aderați cu mai multă  
încredere la Mine, cu atât bătălia credinței va fi mai ușoară pentru voi, pentru că Eu am cu adevărat 
puterea de a îndepărta de voi chiar și cele mai dificile lucruri, iar ai Mei vor avea posibilitatea de a 
experimenta dragostea și puterea Mea și, prin urmare, pot aștepta cu încredere și fără teamă acest  
timp. Dar va veni, pentru că credincioșii vor fi atacați de conducătorii pământești și de cei care sunt  
robiți de adversarul Meu......... Ai Mei vor mărturisi deschis și atunci nu se vor teme, căci Dumnezeul  
pe  care  Îl  mărturisesc  Își  va  arăta  și  puterea  Sa  și  îi  va  ajuta  în  necazurile  și  strâmtorările  
pământești..... Trebuie doar să fiți pregătiți pentru că vor fi folosite mijloace brutale împotriva voastră 
care vreți să-Mi rămâneți credincioși.... Dar nu uitați că Eu sunt Domnul vieții și al morții, al Cerului 
și al Pământului.... și că am cu adevărat căi și mijloace pentru a-i scoate pe ai Mei din adversitățile  
pământești, chiar dacă pare că nu există nici o ieșire. Și tot ce vi se refuză pe Pământ.... Vă voi hrăni și  
vă voi adăpa în mod miraculos, căci și aceasta este în puterea Mea, Care am creat Cerul și Pământul, 
Care  am dat  toate  legile  după  voia  Mea.....  Și  tot  așa  pot  să  dau  legi  și  să  vă  hrănesc  în  mod 
supranatural.... Pot, de asemenea, să te înconjor cu un zid de protecție, pot să îi instruiesc pe îngerii  
Mei să formeze un astfel de zid în jurul tău.... Nu trebuie decât să vă abandonați cu credință Mie, ca  
Tată  al  vostru,  Care  nu-și  abandonează  copiii  în  necazuri  și  care  vă  va  proteja  și  de  dușmanul 
sufletului, de adversarii pământești și spirituali..... Căci puterea și dragostea Mea este mare.... Și asta  
va veni într-un timp nu prea lung.... Înainte de asta, veți fi încă expuși la teste de credință, dar acestea 
vă vor întări și vă vor face capabili să rămâneți fermi în ultima bătălie de pe acest Pământ. Și de îndată  
ce această bătălie va izbucni, veți ști și voi că sfârșitul nu este departe, pentru că adversarul Meu nu va 
lupta decât pentru o perioadă scurtă de timp, căci de dragul aleșilor Mei voi scurta timpul, îl voi lega 
pe el și pe adepții lui. Pentru că s-a împlinit timpul stabilit pentru activitatea lui pe Pământ și sfârșitul 
Pământului este aproape, așa cum este vestit în Cuvânt și în Scriptură.....

A

Amin
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Nivelul scăzut spiritual înainte de sfârșit 

Spiritualitate  la  un  nivel  minim....  Sfârșitul  unei  perioade  de 
răscumpărare.... 

B.D. Nr. 3805

19. iunie 1946

u este de așteptat niciun progres spiritual dacă omenirea a ajuns la punctul cel mai de jos, când 
nu-l mai recunoaște pe Dumnezeu. Pentru că atunci ea este complet separată de Dumnezeu și, 

prin urmare,  este  lipsită  și  de acea sursă de putere care este  singura care garantează ascensiunea  
spirituală. O mică distanță față de Dumnezeu poate fi ușor remediată, pentru că atunci spiritualul se 
află încă în circuitul iubirii divine, iar forța acesteia îl împinge inevitabil în sus. Dar dacă distanța a 
devenit atât de mare încât ființa spirituală locuiește în afara acestui circuit, atunci ea este complet 
neputincioasă și nu mai este posibilă o apropiere de Dumnezeu, pentru că atunci forța opusă are o  
influență mai mare, care o trage în jos spre ea însăși. Dar odată ce omenirea a ajuns la acest grad de  
evoluție, adică odată ce a regresat atât de mult, atunci ființa spirituală și-a pierdut și ea dreptul de a trăi 
o existență pe Pământ ca ființă umană, deoarece singurul său scop este dezvoltarea superioară și a  
ignorat complet acest scop. Atunci se va încheia o perioadă de dezvoltare pentru această umanitate. 
Pământul va îndepărta, ca să spunem așa, toate ființele spirituale care nu se află la un nivel superior de 
dezvoltare, de îndată ce nu trăiesc și nu acționează în conformitate cu acest nivel de dezvoltare. Și  
apoi  se  încheie  o  perioadă  de  răscumpărare  conform voinței  divine....  Și  fiecare  persoană  poate 
recunoaște ea însăși momentul, de îndată ce acordă atenție dezvoltării spirituale a întregii omeniri. 
Odată ce s-a ajuns la un nivel minim, în care lipsa de bunăvoință devine evidentă, lucrarea forței opuse 
a lui Dumnezeu poate fi recunoscută în faptul că, în loc să se construiască constant, distrugerea are loc 
peste tot.... Dacă viața și activitatea umanității este complet contrară lui Dumnezeu și, prin urmare, 
împotriva întregii ordini divine, atunci nu se mai poate aștepta ca umanitatea să se integreze din nou în 
mod liber în ordinea divină și atunci, conform legii eternității, trebuie să aibă loc o dizolvare a tot ceea 
ce conține substanțe spirituale în scopul unei noi izgoniri complet noi, pentru ca, într-un timp infinit 
de lung, să se atingă în cele din urmă scopul de a locui din nou aproape de Dumnezeu în liberul  
arbitru. Nu mai există nicio altă posibilitate de ascensiune pentru o rasă umană degenerată, odată ce a  
ajuns la acest punct de jos, în care toată iubirea s-a răcit, pentru că atunci fluxul de forță al iubirii  
divine nu mai poate deveni eficient, iar acest lucru înseamnă pierderea completă a forței opuse a lui 
Dumnezeu. Dar Dumnezeu, în marea Sa îndurare, smulge de la adversarul Său ceea ce a devenit 
sclavul lui, alungându-l din nou în creație, asupra căreia adversarul lui Dumnezeu nu mai are nicio  
influență.  Prin  urmare,  chiar  și  transferul  înapoi  în  materia  cea  mai  dură  este  doar  o  lucrare  a 
milostivirii divine, deoarece se creează din nou o nouă posibilitate pentru ca ceea ce este cel mai  
îndepărtat de Dumnezeu să parcurgă calea dezvoltării ascendente, ceea ce nu mai era posibil în calitate 
de ființă umană. Și o dată îl lovește și ceasul răscumpărării, chiar dacă după o perioadă infinit de 
lungă. Dar nu-l nedreptățește deloc când este readus în materia dură, pentru că voința este atât de 
împietrită față de Dumnezeu, încât ea însăși este un motiv pentru ca Dumnezeu să-l lege pentru o 
perioadă nesfârșită de timp. Pentru că nu se mai schimbă atunci când s-a ajuns la un minim spiritual în 
care oamenii nu-l mai recunosc pe Dumnezeu....

N

Amin

Potopul.... Sfârșitul vremurilor.... Ascensiunea mondială.... B.D. Nr. 4374

13. iulie 1948

șa cum a fost în timpul potopului, așa va fi și înainte de sfârșit. Oamenii vor fi dependenți de  
toate plăcerile lumești, se vor complace în dorințele și viciile lor fizice, vor duce un mod de viață  

imoral și nu se vor mai gândi la Cel care este Domnul Cerului și al Pământului. Pentru că nu vor mai 
A
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avea credință.... Se va atinge un nivel spiritual scăzut, cum nu s-a mai atins niciodată de la începutul  
acestei perioade de dezvoltare. Ei vor fi disprețuitori și blasfemiatori față de puținii credincioși, ostili,  
persecutându-i și refuzându-le tot ceea ce au nevoie pentru a-și asigura traiul. Cu toate acestea, ei  
înșiși se vor răsfăța și vor face risipă, vor trăi și vor iubi...., dar iubirea lor va fi una perversă, modul  
lor de viață va fi unul greșit, pentru că ei sunt slujitorii diavolului care populează Pământul în zilele 
din urmă, iar disoluția Pământului nu va face decât să pună capăt unei stări  care nu mai permite 
dezvoltarea ascendentă a oamenilor. Este o perioadă de păcătoșenie cum nu se poate imagina mai rău. 
Dumnezeu va fi complet suprimat, iar cei care cred în El vor fi căutați..... Și acest timp, Dumnezeu 
Însuși îl va sfârși, iar ziua de pe urmă va veni brusc și neașteptat, în mijlocul freneziei de bucurie a 
lumii în care oamenii trăiesc în mod constant în ultimele zile.... De aceea, o aparentă ascensiune va fi  
recunoscută dinainte, oamenilor li se va oferi tot ce este lumesc, dorința de lume va fi copleșitoare și  
fiecare își va acorda fără scrupule ceea ce își doresc simțurile; va fi o luptă a celor puternici împotriva  
celor slabi, iar învingător va fi cel care, lipsit de orice iubire, își însușește ceea ce nu-i aparține, pentru 
că îl are ca patron pe însuși Satana, care îl favorizează material și îl împinge la o plăcere sporită a  
vieții. Păcatul va deveni galopant și judecata va izbucni atunci când nimeni nu bănuiește acest lucru. 
Pentru că oamenii vor trebui să fie șterși de pe Pământ atunci când vor ajunge în acest stadiu de 
dezvoltare,  pentru că atunci vor deveni adevărați  slujitori  ai  diavolului  și  Îl  vor nega complet  pe  
Dumnezeu.  Și  atunci  va  veni  ceasul  răspunderii  pentru  toți  păcătoșii,  va  veni  ziua  dreptății  lui 
Dumnezeu, va veni ziua judecății  pentru toți  cei care aparțin adversarului lui Dumnezeu, iar ziua 
răsplătirii pentru cei puțini care sunt credincioși lui Dumnezeu, care rămân fermi și nu au căzut pradă 
ispitelor lumii.... așa cum este vestită prin Cuvânt și Scriptură. O perioadă de răscumpărare se apropie  
de sfârșit pentru că omenirea este coaptă pentru pieire.

Amin

Ultimele încercări de salvare.... Decăderea oamenilor.... B.D. Nr. 6629

27. august 1956

i dacă un înger s-ar coborî din cer ca să aducă oamenilor Evanghelia, ei nu ar crede.... Pentru că  
voința de respingere este atât de puternică în timpul sfârșitului, deoarece adversarul Meu are o 

mare putere asupra oamenilor și pentru că distanța față de Mine este atât de mare încât ei nu pot simți 
sau înțelege nimic divin, pentru că pământul îi ține atât de strâns încât sunt incapabili să se deplaseze  
în tărâmurile spirituale și, prin urmare, tot ce este spiritual este respins sau negat. Acesta este un semn 
atât de clar al apropierii sfârșitului, pentru că tocmai această atitudine Mă determină să pun capăt, 
pentru că nu mai poate exista nicio dezvoltare pe acest Pământ, pentru că oamenii nu se schimbă, ci 
devin tot mai lumești și tot mai nepotriviți pentru curenții spirituali. Și de aceea este din ce în ce mai 
greu să le proclamați oamenilor Evanghelia Mea; este din ce în ce mai greu să le schimbați gândirea și  
să le faceți inimile receptive la Cuvântul Meu, pentru că ei nu-l recunosc ca fiind Cuvântul Meu și de 
aceea își închid urechile.... dar, prin aceasta, resping și mijloacele care i-ar putea ajuta și scoate din 
abis. Doar foarte rar se deschide o ureche și doar foarte rar cuvântul este primit de inimă și recunoscut  
ca un dar divin.... Și de dragul acestora nu intervin mai devreme, ci doar las să se apropie ziua care a  
fost stabilită din eternitate, chiar dacă nivelul minim al oamenilor a ajuns deja la un grad care necesită 
un sfârșit.... Dar fiecare suflet pe care încă îl câștig merită această întârziere pentru Mine, Eu ajut 
fiecare suflet de bună-credință și îl las să-și găsească drumul la vestirea Cuvântul Meu. Dar mai sunt 
încă foarte puțini, și în curând se va împlini timpul, în curând se vor înmulți semnele care indică  
sfârșitul, și în curând va suna ceasul Judecății pentru toți oamenii.... Într-o vreme în care adversarul 
Meu va domni, deoarece oamenii i s-au alăturat, munca slujitorilor Mei pe Pământ va fi deosebit de 
dificilă și, de asemenea, adesea nereușită, și totuși trebuie să fie făcută, pentru că nimeni nu va putea 
spune că nu a experimentat harul de la Mine.... Fiecare om trebuie să fi fost abordat o dată de către 
Mine și drumul fiecărei persoane va fi încrucișat de un mesager de la Mine, doar că acest mesager 
poate  fi  complet  ignorat  sau darurile  sale  pot  fi  întâmpinate  cu rezistență....,  dar  acest  lucru este  
întotdeauna determinat de voința ființei umane însăși. Iar acestei voințe trebuie să i se ofere posibilități  
de  testare,  care,  prin  urmare,  include  și  prezentarea  Cuvântului  Meu,  care  nu  poate  fi  niciodată  

Ș
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transmis  unei  persoane  prin  forță.  De  asemenea,  evenimentele  înfricoșătoare  vor  atinge  adesea 
oamenii cu inima împietrită și chiar și atunci ei se pot elibera din toropeala lor, pentru că Eu voi  
încerca să aduc mântuirea oamenilor până în ultima zi.  Nu voi lăsa pe nimeni să cadă înainte de 
sfârșit, dar nu pot amâna sfârșitul mai mult decât a prevăzut planul Meu de veșnicie, pentru a nu lăsa  
sufletele celor pierduți să se scufunde și mai jos, pentru a le cruța o soartă și mai dureroasă decât noua 
izgonire în creațiile Noului  Pământ,  care,  prin urmare,  trebuie de asemenea să aibă loc la timpul 
stabilit. Și știu cu adevărat ce servește sufletelor oamenilor și știu și cum să-i protejez de extreme....  
Dar Eu voi da putere slujitorilor Mei de pe Pământ, astfel încât ei vor fi totuși activi cu sârguință în via 
Mea, în ciuda aparentei lipse de succes, pentru că nici o lucrare nu se face în zadar, iar într-o zi vor  
recunoaște și ei înșiși acest lucru și vor fi fericiți că au contribuit la răscumpărarea lumii spirituale prin  
munca sufletului  lor,  pentru că  binecuvântarea Mea se  odihnește  asupra oricărei  lucrări  care  este 
făcută cu bucurie pentru Mine și Împărăția Mea....

Amin
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Apariția vizibilă a lui Iisus și răpirea credincioșilor 

Venind pe nori.... B.D. Nr. 7944

18. iulie 1961

ă vi se spună tuturor că voi veni iarăși pe nori.... că voi coborî pe Pământ așa cum M-am înălțat 
odată la Cer.... că ai Mei Mă vor vedea în splendoare și glorie așa cum M-au văzut odinioară 

ucenicii Mei și că îi voi lua pe ai Mei de pe Pământ pentru că a venit ziua sfârșitului.... Voi coborî pe  
Pământ în Cuvânt mai dinainte, căci Eu Însumi sunt Cuvântul, și v-am promis că voi rămâne cu voi  
până la sfârșitul lumii.....  Dar venirea Mea manifestă este încă înaintea voastră, căci ea constituie 
încheierea unei perioade pământești și începutul unei noi perioade.... Venirea Mea pe nori trebuie luată  
în sens propriu, dar numai câțiva Mă vor vedea, căci turma Mea este mică și numai ai Mei vor putea 
suporta să Mă vadă, numai pentru ai Mei voi fi vizibil și vor vedea puterea și gloria Mea..... Și aceasta  
să  fie  nădejdea  voastră  în  ceasurile  de  adversitate  și  de  necaz  din  partea  puterilor  ostile  lui  
Dumnezeu.... pentru că, în cele din urmă, totul va fi ostil lui Dumnezeu, conducătorii și urmașii lor, 
oamenii care sunt de partea lor în bătălia credinței. Toți vor acționa împotriva voastră, a celor care Îmi  
rămâneți credincioși și rămâneți tari până la sfârșit.... Și vă vor apăsa din greu și atunci veți nădăjdui la 
venirea Mea, căci Eu nu vă voi lăsa în necazuri trupești și sufletești, vă voi salva și vă voi duce într-un  
loc de pace, iar credința voastră va fi tare, ca Eu Însumi să Mă pot arăta vouă când voi veni pe nori să  
judec pe cei vii și pe cei morți..... atunci marea separare a spiritelor va fi realizată și adversarul Meu 
nu va mai avea putere asupra voastră.... Căci el și adepții săi vor fi legați pentru o lungă perioadă de  
timp. Doar câțiva oameni cred cu adevărat  că a  doua Mea venire este  aproape....  Dar timpul s-a  
împlinit și nu mai spun: "Voi veni când se va împlini timpul", ci: Timpul este împlinit.... Nu puteți lua 
în calcul decât un timp foarte scurt, de doar câteva zile, în comparație cu timpul îndelungat care a  
trecut de când a fost profețit un "sfârșit". Trăiți în ultimele zile, chiar dacă nu vreți să recunoașteți 
acest lucru.... Venirea Mea este iminentă pentru voi.... De aceea, asigurați-vă că și voi faceți parte  
dintre cei aleși care vor experimenta venirea Mea în trup, care Mă vor vedea în putere și glorie, pe 
care îi voi răpi cu puțin timp înainte de sfârșit..... Doriți-vă doar să fiți unul dintre aceștia și vă voi da  
cu adevărat puterea de a vă urma voința prin acțiune. Lăsați-vă mereu abordați de Mine și străduiți-vă  
doar să intrați în voia Mea, și veți stabili legătura cu Mine, vă veți alătura Mie și acum veți fi numărați  
printre ai Mei pe care îi voi salva înainte de a veni sfârșitul. Faptul că voi veni Eu Însumi este sigur.... 
Și pentru ca voi toți cei care credeți cu adevărat în Mine și Îmi arătați dragostea voastră să Mă vedeți,  
trebuie să credeți și voi, fără îndoială, căci Cuvântul Meu este adevăr și se adeverește. Oamenii care 
neagă "venirea Mea", care vor doar să vadă și să explice această venire în mod figurat, nu sunt încă 
atât de profunzi în credința lor încât să se unească cu Mine, dar marile adversități  pământești  de 
dinaintea sfârșitului le vor întări credința, atâta timp cât sunt de bună-credință. Și vor apela ei înșiși la 
venirea Mea, pentru că nu vor vedea mântuirea decât de la Mine Însumi, care nu mai poate veni la ei  
din altă parte.... Vă voi salva din cele mai profunde adversități, și ar trebui să credeți acest lucru și să 
așteptați  ceasul  când promisiunea Mea se  va  împlini.  Și  atunci  adversarul  Meu va  fi  învins,  dar  
împreună cu el și marii lui urmași, pe care pământul îi va primi din nou.... De aceea, nădăjduiți și  
așteptați, voi care vreți să-Mi aparțineți, căci vine pentru voi ceasul eliberării, vine ziua despărțirii  
spiritelor..... Urmează o cotitură pământească și spirituală pe care o veți trăi și care v-a fost anunțată în  
mod constant prin Cuvânt și Scriptură....

S

Amin
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Clarificare despre venirea Domnului.... B.D. Nr. 8743

3. februarie 1964

reau să vă ofer o mare iluminare spirituală care va aduce mântuirea sufletului vostru: Vreau să vă  
deschid o zonă în care nu ați putea intra niciodată fără lucrarea spiritului Meu, pentru că vreau să 

vă introduc într-o lume în care numai o persoană trezită spiritual poate pătrunde, pentru că o anumită 
cunoaștere este deja o condiție prealabilă pentru lucruri care altfel sunt complet necunoscute ființei  
umane. V-am promis că Mă voi întoarce pe Pământ când va veni ziua sfârșitului.... Cu toate acestea, 
această promisiune a stârnit în voi, oamenii, cele mai diverse idei, și totuși nu ați găsit explicația 
adevărată, pentru că tocmai acest proces al revenirii Mele pe Pământ este prezentat în moduri atât de  
diferite și, ca și procesul răpirii a lor Mei, este presupus a fi diferit din punct de vedere temporal, astfel 
încât momentul revenirii Mele pe Pământ va fi diferit în timp, astfel încât au apărut afirmații eronate 
pe care, prin urmare, doresc să le corectez: Întoarcerea Mea pe Pământ nu va avea loc fizic.... că  
piciorul Meu va călca pe acest Pământ, pe de altă parte voi apărea cu suita Mea de ființe supreme de 
lumină și pot fi văzut de toți cei care sunt ai Mei, căci ființa umană care s-a dedicat adversarului Meu 
nu va putea niciodată să Mă privească pe Mine Însumi în toată slava, căci întunericul nu poate vedea 
lumina, deoarece oamenii ar pieri complet, deoarece nu ar putea suporta lumina care strălucește din 
Mine.  Astfel  voi  veni  pe  Pământ  și  la  ai  Mei,  încă  acoperit  de  nori,  dar  ei  vor  putea  suporta  o  
abundență de lumină și astfel Mă vor aclama cu mare bucurie când Mă vor vedea cu marea oștire de  
îngeri..... căci pentru aceasta le voi deschide ochii.... Așadar, este greșit să spunem că toată lumea Mă 
va vedea când voi veni să judec pe cei vii și pe cei morți, pentru că "Judecata" va avea loc într-un mod 
diferit de cel în care individul trebuie să răspundă în fața Mea. Pentru că Eu cunosc fiecare suflet în  
parte,  știu  cui  îi  aparține și,  întrucât  Judecata  de Apoi  pe acest  Pământ  constă  în  remodelarea și  
dizolvarea întregului Pământ în creațiile sale individuale, astfel încât toate substanțele spirituale vor fi  
eliberate pentru o nouă transformare, această dizolvare înseamnă și moartea oamenilor care au eșuat în 
ultimul lor test de viață pământească și s-au dat adversarului Meu..... Aceștia văd, așadar, moartea în 
fața ochilor lor și nu pot scăpa de ea, iar acest lucru va provoca o mare groază printre oameni.... Dar  
înainte ca această ultimă lucrare de distrugere să aibă loc, ai Mei vor fi răpiți.... Eu Însumi voi veni să  
îi iau, li se va permite să Mă privească în timp ce plutesc de Sus spre ei, ei își vor întinde mâinile  
tânjind după Mine în cea mai mare bucurie și în dragoste arzătoare pentru Mine, iar Eu îi voi atrage la  
Mine,  îi  voi  lua,  îi  voi  ridica  și  astfel  vor  experimenta  un proces  care  contrazice  complet  legile 
naturii.... Și bucuria a lor Mei va fi auzită de ceilalți oameni, pe care inițial nu și-o pot explica, pentru 
că ei înșiși nu văd nimic și de aceea sunt cuprinși doar de o anumită neliniște care crește până la cea  
mai mare frică și groază când văd că ai Mei dispar brusc, când ei nu-și pot explica de ce toți cei care  
sunt persecutați de ura lor sunt inaccesibili pentru ei.... că dintr-o dată nu mai sunt printre ei și nu pot 
fi găsiți.... Va fi cu siguranță o strălucire radiantă, care, totuși, va fi resimțită de acei oameni ca fiind  
insuportabilă. Dar ei nu vor avea prea mult timp să se gândească la asta, pentru că sfârșitul final va 
urma în curând.... Iar strălucirea radiantă va face loc unui întuneric aproape impenetrabil care îi va  
împinge pe oameni la disperare. Atunci vor avea loc erupții, erupții de foc, despicarea Pământului, 
astfel încât nici o ființă umană nu se va mai putea salva și toți vor fi înghițiți de Pământ.... Nu există  
prea  mult  timp  între  răpirea  a  lor  Mei  și  această  ultimă  distrugere,  pentru  că  răpirea  ar  fi  o 
constrângere a credinței pentru cei care rămân în urmă, iar aceasta ar fi complet inutilă, pentru că  
atunci ar fi eliminată decizia liberă. Și oamenii au avut suficient timp pentru aceasta înainte și au fost  
avertizați în mod constant, iar oricine își va veni în fire înainte va fi acceptat și chemat înainte de 
prăbușirea Pământului, astfel încât să poată fi ajutat în lumea de dincolo. Acest act de răpire este un  
proces complet nenatural, dar atunci voi putea abroga legile naturii, pentru că acest lucru nu va mai fi 
în detrimentul sufletului nimănui.... Dar nici venirea Mea pe nori nu este convingătoare pentru a crede, 
pentru că acei oameni care Mă privesc au ajuns deja la maturitatea sufletului, încât ei trăiesc doar  
împlinirea a ceea ce au crezut cu tărie și de aceea Mă așteptau zilnic. Rareori oamenilor li se poate da  
o explicație corectă a acestor ultime evenimente, pentru că toți și-au format deja o imagine și nu vor să  
se abată de la ideile lor.... Este imposibil ca răpirea să aibă loc cu mult timp înainte, pentru că astfel de  
evenimente în afara legii  i-ar  forța  pe oameni să gândească altfel....  Și  înseamnă sfârșitul  acestui 
Pământ pentru toți oamenii încă în viață, tocmai sfârșitul acestui Pământ, pentru că și ai Mei îl vor trăi, 

V
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doar că într-o stare în care vor fi scutiți de orice suferință, deși vor putea urmări procesul, pentru că 
aceasta este voința Mea.... Pentru că, de vreme ce acum sunt pe deplin credincioși, ei vor experimenta 
și puterea și slava Mea, și astfel vor putea contempla și marea oaste a îngerilor Mei din jurul Meu, și 
de aceea vor fi  acum și ei potriviți  pentru a anima Noul Pământ ca progenitori,  ceea ce va fi cu  
siguranță, de asemenea, lucrarea de un moment pentru Mine, când vreau să dau din nou o formă  
exterioară tuturor substanțelor spirituale care au devenit libere, pentru a se maturiza mai departe.... Cu 
toate acestea, orice noțiune de timp va fi luată de la oameni până când vor fi aduși din nou pe Noul 
Pământ.... Cu toate acestea, ei încă mai posedă vechiul lor trup trupesc, care cu siguranță va fi deja  
foarte spiritualizat.... dar și acest lucru trebuie menționat pentru a respinge opinia eronată că Noul  
Pământ va fi locuit de ființe complet spiritualizate.... Căci Noul Pământ este din nou destinat ca stație  
de dezvoltare ascendentă, iar legile vechi își vor avea valabilitatea și pentru Noul Pământ.... Va avea  
loc drumul ființei căzute prin creație până la ființa umană și ființa umană ca atare va trebui să treacă 
din  nou ultimul  test  al  voinței....  care,  inițial,  va  duce  de  asemenea  la  succesul  corect,  deoarece 
tentațiile din partea adversarului, care este legat de mult timp, vor înceta.... și pentru că oamenii sunt  
plini de iubire, astfel ei vor stabili un contact direct cu Mine și, prin urmare, vor ajunge de asemenea  
foarte repede la maturitate completă.... Nu trebuie să vă lăsați ispitiți de reprezentări greșite să neglijați 
sau să amânați lucrarea asupra sufletului vostru, căci se va respecta ziua în care voi veni pe nori și 
odată cu această zi va avea loc și Judecata de Apoi pe acest Pământ....

Amin

Venind pe nori.... Răpirea.... B.D. Nr. 3557

24. septembrie 1945

n vuiet neobișnuit va umple aerul când se va apropia Ziua Judecății. Și acesta va fi ultimul semn 
pentru  oameni,  dar  va  fi  recunoscut  ca  atare  doar  de  credincioși,  care  vor  fi  plini  de  mare 

bucurie. Căci acum așteaptă venirea Domnului.....  Este nevoie de o credință puternică pentru a te 
aștepta ca Dumnezeu să vină în nori, pentru că este un eveniment de o natură atât de extraordinară 
încât cei răi nu vor face decât să râdă și să batjocorească atunci când li se vorbește despre el. Ei vor  
auzi cu siguranță vuietul, dar nu-L vor vedea pe Domnul pe nori și, de aceea, nu vor acorda prea multă  
atenție sunetului  neobișnuit  din aer și  nu vor fi  tulburați  în viața lor......  Ei  sunt gălăgioși  și  fără 
scrupule și își urmăresc plăcerile. Credincioșii, însă, se vor aduna și se vor pregăti cu inimile pline de 
bucurie pentru primirea Domnului. Ei sunt la capătul puterilor pământești și știu că timpul lor de 
suferință a luat sfârșit și, într-un singur gând, Îl mărturisesc pe Dumnezeu în ultimul ceas, chiar dacă 
acest lucru va însemna pierderea vieții pământești, deoarece lumea acționează fără milă împotriva lor. 
Dar  apariția  Domnului  pune  bețe  în  roate  lucrurilor  celor  răi....  Căci  deodată  văd  mulțimea 
credincioșilor ridicându-se de pe Pământ și  plutind spre înălțimi....  În același  timp, se aud tunete  
groaznice,  iar  oamenii  își  dau seama cu groază că ceva teribil  se va întâmpla cu ei.  Înghețați  de  
evenimentul neobișnuit al răpirii, ei nu mai pot gândi, caută să fugă și văd peste tot același lucru....  
flăcări de foc izbucnind din Pământ, din care nu mai există scăpare. Și își găsesc un sfârșit dintre cel  
mai cumplit, pentru că nu există mântuire pentru oamenii care, asemenea diavolilor, se dezlănțuie pe 
Pământ  și  sunt  plini  de  păcate.  Dar  turma credincioșilor  vede sfârșitul  vechiului  Pământ;  în  fața 
ochilor lor are loc lucrarea divină de distrugere, în timp ce ei înșiși au scăpat de ea și locuiesc în  
siguranță într-un loc de pace, așa cum a promis Dumnezeu. Acesta este sfârșitul unei perioade de 
răscumpărare și începutul uneia noi, de îndată ce vechiul Pământ va fi refăcut prin voia lui Dumnezeu. 
Atunci, cei care sunt credincioși lui Dumnezeu vor trăi ca seminție al noii rase umane, cu care începe 
noua epocă a răscumpărării. Procesul Răpirii este inteligibil și, prin urmare, credibil doar pentru o 
persoană cu o cunoaștere profundă, dar încununează o perioadă de greutăți și suferințe anevoioase, 
este concluzia și dovada slavei lui Dumnezeu, Care pregătește și pentru ai Săi o soartă care să dea  
mărturie  despre  slava  Sa.....  Este  un  act  de  profundă  iubire  divină  pentru  creațiile  Sale  vii  care 
recunosc în El pe Tatăl lor din veșnicie, care au regăsit drumul spre El și au devenit una cu El prin 
iubire.... în mijlocul cărora El Însuși poate locui acum, pentru că nu există nici un obstacol pentru 
iubirea divină dacă ființa umană a devenit ea însăși iubire....

U

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu - 63/158



Amin
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Experimentele umane 

Experimente iresponsabile motiv de distrugere a Pământului.... B.D. Nr. 4708

9. august 1949

rdinea divină a lumii nu poate fi răsturnată, dar voința umană poate fi contrazisă, dar numai în 
detrimentul ei. Există legi pe care intelectul uman nu le va putea înțelege niciodată, deoarece ele 

nu numai că interferează cu compoziția naturală a Pământului,  dar stau și  la baza existenței altor 
creații, motiv pentru care ele sunt de nepătruns pentru intelectul uman, dar trebuie acceptate, adică nu 
trebuie ignorate pentru a nu intra în vigoare contra-legi care au fost date tot în înțelepciunea divină,  
adică  care  au  ca  scop  ordinea  eternă.  Oamenilor  li  se  permite  cu  siguranță  un  anumit  grad  de 
creativitate și, de asemenea, cercetarea poate fi întreprinsă în toate direcțiile. Dar, atâta timp cât ființa  
umană nu este încă în deplinătatea puterii spirituale, există limite atât pentru cunoașterea sa, cât și 
pentru utilizarea forțelor Pământului, care trebuie să se desfășoare și să fie utilizate întotdeauna într-o 
anumită legalitate, într-o anumită ordine. Dacă această legalitate nu este respectată, dacă aceste forțe 
sunt  declanșate  contrar  regulilor,  atunci  efectul  este  catastrofal  și  distrugerea  completă  a  întregii 
materii este consecința inevitabilă, pe care voința umană nu o poate opri. Pentru că acum au un efect și 
alte  creații,  alte  corpuri  cerești,  care sunt  conectate cu aceste forțe  și,  prin urmare,  sunt  afectate.  
Oamenii nu mai pot lua în seamă aceste efecte pentru că sunt fără excepție victimele unor astfel de  
distrugeri, cu excepția celor care sunt deja în posesia forței spirituale și sunt răpiți din cercul terestru 
în pericol prin voință divină. Un astfel de proces va avea loc și va însemna astfel sfârșitul acestui 
Pământ. Voința umană presupune că vrea să exploreze forțele și astfel, prin experimente, va declanșa 
forțe care vor avea un efect extraordinar tocmai în acest mod distructiv.... (9.8.1949). Pentru că nu 
motivele nobile din care se face cercetarea duc la acest rezultat de neimaginat. Și de aceea sunt lipsiți  
de binecuvântarea lui Dumnezeu, care se bazează pe o muncă ce are ca scop bunăstarea semenilor.  
Mai mult, ei încalcă legea divină a naturii în măsura în care întreprind cercetări cu prețul vieților  
umane, adică folosesc oamenii ca obiecte de testare care trebuie să își sacrifice viața. Acesta este un  
păcat împotriva ordinii divine, împotriva iubirii lui Dumnezeu și a aproapelui și, mai mult, un păcat  
împotriva întregii umanități, care este astfel condamnată la distrugere. Căci cunoștințele celor care 
întreprind astfel de experimente sunt departe de a fi suficiente și, prin urmare, ele sunt încă premature,  
dar nu există nici  o îndoială în această privință.  Iar  astfel  de experimente iresponsabile nu pot fi 
tolerate de Dumnezeu și,  prin urmare,  El îi  va lovi pe experimentatori,  care nu vor obține nimic 
altceva decât distrugerea completă a tuturor creațiilor materiale de pe Pământ, deci o sfărâmare a 
materiei, care, totuși, în sens spiritual, înseamnă o dizolvare a oricărei forme și o eliberare a legăturii 
spirituale  din ea.  Astfel,  oamenii  vor  efectua acest  ultim act  de distrugere pe Pământ  și  întreaga  
omenire va pieri, deoarece dependența de faimă, nevoia excesivă de recunoaștere și lăcomia de bunuri  
materiale îi transformă pe oameni în speculatori nesăbuiți care, deși nu sunt conștienți că își pun în 
pericol semenii, își fac totuși experimentele. Experiențele lor anterioare sunt suficiente pentru a le 
reaminti și a-i avertiza să se abțină de la așa ceva și, prin urmare, acțiunile lor sunt un ultraj pe care  
Dumnezeu nu-l va lăsa nepedepsit....

O

Amin

Cauza și forțele de dizolvare a Pământului.... (Energie atomică) B.D. Nr. 3950

2. ianuarie 1947

oate condițiile pentru crearea unui Nou Pământ trebuie să fie întrunite înainte ca Vechiul Pământ  
să  fie  dizolvat,  adică să  aibă loc o schimbare totală  a  formei  sale  exterioare.  Într-o anumită  

măsură, Pământul trebuie să experimenteze un proces de disoluție care să elibereze toate legăturile 
T
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spirituale  din  el,  astfel  încât  să  se  poată  transforma  din  nou  în  creații  în  care  să  fie  posibilă  o  
dezvoltare ulterioară a spiritualului. Prin urmare, procesul ultimei distrugeri trebuie să fie atât de uriaș, 
încât se poate vorbi de o disoluție totală a materiei. Nu numai întinderile individuale pot fi afectate de  
ea, ci trebuie să aibă loc erupții în interiorul Pământului care să aibă efect în toate direcțiile, astfel 
încât întreaga suprafață a Pământului să fie atinsă de ele, astfel încât să nu mai rămână nimic din ceea  
ce a fost înainte, ci să fie dizolvată până în cele mai mici detalii. Și oamenii înșiși sunt cei care dau  
naștere la acest lucru..... Ei intră într-un domeniu științific care le depășește capacitatea de înțelegere.  
Ei  nu cunosc legile  naturii  și  efectele  acestora pentru a putea explora o astfel  de zonă și,  astfel, 
declanșează forțe pe care ei înșiși nu mai sunt capabili să le alunge. Totuși, Eu nu-i împiedic, pentru că 
am întemeiat și această voință umană în planul Meu etern de mântuire, pentru că atunci va fi expirat și 
timpul acordat spiritualului pentru răscumpărare. Prin urmare, procesul de distrugere finală va fi cu 
siguranță declanșat de voința umană, dar va corespunde, de asemenea, voinței Mele, în măsura în care 
garantează o dezvoltare ascendentă sigură a substanței spirituale, care este încă legată în formă solidă 
și necesită activitate, altfel aș putea lăsa experimentele să eșueze pentru a-i descuraja pe oameni de la  
planul lor.  Prin urmare, experimentele vor avea loc la nivel local,  dar nu vor avea nicio limitare, 
deoarece  forța  eliberată  nu  mai  poate  fi  reținută  și,  prin  urmare,  are  un  efect  elementar  în  toate 
direcțiile. Pentru că Pământul are un spațiu limitat, în timp ce forța eliberată nu cunoaște nicio limitare 
și totul îi cade victimă dacă este atins de ea. Efectul acestui proces este de neconceput pentru voi,  
oamenii,  și,  mai mult,  va avea loc într-o perioadă de timp care vă va lipsi de orice capacitate de 
gândire, cu excepția cazului în care faceți parte din mica turmă a lor Mei, în fața ochilor cărora va 
avea loc ultima lucrare de distrugere, pentru că este voința Mea ca ei să fie martori la sfârșitul acestui 
Pământ. Dar vă puteți face o mică imagine dacă vă imaginați că are loc o explozie care nu lasă nimic 
unit, care, prin urmare, distruge complet totul și îl dizolvă în cei mai mici atomi. Dar acest proces, care 
durează doar câteva clipe, este precedat de șocuri și focare de incendiu, care sunt suficiente pentru a-i 
face pe oameni să intre în cea mai mare panică, pentru că văd moartea sigură în fața ochilor lor. Și 
acum trebuie să se înțeleagă, de asemenea, că nimic nu poate rămâne, că nicio creație nu va rămâne, ci 
doar materia dizolvată în cei mai mici atomi va rămâne, care va fi formată din nou de Mine, în virtutea  
voinței și puterii Mele, în creații noi, de neconceput, în care va continua dezvoltarea spirituală. Și din 
nou vor exista creații în diferite grade de duritate, dar cea mai dură materie o deține cea spirituală,  
care, ca ființă umană, a trăit pe vechiul pământ și și-a ignorat complet dezvoltarea spirituală. Pentru că  
sufletele lor nu se pot aștepta la o dezvoltare ulterioară în împărăția spirituală, ele trebuie să parcurgă 
calea prin întreaga creație și astfel o nouă epocă de dezvoltare va începe de îndată ce timpul se va  
împlini, de îndată ce voința umană va îndrăzni să vrea să elibereze forțe care necesită un alt grad de  
maturitate spirituală decât cel pe care oamenii îl posedă la sfârșitul acestei perioade de răscumpărare și 
care,  prin  urmare,  nu  se  vor  exprima  niciodată  într-un  mod  constructiv,  ci  doar  într-un  mod 
distructiv....

Amin

4708 -----

Experimente  iresponsabile  motiv  de  distrugere  a  Pământului.... 
--------------------------------------------------------------

Ordinea divină a lumii nu poate fi răsturnată, dar voința umană poate fi contrazisă, dar numai în 
detrimentul ei. Există legi pe care intelectul uman nu le va putea înțelege niciodată, deoarece ele nu 
numai că interferează cu compoziția naturală a Pământului, dar stau și la baza existenței altor creații,  
motiv pentru care ele sunt de nepătruns pentru intelectul uman, dar trebuie acceptate, adică nu trebuie 
ignorate pentru a nu intra în vigoare contra-legi care au fost date tot în înțelepciunea divină, adică care  
au ca scop ordinea eternă. Oamenilor li se permite cu siguranță un anumit grad de creativitate și, de  
asemenea, cercetarea poate fi întreprinsă în toate direcțiile. Dar, atâta timp cât ființa umană nu este 
încă în deplinătatea puterii spirituale, există limite atât pentru cunoașterea sa, cât și pentru utilizarea  
forțelor  Pământului,  care  trebuie  să  se  desfășoare  și  să  fie  utilizate  întotdeauna  într-o  anumită 
legalitate,  într-o anumită ordine.  Dacă această legalitate  nu este  respectată,  dacă aceste forțe  sunt 
declanșate contrar regulilor, atunci efectul este catastrofal și distrugerea completă a întregii materii 
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este consecința inevitabilă, pe care voința umană nu o poate opri. Pentru că acum au un efect și alte 
creații, alte corpuri cerești, care sunt conectate cu aceste forțe și, prin urmare, sunt afectate. Oamenii  
nu mai pot lua în seamă aceste efecte pentru că sunt fără excepție victimele unor astfel de distrugeri,  
cu excepția celor care sunt deja în posesia forței spirituale și sunt răpiți din cercul terestru în pericol 
prin voință divină. Un astfel de proces va avea loc și va însemna astfel sfârșitul acestui Pământ. Voința 
umană presupune că vrea să exploreze forțele și astfel, prin experimente, va declanșa forțe care vor 
avea un efect extraordinar tocmai în acest mod distructiv.... (9.8.1949). Pentru că nu motivele nobile 
din  care  se  face  cercetarea  duc  la  acest  rezultat  de  neimaginat.  Și  de  aceea  sunt  lipsiți  de 
binecuvântarea lui Dumnezeu, care se bazează pe o muncă ce are ca scop bunăstarea semenilor. Mai 
mult, ei încalcă legea divină a naturii în măsura în care întreprind cercetări cu prețul vieților umane,  
adică folosesc oamenii ca obiecte de testare care trebuie să își sacrifice viața. Acesta este un păcat 
împotriva  ordinii  divine,  împotriva  iubirii  lui  Dumnezeu  și  a  aproapelui  și,  mai  mult,  un  păcat  
împotriva întregii umanități, care este astfel condamnată la distrugere. Căci cunoștințele celor care 
întreprind astfel de experimente sunt departe de a fi suficiente și, prin urmare, ele sunt încă premature,  
dar nu există nici  o îndoială în această privință.  Iar  astfel  de experimente iresponsabile nu pot fi 
tolerate de Dumnezeu și,  prin urmare,  El îi  va lovi pe experimentatori,  care nu vor obține nimic 
altceva decât distrugerea completă a tuturor creațiilor materiale de pe Pământ, deci o sfărâmare a 
materiei, care, totuși, în sens spiritual, înseamnă o dizolvare a oricărei forme și o eliberare a legăturii 
spirituale  din ea.  Astfel,  oamenii  vor  efectua acest  ultim act  de distrugere pe Pământ  și  întreaga  
omenire va pieri, deoarece dependența de faimă, nevoia excesivă de recunoaștere și lăcomia de bunuri  
materiale îi transformă pe oameni în speculatori nesăbuiți care, deși nu sunt conștienți că își pun în 
pericol semenii, își fac totuși experimentele. Experiențele lor anterioare sunt suficiente pentru a le 
reaminti și a-i avertiza să se abțină de la așa ceva și, prin urmare, acțiunile lor sunt un ultraj pe care  
Dumnezeu nu-l va lăsa nepedepsit....

Amin

4731 ----

Experimente  la  sfârșitul  Pământului....  Eliberarea  forțelor.... 
----------------------------------------------------------------

Oamenii au o limită în comportamentul lor față de ceea ce spiritul Meu creator a lăsat să se nască. 
Prin urmare, de îndată ce ei presupun că vor să schimbe creațiile naturale, fiecare dintre ele având 
destinul său de la Mine, atunci atitudinea oamenilor față de Mine este, de asemenea, contrară rațiunii, 
ei  subestimează  înțelepciunea  și  puterea  Mea,  ei  cred  că  pot  să  le  oprească  și  astfel  păcătuiesc 
împotriva Mea și a ceea ce am creat. Și atunci limita pe care am stabilit-o este depășită și omenirea se 
distruge  astfel  pentru  că  înțelepții  ei  trag  concluzii  greșite,  iar  efectul  experimentelor  lor  este  
dezastruos. Oamenii cred că pot explora tot ceea ce am ținut ascuns față de ei, în semn de recunoaștere 
a imaturității lor pentru astfel de cunoștințe....

Pământul, în miezul său, este de nepătruns pentru oameni și așa va rămâne până la sfârșit. În plus, în  
miezul Pământului sunt legate forțe de o forță imensă, pe care le mențin legate pentru a nu pune în  
pericol existența Pământului, cu excepția faptului că din când în când au loc erupții în care aceste forțe 
au  dreptul  la  o  scurtă  izbucnire  pentru  a  oferi  substanțelor  spirituale  capabile  de  dezvoltare 
posibilitatea de a se transforma deasupra Pământului și de a începe astfel dezvoltarea lor ascendentă. 
Aceste forțe se dezlănțuie cu aprobarea Mea și, prin urmare, efectele sunt prevăzute în planul Meu 
etern  de  mântuire.  O  erupție  care,  prin  urmare,  are  loc  conform voinței  Mele  va  fi  întotdeauna 
măsurată în amploarea ei, dar voința umană nu o poate opri niciodată, voința umană nu poate fi cauza 
ei, deoarece nicio ființă umană nu poate cerceta cauza și efectul. Cu toate acestea, în ultimul timp,  
oamenii au presupus că pătrund atât de adânc în Pământ în ceea ce privește cercetarea pentru a elibera  
forțe necunoscute lor, pe care doresc să le folosească în mod profitabil, și nu consideră că cunoștințele  
și activitatea lor intelectuală nu sunt suficiente pentru astfel de experimente. (9/2/1949) Astfel, ei nu 
au niciun respect față de operele Mele de creație, pătrund într-o zonă care le este închisă din punct de 
vedere pur natural și pe care se poate spune că este prezumțios să vrei să o explorezi, din punct de 
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vedere pur pământesc. Din punct de vedere spiritual, însă, înseamnă o intruziune în împărăția celor  
mai  joase  spirite,  a  căror  izgonire  este  recunoscută  de  Mine ca  fiind necesară  și  care  este  acum 
revocată ilegal de către oameni, motiv pentru care are și un efect de neconceput dacă ordinea Mea 
eternă  este  răsturnată.  Manipulările  au  ca  scop evaluarea  forțelor  terestre  la  care  orice  rezistență 
cedează și care, prin urmare, pot fi folosite pentru toate experimentele. Dar oamenii nu se gândesc că 
aceste forțe sunt capabile să dizolve tot ceea ce intră în sfera lor....  Ei nu țin cont de puterea lor,  
împotriva căreia voința și intelectul uman nu pot face nimic. Ele deschid porți care nu mai pot fi 
închise niciodată după ce au fost străpunse, pentru că zona în care oamenii vor să intre acum le este  
străină și nu-i cunosc legile.... Nucleul Pământului nu poate fi explorat în acest mod și, inevitabil,  
orice încercare de acest fel este retroactivă, și nu numai pentru experimentatori, ci pentru întreaga  
omenire..... Pentru că limitele pe care le-am stabilit nu pot fi încălcate, conform ordinii Mele eterne, 
care favorizează întotdeauna construcția, dar niciodată distrugerea, și a cărei încălcare trebuie să aibă, 
prin urmare, și efecte opuse!. Satana însuși pune aceste gânduri în oamenii din zilele din urmă, îi  
împinge  la  acest  plan,  pentru  că  știe  că  distrugerea  creației  întrerupe  dezvoltarea  ascendentă  a 
spiritualului, pe care el o urmărește în ura sa oarbă împotriva Mea și a tot ceea ce este spiritual care 
tinde spre Mine. Dar chiar și acest plan, deși diabolic, este un serviciu neintenționat.... face parte din 
planul Meu de mântuire din eternitate.... Un Nou Pământ va lua ființă, unde dezvoltarea va continua, 
în timp ce tot ce este diavolesc va fi din nou alungat în creațiile sale....

Amin

Experimente pentru sfârșitul Pământului.... Eliberarea forțelor.... B.D. Nr. 4731

1. septembrie 1949

xistă o limită a comportamentului oamenilor față de ceea ce spiritul Meu creativ a adus la viață.  
Astfel, de îndată ce ei presupun că vor să schimbe creațiile naturale, fiecare dintre ele avându-și  

destinul de la Mine, atunci atitudinea oamenilor față de Mine este, de asemenea, contrară rațiunii, ei  
subestimează înțelepciunea și puterea Mea, cred că pot să le oprească și astfel păcătuiesc împotriva  
Mea și a ceea ce am creat. Și atunci limita pe care am stabilit-o este depășită și omenirea se distruge  
astfel  pentru  că  înțelepții  ei  trag  concluzii  greșite,  iar  efectul  experimentelor  lor  este  dezastruos. 
Oamenii cred că pot explora tot ceea ce am ținut ascuns față de ei, recunoscând imaturitatea lor pentru  
o astfel de cunoaștere.....

E

Pământul, în miezul său, este de nepătruns pentru oameni și așa va rămâne până la sfârșit. În plus, în  
miezul Pământului sunt legate forțe de o forță imensă, pe care le mențin legate pentru a nu pune în  
pericol existența Pământului, cu excepția faptului că din când în când au loc erupții în care aceste forțe 
au dreptul la o scurtă izbucnire pentru a da substanțelor spirituale posibilitatea de a se dezvolte, să se 
transforme deasupra  Pământului  și  de  a  începe  astfel  dezvoltarea  lor  ascendentă.  Aceste  forțe  se 
dezlănțuie cu aprobarea Mea și, prin urmare, efectele sunt prevăzute în planul Meu etern de mântuire.  
O erupție care, prin urmare, are loc conform voinței Mele va fi întotdeauna măsurată în amploarea ei, 
însă niciodată voința umană nu o poate opri, niciodată voința umană nu poate fi cauza ei, deoarece 
nicio ființă umană nu poate cerceta cauza și efectul. Cu toate acestea, în ultima vreme, oamenii își  
arogă dreptul să pătrundă atât de adânc în Pământ pentru a declanșa forțe necunoscute lor, pe care vor 
să le folosească în mod profitabil, și nu consideră că cunoștințele și activitatea lor intelectuală nu sunt  
suficiente pentru astfel de experimente. (9/2/1949) Astfel, ei nu au nici un respect pentru operele Mele  
de creație, pătrund într-o zonă care le este închisă din punct de vedere pur natural și pe care, din punct  
de vedere pur pământesc, se poate spune că este prezumțios să vrei să o explorezi. Din punct de  
vedere spiritual, însă, înseamnă o intruziune în împărăția celor mai joase spirite, a căror izgonire este 
recunoscută de Mine ca fiind necesară și care este acum revocată ilegal de către oameni, motiv pentru  
care are și un efect de neconceput dacă ordinea Mea eternă este răsturnată. Manipulările au ca scop 
exploatarea forțelor terestre la care cedează orice rezistență și care, prin urmare, pot fi utilizate pentru 
toate experimentele. Dar oamenii nu se gândesc că aceste forțe sunt capabile să dizolve tot ceea ce le  
stă la îndemână...... Ei nu iau în considerare puterea lor, împotriva căreia voința și intelectul uman nu 
pot face nimic. Ele deschid porți care nu mai pot fi închise niciodată după ce au fost încălcate, pentru 
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că  teritoriul  pe  care  oamenii  vor  să  intre  acum  le  este  străin  și  nu-i  cunosc  legile.....  Nucleul 
Pământului nu poate fi explorat în acest mod și, inevitabil, fiecare încercare de acest fel are efecte  
retroactive, și nu numai pentru experimentatori, ci pentru întreaga omenire..... Pentru că limitele pe 
care  le-am stabilit  nu  pot  fi  încălcate  conform ordinii  Mele  eterne,  care  favorizează  întotdeauna 
construcția, dar niciodată distrugerea, și a cărei încălcare trebuie să aibă deci și un efect contrar!.  
Satana însuși pune aceste gânduri în oamenii din zilele de la urmă, îi împinge la acest plan pentru că 
știe că distrugerea creației întrerupe dezvoltarea spirituală ascendentă, pe care el o urmărește în ura sa  
oarbă împotriva Mea și  a tuturor eforturilor spirituale spre Mine.  Totuși,  chiar și  acest  plan,  deși 
diabolic,  este  un  serviciu  neintenționat....  este  în  concordanță  cu  planul  Meu  de  Mântuire  din 
veșnicie.....  Un Nou Pământ va lua ființă unde dezvoltarea va continua în timp ce toate lucrurile  
diavolești vor fi din nou alungate în creațiile lor....

Amin
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Judecata de Apoi - Dizolvarea și transformarea Pământului 

"Judecarea" spiritualului la sfârșit.... B.D. Nr. 8219

21. iulie 1962

ine ceasul judecății, ceasul în care fiecare om va trebui să răspundă în fața judecătorului său....  
Fiindcă o dată trebuie restabilită ordinea, și fiecare va trebui să răspundă cine a încălcat această 

ordine din eternitate.... Judecata se va face după dreptate.... Fiecare suflet va trăi soarta pe care și-a  
pregătit-o, spiritualul care a trecut prin formă va fi transferat acolo unde îi este locul, în funcție de 
gradul său de maturitate.... Vechea Creație va fi dizolvată, adică toate formele sale vor fi schimbate în  
lucrări de creație de un alt fel, iar spiritualul nerăscumpărat va fi transferat în aceste forme pentru a  
începe sau a continua din nou procesul de răscumpărare, în funcție de gradul său de maturitate. Voi,  
oamenii, lucrați în continuare după dorința și plăcerea voastră și nu veți fi împiedicați să faceți acest  
lucru, indiferent cât de potrivnice față de Dumnezeu ar fi acțiunile voastre.... Dar sfârșitul va veni în  
curând și voi, oamenii, nu veți mai putea lucra după propria voință, pentru că a trecut timpul în care 
puteați  lucra pentru salvarea sufletului  vostru,  pentru că nu ați  folosit  timpul conform voinței  lui  
Dumnezeu, ci ați întărit și mai mult carapacea din jurul sufletului și v-ați pregătit astfel propria soartă,  
devenind tot mai mult sclavul materiei și devenind astfel din nou materie, pe care o depășiseți de mult 
timp. Dar într-o zi legea ordinii eterne trebuie să se împlinească din nou, toate substanțele spirituale  
care trăiesc pe Pământ ca ființe umane trebuie să fie remodelate, pentru ca dezvoltarea ascendentă să 
continue acolo unde a fost întreruptă.... iar spiritualul, care, întrupat ca ființă umană, a eșuat, trebuie să 
aibă și el posibilitatea de a se integra din nou în procesul de întoarcere.... care, deși poate fi numită o 
judecată extrem de dură, totuși corespunde întotdeauna doar liberului arbitru al ființei umane, de care 
a abuzat din nou pe Pământ.... care îi aduce sufletului și o nouă izgonire în materie, care este dizolvat 
din nou și trebuie să parcurgă din nou un drum infinit de lung prin creație până când intră din nou în 
scenă ca ființă umană.... La un moment dat, ea va atinge ultimul scop și va putea părăsi orice formă 
exterioară,  dar  ea  însăși  prelungește  sau  scurtează  timpul  până  când  va  putea  intra  în  sfârșit  în 
împărăția de lumină răscumpărată. Și chiar dacă Dumnezeu este de neconceput de îndelung răbdător și 
îngăduitor,  în  dragostea  Sa,  încearcă  de  nenumărate  ori  să-i  determine  pe  oameni  să  ia  decizia 
corectă.... odată ce termenul a trecut, atunci și dreptatea Sa iese la iveală și restabilește vechea ordine, 
ceea ce, totuși, înseamnă și "judecarea spiritualului".... un transfer în forma exterioară care corespunde 
stării sale de maturitate.... Iar o astfel de "judecată" este în același timp sfârșitul unei perioade de 
răscumpărare....  necesită  distrugerea  operelor  de  creație  de  pe  Pământ,  care  adăpostesc  substanțe 
spirituale nerăscumpărate, care își parcurg cursul de dezvoltare într-o stare de constrângere, precum și 
a oamenilor care nu și-au folosit în niciun fel existența pământească pentru a progresa în dezvoltarea 
lor.  Și  aceștia  vor  fi  "judecați"....,  adică,  în  funcție  de  maturitatea  lor  spirituală,  vor  fi  din  nou 
concepuți în materia dură..... Și voi oamenii stați în fața acestui sfârșit al Vechiului Pământ, fie că 
acest lucru vă pare credibil sau nu..... Și vi se reamintește mereu acest lucru pentru a vă schimba în  
prealabil și pentru a intra în legea ordinii veșnice, care nu necesită decât o viață de iubire, căci iubirea 
este un principiu divin pe care și voi, ca și creații vii ale Lui, trebuie să îl adoptați pentru a respecta  
ordinea divină. Sunteți în mod constant îndemnați de văzătorii și profeții care vă anunță acest sfârșit 
apropiat să vă amintiți scopul real al vieții pământești, pentru ca sfârșitul să nu vă ia prin surprindere și 
să trebuiască să vă prezentați în fața scaunului de judecată al lui Dumnezeu în deplină vinovăție dacă 
nu ați făcut nimic pentru a trăi în ultima formă.... ca ființă umană.... și chiar dacă nu te-ai lepădat încă 
de vina ta inițială, purtând această vină sub cruce și cerându-i lui Iisus Hristos răscumpărarea de ea....  
Numai El poate îndepărta toată vina de pe tine, și atunci vei apărea în fața scaunului de judecată al lui 
Dumnezeu fără vină, și nu va trebui să te temi de judecata finală, vei putea să schimbi șederea ta pe  
Pământ cu împărăția spirituală, care este adevărata ta casă.... Veți putea intra în împărăția spiritelor 
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binecuvântate și nu trebuie să vă temeți nici de sfârșitul Vechiului Pământ, nici de o nouă izgonire,  
căci Dumnezeul etern nu este un judecător sever, ci un judecător drept, care vă va considera pe toți  
după voia Sa.....

Amin

Purificarea Pământului.... B.D. Nr. 8112

28. februarie 1962

reau să purific Pământul și să-l fac din nou un loc de pace, unde domnește iubirea, unde Eu 
Însumi pot locui în mijlocul a lor Mei, pentru că iubirea lor pentru Mine permite acest lucru....  

Dar mai întâi trebuie să aibă loc o purificare, activitatea adversarului Meu trebuie împiedicată și, prin  
urmare,  el  însuși  trebuie  să  fie  pus  în  lanțuri  împreună  cu  adepții  săi....  adică,  toate  substanțele 
spirituale care îi aparțin trebuie să fie alungate din nou în materie dură, toate substanțele spirituale  
aflate pe calea ascensiunii trebuie să fie plasate în formele care corespund stării lor de maturitate, și 
astfel adversarul Meu și-a pierdut orice putere, pentru că i-au fost luate substanțele spirituale care, în 
stare de constrângere, iau acum din nou calea pe Pământ...., iar oamenii a căror voință reușea să o  
influențeze s-au îndepărtat de el și s-au întors în cele din urmă la Mine, astfel încât ei, ca seminție a  
noii rase umane, nu mai pot fi hărțuiți de el. El a fost lipsit de toată puterea pe care o vedea în urmașii 
săi, pentru că nu are nicio putere asupra ființelor spirituale legate în materie, în creațiile Pământului.....  
Și  va  fi  din  nou pace  pe  Pământ  pentru  o  lungă perioadă de  timp....  Prin  urmare,  trebuie  să  fie 
precedată mai întâi de o purificare, iar aceasta are loc printr-o lucrare de distrugere de o amploare 
inimaginabilă, căci are loc o remodelare totală a întregii suprafețe a Pământului, toate creațiile sunt 
dizolvate și remodelate din nou, ceea ce înseamnă și căderea tuturor ființelor umane și a viețuitoarelor,  
o dispariție a tot ceea ce conține substanțe spirituale.... Lucrarea de creație "Pământul" va rămâne cu 
siguranță în existență, dar puterea forțelor naturale va pătrunde adânc în interior, va dizolva materia 
solidă și va da posibilitatea unor noi transformări la tot ceea ce este legat. Pentru că totul a ieșit din 
ordine pentru că oamenii trăiesc și acționează complet contrar ordinii Mele din veșnicie..... Și, prin 
urmare, totul trebuie să experimenteze o nouă ordine, ceea ce, în prealabil, necesită o dizolvare a 
lucrărilor de creație, ceea ce este egal cu ruina pentru voi, oamenii, pentru că, în afară de cei pe care îi  
voi răpi înainte de sfârșit, nimeni nu va supraviețui sfârșitului...... Totuși, acest eveniment final nu este 
îngrozitor decât pentru ființa umană, deoarece sufletul său va fi din nou alungat în materia solidă, în 
timp ce toate celelalte substanțe spirituale nu pot înregistra decât o ascensiune în dezvoltarea lor,  
deoarece vor fi create noi forme pe care toate substanțele spirituale le vor ocupa.... Iar creațiile de pe 
Noul Pământ vor fi incomparabil de încântătoare, și iarăși i se va da (spiritualului) posibilitatea de a 
sluji prin care tot spiritualul (el) se va înălța mai sus și va putea să-și schimbe mereu și mereu forma 
actuală. Această lucrare de transformare a Vechiului Pământ este aproape pentru voi, oamenii..... Și, 
deși nu știți ziua și ceasul, ar trebui să vă pregătiți pentru sfârșit, voi care nu vreți să cădeți pradă  
ruinei, voi care vreți să-Mi aparțineți și nu vreți să cădeți sub judecata teribilă a unei noi izgoniri.....  
Credeți că trăiți în timpul sfârșitului și ocupați-vă cu gândul că vă veți crea propria soartă.... pentru a 
putea trăi o viață fericită în paradisul Noului Pământ...., dar și că vă puteți scufunda în întunericul cel  
mai adânc dacă nu aveți harul de a fi chemați în prealabil pentru a găsi încă o posibilitate de a vă înălța 
în lumea de dincolo. Dar luați în serios lucrarea asupra sufletelor voastre, adică trăiți o viață de iubire  
dezinteresată față de aproapele, și astfel veți stabili și voi legătura cu Mine și veți fi salvați în siguranță 
din acea ruină. În repetate rânduri vă voi trimite îndemnuri și avertismente umane, în repetate rânduri  
veți  auzi  sau veți  fi  afectați  de  lovituri  ale  sorții  și  dezastre  de  tot  felul,  căci  toate  acestea  sunt 
avertismente pentru voi, pentru a vă aminti de o rechemare bruscă și de soarta sufletului vostru dacă  
nu este încă într-o stare în care să poată intra în împărăția Mea de lumină și beatitudine..... Nu vreau să 
vă pierdeți, vreau să dobândiți viața veșnică, dar voi, oamenii, trăiți iresponsabil, nu vă aduceți aminte 
de Mine și nici de soarta sufletului vostru după moartea trupului..... Și din nou și din nou ar trebui să 
fiți conștienți de faptul că sunteți în fața unei soarte îngrozitoare.... că vei fi alungat din nou în materia 
cea mai dură, că va trebui să începi din nou calea dezvoltării în chinuri și greutăți de nedescris.... că tu,  
totuși, poți evita și această soartă de la tine dacă Mă asculți, dacă îi crezi pe cei care îți vestesc în 

V

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu - 71/158



numele Meu că ești aproape de sfârșit........ Căci timpul s-a împlinit și va veni așa cum este vestit în  
Cuvânt și în Scriptură.....

Amin

Sfârșitul lumii.... Ziua judecății.... B.D. Nr. 3519

22. august 1945

fârșitul va veni când nimeni nu se va aștepta.... Va fi un timp în care cei care sunt potrivnici lui  
Dumnezeu se vor bucura din plin de viață, în timp ce cei care sunt credincioși lui Dumnezeu se 

vor afla într-o neliniște îngrijorătoare, așteptând venirea Domnului. Cei dintâi, însă, nu se gândesc la 
sfârșitul viitor, trăiesc ziua fără scrupule, nu măsoară plăcerile pământești, se complac și păcătuiesc și  
sunt complet sub influența lui Satana. Va veni o vreme când va avea loc o aparentă îmbunătățire a 
condițiilor de viață, când greutățile pământești vor fi fost remediate pentru oamenii care se supun 
dorinței de supremație, când vor trebui să sufere doar acei oameni care sunt ostracizați de dragul 
credinței. Și în mijlocul acestui extaz de bucurie vine judecata.... surprinzătoare chiar și pentru cei care 
sunt credincioși lui Dumnezeu, pentru că nimic înainte de aceasta nu pare să aducă o schimbare în  
situația lor tristă. Omenirea este plină de vinovăția păcatului, s-a desprins complet de Dumnezeu și s-a  
îndreptat  spre  adversarul  Său,  a  primit  partea  lui  pe  Pământ,  plăceri  pământești  din  belșug,  iar 
gândurile și aspirațiile oamenilor sunt din ce în ce mai rele și se exprimă în acțiunile lor împotriva  
credincioșilor care sunt hărțuiți fără milă și sunt neputincioși în fața puterii și violenței lor brutale. Ei  
lucrează din plin pentru Satana, iar oamenii sunt pregătiți pentru distrugere. Și astfel vine sfârșitul, așa 
cum este vestit în cuvânt și în scriptură.... Va fi o zi de groază pentru oameni, Pământul se va despica,  
focul va izbucni din măruntaiele Pământului, și toate elementele vor fi învolburate.... Și oamenii vor 
încerca  să  fugă  și  vor  fi  într-o  panică  de  nedescris,  dar  oriunde  se  vor  îndrepta  va  fi  la  fel,  o 
condamnare  sigură....  Sfârșitul  va  veni  pentru  toți  cei  care  s-au  abătut  de  la  Dumnezeu....  și 
răscumpărarea din cea mai mare suferință pentru cei care sunt ai Lui, care vor fi răpiți cu un trup viu și  
astfel vor scăpa de sfârșitul trupesc. Dumnezeu a anunțat timpul cu mult timp înainte, dar previziunile 
Sale nu sunt luate în seamă, și astfel oamenii se vor afla brusc într-o situație îngrozitoare din care nu  
există salvare. Prăbușirea Vechiului Pământ a fost decisă din eternitate, dar momentul în care va avea 
loc este ascuns oamenilor și, astfel, ei o trăiesc într-un moment în care se cred în siguranță și stăpâni ai 
lumii, când încearcă să obțină orice plăcere din viață, când sunt complet captivați de lume și, prin  
urmare,  Îl  exclud pe Dumnezeu din gândirea lor.  Și  astfel  Dumnezeu își  aduce aminte....  El  cere 
socoteală pentru ceea ce se păcătuiește împotriva Lui pentru că El nu este recunoscut.... El judecă pe  
toți oamenii și îi separă pe unii de alții, ridicându-i pe ai Lui în împărăția Sa și alungându-i din nou pe  
ceilalți....  lăsându-i să ajungă la sfârșitul lor fizic într-un mod îngrozitor și  capturându-le din nou 
sufletele, adică legând voința spirituală, astfel încât aceasta să trebuiască să parcurgă din nou calea 
dezvoltării în noua creație în robia voinței. Este un eveniment crud și totuși un act de justiție divină, 
deoarece păcătoșenia oamenilor a atins punctul culminant. Ei sunt în slujba lui Satana și au devenit ei  
înșiși  diavoli  puri  pentru care nu poate exista  nimic altceva decât  distrugere fizică și  întemnițare 
spirituală, astfel încât cei care sunt credincioși lui Dumnezeu să poată scăpa de ei și să ducă o viață de  
pace și armonie pe Noul Pământ. Și chiar dacă Dumnezeu iartă și are răbdare din nou și din nou în 
timp ce păcatul crește.... sfârșitul va veni irevocabil și într-un moment în care ei nu se așteaptă. Căci  
chiar și  credincioșii  se vor poticni pentru că tot ceea ce este lumesc pare să prevaleze, pentru că 
puterea celor care reprezintă lumea crește, iar credincioșii au devenit neputincioși și fără lege din 
cauza lor. Și astfel, lumea stă aparent fermă și totuși este atât de aproape de căderea ei.... până când va  
veni ziua pe care Dumnezeu a hotărât-o din eternitate, pe care nimeni nu o poate prestabili și care,  
totuși, conform planului lui Dumnezeu, va aduce desființarea finală a ceea ce este pe Pământ. Numai 
Dumnezeu știe ziua, oamenii trebuie să se aștepte mereu la ea și să se pregătească pentru ea, pentru a 
face parte dintre cei pe care Dumnezeu îi răpește mai dinainte, pentru a nu face parte dintre cei care 
vor fi condamnați în ziua judecății, așa cum se proclamă în Cuvânt și în Scriptură.....
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Transformarea pământului.... B.D. Nr. 7297

2. martie 1959

ământul va continua să existe, pentru că nu am plănuit distrugerea lui totală..... Cu toate acestea, 
tot ceea ce trăiește pe el, precum și toate creațiile naturale vor dispărea, astfel încât să aibă loc o 

purificare completă a Pământului care, în starea sa actuală, nu mai servește dezvoltării ascendente a 
spiritului. Toate creaturile de pe Pământ, de sub și de deasupra Pământului își vor pierde viața, se vor 
elibera de forma exterioară care le învăluie și își vor putea continua acum cursul dezvoltării, care este  
în prezent periclitat pentru toate ființele. Pentru că adversarul Meu se dezlănțuie în toate felurile și 
încearcă  mereu  și  mereu  să  împiedice  sau  să  întrerupă  această  dezvoltare.  Dar  Pământul  își  va 
îndeplini sarcina încă pentru o perioadă infinit de lungă, pentru că ființele încă imature se vor maturiza 
pe el și vor deveni copii ai lui Dumnezeu.... De aceea, Pământul se va ridica din nou după ce va avea 
loc  o  curățire  temeinică,  după  ce  toate  substanțele  spirituale  vor  fi  fost  corect  îndreptate,  adică 
încorporate în forma lor exterioară, de la materia solidă până la ființa umană, căreia trebuie să i se 
ofere, de asemenea, posibilități mai ușoare de a se maturiza din nou pentru a atinge scopul de a deveni  
adevărați  copii  ai  lui Dumnezeu. Distrugerea finală este,  prin urmare, egală cu sfârșitul Vechiului 
Pământ, chiar dacă corpul ceresc ca atare rămâne, ci doar suferă o transformare totală a învelișului său 
exterior. Și, prin urmare, "sfârșitul" poate și trebuie să fie indicat în mod corect, ceea ce înseamnă nu 
numai sfârșitul întregii civilizații, ci și sfârșitul tutror ființelor pentru toate lucrările de creație de pe  
acest  Pământ.  Și  o  nouă eră  va  începe din  nou,  pentru  că  întreaga suprafață  a  Pământului  va  fi  
reînviată de Mine cu creații de cea mai minunată factură, cu care ochiul uman se va putea delecta din  
nou, pentru că voi da din nou tuturor noilor creații cele mai minunate forme, și voi asocia cele mai 
diverse ființe vii oamenilor care vor locui din nou pe acest Nou Pământ și pe care Eu Însumi îi voi 
conduce în dragoste, înțelepciune și putere. Căci Eu formez o nouă rasă umană din cei pe care am 
putut să-i răpesc de pe Vechiul Pământ, care Mi-au rămas credincioși până la sfârșit și pe care îi aleg 
pentru noua generație din care vor ieși din nou oameni care vor trăi după voia Mea și în mijlocul  
cărora Eu Însumi pot locui în puterea credinței și a iubirii lor...... Și va fi o stare paradisiacă, pentru că 
toate noile creații îi vor face pe oameni fericiți într-o măsură nemaiîntâlnită până acum. În realitate,  
oamenii vor locui într-un paradis, un Pământ care nu mai corespunde Vechiului Pământ, pentru că va 
fi locuit doar de oameni maturi care vor putea primi și o măsură de fericire care nu era cunoscută pe  
Pământ înainte, pentru că umanitatea aparținea deja lui Satana, motiv pentru care a trebuit să aibă loc 
o curățare a Pământului. Și acest timp vă stă înainte și fiecare dintre voi ar putea încă să se schimbe pe 
sine și natura sa astfel încât să i se acorde marea fericire a extazului..... Dar rareori o persoană poate  
ajunge să aibă o credință fermă în acest lucru și doar câțiva oameni sunt atât de plini de iubire încât să  
facă parte din mica turmă pe care o voi chema pe neașteptate.... Dar, înainte de aceasta, o perioadă de  
adversitate se va mai abate asupra Pământului, ceea ce ar trebui să fie un semn foarte sigur pentru voi  
că ziua nu mai este departe. Când veți putea observa cu claritate activitatea adversarului Meu, când 
voi înșivă veți fi expuși la acțiunile malefice ale vasalilor săi, când adversitatea va crește și nu vi se va 
părea posibilă nici o ieșire din ea, atunci acel sfârșit va fi și el aproape, atunci voi distruge tot răul 
arhicunoscut prin puterea Mea și îi voi salva pe ai Mei de la o distrugere sigură..... Iar cei răpiți de 
Mine vor trăi căderea Vechiului Pământ, chiar dacă ei înșiși nu mai pot fi afectați de el...... Dar într-o  
zi ei vor fi martori la judecata unui Dumnezeu drept, vor putea să privească actul de distrugere și 
totuși să-L laude și să-L slăvească pe Cel care i-a salvat de la aceasta. Și încă o dată voi face un act de  
creație, pentru că doar voința Mea va permite ca un Nou Pământ să se ridice din nou, un loc de locuit  
pentru mica Mea turmă, pentru aleșii Mei, care pot trăi acum noua viață în pace și libertate, în fericire,  
în lumină și putere în paradisul.... unde nu există suferință și durere, pentru că autorul tuturor relelor  
este legat și nu va mai putea hărțui oamenii pentru mult timp..... Pentru că o perioadă pământească s-a 
împlinit și o nouă perioadă începe din nou, care va conduce în sus nenumărate substanțe spirituale încă 
legate, pentru a permite într-o zi atingerea scopului final, unificarea cu Mine ca și copil al Meu. Iar  
voi, oamenii, vă aflați în fața ei, pentru că s-a împlinit timpul care a fost stabilit pentru ca voi să vă 
eliberați în sfârșit de formă....
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Judecata de Apoi. Actul de dragoste a lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 5983

23. iunie 1954

udecata de apoi trebuie privită, de asemenea, ca un act de iubire a lui Dumnezeu, pentru că și ea se 
bazează  pe  dezvoltarea  ulterioară  a  substanței  spirituale  care  a  eșuat  în  ultimul  test  al  vieții 

pământești și care trebuie să fie integrată într-un nou proces de maturizare pentru a ajunge într-o zi la 
scopul final. Prin urmare, Judecata de Apoi este, ca să spunem așa, o ultimă ordonare a ceea ce a  
devenit dezordonat.... este o judecată și o integrare în diferitele forme corespunzătoare gradului de 
maturitate a spiritualului.... este sfârșitul unei perioade de dezvoltare și începutul unei noi perioade, 
conform planului Meu din eternitate, care se bazează pe înțelepciunea și iubirea cea mai profundă. 
Chiar și un Dumnezeu care judecă rămâne un Dumnezeu al iubirii, pentru că dreptatea Mea nu poate  
acționa  decât  într-un  mod  pe  care  iubirea  Mea  îl  consideră  util  pentru  spiritualitate  și  care 
compensează totuși gândurile și acțiunile greșite ale oamenilor care cad pradă acestei judecăți. Chiar și 
cea mai mare vină trebuie să fie ispășită cumva, dacă nu a fost predată Celui care S-a oferit pe Sine ca 
jertfă de ispășire..... Trebuie creată o compensație pentru a reduce această mare vinovăție, iar această 
compensație este garantată tocmai de Judecată...., prin plasarea persoanei vinovate într-o stare în care 
trebuie să plătească din nou pentru vină, deoarece nu a acceptat în mod voluntar darul ispășirii.....  
Judecata de Apoi nu este nicidecum un act de mânie divină, ci doar un act de iubire, în care dreptatea 
Mea este de asemenea exprimată...., deoarece nu poate fi eliminată într-o Ființă care este extrem de 
perfectă. Acum aș putea, cu siguranță, să las pe fiecare individ să simtă singur dreptatea Mea, aș putea 
pedepsi pe fiecare păcătos imediat..... Totuși, acest lucru nu ar corespunde înțelepciunii Mele și atunci  
ar fi dificil să recunoști iubirea Mea. Căci Eu sunt extrem de îndelung răbdător, și amân o judecată,  
cum ar fi cea de la sfârșitul unei perioade de dezvoltare, atât cât este posibil, pentru a-i câștiga chiar  
înainte pe oameni pentru Mine..... Și Eu țin mâna Mea protectoare peste cei nedrepți și răi, pentru că 
vreau să-i înving cu iubirea Mea și nu să se teamă de Mine ca de un Dumnezeu pedepsitor (n.n. voință  
= d. Hg.).... Dar dacă a sosit momentul în care Eu creez ordinea, pentru că o întoarcere voluntară la 
Mine este complet lipsită de speranță, atunci iubirea Mea trebuie aparent să treacă în plan secundar și  
totuși ea singură este forța motrice..... Iubirea Mea pune capăt unei stări satanice și îl împiedică pe 
adversarul Meu să continue activitatea distructivă.... Eu salvez sufletele de la căderea în adâncul cel  
mai adânc....  Le leg din nou în materie dură și  astfel  le reintroduc în procesul de dezvoltare....  o 
judecată care, din nou, are ca scop doar răscumpărarea, dar nu și moartea veșnică....  și  care, prin  
urmare, probabil că dovedește mai mult dragostea Mea pentru tot ceea ce am creat.... pentru tot ceea 
ce este mort și urmează să atingă viața veșnică....
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Noua izgonire în materie 

Justificarea distrugerii și a noii creații.... Iadul - Izgonirea.... B.D. Nr. 6828

12. mai 1957

i-e milă de cel profund căzut și, de fiecare dată, îi arunc frânghia de salvare pentru a putea urca  
din nou, iar fiecare suflet care se agață de ea va fi tras în sus, pentru că acum își dovedește  

voința de a scăpa din abis și atunci va putea să experimenteze și el mila Tatălui său din eternitate. Dar  
în  sfera  acestui  profund căzut  există  și  un  grad  de  rezistență  față  de  Mine  care  nu  mai  permite 
mântuirea, unde voința nu s-a schimbat încă câtuși de puțin și unde aproape că s-a produs împietrirea  
substanței spirituale, unde nu mai există acum altă posibilitate de ajutor decât să se alunge din nou 
această substanță spirituală în materie..... Această nouă izgonire este, de asemenea, un act de milă din 
partea Mea, pentru că, fără ea, sufletul nu ar putea niciodată să ajungă din nou la înălțimea la care i se  
cere  testul  final  al  voinței,  care  îi  poate  aduce  viața  veșnică.  Cursul  de  dezvoltare  în  împărăția  
spirituală trebuie să se desfășoare în ordinea Mea divină, nicio fază nu poate fi sărită, iar acest lucru 
este valabil și în stadiul conștiinței egoului....  pe Pământ sau în împărăția de dincolo de acesta.....  
Voința ființei însăși este întotdeauna decisivă.... Dacă se abuzează complet de această voință, atunci  
trebuie să leg din nou ființa spirituală și să o las să treacă prin creațiile acestui Pământ într-o stare de 
constrângere,  pentru  că  nu  vreau  ca  ea  să  rămână  veșnic  într-o  stare  extrem  de  chinuitoare  și 
mizerabilă.  Noile  creații  care  apar  mereu și  mereu,  nașterea  și  dispariția  continuă în  natură,  este  
sinonimă  cu  o  perpetuă  schimbare  a  formelor  exterioare  pentru  ființa  spirituală  în  dezvoltare 
ascendentă, care se apropie mereu de transformarea sa finală ca ființă umană pe acest Pământ..... Dar 
ființa spirituală, care s-a scufundat în adâncurile cele mai adânci sau care se află acolo de veacuri,  
trebuie să fie concepută în cea mai dură materie ca începutul dezvoltării sale ascendente. Ea nu poate 
fi încorporată în creațiile deja existente, care servesc deja drept locuință pentru o materie spirituală  
mai matură...... Prima fază de izgonire nu poate fi sărită, dar cursul dezvoltării trebuie să înceapă în  
forma exterioară care corespunde rezistenței neîntrerupte împotriva Mea.... în materia dură, deoarece 
aceasta necesită din nou legea Mea de ordine. Și de aceea, după perioade lungi de timp, trebuie să  
apară mereu noi creații  care să preia această substanță spirituală,  dar,  la fel  cum creațiile care au 
existat pentru o perioadă infinit de lungă de timp...., materia dură...., trebuie să fie dizolvate o dată 
pentru a  elibera  substanța  spirituală  din interior  pentru a  se  dezvolta  în  continuare în  forme mai  
libere...... Perioadele de timp sunt foarte lungi după care au loc astfel de distrugeri totale și remodelări  
ale creațiilor pământești, iar în cele mai multe cazuri oamenii nu pot dovedi durata. În plus, le lipsesc  
și cunoștințele despre procesul spiritual de dezvoltare, despre scopul real al întregii materii și despre 
condițiile îngrozitor de chinuitoare din împărăția spirituală, chiar dacă cuvântul "iad" este cunoscut de 
toți  oamenii.....  Cu  toate  acestea,  ei  nu  știu  ce  înseamnă  de  fapt,  altfel  transformarea  totală  a  
Pământului și a creațiilor sale ar fi mai credibilă pentru ei. Dar ea va rămâne întotdeauna de asemenea 
nedovedită pentru oameni.... Dar un Dumnezeu iubitor și milostiv caută să salveze creațiile Sale vii, 
nu le lasă în întuneric pentru totdeauna, iar iubirea și mila Mea sunt natura Mea fundamentală care nu  
se va schimba niciodată. Iubirea și mila Mea se vor aplica veșnic creațiilor Mele care s-au scufundat în 
abis și Eu găsesc mereu căi și mijloace pentru a le smulge din adânc. Dar, înainte de o nouă exilare, 
Eu și colaboratorii Mei spirituali vom face totul pentru a ne asigura că sufletele încă urmează calea  
ascensiunii în împărăția spirituală, astfel încât să fie scutite de soarta chinuitoare a unei noi exilări.  
Dar voința ființei decide pentru ea însăși și, așa cum este voința ei, așa este și soarta ei. Dar planul  
Meu de mântuire va fi de asemenea pus în aplicare și nu va eșua..... Într-o zi voi ajunge la țintă și într-
o zi chiar și întunericul va fi renunțat la tot, pentru că iubirea Mea nu încetează niciodată și nici o  
ființă nu-i poate rezista pentru totdeauna....
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O nouă izgonire este inevitabilă pentru adepții adversarului.... B.D. Nr. 8430

5. martie 1963

chiul  Meu  se  odihnește  plin  de  milă  asupra  umanității  degenerate  care  se  află  în  puterea 
adversarului Meu și nu vrea să scape de el însuși. Ea îi este dedicată în mod voluntar și astfel Mă 

privează pe Mine Însumi de dreptul de a interveni cu putere, căci Eu nu acționez împotriva voinței  
adversarului Meu, din moment ce voi înșivă vă faceți propria lui voință. Cu toate acestea, el vă trage  
tot mai adânc și vă pregătește ruina, pentru că voi cădeți înapoi în acele adâncuri în care v-ați început 
cursul dezvoltării pe Pământ și a trebuit să treceți prin toate creațiile pentru a ajunge în cele din urmă 
la existența ca ființă umană. Iar vouă vi se va acorda acum aceeași soartă, pentru că voi înșivă o doriți  
și nu faceți nimic pentru a scăpa de puterea ei ca ființe umane. Și chiar dacă vi se prezintă această  
cunoaștere, nu o veți crede și aproape că nu mai există niciun mijloc de a vă schimba gândirea, dacă 
nu cumva necazul cel mare va aduce acest lucru, care va afecta întreg Pământul înainte de venirea 
sfârșitului. Atâta timp cât sunteți capabili să gândiți, există încă posibilitatea ca măcar o dată să vă  
gândiți la voi înșivă, să vă preocupați de moartea trupului vostru și să vă întrebați ce se va întâmpla 
după aceea..... Dar, în general, respingeți astfel de gânduri, nu credeți nimic și credeți că veți muri 
odată cu moartea trupului vostru. Cu toate acestea, greșiți foarte mult și va trebui să plătiți din greu 
pentru această eroare, dar nici nu veți accepta iluminarea adevărată și nu puteți fi influențați cu forța. 
Și dacă se apropie de voi o mare adversitate, vă veți răzvrăti doar împotriva puterii care o lasă să vină  
asupra  voastră,  căci  de  îndată  ce  ajungeți  în  situații  grele,  veți  considera  cu  plăcere  pe  cineva 
responsabil pentru aceasta, chiar dacă negați un Dumnezeu și un Creator.... Cu toate acestea, nu veți  
putea face nimic împotriva loviturilor destinului și atunci va trebui să recunoașteți și o Putere care este 
mai puternică decât voi.... Și de aceea, astfel de lovituri ale sorții și o adversitate neobișnuit de mare 
sunt încă singurele mijloace care ar putea să vă schimbe gândirea, și trebuie să le folosesc având în 
vedere finalul și soarta pe care vreau încă să o evit de la voi.... Nu-i compătimiți pe oamenii care sunt  
luați dintr-o dată din viață, căci ei pot încă să ajungă la o lumină în lumea de dincolo, dacă nu au căzut  
deja complet pradă adversarului Meu și apoi se mai scufundă în abis pentru a fi din nou izgoniți în 
materie.... Dar vai de cei care trăiesc sfârșitul fără să-și schimbe modul de viață, gândirea și lipsa de 
credință.... Nu mai există nicio salvare pentru ei și chiar și cea mai mare milă din partea Mea, iubirea  
Mea infinită pentru toate creațiile Mele vii, nu poate evita soarta unei noi izgoniri, pentru că singura 
posibilitate  ca  sufletul  să  ajungă  vreodată  la  perfecțiune  este  ca  el  să  meargă  din  nou  pe  calea 
pământească ca ființă umană după o perioadă de timp de neconceput și să ia în mod conștient calea 
spre Mine pentru a se elibera de toate formele. Iar această nouă izgonire înseamnă un act de iubire din  
partea Mea, pentru că le smulg sufletele de sub controlul adversarului Meu și le subordonez din nou 
voinței Mele. Iar ca ființă umană, ea nu se poate elibera de el decât dacă îl cheamă în mod conștient pe 
Iisus Hristos pentru răscumpărare.... Și, din moment ce oamenii de pe Pământ nu mai cred în El și nu  
mai apelează la ajutorul Lui, nici ei nu pot fi eliberați de puterea lui (acelui), iar el îi trage irevocabil  
în jos în lumea lui. Dar voi, oamenii, aveți liberul arbitru și, prin urmare, ați putea să vă întoarceți la  
Răscumpărătorul divin, precum și la el.... și ați fi mântuiți pentru timp și veșnicie.... Dar voi nu o 
faceți și, prin urmare, trebuie să acceptați și consecințele voinței voastre care este împotriva Mea. Dar,  
de fiecare dată, vă voi transmite cunoașterea acestui lucru, Mă voi adresa fiecărui individ prin vocea 
conștiinței, îl voi lăsa să recunoască caracterul trecător al tuturor plăcerilor și bunurilor lumești, îl voi  
lăsa să treacă el însuși prin suferință și adversitate.... Și în cele din urmă îi voi vorbi în continuare prin 
elementele naturii....  Dar nu-i voi forța voința și, prin urmare, va trebui să se învinovățească și el 
pentru soarta pe care o va întâlni.... Eu vreau să-i ofer o fericire nelimitată.... Dar el însuși își alege  
starea de mizerie, starea de cel mai mare chin și de a fi legat. Și astfel va primi ceea ce își dorește, căci  
înclinația sa spre materia pământească îi va aduce din nou izgonirea în materia cea mai dură. Pentru 
că,  chiar  dacă  toată  puterea  este  la  dispoziția  Mea,  nu  voi  influența  cu  forța  voința  unei  ființe 
conștiente de sine, altfel aș încălca legea ordinii Mele, care nu se poate întâmpla niciodată.... Cu toate 
acestea, voi vorbi oamenilor până la sfârșit, iar cel care va asculta de cuvintele Mele va fi salvat de 
soarta unei noi izgoniri și Îmi va mulțumi veșnic că dragostea Mea l-a urmărit până la schimbare....

O
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Amin

Captivitate reînnoită.... B.D. Nr. 6317

21. iulie 1955

eea ce vă așteaptă pe voi, oamenii, dacă nu vă schimbați, nu poate fi descris suficient de negru,  
pentru că depășește tot ceea ce vă puteți imagina..... Este cel mai îngrozitor lucru pentru voi,  

oamenii, pentru că va trebui să renunțați din nou la măsura de libertate pe care ați dobândit-o deja, 
pentru că veți fi legați din nou și veți fi întemnițați pentru un timp infinit de lung, până când într-o zi  
vi se va acorda din nou aceeași soartă, că veți păși din nou pe Pământ ca ființă umană.... Cu toate  
acestea, indiferent cât de rău ți se descrie soarta ta, nu te vei lăsa afectat și vei putea scăpa de această  
soartă dacă o vei lua în serios și te vei schimba.... Pentru că nu vă cer decât să vă schimbați natura, nu 
vă cer decât ca voi, oamenii, să vă schimbați atitudinea unii față de alții, să vă ajutați unii pe alții în  
loc să vă războiți și să vă învrăjbiți, să vă faceți fericiți și să vă oferiți iubire în loc să vă faceți rău unul 
altuia și să vă intensificați ura din voi. Tot ceea ce cer este ca fiecare să practice iubirea altruistă față  
de aproapele, atunci întreaga sa natură se va schimba și atunci ființa umană va intra în contact cu Mine 
Însumi și pericolul unei noi izgoniri după sfârșitul acestui Pământ va fi îndepărtat pentru ea...... Și 
chiar dacă nu vrei să crezi ce te așteaptă, ar trebui totuși să încerci să te schimbi, căci o viață de iubire 
nu ar avea decât un efect favorabil și asupra vieții pământești, iar viața ta pe Pământ ar fi mult mai  
ușoară,  pentru că atunci  ai  avea la  dispoziție  o forță  de care,  însă,  ființa  umană care gândește și 
acționează cu lipsă de bunătate nu dispune.... Evenimentul care se apropie nu vă poate fi prezentat 
decât ca o experiență îngrozitoare căreia îi veți cădea voi înșivă victime.... Și nu poți fi inspirat să  
lucrezi în dragoste decât dacă vrei să scapi de această experiență îngrozitoare.... Dacă îți este greu să  
crezi.... poți totuși să trăiești o viață de iubire și în curând va deveni cert pentru tine ceea ce nu vrei să  
crezi, pentru că atunci spiritul tău va fi luminat de iubire și vei recunoaște cu strălucire consecința 
inevitabilă a infracțiunii împotriva legii ordinii.... pentru că atunci vei fi capabil să urmărești cauza și  
efectul  în  tot  ceea  ce  se  întâmplă  și  se  trăiește....  Dar  oricine  rămâne  neatins  de  îndemnuri  și 
atenționări va trăi ceea ce el a reușit să evite.... și va fi el însuși victima modului său de viață fără  
iubire. Pentru că toată puterea îi va fi luată, și ca cea mai slabă substanță, sufletul său se va întări din  
nou, cea mai fermă materie va constrânge din nou ființa, iar eliberarea din ea va necesita un timp  
nesfârșit.... pentru a ajunge în cele din urmă la același nivel la care te afli tu acum.... Un ciclu nesfârșit  
care se va repeta până când vă veți elimina pe voi înșivă prin eforturi conștiente și prin conectarea  
conștientă  cu  Mine.....  Numai  atunci  calea  prin  materie  va  fi  terminată  și  calea  spre  împărăția  
spirituală va fi asigurată pentru voi.... Ați putea realiza acest lucru încă de pe acum, dacă ați vrea să 
faceți ceea ce este voința Mea: Să vă eliberați de toate cătușele prin activitate în iubire, să credeți în  
Mine și să căutați contactul cu Mine.... și să stabiliți această legătură tocmai prin activitate în iubire....  
Puteți face acest lucru atâta timp cât sunteți încă în viață pe Pământ și aveți la dispoziție puterea vieții,  
dar mai aveți foarte puțin timp la dispoziție pentru a face acest lucru..... Folosiți-l bine, credeți în 
cuvintele Mele, credeți că vă așteaptă o soartă cumplită și evitați conștient această soartă, încercând 
doar să trăiți corect și drept și să practicați iubirea dezinteresată față de aproapele. Este un îndemn 
urgent pe care vi-l  trimit dintr-o inimă plină de iubire: Schimbați-vă înainte de a fi  prea târziu....  
Amintește-ți de Mine și amintește-ți de aproapele tău cu dragoste, ca să devii liber și să nu te temi de 
ceea ce va urma....

C
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Noul Pământ 

Crearea Noului Pământ într-o clipă.... B.D. Nr. 8440

16. martie 1963

oate lucrurile sunt posibile pentru Mine să le creez într-o clipă, pentru că este nevoie doar de un 
gând pe care voința și puterea Mea îl pune în mișcare ca pe o lucrare.... Astfel, pot crea într-o  

clipă și nu am nevoie de timp pentru a face acest lucru.... Cu toate acestea, dacă lucrez sub ochii  
oamenilor....,  ceea ce este dovedit de fiecare lucrare de creație din jurul vostru....,  totul are loc în  
cadrul unei ordini legale, astfel încât și voi, oamenii, să puteți urmări procesele de creație și astfel să-
Mi  recunoașteți  iubirea,  înțelepciunea  și  puterea.....  Pentru  că  Eu  Însumi  am pus  în  tine  aceeași  
capacitate...., deși la un grad minim...., pe care și tu poți să o creezi și să o modelezi și ai nevoie de o 
anumită perioadă de timp pentru a face acest lucru, pentru că în starea de imperfecțiune în care voi,  
oamenii, încă vă aflați pe Pământ, există și pentru voi legea timpului și a spațiului, care încetează să 
mai existe doar pentru ființa perfectă, pentru că atunci nu mai există nicio limitare, atât în timp cât și  
în spațiu.... Domnia și activitatea Mea este întotdeauna adaptată la starea de maturitate a ființei căreia i  
se permite să experimenteze această domnie și activitate în sine...., dar acest lucru nu exclude faptul că 
am la dispoziție o putere nelimitată pentru a produce totul din Mine într-o clipă, pentru că nu am 
nevoie de timp, deoarece Eu sunt în afara legii timpului și a spațiului. Când a avut loc apariția creației,  
urmăream deja un scop cu apariția: Să le ofer spiritelor căzute posibilitatea de a se maturiza încet, de a  
parcurge încet drumul din nou dinspre abis, de a le crea mereu noi oportunități în care să poată sluji 
într-un fel sau altul...... Astfel, planul de apariție al fiecărei creații a fost întotdeauna ghidat de voința  
Mea ca creații din ce în ce mai mari să apară cu scopuri din ce în ce mai noi.... astfel încât a avut loc o 
dezvoltare  ascendentă  lentă....  Și,  prin  urmare,  această  apariție  a  creației  a  necesitat  o  anumită  
perioadă  de  timp,  căci  tocmai  acest  timp a  fost  menit  să  ducă  la  dezvoltarea  ascendentă....  Căci 
căderea a fost nesfârșit de adâncă și aceeași distanță trebuie parcursă pentru ca totul să se desfășoare în 
ordinea legală, pe care o cere orice perfecțiune. Dar dacă, la sfârșitul unei perioade de răscumpărare, o 
operă  de  creație  este  acum transformată  de  voința  Mea pentru  a  crea  din  nou noi  posibilități  de 
dezvoltare ascendentă, atunci pot lua naștere din nou și operele de creație care au fost chemate de  
Mine într-o clipă...... Căci și acest lucru este prevăzut în planul Meu etern de mântuire, fără a răsturna 
legea ordinii eterne...., deoarece substanța spirituală pe calea întoarcerii este prezentă în toate gradele 
de maturitate tocmai datorită cursului infinit de lung al dezvoltării substanței spirituale pe Vechiul 
Pământ..... Totul este prezent și este doar în curs de transformare, fie că este vorba de materia dură sau 
de forma deja mai ușoară din lumea vegetală și animală.... Prin imensa distrugere, totul devine liber,  
dar  nu poate  rămâne liber  în  starea  sa  încă  imatură,  ci  trebuie  să  se  nască  din  nou într-o  formă 
materială,  care  corespunde  din  nou  stării  sale  anterioare  de  maturitate.....  Și,  din  când  în  când,  
substanța spirituală întărită până acum va putea, de asemenea, să pornească pe calea dezvoltării în 
partea cea mai interioară a Pământului, care va fi, de asemenea, în plină agitație și va elibera substanța  
spirituală, creând astfel din nou spațiu pentru această substanță spirituală...., dacă se poate vorbi de 
spațiu  în  acest  caz.  Dar  toate  operele  creației  sunt,  ca  să  zicem așa,  disponibile  pentru  a  primi 
spiritualul  profund căzut  care  își  începe drumul  de  dezvoltare.  La urma urmei,  această  substanță 
spirituală are nevoie din nou de timpuri eterne până când ajunge la suprafața Pământului, pentru a 
putea progresa ascendent.... De aceea, dacă lucrarea de transformare pe acest Pământ este o lucrare de 
moment, totul se desfășoară totuși în ordine legală.... Și pentru că o astfel de lucrare de moment nu 
poate avea loc sub ochii oamenilor, pentru că ei nu au atins încă cel mai înalt grad de perfecțiune 
pentru a putea înțelege o astfel de expresie a puterii și a tăriei Mele, oamenii credincioși Mie vor fi 
răpiți  la sfârșit.....  Ei trăiesc cu siguranță lucrarea de distrugere, pentru că le deschid ochii pentru 
aceasta, dar nu văd apariția Noului Pământ..... Orice noțiune de timp le este luată până când vor fi 
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aduși pe Noul Pământ, până când vor vedea noua creație finalizată în toată gloria ei și li se va permite 
să o ia în posesie.... Și este de asemenea irelevant în ce timp a apărut Noul Pământ, însă, de vreme ce 
vă introduc pe voi, oamenii, în planul Meu etern de mântuire, vă informez de asemenea că pentru 
Mine nu este  nevoie  de timp,  căci  voința  Mea poate  prezenta  fiecare  gând al  Meu în momentul 
respectiv ca pe o lucrare, iar iubirea și înțelepciunea Mea recunosc de asemenea ceea ce este bun și  
potrivit  pentru  întoarcerea  finală  a  substanței  spirituale  care  odată  s-a  îndepărtat  de  Mine  de 
bunăvoie..... Doar o mică parte dintre oamenii cu spiritul trezit vor putea înțelege vreodată această 
explicație a Mea, dar vreau să le dau și lor lumină asupra secretelor creației pentru ca dragostea lor 
pentru Mine să se aprindă și mai tare, căci planul Meu de mântuire a eternității este cel mai plăcut  
lucru pentru toate ființele, pentru că ea dezvăluie iubirea, înțelepciunea și puterea Mea, iar oricine 
obține deja această cunoaștere pe Pământ poate fi numit cu adevărat fericit, pentru că este aproape de 
perfecțiunea sa, este aproape de întoarcerea sa finală la Mine, Dumnezeul său și Creatorul veșniciei, 
Care i s-a revelat ca Tată și a cărui iubire este infinită.......

Amin

"Iată, Eu fac toate lucrurile noi...." B.D. Nr. 5235

14. octombrie 1951

u fac toate lucurile noi.... Voi, oamenii care nu stați în cunoaștere, care nu ați trezit încă spiritul 
din voi, nu știți ce înseamnă aceste cuvinte ale Mele, pentru că nu credeți într-o transformare a 

acestui Pământ, nu credeți în Judecata de Apoi, în încheierea unei perioade de dezvoltare și începutul  
unei noi perioade.... Voi nu știți nimic despre planul Meu de Mântuire din veșnicie și de aceea nu 
înțelegeți nici cuvintele Mele: Iată, Eu fac toate lucrurile noi.... Fiecare dintre cuvintele Mele are un 
înțeles multiplu pe care nici măcar cei treziți ai Mei nu-l cunosc, deoarece această cunoaștere este încă  
prea înaltă pentru oamenii de pe acest Pământ; totuși, înțelesul simplu este clar pentru ei: Vreau să  
reînnoiesc ceea ce a ieșit în afara ordinii Mele din eternitate.... Vreau să creez o schimbare pentru că 
oamenii  de  pe  acest  Pământ  nu  mai  fac  eforturi  pentru  aceasta  și  astfel  își  pierd  scopul  vieții  
pământești. Au eșuat și nu și-au folosit viața pentru veșnicie. Cu toate acestea, Eu nu vreau să-i las să  
se piardă și, prin urmare, le ofer ocazia de a parcurge din nou cursul ratat al dezvoltării, dar nu ca o 
repetiție, ci într-un mod complet nou.... Pentru că un curs reînnoit de dezvoltare este o acordare sporită 
a  harului  și  trebuie să fie  dobândit  prin realizări  sporite,  care să ofere posibilitatea pentru creații  
complet noi. De aceea, reînnoiesc pentru prima dată școala spirituală, Pământul Meu, care va promova 
din nou dezvoltarea ascensională până la ființa umană. Eu le ofer creații complet noi, de natură și  
concepție atât de diverse, încât substanțe spirituale extrem de numeroase primesc noi oportunități de a  
se dovedi în ele, iar Eu las să apară o nouă rasă umană din oameni binecuvântați de Mine, care și-au 
realizat dezvoltarea spirituală în dragoste și fidelitate față de Mine, care au atins un grad de maturitate 
care permite un grad ridicat de îngrijire spirituală, astfel încât noua rasă umană să aibă toate garanțiile 
pentru cea mai înaltă perfecțiune spirituală posibilă, iar substanțele spirituale legate să poată ajunge 
rapid la maturitate și datorită influenței extrem de bune pe care oamenii o exercită asupra tuturor 
creațiilor din jurul lor....  Eu fac totul nou; de asemenea, slăbesc condițiile pentru ca spiritualul să  
devină liber, fără însă a Mă abate de la legea Mea de ordine eternă, acceptând doar în iubire profundă 
și milă ceea ce încă trăiește în robie. Tot ceea ce este opresiv va cădea de la oameni, ei se vor strădui 
să se ridice plini de putere, pentru că doar Eu sunt cel mai de dorit lucru pentru ei și nu pot fi trași în  
abis de către adversarul Meu care este legat pentru o lungă perioadă de timp.... Creez un Cer Nou și un 
Pământ Nou.... adică, spiritual și pământesc fac fericiți oamenii care acum Îmi aparțin și care vor  
deschide calea spre Mine și pentru cei care vin după ei.... Cine dintre voi, oameni, poate înțelege acest 
lucru?. Și care dintre voi, oameni, crede cu tărie și fără îndoială că ceea ce este vechi va înceta să mai  
fie, că nici măcar oamenii care sunt încă îndepărtați de Mine nu vor mai fi, că doar mica turmă care  
Mă urmează cu credință ca Păstor al lor nu-și va pierde viața, pentru că Eu am binecuvântat această 
mică turmă și am destinat-o să trăiască în continuare în paradisul Noului Pământ.... că începe o nouă  
perioadă  de  răscumpărare  conform  planului  de  mântuire  din  eternitate  pe  care  dragostea  și  
înțelepciunea Mea l-a stabilit pentru a asigura viața veșnică pentru cei spirituali?. Iată, Eu fac toate  
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lucrurile noi.... Voi, cei care credeți în Mine, țineți minte aceste cuvinte, mișcați-le în inima voastră și  
să știți că a venit timpul când acest cuvânt al Meu se va adeveri.... Credeți cu tărie în el și sperați, și  
îndurați tot ceea ce este dificil și care vă este destinat până la sfârșit, cu răbdare și supunere față de  
voința Mea. Căci vine ziua în care, în curând, voi lua pe ai Mei și le voi descoperi paradisul despre  
care este scris: "Voi crea un cer nou și un pământ nou", iar Eu Însumi voi locui în mijlocul a lor Mei, îi  
voi călăuzi și îi voi învăța așa cum am promis.....

Amin

Viață armonioasă pe Noul Pământ.... B.D. Nr. 8429

4. martie 1963

rice idee pe care o aveți despre Noul Pământ va fi cu mult depășită, căci pentru ai Mei, pentru cei  
care vor rezista până la sfârșit și vor fi răpiți pe Noul Pământ, se anunță un timp de fericire.....  

Oamenii  vor  trăi  împreună în  deplină armonie și  pace,  înconjurați  de opere de creație  de un soi 
incomparabil.... Și lumea animală va locui pașnic una lângă alta, nu va exista nicio luptă între creaturi, 
deoarece substanțele  lor  sufletești  vor  fi  și  ele  pe cale  să  se  întrupeze ca ființă  umană,  iar  toate  
substanțele spirituale legate în creație vor simți armonia din jurul lor și rezistența lor se va schimba în 
mod evident,  ceea ce este  evident  din slujirea de bunăvoie a  fiecărei  lucrări  de creație,  deoarece 
această substanță spirituală dorește de asemenea să ajungă rapid la ultimul curs pe acest Pământ.... Și  
oamenilor li se va permite să se bucure de multe glorii, pentru că ei sunt maturi pentru o viață de 
beatitudine, și altfel s-ar bucura de această beatitudine în împărăția de dincolo, dar ei își vor continua 
viața pământească pe Noul Pământ, pentru că din ei va ieși noua rasă umană.... Și din nou vor fi lăsate  
să se întrupeze acele suflete care, prin marea schimbare, prin timpul extrem de dureros al sfârșitului,  
prin marea distrugere, au atins și ele un grad mai înalt de maturitate, care sunt acum pregătite într-o 
măsură mai mare pentru viața de iubire a oamenilor de pe Noul Pământ, care, datorită vieții de iubire a 
oamenilor de pe Noul Pământ, sunt acum mai dispuse să îndeplinească ultimele funcții de slujire în 
forma materială și care, prin urmare, nu sunt complet lipsite de iubire la începutul întrupării lor ca  
ființă umană și se dezvoltă astfel mai repede, mai ales că opresiunile din partea adversarului nu mai 
există, deoarece iubirea lor le asigură și protecție și ajutor din partea ființelor de lumină..... astfel încât  
să poată respinge cu ușurință impulsurile și dorințele care încă se agață de ele.... Pentru că voința lor 
este îndreptată spre Mine și astfel trec testul voinței în mod pe deplin conștient și în existența lor 
pământească ca ființe umane, deoarece adversarul Meu nu le poate irita și iubirea stabilește legătura 
cu  Mine  în  oameni....  Acest  privilegiu  al  unui  progres  pământesc  ușor  pentru  urmașii  lor  a  fost 
dobândit de ai Mei prin lupta lor de succes înainte de sfârșit, care a necesitat cu adevărat o voință 
puternică și o mare dragoste pentru Mine și pe care, prin urmare, o voi răsplăti și Eu în toate felurile. 
Mai mult,  Eu știu despre schimbarea voinței ființei spirituale în formă și,  în consecință,  pot să o 
concep din nou pe Noul Pământ în formele exterioare, care garantează o slujire de bunăvoie a acestei 
ființe spirituale....  Și  pe Noul Pământ va exista o stare în care oamenii  nu vor mai fi  asupriți  de 
suferințe și griji, în care nu vor mai simți nici un fel de greutăți, atât pământești, cât și spirituale, în  
care se vor putea bucura nestingheriți de glorioasele creații, în care unul este atât de devotat celuilalt 
în iubire încât vrea să îndepărteze din calea sa tot ceea ce ar putea să-l împovăreze pe celălalt.... Și 
această iubire Mă face pe Mine Însumi să fiu în mijlocul a lor Mei, să-i învăț și să-i fac fericiți cu  
prezența Mea. O pace cu adevărat divină se răspândește peste toate ființele create și va dura mult timp,  
pentru că iubirea determină tot ceea ce se face, și  astfel  generațiile viitoare vor permite și  ele să  
locuiesc printre ele.... iar adversarul este complet eliminat.... Căci el nu poate fi acolo unde sunt Eu, și 
toți acești oameni au fost răscumpărați în adevăr, căci ei umblă sub semnul crucii,  sunt informați  
despre actul de mântuire al lui Iisus Hristos în cea mai strălucitoare claritate și Mă iubesc în El cu  
toată ardoarea inimii lor..... Este o stare cu adevărat paradisiacă, care cu siguranță durează mult timp, 
dar nu rămâne așa la nesfârșit.... Căci tot mai multe substanțe spirituale care au trecut prin creație vor  
ajunge la întruparea finală, a cărei rezistență nu a fost încă înfrântă complet, și atunci dorința materială 
va prevala din nou și, ca să zic așa, aceasta va dezlega lanțurile adversarului Meu.... Pentru că oamenii  
vor dori atunci ceea ce încă îi aparține și se vor dovedi că îi aparțin și, prin urmare, vor intra din nou 
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sub controlul său.... Iar acum, adversarul are și el dreptul de a influența din nou voința omului, iar el se 
folosește de acest lucru și îi determină pe oameni să facă din nou fapte care nu sunt corecte în fața  
Mea, care încalcă poruncile iubirii și, astfel, Mă alungă și pe Mine Însumi de la fața celui care se  
predă adversarului Meu.... Și din nou va începe lupta dintre lumină și întuneric, iar Pământul va servi 
din nou drept stație de maturizare, deoarece o cantitate infinit de mare de substanțe spirituale legate  
încă mai urmează calea dezvoltării ascendente, iar totul își are timpul său și, din când în când, suflete  
complet răscumpărate vor pleca și ele de pe Pământ în împărăția spirituală, deoarece actul de mântuire 
al lui Iisus Hristos nu va rămâne niciodată fără efect, și Mă voi asigura întotdeauna ca oamenii să  
primească cunoașterea ei, pentru că Iisus va fi întotdeauna adversarul prințului întunericului, care va fi  
victorios pentru o perioadă mai lungă sau mai scurtă de timp, în funcție de voința ființei umane, care 
este și va rămâne liberă și care va atinge și ultima perfecțiune în viața pământească..... pentru că într-o  
zi ea se va preda Mie și se va supune complet voinței Mele....

Amin

Martori ai sfârșitului pe noul pământ pentru urmași.... B.D. Nr. 5743

9. august 1953

ar voi veți fi martorii Mei pe Noul Pământ, veți da mărturie despre Mine și despre slava Mea,  
despre puterea și iubirea Mea, căci le veți experimenta la sfârșitul acestui Pământ.... Mă veți vedea 

venind pe nori în splendoarea strălucitoare a slavei Mele.... veți experimenta iubirea Mea atunci când 
vă voi salva din cele mai mari adversități, când vă voi răpi înaintea ochilor semenilor voștri care, cu 
un spirit cu adevărat diavolesc, vă caută viața. Veți experimenta dovada puterii Mele, pentru că ultima 
lucrare de distrugere de pe acest Pământ va avea loc sub ochii voștri și astfel veți intra în împărăția 
păcii cu o experiență pe care o veți păstra în memorie pentru a mărturisi despre Mine posterității, 
oamenilor care nu cunosc evenimentele de pe Vechiul Pământ decât prin tradiție, pentru ca și ei să o  
transmită din nou și cunoștințele despre aceasta să fie păstrate pentru mult timp pe Noul Pământ. Voi 
veți  da  mărturie  despre  Mine  și  despre  slava  Mea....  Desigur,  Noul  Pământ  va  fi  însuflețit  de  o 
generație  credincioasă,  devotată  Mie,  care  nu  se  îndoiește  de  puterea  și  tăria  Mea,  de  iubirea  și  
perfecțiunea Mea. Și atâta timp cât Eu Însumi pot locui printre ei, pentru că credința și dragostea lor  
pentru Mine o permit, nu va fi nevoie să mărturisiți ceea ce ați trăit...., dar de îndată ce noi generații  
vor ieși din ele, vor trebui să fie informate din nou și procesul sfârșitului Vechiului Pământ va fi  
evidențiat în mod special, astfel încât și oamenii care trăiesc acum să se unească intim cu Mine și să  
fie și să rămână copiii Mei..... Mărturia vie va avea un efect neobișnuit asupra inimilor lor și vor vesti  
și  ei,  în  vremurile  următoare,  ceea  ce  le-a  fost  dat  de  către  voi....  Pentru  mult  timp  credința  și  
dragostea pentru Mine vor fi păstrate, pentru mult timp rasa umană va trăi în pace și armonie, în  
armonie cu infinitul, în contact permanent cu Mine, iar spiritul Meu va putea să pătrundă în inimile lor  
și vor putea să asculte Cuvântul Meu și să fie fericiți. Și totuși, această stare se va schimba și ea,  
influența forțelor opuse va fi la început foarte slab recognoscibilă și apoi va deveni din ce în ce mai 
puternică.... pentru că substanța spirituală legată în creație se va întrupa din nou ca ființă umană și se  
va fi maturizat din nou în mod diferit, astfel încât în stadiul de ființă umană vor apărea dispoziții și 
impulsuri care necesită o schimbare mai mare, care încă mai trădează o ușoară rezistență împotriva  
Mea, și de aceea vor trăi din nou pe Pământ oameni care vor avea nevoie de mijloace speciale și  
eficiente de educație.... și atunci va fi necesar să fie informați despre efectele unui mod de viață care 
nu corespunde voinței Mele. Atunci va începe din nou lupta dintre lumină și  întuneric,  pentru că 
dorința de materie va deveni din nou mai puternică în inimile oamenilor, nu va mai fi posibil să audă  
direct Cuvântul Meu, iar vestitorii Cuvântului Meu le vor vorbi în numele Meu, și pentru ca acest 
lucru să se întâmple într-un mod viu, se va mărturisi și sfârșitul Vechiului Pământ și începutul Noului  
Pământ.....  De  aceea,  voi,  oamenii  de  pe  acest  Pământ,  care  trăiți  sfârșitul,  care  Îmi  rămâneți  
credincioși până la sfârșit, aveți o sarcină de îndeplinit și pe Noul Pământ..... să vegheați ca aceste  
cunoștințe să fie păstrate pentru ca și urmașii să țină minte aceste evenimente, pentru ca ei să fie 
inspirați să rămână în voia Mea, pentru ca ei să Mă lase să trăiesc în inimile lor și să lupte pentru Mine 
în orice moment......

I
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Amin

Judecata de Apoi.... Spiritualizarea Pământului.... B.D. Nr. 4125

16. septembrie 1947

a sfârșitul vremurilor va avea loc o Judecată severă, adică va veni un moment în care compoziția  
Pământului nu va mai putea fi numită materie pământească, ci când toate substanțele se vor fi  

spiritualizat, astfel încât și Pământul va fi devenit o creație mai mult spirituală, așa cum sunt infinit de  
multe în spațiu,  dar fiecare dintre ele se pretinde a fi  o stație educativă a spiritului.  Și  Pământul  
rămâne tot o asemenea stație educativă a spiritului, numai că atât creațiile sale, cât și locuitorii săi pot 
fi numiți spiritualizați, că viața creaturilor se desfășoară în alte condiții și că sarcina lor nu poate fi  
comparată cu cea actuală. După o perioadă de timp infinit de lungă, Pământul actual va trebui să  
treacă și el printr-o astfel de epocă, iar Iisus a vorbit despre această epocă ascultătorilor Săi de pe 
Pământ.  Fiecare  creație  materială  parcurge  această  cale  de  dezvoltare,  adică  la  început  este  doar  
materie dirijată și se ridică la un nivel complet diferit într-un timp infinit de lung, în eternități care nu 
pot fi estimate niciodată de ființele umane; ea se spiritualizează din ce în ce mai mult și în cele din  
urmă  nu  poate  fi  abordată  decât  ca  o  creație  spirituală.  Dar  aceste  perioade  de  timp  sunt 
incomensurabil de lungi, pentru că mai întâi tot spiritualul alungat trebuie să parcurgă această cale  
materială pământească, pentru ca apoi materia să poată fi considerată ca fiind complet depășită. Și 
astfel, va mai trece încă o perioadă infinit de lungă până la spiritualizarea completă pe Pământ. Iar 
acest timp până atunci cuprinde din nou faze individuale de dezvoltare, fiecare dintre ele trebuind să  
fie considerată ca o eternitate de către oamenii încă ignoranți, pentru că multe generații trebuie să se  
maturizeze într-o astfel de fază pentru a ajunge la un anumit grad de maturitate, care apoi echivalează 
cu spiritualizarea pe Pământ. Fiecare fază începe cu oameni cu o înaltă maturitate spirituală și se  
termină cu oameni a căror înclinație descendentă este atât de puternică încât se împlinește, încât sunt  
alungați din nou în creațiile Noului Pământ care urmează. Aceste faze de dezvoltare sunt nesfârșite în 
comparație cu standardele umane, dar ele se sfârșesc întotdeauna, iar o epocă de dezvoltare începe 
mereu din nou. Dar, la sfârșitul vremurilor, spiritualizarea creației materiale anterioare va înainta din 
ce  în  ce  mai  repede,  iar  testele  de  voință,  cărora  le  aparține  fiecare  perioadă,  vor  putea  să  se  
îndepărteze din ce în ce mai mult, deoarece toate creaturile vor simți atunci același lucru.... cu toții 
doresc  să  vadă  fața  lui  Dumnezeu  și,  prin  urmare,  se  străduiesc  să  se  apropie  tot  mai  mult  de 
Dumnezeu, sau au fost deja răpiți prea departe de forța adversă pentru a mai găsi drumul înapoi spre  
Dumnezeu. Și, prin urmare, ei trebuie să rămână mai târziu în aceste creații spirituale ca spirite în  
locurile în care sunt atrase, iar aceasta este cea mai severă pedeapsă pe care Dumnezeu o poate aplica 
opoziției spirituale, în fond, este o stare de orbire completă, o stare de servitute, în care slujirea are loc  
doar  împotriva  voinței  servitorului,  dar  ființa  umană nu poate  lua  altă  cale  decât  să  continue  să  
slujească până când renunță la împotrivirea sa.  Aceasta este,  de asemenea,  o lege divină:  Fiecare 
proces are loc în mici și apoi în infinit de multiple variații care se repetă. Iisus a prevăzut sfârșitul  
acestui timp, dar voi, oamenii, nu puteți să vă îndreptați privirea decât spre vremurile în care sunt 
prevăzute lucruri umane posibile.... Voi toți vă gândiți doar la o ultimă judecată.... Dar ea se va repeta 
mereu, atâta timp cât epocile de răscumpărare își vor găsi finalitatea conform voinței divine.... Orice 
judecată se încheie cu condamnarea a ceea ce aparține adversarului  și  cu admiterea în sferele de  
lumină a celor care i-au rămas credincioși lui Dumnezeu chiar și în cele mai mari adversități. Astfel, la  
Judecata de Apoi va avea loc și o distrugere totală (distrugere) a tot ceea ce este încă material, dar va 
lua naștere un Pământ Nou, complet spiritual, dar numai după o perioadă de timp atât de lungă încât  
nu este nevoie să fie menționată pentru a nu-i amăgi pe oameni și a le anunța o nouă perioadă de 
dezvoltare în care, în opinia lor, ar putea să recupereze ceea ce au neglijat. În curând vine irevocabila  
judecata  care  separă  o  epocă  de  răscumpărare  de  următoarea....  Acest  lucru  va  fi  vestit  de  către 
văzătorii și profeții pe care Dumnezeu i-a chemat la aceasta, cărora El Însuși îl anunță prin spiritul  
Său, căci este necesar ca întreaga omenire să aibă în minte sfârșitul apropiat, să-și schimbe modul de 
viață și să lucreze la sufletul său, căci nu mai este mult până când se va termina timpul care a mai 
rămas omenirii ca ultim dar al harului.... În curând va sosi ceasul de pe urmă și, odată cu el, va veni și 
judecata care va realiza o separare completă a celor puri de cei impuri....
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Amin

Profeții finale.... Voi aparțineți a lor Mei.... B.D. Nr. 6882

30. iulie 1957

ricine se  consideră  unul  dintre  ai  Mei  știe,  de  asemenea,  că  a  început  timpul  sfârșitului,  că 
omenirea se află în fața unui punct de cotitură, atât pe plan spiritual, cât și pe plan pământesc.  

Pentru că ai Mei sunt anunțați de spirit, ai Mei pot fi abordați de spiritul din ei înșiși și ei Îmi aud 
vocea,  fie  direct,  fie  mental.....  Și  ei  primesc  cu  credință  și  Cuvântul  care  le  este  transmis  prin  
mesagerii Mei și care provine de la Mine..... Astfel, ai Mei cunosc timpul în care trăiesc, știu că ultima 
oră a ceasului mondial va bate în curând, că noaptea va coborî pentru nenumărați oameni de pe acest 
Pământ și că o nouă zi va răsări pentru ceilalți, pentru cei puțini care Îmi rămân credincioși până la  
sfârșit, care fac parte din mica Mea turmă.... și pe care, de aceea, îi numesc "ai Mei". Și, prin urmare,  
aceștia mai au încă o sarcină pe Pământ: Să-și informeze și semenii despre ceea ce urmează să se 
întâmple pe Pământ.... Acest lucru nu va fi ușor, pentru că, oricât de convinși ar fi ai Mei de adevărul  
Cuvântului Meu...., deci și de anunțurile privind sfârșitul și Judecata...., semenii lor nu îi vor crede și  
se vor întoarce cu rea voință atunci când li se va menționa ultimul sfârșit. Cu toate acestea, ei ar trebui  
să încerce din nou și din nou să vorbească despre faptul că sfârșitul anunțat de Mine nu va întârzia să  
vină.  Și  ca dovadă a acestui  lucru ar trebui să arătați  și  evenimentul natural  care încă înainte va 
provoca tulburări în întreaga lume..... Și ar trebui să le spui că și sfârșitul ulterior poate fi așteptat cu 
aceeași certitudine, pentru că prin evenimentul natural vreau să le dau oamenilor un ultim avertisment,  
un ultim indiciu, astfel încât să nu le fie atât de greu să creadă ceea ce le spui..... Cine stă în lumină, să  
lase și el lumina să strălucească în întuneric..... Iar cel care crede în Mine și în Cuvântul Meu trebuie  
să încerce și el însuși să-i conducă pe semenii săi la credință și să-i influențeze cu toată dragostea,  
pentru a nu întâmpina împotriviri..... Și, prin urmare, evenimentul natural nu va întârzia să apară, la 
urma  urmei,  el  va  contribui,  de  asemenea,  la  pregătirea  oamenilor  pentru  sfârșit....  Ar  trebui  să 
menționezi, de asemenea, evenimentul natural, intervenția Mea, de care fiecare ființă umană va putea 
lua  cunoștință,  pentru  că  va  fi  de  o  magnitudine  imensă  și  nu  poate  fi  respins  ca  un  eveniment 
cotidian..... Prin urmare, ar trebui să vă referiți în mod constant la acest eveniment și să nu vă fie  
teamă să vorbiți deschis despre el, pentru că va veni cu o certitudine incontestabilă.... Și oricine a auzit 
despre aceasta prin tine va putea să creadă mai ușor în sfârșitul care a fost anunțat de Mine. Astfel, ai  
Mei vor fi colaboratori eficienți pentru Mine, și chiar dacă munca lor va consta doar în a vorbi despre 
ceea ce este iminent.... Atunci ei Îmi vor fi deja de mare folos, căci vreau ca oamenii să dobândească 
cunoștințe, dar nu pot să le dau aceste cunoștințe decât prin guri omenești, pe care le pot crede sau nu,  
dar vor fi auzit despre ele o dată și își vor aminti de ele și în ziua în care întreaga lume își va ține 
respirația în fața dezastrului natural care va aduce suferințe de nedescris oamenilor care le vor trăi....  
Nu vă temeți că răspândiți profeții eronate, ci vorbiți liber și deschis că Eu Însumi vi le-am transmis și  
că voi credeți cu tărie în cuvintele Mele..... Ei nu vor putea să vă dovedească că vă înșelați, pentru că  
vor primi confirmarea mai devreme decât cred. Totuși, această cunoaștere îi va ajuta pe oameni să  
renunțe la îndoielile lor cu privire la anunțurile finale....  Și atunci multe vor fi fost deja realizate,  
atunci se vor putea pregăti și astfel vor putea fi salvați din abis....

O

Amin
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Soarta - Moartea - Legătura cu împărăția spirituală 

Fiecare suflet își începe în mod conștient drumul pământesc.... B.D. Nr. 7146

17. iunie 1958

ulți dintre voi nu sunt conștienți de faptul că au început ultima lor întrupare cu voință deplină și  
că  cunoștințele  despre  cursul  vieții  lor  pământești  nu le-au fost  ascunse  înainte  de  a  li  se 

permite să se întrupeze. Dar această cunoaștere nu i-a reținut, pentru că, în același timp, au recunoscut  
și posibilitatea de a pune capăt unei stări de chin prea îndelungate și, prin urmare, nu au ezitat să ia  
calea pe acest Pământ. Faptul că au fost apoi lipsiți de amintirea acestui privilegiu trebuia să fie din 
cauza libertății  lor de voință....  dar faptul  că ființa umană trăiește pe Pământ în această sau acea 
situație ar trebui să fie întotdeauna o dovadă pentru ea că nu s-a împotrivit înainte, în ciuda faptului că  
întreaga sa situație în viață, cursul său fatal, i-a fost arătat, căci nu ar fi fost forțată să ia o astfel de cale 
dacă nu ar fi fost ea însăși de acord cu ea. Desigur, această afirmație nu va fi crezută pe Pământ, dar ar 
trebui să servească drept mângâiere pentru cei care trebuie să suporte o soartă pământească dificilă; ei 
ar trebui să știe că și succesul este corespunzător, că poate fi pentru ei ultimul curs scurt de suferință  
pe care îl schimbă cu o soartă lipsită de griji și glorioasă atunci când părăsesc acest Pământ, și ar  
trebui să își amintească întotdeauna că timpul petrecut pe Pământ nu durează o veșnicie. Desigur, 
nenumărați oameni vor eșua, chiar dacă au fost dispuși să parcurgă cu succes această scurtă călătorie 
pământească.... Dar nici o ființă umană nu duce lipsă de putere, de îndată ce și-o trage de la Dumnezeu 
prin stabilirea legăturii cu El.... Dacă nu fac acest lucru, aceasta este voința lor liberă, care nu este 
forțată în niciun fel. Prețul în joc în viața pământească este prea mare pentru a nu cere și un anumit 
efort.... Omul, adică sufletului său, nu i se poate da viața în beatitudine, ci el trebuie să o dobândească,  
trebuie să ducă o luptă pentru cea mai glorioasă posesiune, pentru libertate, lumină și putere....  și 
trebuie să-și adune el însuși voința pentru a obține victoria. Și poate face acest lucru în orice situație 
din viață, și cu cât este mai greu, cu atât mai mare este premiul pe care îl câștigă. Și numai dacă vă  
gândiți în viața pământească ce eforturi veți face pentru a atinge un anumit scop, care cu adevărat nu 
poate fi comparat cu acel scop, atunci veți ști cu siguranță că depinde doar de voința voastră să vă  
angajați într-o astfel de luptă.... Și de aceea ar trebui, de asemenea, să adunați aceeași voință fermă  
acolo unde este în joc mult mai mult decât succesul și fericirea pământească.... Și dacă vă amintiți  
mereu că ați fost cândva dispuși să mergeți pe această cale pământească, atunci veți trage putere din  
această certitudine și veți ști mereu că Unul merge cu voi, care este mereu dispus să vă dea putere, să  
vă sprijine și care vă ajută să depășiți și cele mai dificile situații din viață.... cu condiția să vă apropiați  
de  El  pentru aceasta....  Soarta  niciunui  om nu este  întâmplătoare,  ea  corespunde gradului  său de 
maturitate și este favorabilă fericirii sale. Iar omul va fi întotdeauna stăpân pe situația sa, de îndată ce  
Îl cheamă pe Dumnezeu pentru putere.... Dar viața lui va fi fost trăită în zadar dacă se va bizui pe  
forțele proprii și astfel se va preda din nou în mâinile aceluia din ale cărui lanțuri trebuie să fie eliberat  
în viața pământească....

M

Amin

Căile lui Dumnezeu nu sunt întotdeauna căile omului.... B.D. Nr. 6993

14. decembrie 1957

ăile voastre nu sunt întotdeauna căile Mele.... De multe ori nu știți care este destinația atunci când 
porniți pe o cale, dar Eu știu unde duce și de multe ori vă îndemn cu blândețe să o luați pe o altă  

cale. Și dacă veți ceda la îndemnul Meu, atunci veți ajunge cu siguranță la scopul corect. Dar adesea  
rezistența voastră este prea mare, voința voastră este mai puternică și nu acordați atenție îndemnului 
blând care vine de la Mine. Atunci trebuie să vă las să plecați, pentru că nu vă înfrâng voința cu forța.  

C
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Și atunci sunteți,  de asemenea,  în pericol  de a pierde legătura cu Mine,  pentru că nu a fost  încă 
suficient de bine stabilită și nu v-ați dedicat complet călăuzirii Mele. Dar nu ar trebui să fiți surprinși 
dacă planurile voastre sunt adesea ruinate, dacă intențiile voastre nu reușesc, dacă drumul pe care îl 
urmați vă este îngreunat. Toate acestea sunt ușoare indicii că nu este calea cea bună, și chiar și așa ați 
putea deveni suspicioși și să vă abțineți de la această cale și să ajungeți totuși pe calea cea bună, care 
promite un succes mai mare.... dar nu în sensul material pământesc, ci care vă garantează succesul  
spiritual. Doar gândurile voastre îndreptate spre Mine vă vor asigura de asemenea de călăuzirea Mea, 
și atunci veți realiza că fiecare cale a fost corectă, că ați progresat, chiar dacă inițial v-ați împotrivit  
intrării pe acele căi. Dar dacă gândiți doar într-un mod pur pământesc, cu siguranță că veți lua și voi  
căi greșite, și atunci nu va trebui să fiți recunoscători decât dacă veți fi împiedicați în mod vizibil să 
continuați  pe acele căi.  Dar cu cât  atitudinea unei  persoane este  mai  lumească,  cu atât  mai  mult 
încearcă să treacă peste obstacole, deseori dărâmă toate barierele, adică nu se întreabă dacă face ceea  
ce este corect și încearcă doar să-și atingă scopul, care, totuși, este din nou pur lumesc. Și trebuie să îi  
las pe acești oameni să-și facă de cap, pentru că voința lor este încă prea puternic îndreptată spre  
adversarul Meu, ca să se plece în fața voinței Mele. Dar voi, oamenii, veți obține un avantaj mult mai  
mare dacă vă veți încredința călăuzirii Mele și apoi vă veți lăsa ghidați fără rezistență interioară.... Un 
tată observă încotro își îndreaptă pașii copilul său și ce pericole îl înconjoară, iar în dragostea sa caută 
să îl ghideze pe copil pe calea pe care acesta poate merge în siguranță și poate ajunge la țelul potrivit.  
Și, ca un adevărat Tată, Eu sunt de asemenea preocupat de soarta fiecărei persoane în parte și doresc  
ca drumul său pământesc să fie o binecuvântare pentru ea. Dar omul însuși își îndreaptă adesea atenția  
într-o direcție greșită, pentru că speră să găsească acolo ceva care, totuși, îi este dăunător. Deși voința 
sa liberă rămâne cu el, cursul său pământesc poate fi direcționat în mod fatal în mod diferit, contrar  
dorințelor și voinței sale, dar întotdeauna numai spre binecuvântarea sufletului său. Dar atâta timp cât 
ființa umană cârtește și se răzvrătește lăuntric împotriva a ceea ce o afectează în mod fatal, această 
binecuvântare  este  mică.  Doar  atunci  când  se  predă,  realizând  că  o  voință  superioară  este 
determinantă, împotriva căreia este greșit să se revolte, va beneficia din punct de vedere spiritual. Iar 
ființa umană va putea adesea să observe astfel de intervenții fatale din partea Mea în viața sa, iar  
acestea ar trebui să o facă să se gândească întotdeauna: Există doar Unul singur care determină cursul 
vieții ființei umane, iar aceasta ar trebui să învețe să recunoască căile Sale ca fiind bune și drepte, ar  
trebui să se plece întotdeauna cu umilință în fața destinului  său și  să știe că un Tată iubitor este  
preocupat de bunăstarea copilului Său și că totul, chiar și lucrurile aparent nefavorabile, vor fi  în 
beneficiul ființei umane, dacă aceasta nu se opune, dacă se lasă ghidată și, de asemenea, acceptă astfel 
de evenimente ca fiind corect recunoscute și aplicate de Tatăl pentru copilul Său. Și ar trebui să cedeze 
oricărui impuls interior care îl îndeamnă să acționeze diferit, pentru că astfel de impulsuri interioare 
sunt întotdeauna vocea Mea blândă cu care îl atrag și îl chem pe copil pe o altă cale, pe calea care îi va  
aduce cu adevărat succesul și care îl va conduce la țelul corect, la scopul vieții sale pământești. Voința 
omului este adesea diferită de voința Mea, și astfel căile sale nu sunt întotdeauna ale Mele.... Dar el 
posedă întotdeauna iubirea Mea, iar aceasta vrea doar să-l salveze, vrea să-l câștige pentru sine și, de  
aceea, îl va ghida întotdeauna pe om după cum este bine pentru el, dar nici măcar iubirea Mea nu-i  
forțează voința, pentru că este și rămâne liberă, deoarece ființa umană trebuie să se decidă în mod 
complet liber pentru Tatăl său din eternitate.....

Amin
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Destinul 

Justificarea loviturilor dureroase ale destinului.... B.D. Nr. 7928

26. iunie 1961

ncă multe oportunități le voi crea pentru voi înainte de sfârșit, care vă vor permite să găsiți drumul 
spre Mine.... În repetate rânduri Mă voi revela, chiar dacă de multe ori într-un mod dureros, dar veți 

recunoaște întotdeauna că voi înșivă nu vă puteți determina destinul, veți recunoaște întotdeauna o 
Putere deasupra voastră care intervine în viața voastră și, dacă nu este posibil altfel, cu duritate, pentru  
a vă smulge totuși din abisul spre care vă îndreptați orbește..... Vreau să vă salvez și toate îndemnurile 
și avertismentele Mele nu sunt de nici un folos.... de aceea trebuie să vă ating cu asprime uneori și să  
vă fac răni.... Trebuie să vă iau cel mai drag lucru pe care îl aveți pe Pământ, trebuie să las moartea și 
boala să se abată asupra voastră, trebuie să fiți loviți de tot felul de lovituri ale sorții pentru că nu vă  
gândiți la Mine, pentru că trăiți o viață fără credință în Mine, Dumnezeul vostru și Creatorul veșniciei,  
pentru că nu credeți într-o Putere căreia Îi datorați viața vostră. Și se vor înmulți cazurile în care îi  
despart pe oameni, în care moartea pune stăpânire, în care dezastrele pun capăt brusc vieții umane....  
Evident că Mă voi arăta, dar voi fi recunoscut doar de cel care, de bunăvoie, găsește acum calea spre 
Mine și nu se mai poate pierde nici el.....  Sfârșitul se apropie din ce în ce mai mult și, de aceea, 
iubirea, înțelepciunea și puterea Mea trebuie să intervină adesea.... De fiecare dată, oamenilor trebuie 
să li se arate caracterul trecător al lucrurilor pământești, trebuie să li se aducă la cunoștință ce scopuri 
inutile urmăresc și, prin urmare, vor trebui să sufere adesea fizic și sufletește, dar li se va permite, de  
asemenea, să primească ajutor în orice moment, dacă se vor întoarce la Mine și vor apela la Mine 
pentru ajutor în adversitatea lor. Iar semenii lor ar trebui să reflecteze și ei asupra faptului că pot fi  
afectați de aceeași soartă și să ajungă la conștientizarea faptului că nu pășesc pe acest Pământ de  
dragul vieții pământești.... Fiecare lovitură a sorții poate avea acest efect asupra semenilor, astfel încât  
aceștia să devină gânditori și să se gândească la propriul lor mod de viață, dacă acesta corespunde 
voinței lui Dumnezeu, dacă cred într-un Dumnezeu.... Orice lovitură a sorții îi poate ajuta pe oameni 
să creadă dacă se întorc la Mine și dacă Mă pot recunoaște și după ajutorul Meu vizibil.... Așa că și  
voi, care primiți Cuvântul Meu, explicați-le semenilor voștri intervențiile Mele, uneori dure și aparent  
neprietenoase, în viața oamenilor..... să le explicați că încerc prin toate mijloacele să câștig oamenii  
pentru Mine și că nu voi înceta să Mă exprim mereu și mereu, căci fiecare lovitură a sorții este o  
exprimare din partea Mea care poate afecta pe oricine, dar care urmărește doar scopul de a le întoarce  
gândurile spre Mine.... Pentru că timpul este scurt acum și voi, oamenii, sunteți atenți doar la lume, 
dar nu și la mântuirea sufletului vostru.... Lumea trece, adică nu puteți lua nimic din lume cu voi în  
împărăția de dincolo..... Nu urmăriți decât bunurile moarte și, prin urmare, atenția voastră va fi mereu 
atrasă de caracterul  trecător al  acestei  lumi.  Și  mereu veți  auzi de nenorociri  și  dezastre de toate 
felurile, mereu și mereu veți fi nevoiți să plângeți pierderile umane și mereu și mereu vă veți întreba 
de ce un Dumnezeu al iubirii permite astfel de lucruri.... Dumnezeul iubirii vrea să vă cucerească 
pentru El, vrea să vă facă binecuvântați și de aceea vrea ca voi să vă îndreptați gândurile spre El.... 
Doar dragostea Mea este motivul pentru tot ceea ce vă afectează grav, căci veți fi pierduți din nou 
pentru o perioadă infinit de lungă dacă nu vă amintiți de Mine.... Și numai din acest motiv Mă revelez  
și intervin aspru și dureros dacă nu ascultați de avertismentele Mele iubitoare.... Pentru că nu vreau să 
vă pierdeți.... Încă mai vreau să vă salvez de la sfârșit și să vă protejez de o soartă mult mai rea.... de 
noua izgonire în creațiile Pământului, care este inevitabilă dacă nu Mă veți găsi înainte de sfârșitul 
Pământului....

Î
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Decizie luată sub influența destinului sau a experienței.... B.D. Nr. 7972

20. august 1961

ă știi că tot ceea ce întâlnești în viață, care te atinge ca experiență spirituală sau pământească, este 
dorit sau permis de Mine. Căci cursul vieții fiecărei persoane este întotdeauna determinat de Mine, 

în funcție de dezvoltarea sa spirituală. Astfel, totul vă poate servi în cel mai bun caz și nu trebuie să  
pățiți  nimic dacă acceptați  totul  din mâna Mea și  suportați  cu umilință dificultățile,  pentru că,  în 
atitudinea  corectă  față  de  Mine,  veți  evalua  corect  fiecare  eveniment,  iar  sufletul  vostru  se  va 
maturiza. Viața ta pământească are doar scopul de a-ți maturiza sufletul.... Și în funcție de acest scop  
se apropie de tine toate evenimentele pământești, fie suferință, fie bucurie....  Fiecare eveniment te 
poate conduce mai aproape de Mine, dacă este voința ta liberă de a găsi unitatea cu Mine. Dar și 
adversarul Meu caută să vă cucerească pentru el însuși și, de aceea, veți fi abordați de tentații din 
partea lui, pe care le îngădui, pentru că și el are încă un drept asupra voastră și își va exercita influența 
asupra voastră în același mod, dar nici el nu vă poate forța niciodată, ci este lăsat la libera voastră 
voință în ce măsură vă lăsați influențați de el. De aceea, decideți singuri, și anume prin întoarcerea  
voastră conștientă spre Mine sau spre el. Și puteți lua această decizie în orice situație de viață, orice  
experiență, orice lovitură a sorții, orice bucurie și orice suferință vă poate îndemna să luați această 
decizie. Și dacă știți că nimic nu se întâmplă fără voia sau permisiunea Mea, atunci, în curând, nimic  
nu vă va mai putea îngrijora, pentru că, de îndată ce vă întoarceți ochii și gândurile spre Mine, Mă 
chemați lângă voi sau Mă lăudați în rugăciune, vă veți maturiza spiritual și veți avea din nou un plus 
pentru sufletul vostru. Toate acestea sunt, de asemenea, teste de credință pe care trebuie să le treceți, 
pentru că adversarul Meu va face tot ce-i stă în putere să vă despartă de Mine, să vă slăbească sau să 
vă distrugă credința într-un Dumnezeu și Tată care este întotdeauna dispus cu iubire să-și ajute copiii.  
El va dori întotdeauna să vă întunece spiritul, va încerca să vă impună întunericul, astfel încât să nu 
Mă mai recunoașteți ca Tată iubitor al eternității..... Și acesta este motivul pentru care va încerca să se 
bage în față mai ales în fața loviturilor destinului și va dori să provoace rea-voință și nemulțumire în 
tine.... Dar atunci trebuie să reziști cu fermitate și să știi că tot ceea ce las să vină asupra ta îți servește 
spre bine și că trebuie doar să te întorci la Mine cu credință fermă pentru a alunga chiar și cele mai  
grave  adversități,  predându-Mi  totul  Mie,  Care  te  va  ajuta  cu  adevărat  să  ieși  din  nou din  orice 
adversitate.  Pentru că preocuparea Mea constantă este doar întoarcerea ta la Mine....  Vreau să vă 
încătușez la Mine, dar nu să vă pierd, și de aceea voi mărturisi întotdeauna dragostea Mea pentru voi, 
iar voi nu trebuie să vă îndoiți niciodată de ea. Este o cale lungă pe care ai parcurs-o deja și care te 
duce mereu mai aproape de Mine.... Ultima mică porțiune de drum necesită o mare voință din partea  
ta, pentru că ar trebui să te întorci conștient spre Mine, spre înălțime, în timp ce înainte erai atras de  
dragostea Mea.... Dar această iubire îți oferă mult mai mult, și face totul pentru a-ți asigura întoarcerea  
la Mine.... Doar dați-Mi voința voastră liberă, străduiți-vă să veniți spre Mine prin voință liberă, nu vă 
lăsați ademeniți de lume, care este mijlocul adversarului Meu de a vă câștiga..... Credeți în Mine și în  
iubirea Mea, și în inima voastră strigați către Tatăl, și chemați-Mă în orice necaz al trupului și al 
sufletului.... Și cu adevărat, orice experiență va servi doar ascensiunii voastre, căci totul se bazează pe 
iubirea și înțelepciunea Mea, indiferent de ceea ce veți întâlni.... Și bizuiește-te pe dragostea și puterea 
Mea, căci Eu sunt mereu gata să te ajut, dacă Mă chemi în inima ta.....

S

Amin

Conducătorul destinului.... Dumnezeul iubirii.... B.D. Nr. 6289

20. iunie 1955

r  trebui  să  știți  că  vreau  să  vă  cuceresc  pentru  Mine  și  de  aceea  întreaga  voastră  viață  
pământească se va desfășura în așa fel încât Îmi voi atinge scopul de îndată ce nu vă veți opune  

Mie.... Într-adevăr depinde întotdeauna de voi dacă vă analizați viața pământească, dacă lăsați ca tot  
ceea ce vă privește în această viață pământească să aibă efect asupra sufletelor voastre, dacă totul 
contribuie  la  a  vă  îndrepta  calea  spre  Mine....  căci  vă  puteți  și  opune,  răzvrătindu-vă  împotriva 
destinului  vostru,  pe  care  Eu  Însumi  vi  l-am  impus  până  la  urmă,  pentru  a  vă  realiza  doar  
înfrângerea.... Puteți să vă revoltați împotriva Celui care vă controlează soarta, dar atunci nu veți lua  
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niciodată calea spre El și nu vă veți preda de bună voie Lui.... Apoi vă întoarceți din nou la cel, de care 
Eu vreau să vă eliberez. Mai întâi trebuie să învățați să credeți într-un Dumnezeu al iubirii.... Atunci  
veți înțelege și voi domnia și activitatea Lui, veți învăța să înțelegeți că El urmărește un singur scop, 
acela de a vă face fericiți....  Știind că sunteți  călăuziți  de un Dumnezeu al  iubirii,  vă va face să  
suportați tot ceea ce El vă impune, pentru că atunci veți avea încredere în acest Dumnezeu al iubirii că 
El vă vrea numai binele. Și ați putea crede cu ușurință că sunt un Dumnezeu al iubirii dacă ați privi 
creația din jurul vostru.... dacă vă gândiți la faptul că totul a fost creat doar pentru voi, oamenii, pentru  
ca voi să puteți trăi și să vă bucurați de creațiile naturii.... faptul că voi, oamenii, vă aflați adesea în  
situații mizerabile nu ar trebui să vă facă să vă îndoiți de iubirea și înțelepciunea unui Creator, ci doar 
să vă întrebați  vreodată de ce vă aflați  în astfel de situații....  Totul în natură este aranjat cu atâta 
înțelepciune încât una servește celeilalte pentru dezvoltare, că totul apare și există conform unei legi 
înțelepte, atâta timp cât ordinea naturală nu este perturbată de intervenția omului. Prin urmare, ar 
trebui să ajungeți la concluzia că voi înșivă nu vă mișcați în ordinea voită de Dumnezeu.... și că, prin 
urmare, voi înșivă sunteți cauza suferinței și a greutăților care vă afectează..... Și acum ar trebui să vă  
întoarceți cu încredere către un Dumnezeu al iubirii, care a creat tot ce vă înconjoară și pe voi înșivă,  
și să-i cereți să vă ajute să restabiliți ordinea.... Voi, oamenii, care credeți că nu puteți face acest lucru, 
vă lipsește doar umilința.... Sunteți atât de aroganți încât nu vreți să vă supuneți unei puteri puternice, 
încât vă revoltați împotriva ei și de aceea trebuie să ajungeți în astfel de situații în care învățați să vă  
recunoașteți slăbiciunea.... Și numai cel umil ia calea spre Mine, pentru că el singur se simte prea slab 
și  incapabil  să-și  îmbunătățească  singur  situația....  Credința  într-un  Dumnezeu  al  iubirii  și  al  
înțelepciunii presupune și smerenie.... Arogantul nu poate crede pentru că nu vrea să creadă, pentru că  
nu vrea să recunoască o putere care îl stăpânește și căreia trebuie să i se supună.... Viața pământească 
cu toate experiențele fatidice ar putea foarte bine să-i ofere dovada că nu poate face nimic împotriva  
voinței unei ființe mai puternice, și astfel fiecare persoană ar putea trage beneficiul pentru sufletul său  
de la ea.... Cu toate acestea, voința lui rămâne liberă.... și împotrivirea față de Mine nu va face decât să 
se  scufunde  tot  mai  jos,  în  timp  ce  supunerea  îi  va  permite  să  se  înalțe....  pentru  care  viața 
pământească vă este dată.... Vreau să vă câștig pentru Mine ca să vă fac binecuvântați.... Căci departe 
de Mine rămâneți în mizerie, în întuneric și în chinuri....

Amin

Loviturile destinului.... Mijloace de mântuire.... B.D. Nr. 6290

21. iunie 1955

ănile pe care trebuie să ți le fac, dacă nu vreau să cazi pradă morții veșnice, nu sunt cu adevărat 
expresia  mâniei,  a  lipsei  de  bunătate  și  nici  nu  sunt  semnele  unor  pedepse  juste  pentru 

fărădelegile tale..... Ele sunt doar mijloace de mântuire pentru a îndepărta de la voi bolile pentru care  
voi înșivă sunteți  vinovați  și  sunt necesare pentru a vă permite să vă refaceți  din nou în sufletul  
vostru.... Din vina voastră ați ieșit din ordine, altfel numai bucuria și fericirea ar fi fost soarta voastră.  
Credeți-Mă că aș prefera să vă pregătesc beatitudini, dar că voi înșivă Îmi faceți acest lucru imposibil 
de îndată ce ieșiți din ordinea Mea...., dar că voi încerca totul pentru a vă readuce din nou la ordinea 
divină, pentru a vă putea face din nou fericiți fără limită. Cu cât mai multă adversitate și tristețe, 
mizerie și boală sunt evidente pe Pământ, cu atât mai grave sunt încălcările împotriva ordinii Mele, iar 
voi, oamenii, puteți vedea din adversitatea însăși nivelul scăzut pe care l-ați atins, căci aș prefera cu 
adevărat să cunosc fericirea oamenilor decât să las să vină asupra lor plăgi dure nejustificate pentru a 
restabili ordinea Mea eternă.... Și deși individul crede că nu este un păcătos atât de mare pe cât este  
nenorocirea care l-a afectat.... voi, oamenii, nu cunoașteți corelațiile, nu cunoașteți nici efectul unei 
nenorociri în amploarea ei.... și nu știți cui servește destinul individului pentru a se maturiza din nou. 
Și nici nu știți ce v-ați oferit voluntar să vă asumați înainte de întruparea voastră ca ființă umană....  
Dar Eu știu totul și, cu adevărat, nu pun asupra ta o povară mai mare decât cea pe care o poți duce....  
Mai mult decât atât, Mă ofer ca purtător de cruce, dacă crucea ți se pare prea grea pentru tine.... Dar, 
din nefericire, voi nu vă folosiți adesea de ajutorul Meu și de aceea vă plângeți de povară și murmurați  
adesea că este prea grea pentru voi.... Dragostea v-a determinat să vă oferiți pentru a purta povara 
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crucii.... Dar în viața pământească nu știți de ce trebuie să suferiți, voi care credeți că Îmi aparțineți  
prin voința voastră.... Cu toate acestea, vreau ca voi să mergeți pe drumul vostru în liniște și fără să vă 
plângeți, chiar și fără să cunoașteți cauza, să vă luați crucea cu umilință, vreau să vă plecați mereu în 
fața voinței Mele, știind că Cel căruia vă supuneți este un Dumnezeu al iubirii și că tot ceea ce vine de  
la El va fi o binecuvântare pentru voi..... De aceea, nu te răzvrăti împotriva soartei tale, orice ți-ar 
aduce.... dacă vrei să-Mi aparții, atunci nu te plânge și nu crâcnii, ci fii mereu sigur că este numai 
pentru mântuirea ta.... că ea nu înseamnă decât ajutor și stabilește ordinea Mea din eternitate.... fiți  
siguri că într-o zi o veți recunoaște și Îmi veți fi recunoscători că v-am lăsat să parcurgeți acest drum 
pământesc cu dificultățile sale, cu loviturile sale de soartă, dar și cu iubirea Mea, care este motivul  
pentru tot ceea ce vă privește, pentru că nu dorește decât să vă binecuvânteze....

Amin

Destin.... "Tată, facă-se voia Ta...." B.D. Nr. 4296

11. mai 1948

ursul vieții individului este trasat și el trebuie să-l parcurgă fără să se plângă, dacă se dorește ca  
acesta să aibă un efect  favorabil  asupra sufletului.  Dar trebuie să fie prezentă și  o încredere  

puternică în Dumnezeu, atunci orice soartă va fi ușor de suportat, căci numai Dumnezeu o modelează 
după voia Sa, numai Dumnezeu poate schimba orice situație din viață, El poate schimba bucuria în  
tristețe și suferința în bucurie, dacă i se adresează o rugăciune sinceră, și o va face și dacă omul îi  
prezintă toate greutățile cu încredere de copil și se încredințează harului Său. Există un drum lung de 
parcurs de la adâncime la înălțime, iar acest drum nu poate fi întotdeauna plan, altfel nu duce în sus.  
Obstacolele  trebuie  depășite,  dealurile  trebuie  escaladate,  pentru  că  scopul  este  sus,  iar  fiecare 
ascensiune este dificilă dacă nu este susținută de un ghid potrivit. Și atâta timp cât voi, oamenii, Îl  
aveți pe Dumnezeu Însuși alături de voi ca ghid, atâta timp cât vă încredințați îndrumării Sale, nu veți 
parcurge calea fără succes, El vă va conduce în sus și veți putea depăși orice obstacol cu ajutorul Lui. 
Cu cât este mai abruptă calea, cu atât este mai scurtă și mai înaltă; dar când veți ajunge în vârf, veți  
privi  înapoi  și  veți  fi  recunoscători  ghidului  vostru,  care  v-a  lăsat  să  ajungeți  la  țintă,  și  orice  
dificultate va fi trecut. Cu cât soarta unei vieți este mai dificilă, cu atât mai înalte sunt obiectivele care  
vi se stabilesc și cu atât mai strălucitoare va fi lumina, iar tot întunericul din adâncuri este depășit. Dar  
Dumnezeu vă poate face să simțiți că și cea mai abruptă cale de urcare este plană dacă vă dedicați Lui 
ca și copii ai Săi, dacă vă asumați fiecare experiență dureroasă, dacă vă rugați mereu: "Tată, facă-se 
voia Ta". Atunci El nu vă va lăsa să suferiți, chiar și în cele mai mari adversități vă va da liniște  
sufletească și pace, El Însuși va lucra în voi plin de putere, și nu veți simți nimic greu și totuși veți  
urca, căci voința voastră, supunerea voastră față de voința Lui, vă va face părtași la puterea Lui, și cu 
aceasta veți reuși și veți birui totul, atunci veți fi ridicați deasupra oricărui obstacol, nu veți simți decât  
o povară și veți parcurge mereu calea vieții cu bucurie și veselie până când mâna iubitoare a Tatălui vă  
va apuca și vă va ridica în casa Tatălui, până când veți fi ajuns la țintă și veți intra în casa veșnică, în 
țara luminii,  unde nu mai există nici un necaz, nici o suferință,  nici o dificultate,  ci  doar fericire 
veșnică....

C

Amin
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Lovituri dureroase ale destinului 

Obiecția nejustificată de a fi rău din cauza sorții.... B.D. Nr. 5141

31. mai 1951

eea ce vă servește  ca  o binecuvântare  vă las  să  aveți,  dar  ceea ce vă împiedică dezvoltarea 
spirituală nu este voia Mea, ci voia celui care vrea să vă despartă de Mine. Cu toate acestea, 

permit acest lucru pentru a nu-i priva pe oameni de libertatea de voință și de credință și, de asemenea, 
pentru  a  vă  încuraja  să  vă  examinați  singuri  care  spirit  a  dat  naștere  la  ceva.  Totul  poate  fi  o 
binecuvântare pentru voi, căci chiar și răul poate fi util pentru dezvoltarea voastră, în măsura în care 
învățați  să  îl  recunoașteți  și  să  îl  detestați  și,  astfel,  să  vă  decideți  pentru  bine  sau  rău,  ceea  ce  
presupune, de asemenea, cunoașterea ambelor. Totuși, răul nu provine de la Mine, ci de la puterea Mea 
potrivnică, care,  prin urmare, influențează și  ea voința ființei  umane pentru a o cuceri.  Dar ființa  
umană decide pentru ea însăși. În cazul în care adversarul Meu face apel, nu se poate vorbi despre  
lucrarea Mea asupra ființei umane, deoarece ființa umană nu este forțată în acțiunile și gândirea sa, ci  
o face în mod voluntar și pentru că are și capacitatea de a face diferența între bine și rău. Prin urmare,  
ea este de asemenea responsabilă pentru direcția voinței sale și, prin urmare, ea își creează propria 
soartă în eternitate. Și nimeni nu va putea spune că nu M-am apropiat de ea, pentru că viața tuturor  
oamenilor are suficiente ocazii fatale în care ei pot recunoaște o putere călăuzitoare și determinantă 
care li se dezvăluie. Dacă nu acordă atenție unor astfel de oportunități sau dacă se lasă determinat să se 
dezvolte  în  mod regresiv,  atunci  abuzează de  liberul  său arbitru  și,  astfel,  îl  folosește  în  direcția  
greșită. El se dă pe sine în puterea adversarului Meu fără să fi fost forțat de acesta.

C

Prin urmare, este nejustificată obiecția că ființa umană, fiind sub influența nefavorabilă, nu ar putea  
acționa altfel decât rău și că această influență nefavorabilă, fiind cauzată de soartă, îl obligă să fie 
rău....  Destinul  se  modelează  întotdeauna  în  așa  fel  încât  oportunitățile  de  dezvoltare  ascendentă 
predomină dacă voința este bună.... Omul nu trebuie să eșueze dacă el însuși nu vrea.... Pentru că el  
are întotdeauna un singur lucru la dispoziție, să apeleze la Mine pentru ajutor, care îi va fi întotdeauna 
acordat. Și fiecare suferință, fiecare lovitură a sorții ar trebui să îl stimuleze să facă această cerere,  
atunci omul nu va fi niciodată în pericol de a se scufunda, căci Eu aștept doar ca gândurile sale să se  
întoarcă spre Mine pentru a putea să îl prind și să îl împiedic să cadă. Rugăciunea către Mine este o 
apărare împotriva celui care vrea să-i facă rău. Rugăciunea către Mine este dătătoare de putere și îl  
întărește pe om în orice ispită. Omul se află între două puteri și trebuie să aleagă una dintre ele. Este 
de înțeles că ambii  îl  vor influența și  vor încerca să câștige influență.  Din acest  motiv,  permit  și 
activitatea adversarului Meu, dar nu las ființa umană fără apărare sub controlul său, ci încerc să o aduc  
prin adversitate și alte lovituri ale sorții până în punctul în care Mă cheamă, pentru că numai atunci pot 
interveni cu puterea și iubirea Mea, după ce voința sa s-a decis în favoarea Mea. El trebuie să vină la 
Mine în deplină libertate de voință, iar dacă nu o face de bunăvoie, trebuie să-l determin să o facă prin  
tot felul de adversități care, totuși, nu pot servi decât la salvarea sufletului său și, prin urmare, sunt 
permise de Mine. Dar răul este creat de însăși ființa umană, dacă permite celui care a transformat  
iubirea în opusul ei să obțină putere asupra sa și, prin urmare, va acționa întotdeauna rău și neiubitor și 
poate fi ușor de recunoscut prin aceasta. Dar Eu nu-l împiedic, pentru că activitatea lui are ca scop și  
hotărârea voinței sale.... Dar fericiți sunt cei care se lasă împinși spre Mine, care recunosc intriga lui și  
vor să scape de ea.... Îi prind pe aceștia și îi atrag la Mine, pentru că și-au folosit corect voința și au  
trecut testul vieții pământești....

Amin
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Pierderea bunurilor pământești poate aduce comori spirituale.... B.D. Nr. 5503

10. octombrie 1952

entru ceea ce vă este luat vouă, oamenii de pe Pământ, sau vă este refuzat, veți găsi o amplă 
compensație spirituală dacă vă străduiți să vă perfecționați spiritual. Nu veți face niciodată cereri 

greșite din punct de vedere spiritual, pentru că orice gând orientat spiritual este plăcut lui Dumnezeu 
și, prin urmare, are întotdeauna succes. Cu cât voi, oamenii, sunteți mai adânc angrenați în materie, cu  
atât gândurile voastre sunt mai puțin orientate spiritual și, prin urmare, trebuie să vi se ia acest lucru în  
prealabil pentru a vă schimba gândirea. Și de aceea este un mijloc de perfecțiune doar atunci când ești 
obligat să renunți la bunurile materiale. Cu toate acestea, nu trebuie să plecați niciodată cu mâna  
goală, ci puteți primi bunuri spirituale cu atât mai mult cu cât doriți. Puteți cu siguranță să posedați  
lucruri pământești, dar acestea nu trebuie să fie niciodată stăpânul vostru, trebuie să poată fi sacrificate 
în orice moment, ceea ce, totuși, nu este ușor decât atunci când este recunoscută valoarea bunurilor  
spirituale. Iar voi, oamenii, veți recunoaște acest lucru doar atunci când vă veți afla în adversități  
pământești, când ajutorul uman nu vă poate fi oferit, ci ajutorul spiritual trebuie întotdeauna cerut  
pentru ca apoi să fie simțit ca fiind extrem de dătător de putere. Orice bunuri pământești pe care le  
aveți pot fi luate de la voi, dar nu trebuie să vă temeți niciodată de pierderea bunurilor spirituale, dacă 
vreți să le aveți. Dorința voastră de a avea bunuri spirituale va fi întotdeauna împlinită, însă bunurile  
pământești nu au garanția că vor rămâne ale voastre, ci doar dacă le folosiți bine, adică în conformitate  
cu  voia  lui  Dumnezeu,  și  astfel  creând  și  lucrând  în  folosul  semenilor  voștri,  Dumnezeu  le  va 
binecuvânta și le va spori. Dar atunci voi, oamenii, vă veți fi detașat deja de materie, nu o veți mai 
dori cu toate simțurile, ci veți lucra cu ea în beneficiul semenilor voștri. Dar nu vă plângeți dacă vi se  
iau bunurile pământești, atunci Dumnezeu știe de ce permite acest lucru și chiar și pierderea acestor 
bunuri este o binecuvântare pentru voi. Pentru că atunci El vă va copleși cu daruri de har de natură 
spirituală, iar atunci trebuie doar să fiți dispuși să le folosiți pentru perfecțiunea voastră și a semenilor  
voștri. De aceea, nu plângeți niciodată bunurile materiale care v-au fost luate, ele nu au nicio valoare  
în veșnicie; totuși,  pierderea lor vă poate aduce bunuri de valoare durabilă,  care vă pot face deja 
fericiți pe Pământ și într-o zi în împărăția spirituală. Ceea ce creați și adunați spiritual va rămâne cu  
voi și va însemna o bogăție veșnică; dar orice bunuri materiale pământești pe care le dețineți, dați-le  
cu bucurie și schimbați-le cu bunuri spirituale, căci va veni vremea când numai aceste bunuri vă vor fi  
de folos, când tot ceea ce astăzi numiți încă al vostru va trece....

P

Amin

Boli și vindecare.... B.D. Nr. 8653

23. octombrie 1963

acă știți despre binecuvântarea bolii, dacă știți că boala ajută la purificarea sufletului.... că boala  
te va ajuta să ai răbdare și să te abandonezi voinței Mele și că astfel nu te vei mai opune voinței  

Mele.... dacă accepți totul așa cum vine peste tine, ca fiind recunoscut de Mine ca fiind bun pentru  
tine, atunci vei ști că Eu hotărăsc și timpul de însănătoșire.... Dar nu vă voi lăsa să vă însănătoșiți 
brusc datorită libertății voinței voastre, pentru că atunci ați fi forțați să credeți în Mine și în puterea 
Mea, dar trebuie să ajungeți la această credință fără constrângere.... Mai mult, știi că scopul vieții  
pământești a tuturor oamenilor este de a sluji cu dragoste.... Astfel, o persoană va trebui întotdeauna să  
lucreze pentru cealaltă dacă vrea să-și  îndeplinească sarcina de slujire pe Pământ.  Și  astfel  îi  voi 
binecuvânta și pe acei oameni care sunt întotdeauna dispuși să ajute chiar și în cazul unor afecțiuni și 
suferințe fizice, care sunt de asemenea capabili să facă acest lucru în măsura în care recunosc cauza 
unei boli și mijloacele potrivite pentru a o vindeca. Pentru că și ei vor avea succes în funcție de dorința 
lor  de  a  ajuta  și  de  dragostea  lor  pentru  semenii  slabi  și  suferinzi.  Dar,  în  cele  din  urmă,  orice 
vindecare se bazează și pe voința Mea și, prin urmare, acest lucru stabilește și limite pentru activitatea  
unei persoane, dacă recunosc efectul unei boli îndelungate ca fiind valoros pentru suflet. Voința Mea 
este cea care determină soarta unei persoane în viață, care include și bolile în care nici măcar voința  
umană nu poate realiza nimic, în ciuda tuturor mijloacelor folosite. De asemenea, nu voi condamna 
niciodată  atunci  când  oamenii  încearcă  să  inventeze  mijloace  menite  să  aducă  ajutor  celor  care  

D
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suferă....  Atâta  timp  cât  voința  iubitoare  de  a  ajuta  este  cauza  cercetării  de  toate  felurile, 
binecuvântarea Mea se  va odihni  și  asupra ei....  Dacă,  totuși,  achiziția  de bunuri  pământești  este 
imboldul de a produce astfel de remedii, atunci acestea vor fi în cea mai mare parte ineficiente sau  
dăunătoare pentru corpul uman, în ciuda îmbunătățirii aparente.... De asemenea, cele mai inofensive 
remedii pot fi suficiente pentru a aduce un leac, pentru că aceasta este voința Mea și consider că a  
venit timpul pentru vindecare. O boală ar trebui să promoveze în primul rând legătura cu Mine, ființa 
umană ar trebui să se refugieze în Mine și să se apropie de Mine Însumi pentru vindecare, iar apoi voi 
trimite în calea voastră și oameni care vor să facă tot ce pot, ale căror gânduri le voi ghida apoi de 
îndată ce vor fi și ei uniți mental cu Mine sau printr-o viață de iubire conform voinței Mele. Dar astfel  
de vindecători sunt rar de găsit și, prin urmare, mai mult ca niciodată, oamenii recurg la remedii care, 
de  asemenea,  provin  din  activități  nebănuite....  Și  atunci  nici  trupul  și  nici  sufletul  nu vor  putea 
înregistra o vindecare, pentru că Eu Însumi nu voi permite acest lucru, astfel încât sufletul va fi ajutat  
și împotriva voinței ființei umane.... că învață să se îndepărteze de lume pentru că trupul nu mai poate 
face față cerințelor lumii. Astfel, voi, oamenii, vă puteți folosi oricând de ajutorul unui medic, dar Eu  
Însumi hotărăsc vindecarea,  dar  îi  voi  binecuvânta  de multe  ori  și  eforturile  pentru ca voi  să  vă 
însănătoșiți; cu toate acestea, ar trebui să trageți un avantaj pentru sufletul vostru din fiecare boală, să  
vă abandonați Mie și voinței Mele, să suportați suferința cu răbdare și să-Mi mulțumiți pentru ea, 
pentru că sufletul vostru va obține un mare beneficiu dacă vă dovediți pe voi înșivă într-o boală. Dar 
poți să te eliberezi de orice boală printr-o credință solidă ca piatra...., așa cum Eu Însumi am reușit să 
vindec oameni în timpul vieții Mele pe Pământ "a căror credință i-a ajutat....". Pentru că nimic nu este 
imposibil pentru Mine, iar dacă dragostea voastră este atât de profundă încât dă naștere unei credințe  
vii și puternice, nu vă veți îndoi nici măcar o secundă de dragostea și puterea Mea. Și atunci vă veți  
putea recupera brusc, pentru că această recuperare nu va fi  o constrângere a credinței pentru voi, 
deoarece aveți o credință solidă ca piatra..... Dar care dintre voi are această credință puternică? Că se  
folosește fără îndoială de puterea Mea, că se predă complet Mie cu cererea de a-l lăsa să se vindece și  
că este convins că cererea sa va fi îndeplinită?. Atunci orice miracol se poate întâmpla cu adevărat, fie  
pentru voi înșivă, fie pentru un semen pentru care vă exprimați această cerere puternică de credință....  
Dar oricine este unit intim cu Mine este deja complet în voința Mea, și Mă lasă să conduc și nu  
intervine prin voința sa..... El suportă și cele mai grele suferințe în supunere față de voința Mea și  
astfel face sufletului său un serviciu mult mai mare decât prin recuperarea trupului.... Dar Eu voi lucra  
întotdeauna asupra voastră în așa fel încât soarta voastră să fie suportabilă.... și acolo unde o persoană 
trebuie să treacă printr-o mare durere, se exprimă dragostea Mea pentru sufletul său, care într-o zi Îmi 
va mulțumi în împărăția spirituală că a putut deja să se lepede de multa zgură de pe Pământ, că i s-a  
permis să plătească vina pe Pământ și că acum a putut intra în împărăția spirituală mult mai puțin 
împovărat, ceea ce nu ar fi putut realiza niciodată cu un corp sănătos....

Amin

Stări de spirit.... Depresii.... Dovadă de dragoste.... B.D. Nr. 1602

8. septembrie 1940

amenii nu sunt atenți la diferitele curente care se exprimă în diferite stări de spirit și, prin urmare,  
nu sunt informați despre faptul că aceste curente nu sunt nici ele coincidențe și că, prin urmare, și 

viața omului este un rezultat al stării de spirit, cauzată de atitudinea sa față de Dumnezeu sau față de 
puterea  opusă.  Tocmai  persoana care  suferă  de  astfel  de  stări  este  vizibil  cuprinsă  de  iubirea  lui  
Dumnezeu, pentru că Dumnezeu are grijă de persoana care este în pericol de a-L uita, influențând 
viața emoțională a persoanei, afectând bucuria de a trăi și permițând ca o descurajare generală să pună 
stăpânire pe ea. Și în multe cazuri acest lucru este extrem de benefic, pentru că numai în astfel de 
momente  gândirea  omului  se  îndreaptă  spre  Creatorul  său;  numai  atunci  când  toate  lucrurile 
pământești și-au pierdut valoarea, omul se gândește la scopul său real. De aceea, oamenii trebuie să  
aibă parte de zile de luptă interioară, zile în care să conștientizeze decăderea plăcerilor pământești. Nu  
întotdeauna  greutățile  și  suferințele  reale  trebuie  să  fie  motivul  pentru  aceasta,  o  stare  de  spirit 
posomorâtă poate apărea în ființa umană însăși, fără o cauză externă. Și aceasta este influența acelor 
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ființe cărora le sunt încredințați oamenii și care se preocupă de mântuirea sufletului lor și veghează cu 
îngrijorare asupra fiecărei mișcări a inimii umane. Există pericolul ca ființa umană să-și folosească 
toate  forțele  pentru  cerințele  pe  care  i  le  impune viața  pământească;  atunci  acestea  vor  interveni 
inhibând puternic pofta de acțiune, bucuria vieții pământești și atunci ființa umană va cădea într-o 
stare depresivă. Și este bine dacă ființa umană se lasă influențată de ea.... dacă astfel de momente îi  
aduc ore de contemplare interioară, atunci ele nu au venit în zadar. Dar nu toți oamenii ascultă de 
îndemnul interior.... Foarte mulți încearcă să își înăbușe emoțiile în creșterea plăcerii pământești și  
reușesc, deoarece voința lor este doar mai mult îndreptată spre viața pământească și trec nepăsători  
peste astfel de stări, urmărind doar să restabilească vechea stare de mulțumire interioară. O persoană  
nu ar trebui să se plângă dacă viața sa are zile care i se par dificile și insuportabile și care sunt cauzate  
doar de viața sa emoțională. Iubirea lui Dumnezeu este aproape de ei,  iar astfel de ore sunt doar  
ajutoare  ale  prietenilor  de  dincolo  care  vor  să  împiedice  ființa  umană  să  se  piardă  în  plăcerile 
pământești. Tot ceea ce, pe Pământ, dă impresia că ființa umană trebuie să trăiască în lipsuri în viața  
pământească, nu este decât o dovadă a harului iubirii divine, care nu poate decât să îndrume ființa 
umană pe calea cea bună, pe calea care duce la gloria veșnică și care va compensa pe deplin copilul 
pământesc pentru ceea ce a trebuit să se lipsească sau să renunțe pe Pământ. Căci bucuriile pământești  
trec, dar rămân gloriile veșnice, și numai acestea trebuie să fie dorite pe Pământ....

Amin

Posesie.... B.D. Nr. 6419

8. decembrie 1955

iința umană trebuie să își imagineze întotdeauna că este influențată de forțe bune și rele, ambele 
dorind să  îi  câștige  sufletul  pentru  ele  însele.  Dar  trebuie  să  țineți  cont  de  influența  forțelor  

spirituale în viața voastră, dacă gândirea voastră este cu adevărat direcționată.... Voința ființei umane 
este  liberă....  și  totuși  această  influență  poate  fi  neobișnuit  de  puternică  dacă  ființa  umană  are 
caracteristici care se aseamănă cu cele ale ființei care o influențează..... Trebuie să înțelegeți acest  
lucru în felul următor: Fiecare ființă umană este mai mult sau mai puțin împovărată de instincte sau 
particularități din preîntruparea sa.... și mai mult sau mai puțin trebuie deci să lupte împotriva lor,  
pentru că poate să le învingă sau să scape de ele dacă vrea cu adevărat.... Cu toate acestea, astfel de  
dispoziții  incriminatoare  pentru  om  pot  oferi,  de  asemenea,  ființelor  spirituale  de  același  fel  
posibilitatea de a se strecura; astfel, o astfel de forță spirituală poate domina acum sufletul ființei  
umane, ceea ce voi, oamenii, numiți posesiune. Dar, dacă acest lucru reușește, sufletul este eliberat de 
responsabilitate,  deoarece  este,  ca  și  cum ar  fi  imposibil  pentru  el  să  folosească  liberul  arbitru, 
deoarece această voință este mai puternică și determină acțiunile ființei umane care nu trebuie să fie  
voința sufletului. Atunci, voința "liberă" este aparent eliminată, deși nu este luată din ființă, doar că nu 
poate fi folosită în etapa care este destinată să servească sufletului pentru testare. Prin urmare, trebuie 
luată în considerare voința unei ființe care nu poate fi trasă la răspundere pământească, deoarece este 
inaccesibilă..... Dar nici ființa umană nu poate fi trasă la răspundere, deoarece este "controlată"..... De 
ce și în ce scop este permis acest lucru nu poate fi înțeles de voi, oamenii, în câteva cuvinte, pentru că  
și în împărăția spiritelor inferioare există legi care sunt întotdeauna respectate și care, din nou, au ca 
motiv liberul arbitru.... Cu toate acestea, împotriva voinței sau permisiunii Mele, aceste ființe nu ar 
putea să se folosească de corpul unei ființe umane, iar uneori răscumpărarea lor depinde și de aceasta, 
deoarece aceste forțe pot de asemenea să se schimbe dacă sunt dispuse să o facă...., așa cum ocazii  
foarte speciale pot justifica o astfel de permisiune din partea Mea..... Și este de înțeles că sufletul  
propriu-zis al ființei umane nu poate fi tras la răspundere în acest caz, dar i se va oferi posibilitatea de 
a recupera timpul de testare a liberului arbitru de care a fost privat....  de multe ori încă din viața  
pământească, dacă a reușit să expulzeze acel spirit, ceea ce este cu siguranță posibil cu o atitudine 
corectă față de Mine și cu o credință corectă în Mine. Dar atunci oamenii trebuie să ajute, pentru că 
aceste ființe spirituale nu renunță ușor la dominația lor asupra trupului, dar pot fi îndemnate să facă  
acest lucru prin apelul sincer al lui Iisus Hristos.... numele Celui care l-a învins pe adversarul Meu 
poate într-adevăr să realizeze actul de mântuire, dar trebuie să fie exprimat cu toată credința, pentru ca  
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apoi să pot porunci acelui spirit  să părăsească învelișul său uman. În timpul de la urmă, lucrarea 
forțelor de jos este evidentă și multe trupuri sunt luate în stăpânire de către acestea, dar întotdeauna  
numai după ce a trecut timpul de dezvoltare preliminară, fără ca sufletul să fi dobândit o asemenea 
maturitate încât să se poată apăra împotriva acestei confiscări, pentru că nu oferă facilitățile necesare 
care să permită forțelor rele să intre..... Dar timpul său este împlinit.... Lipsa de maturitate a sufletului  
îi  permite,  de  asemenea,  să  se  întrupeze  ca  ființă  umană,  fie  oferindu-și  sieși,  fie  acelei  puteri 
spirituale posibilitatea de a se răscumpăra înaintea sfârșitului.... Sufletul însuși va ajunge cu greu la 
țel, dar nu este imposibil pentru el dacă semenii se îngrijesc de un astfel de suflet și îl ajută să se 
elibereze de chinuitorul său.... de aceea se poate vedea aici din nou o misiune, o lucrare de ajutor la 
care  oamenii  pot  participa  și  care  aduce  mari  binecuvântări  ca  o  lucrare  de  milostenie  a  iubirii 
aproapelui. Acolo unde voința ființei umane este, ca să spunem așa, legată, voința semenilor trebuie să  
lupte cu destul de multă tărie pentru salvarea sa, iar dacă acest lucru se întâmplă în iubire milostivă, va 
fi de asemenea un succes.... Iubirea va realiza multe cu astfel de oameni, pentru că fie acest spirit rău 
va fi și el afectat în mod benefic de ea și își va schimba voința, fie va deveni atât de inconfortabil cu 
șederea sa în forma umană, încât o va părăsi pentru că va fugi de iubire. Iubirea este singura forță care  
poate răscumpăra o astfel de persoană, precum și un duh rău care se adăpostește în ea, căci iubirea 
învinge întotdeauna.....

Amin

Justificarea celor rătăciți.... B.D. Nr. 8273

15. septembrie 1962

i binecuvântat este oricine se predă Mie și Îmi cere ajutorul. Nu Mă voi închide la nici o cerere care 
este pentru salvarea sufletelor voastre.  Și  ceea ce doriți  să știți,  veți  învăța:  Voi,  oamenii,  veți 

completa școala spiritului pe care am desemnat-o pentru lucrarea de creație - Pământ, și fiecare ființă 
umană va putea să se maturizeze pe el, pentru că oferă oportunități pentru toate etapele de dezvoltare. 
Dar sufletele.... spiritele originale odată căzute.... s-au maturizat atât de diferit pe parcursul progresului 
lor pământesc în starea de constrângere, încât toate au nevoie de situații diferite în viață. Într-adevăr,  
ele trebuie să fi atins un anumit grad de maturitate pentru a fi admise la întruparea ca ființă umană, dar  
cu cât se apropiau mai mult de această ultimă întrupare, cu atât mai slăbite erau cătușele formelor  
exterioare, iar substanțele spirituale care erau legate în forme puteau să exploateze această slăbiciune,  
dar și să o lase nefolosită.... Și sufletul este acum de o natură corespunzătoare atunci când își începe 
drumul  ca  ființă  umană.  Această  stare  diferită  a  sufletului  necesită,  de  asemenea,  diferite  căi  
pământești care pot aduce succesul în a deveni complet liber de formă. Sufletele care sunt încă foarte 
împovărate  pot,  de  asemenea,  să  obțină  un  astfel  de  succes  dacă  își  asumă o  viață  pământească 
deosebit de dificilă în mod liber consimțit. Și poate decide singur dacă vrea să urmeze această cale, 
deoarece ea îi este arătată înainte de întruparea sa.... Aceasta este o explicație pentru oamenii afectați  
de infirmități fizice a căror soartă dificilă vă face să vă întrebați adesea despre motivul stării lor.... Dar 
sunt întrupate și suflete care își asumă de bună voie un parcurs terestru extrem de dificil, chiar dacă nu 
au nevoie de el, care vor să vină pe Pământ din lumea de dincolo și Îmi cer acest lucru pentru a ajuta  
alte suflete în acest fel, care, prin urmare, nu au nicio misiune de îndeplinit, ci sunt doar povara în 
sine,  care  oferă  semenilor  posibilitatea  de  a  practica  iubirea,  răbdarea,  mila,  blândețea,  pacea  și 
dreptatea..... care astfel își sporesc propria stare de maturitate, dar care au atins deja o anumită stare de  
maturitate în împărăția de dincolo care permite o astfel de nouă întrupare pe Pământ,  deoarece o 
voință puternică de a iubi și de a ajuta este motivul solicitării lor.... Dar atunci nu puteți vorbi despre  
starea de ispășire a acestor oameni, deoarece sufletele care sunt încă imature nu vor fi admise într-o 
nouă întrupare în scopul creșterii maturității lor. Și nu trebuie să uitați niciodată că niciun suflet nu  
este forțat să intre în viața pământească, ci își asumă de bună voie o soartă care îi este arătată dinainte.  
"Ispășirea" unei vinovății pe Pământ este o viziune eronată în măsura în care numai Iisus Hristos poate 
răscumpăra această vină și astfel ființa umană găsește iertare numai prin El, căci El a "ispășit" păcatele 
tuturor oamenilor.... Iar această iertare prin Iisus Hristos trebuie să fi precedat înainte ca un suflet să se  
poată întrupa din nou voluntar pe Pământ în vederea unei misiuni sau a unui ajutor.... Pentru că un 
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suflet care a atins lumina știe despre starea de lipsă de iubire a oamenilor pe Pământ, mai ales în zilele  
de la urmă, și este dispus să contribuie pentru ca oamenii să aprindă iubirea în ei înșiși, pentru ca ei să  
arate milă, pentru ca ei să poată dezvolta toate virtuțile atunci când trăiesc în apropierea unei persoane 
diforme sau nefericite. Pentru că în mod repetat subliniez că există într-adevăr reveniri pe Pământ, dar  
că toate au motivele lor specifice, dar că un suflet încă imatur nu se va întoarce niciodată pe Pământ  
prin voia Mea, pentru a compensa ceea ce a neglijat să facă pe Pământ.... Numai sacrificiile voluntare  
de ispășire Mă pot motiva să-Mi dau aprobarea, dar ele trebuie să fie întotdeauna precedate de propria 
lor răscumpărare prin Iisus Hristos. Faptul că unui astfel de suflet i se oferă apoi și posibilitatea de a  
atinge un grad înalt de maturitate pe acest Pământ este de înțeles, deoarece orice sacrificiu voluntar  
este privită și binecuvântată de Mine....

Amin

Malformația și binecuvântările ei.... B.D. Nr. 0839

31. martie 1939

mul trebuie să treacă o încercare involuntară, dar extrem de benefică, atunci când se află în  
imposibilitatea de a aduce un omagiu plăcerilor pământești în forma sa exterioară, adică atunci 

când este  lipsit  de posibilitatea de a se bucura în mod nemijlocit  de viață  din cauza unui  fel  de  
malformație și trebuie să renunțe la plăcerile pământești. Este adevărat că acum se află în mare pericol  
de a se gândi la Creatorul său cu amărăciune sau chiar de a-L respinge cu totul, deoarece voința unei 
divinități care, în opinia sa, acordă pe nedrept daruri copiilor pământești, îi este de neînțeles. Dar dacă,  
în ciuda nenorocirii, el rămâne în credință profundă, progresul spiritual este mult mai repede posibil  
pentru el, deoarece îi devine ușor să reziste lumii cu ispitele ei și, în absența plăcerilor pământești,  
dedică  mult  mai  mult  timp  problemelor  spirituale  care  îl  conduc  mult  mai  repede  la  starea  de 
maturitate. Astfel, acești oameni ajung adesea la o viziune corectă a vieții lor într-un timp scurt.... Ei  
nu mai cer de la ea o împlinire completă, ci așteaptă cu răbdare momentul care le va pune capăt  
existenței, convinși că numai atunci va începe viața corectă și că schimbarea de pe Pământ va avea 
efectul corespunzător în lumea de dincolo. Astfel, persoana cu malformație are un anumit avantaj pe 
Pământ  în  sensul  că  îi  este  mai  ușor  să  renunțe  la  plăcerile  pământești  decât  o  persoană  fără  
malformație, care este expusă în mod constant tentațiilor lumii, dar numai dacă își face partea sa, adică 
dacă își suportă cu devotament soarta care i-a fost impusă în conformitate cu voia lui Dumnezeu și îi  
mulțumește Creatorului său pentru că i-a dat viață. Dacă o astfel de persoană este activă din punct de 
vedere spiritual, în curând nu va mai privi forma sa ca pe o nenorocire, ci va vedea viața spirituală ca 
pe un scop dezirabil. Ea se va strădui doar să își sporească cunoștințele spirituale și va dărui iubire  
semenilor săi și nu se va plânge și nici nu se va răzvrăti împotriva lui Dumnezeu din cauza sorții  
sale....

O

Amin

A pune capăt vieții din proprie inițiativă.... B.D. Nr. 6005

19. iulie 1954

ouă, oamenilor, vi s-a acordat un timp pentru eliberarea definitivă din robia voastră.... pentru 
eliberarea definitivă din formă.... Dar acest timp se măsoară în lungimi diferite, pentru că Eu am 

recunoscut  că  este  bun  pentru  sufletul  vostru.  Nu  voi  pune  capăt  în  mod  arbitrar  vieții  voastre 
pământești,  însă  maturitatea  fiecărui  suflet  în  parte  Îmi  este  evidentă  și  astfel  Eu  știu  și  despre 
pericolul unei căderi sau despre posibilitatea unei ascensiuni ulterioare pe Pământ. Și astfel dragostea 
și mila Mea pune capăt prematur unei vieți umane pentru a preveni un declin pentru suflet.... sau văd  
posibilitatea unei schimbări în ultimul ceas și de aceea prelungesc durata vieții, întotdeauna conform 
unei decizii înțelepte, pentru că Eu știu tot ceea ce este în folosul mântuirii unui suflet.... Și acum veți  
înțelege ce ofensă gravă este o încetare neautorizată a vieții  trupești,  ce păcat comiteți  anticipând 
iubirea  și  mila  Mea și  nu profitați  de  oportunitățile  oferite  sufletului  vostru  pentru  desăvârșire.... 
Interferați cu planul Meu de mântuire și provocați pagube sufletelor voastre, care într-o zi vă vor 

V

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu - 95/158



provoca remușcări imense și auto-reproșuri, dar care nu vor mai putea fi compensate în împărăția de 
dincolo, pentru că beneficiile de care ar fi trebuit și ați fi putut profita pe Pământ nu vă vor putea fi  
oferite niciodată în împărăția de dincolo. Ați distrus iremediabil ceva pentru voi înșivă, chiar dacă  
reușiți totuși să vă îmbunătățiți puțin starea sufletească atunci când vă străduiți acum să vă ridicați în  
sus. Dar există un mare pericol ca sufletul să se scufunde....  să se răzvrătească, așa cum sfârșitul 
arbitrar al vieții a fost o răzvrătire, și va rămâne în această întoarcere. Astfel de suflete au nevoie de un 
mare ajutor pentru a nu se pierde pentru veșnicie, dar acest lucru li se va întâmpla numai după voința 
lor. Eu îi ajut cu adevărat pe toți, chiar și în cele mai mari adversități, care se reduc imediat dacă ființa  
umană se gândește la Mine, dacă ea Mă cheamă în ajutor.... Iar adversitatea este, de asemenea, doar un 
mijloc de a vă îndrepta gândurile spre Mine, astfel încât să puteți înregistra acum și un succes din viața 
voastră pământească.... Adversitatea nu se abate asupra ființei umane fără motiv, pentru că sufletul său 
este în pericol, din care își va găsi calea de ieșire prin această adversitate. Și cu cât se împietrește mai  
mult împotriva Mea, cu atât se pune mai mult în pericol pentru a sfida în cele din urmă voința Mea și  
pentru  a  arunca  viața  pe  care  iubirea  și  harul  Meu i-au  dat-o  pentru  răscumpărarea  finală.  Căci  
întruparea ca ființă umană este un har pentru suflet.... un dar al iubirii Mele.... este ultima treaptă în 
sus pe care poate intra pentru a putea apoi să fie liberă și fericită pentru eternitate.... Sufletul a ajuns în 
scurt timp la țelul său și, prin urmare, este responsabil pentru acțiunile sale dacă nu evaluează acest 
dar al harului, ci îl aruncă în iluzia gândurilor.

Fiecare emoție a unei inimi umane Îmi este cunoscută și Eu o judec cu adevărat....  Țin cont de 
slăbiciunea creației  Mele vii,  dar  ea  nu este  lipsită  de vină,  iar  liberul  arbitru al  ființei  umane o 
împovărează de îndată ce aceasta a fost greșit direcționată, adică abuzată. Ființa umană nu poate pune 
capăt adversității sale prin intervenția sa, ea trebuie să continue, ea nu își va găsi calea de ieșire din  
adversitate sa și, prin urmare, sufletul va suferi de nedescris în împărăția de dincolo.... până când va  
deveni stăpân pe ea, așa cum ar fi putut să o facă pe Pământ.... până când se refugiază în Cel care este  
Domn peste suferință și adversitate, pentru că El este biruitor asupra păcatului și a morții....

Amin

Moartea timpurie a copiilor.... B.D. Nr. 8772

7. martie 1964

i vă voi da putere, pentru că am nevoie de cooperarea voastră pe Pământ, ceea ce necesită voința 
voastră liberă.... Cu siguranță că aș putea, de asemenea, să aleg vase pentru Mine și să le desemnez 

să lucreze pentru Mine, dar acest lucru nu corespunde legii ordinii Mele veșnice, pentru că numai  
voința liberă trebuie și poate fi factorul determinant, care oferă astfel și garanția succesului. Și oamenii 
sunt, cu siguranță, dispuși să lucreze pentru Mine, dar adesea le lipsesc premisele pentru a desfășura o 
activitate de răscumpărare pe Pământ.... Și de aceea știu cine se supune voluntar acestei activități și 
Mă servește ca un vas potrivit. Și voi ști, de asemenea, cum să întrețin un astfel de vas și cum să îl  
ghidez prin toate adversitățile, mai ales atunci când dorința de lume nu mai umple o persoană, ci  
aceasta  își  abandonează  complet  dorințele  pământești  de  dragul  unei  lucrări  spirituale  pe  care  o 
recunoaște ca fiind extrem de importantă. Astfel, lucrarea în vie va putea continua, iar efortul vostru 
va fi întotdeauna binecuvântat de Mine, pentru că, la urma urmei, mai trebuie aduse multe lămuriri 
oamenilor care au urechea deschisă, care Mă contactează ei înșiși și pun întrebări la care Eu le răspund 
prin intermediul slujitorilor Mei de pe Pământ. De nenumărate ori vi se spune că am multe școli în  
împărăția Mea, că întregul univers adăpostește creații care servesc toate la maturizarea spiritualului 
căzut odată.... Și fiecare operă a creației are propriul său scop, ea va servi întotdeauna ființelor pentru 
dezvoltarea ascensională a căror stare corespunde condițiilor de viață ale acelei creații.... Și astfel,  
sufletele care au parcurs calea prin creațiile pământești se pot întrupa și pe alte corpuri cerești, datorită  
anumitor dispoziții pe care numai Eu le recunosc, care asigură o maturizare pe alte corpuri cerești și  
care apoi pot să câștige și întruparea ca ființă umană pe Pământ, cărora li se poate deja încredința o  
misiune.... Și astfel se explică și moartea celor mai mici copii ale căror suflete nu ar putea face față 
umblării pe Pământ, dar care, pe de altă parte, nu mai pot fi descriși ca fiind încă complet rezistenți 
față de Mine, așa că le ofer o altă șansă de a se educa, într-una din nenumăratele școli,  care,  de 
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asemenea, își îndeplinesc în mare parte sarcina și dau ființei o anumită maturitate.... Deși acum nu este  
posibil  ca  aceste  ființe  să  atingă  calitatea  de  copil  al  lui  Dumnezeu,  pe  care  o  merită  o  viață 
pământească parcursă cu succes, ele pot, de asemenea, să atingă beatitudinea în împărăția spirituală.  
Ele pot, de asemenea, încă o dată.... atunci când au atins deja un grad ridicat de lumină.... să coboare 
pe Pământ în scopul unei misiuni și apoi să dobândească și calitatea de copil al lui Dumnezeu. La 
întruparea unui suflet ca ființă umană, joacă un rol atât de multe circumstanțe, predispoziții și, de 
asemenea, gradul de maturitate pe care acesta l-a atins deja în stadiile sale preliminare și care nu ar  
trebui să scadă prin intermediul unei vieți  pământești,  dar care poate scădea din cauza slăbiciunii 
corpului dacă sufletul se întrupează în pântecele unei mame care nu este potrivit pentru starea sa,  
astfel  încât  dificultățile de maturizare sunt atunci mai mari  și  pot duce la un eșec complet.  Apoi  
eliberez din nou sufletul din învelișul său exterior și îl transfer acolo unde dezvoltarea superioară este 
mai ușoară și mai sigură pentru el, deoarece sufletul nu mai este în opoziție flagrantă cu Mine. Și 
astfel, există multe posibilități de a-l ajuta să se întoarcă la Mine pe cel care a căzut odată.... Deși 
Pământul este cea mai joasă și mai mizerabilă lucrare a creației, pe el se poate atinge cel mai înalt  
succes spiritual, dacă ființa este dispusă să ia această cale pământească.... Și totuși, Eu văd dinainte 
dacă liberul arbitru sau alte motive fac imposibilă maturizarea sufletului și voi interveni întotdeauna 
acolo unde o cere neputința unui suflet care nu poate face față destinului care îi este impus și totuși nu 
Mi se împotrivește cu bună știință.... Voi, oamenii, nu puteți judeca acest lucru, dar totul își are rostul 
său în iubirea și înțelepciunea Mea, și astfel trebuie să acceptați și voi un motiv din partea Mea pentru 
moartea timpurie a copiilor, căci nimic nu se întâmplă fără sens și fără scop, și totul este doar în 
beneficiul ființei spirituale care odată s-a îndepărtat de Mine și care se va întoarce din nou la Mine.....  
Dar Eu sunt întotdeauna preocupat de cei slabi și îi voi ajuta în orice fel, pentru că știu și gradul de 
rezistență al unui suflet, cât de mult a scăzut și dacă și cum va mai scădea și mai mult și, în consecință, 
transfer sufletul acolo unde își va atinge scopul cel mai repede.

(7.3.1964) Calea pe Pământ este, cu siguranță, singura posibilitate de a ajunge la calitatea de copil al  
lui Dumnezeu, dar Eu știu și în ce măsură un suflet riscă să piardă și el gradul pe care l-a atins deja și  
să se scufunde înapoi, pentru că atunci previn acest lucru, având în vedere rezistența încă foarte mică 
împotriva Mea, care nu poate determina nici ea liberul arbitru și care nu elimină nici ea o scufundare 
înapoi.  Dar  sufletul  poate  decide  încă  dinainte  de  întruparea  sa  ca  ființă  umană  dacă  dorește  să  
parcurgă calea pământească, iar voința sa va fi respectată. Așa se explică și soarta copiilor care au  
murit în mod violent, cărora li se oferă, de asemenea, posibilitatea de a-și continua calea de dezvoltare  
pe alte corpuri cerești și de a se maturiza, chiar dacă în condiții diferite. Cu toate acestea, fiecare suflet  
poate  de  asemenea....  dacă  vrea  cu adevărat....  cu  scopul  de  a  ajunge la  calitatea  de  copil  al  lui 
Dumnezeu, să vină din nou pe Pământ ca ființă umană dacă, aflându-se într-un anumit grad de lumină, 
își asumă de bunăvoie o misiune care impune mari exigențe unui astfel de suflet. Voi, oamenii, nu 
puteți vedea totul, domnia și activitatea Mea nu vor fi niciodată pe deplin inteligibile pentru voi, totuși 
cunosc nenumărate căi de a ajuta creațiile Mele vii să se înalțe, și cunosc, de asemenea, cursul și  
rezultatul fiecărei vieți pământești.... Cu toate acestea, nu intervin și nu schimb Eu Însumi procesul  
malefic decât dacă un suflet doritor poate fi ajutat de el.... ceea ce numai Eu știu. Calea pământească  
ca ființă umană este dificilă și este nevoie de putere și voință pentru a o parcurge cu succes spiritual....  
Îi ajut pe cei slabi în orice moment dacă nu-Mi mai oferă rezistență dură.... Dar modul în care se 
exprimă ajutorul Meu trebuie lăsat la latitudinea iubirii și înțelepciunii Mele, dar întotdeauna Mă voi 
strădui să ajut creațiile Mele vii să ajungă la maturitatea lor finală, și voi folosi întotdeauna mijloacele 
care Îmi aduc succes, pentru că Îmi doresc mult copiii Mei și nu voi lăsa să cadă în ruină nici unul  
care deja se străduiește să ajungă la Mine, pe care Eu îl recunosc și acum lucrez în consecință....

Amin

Moartea timpurie.... Mila lui Dumnezeu.... Bătrânețe.... B.D. Nr. 3260

18. septembrie 1944

epinde de voia  lui  Dumnezeu în ce  grad de maturitate  este  chemată ființa  umană din viața 
pământească în împărăția spirituală. Aceasta este, de asemenea, o nedreptate aparentă care poate D
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întări opinia oamenilor că Dumnezeu a ales anumiți oameni pentru a deveni binecuvântați, în timp ce 
alții trebuie să lâncezească într-o stare îndepărtată de Dumnezeu din cauza voinței Sale. Și totuși, acest  
punct de vedere este complet eronat.... Căci aici domnește și iubirea și înțelepciunea divină, care știe  
întotdeauna despre voința ființei umane și, prin urmare, pune capăt vieții atunci când este vorba de o  
dezvoltare superioară pe Pământ. În starea de legătură dinaintea întrupării ca ființă umană, există doar 
o perpetuă dezvoltare ascendentă până la gradul de maturitate al ființei care permite această ultimă 
întrupare.  Dar  acum,  liberul  arbitru  al  ființei  umane  decide  pentru  ea  însăși,  și  atât  dezvoltarea 
ascendentă poate continua, cât și o stagnare sau o regresie, și din nou depinde dacă ființa umană ca  
atare și-a crescut deja gradul inițial de maturitate și atunci riscă doar să se clatine, sau dacă rămâne la 
același nivel ca la începutul întrupării sale și atunci trebuie să se teamă de o regresie. Atunci este  
întotdeauna o lucrare a milei lui Dumnezeu dacă ființa umană este chemată când a ajuns la apogeul 
dezvoltării sale pe Pământ, adică dacă dragostea lui Dumnezeu o împiedică să coboare și mai mult sau  
să lase o altă viață nefolosită pentru sufletul său. Căci cu cât vina lui devine mai mare, cu atât mai  
mult folosește timpul de grație al întrupării sale fără să se folosească de el. O persoană se poate strădui  
să se înalțe în tinerețe și apoi să se oprească din strădanie, iar dezvoltarea sa anterioară să nu continue,  
atunci Dumnezeu îl cheamă și îi oferă alte oportunități în lumea de dincolo pentru a se maturiza.....  
Dar și ființa umană își poate schimba voința doar în anii din urmă, iar dezvoltarea sa încă deficitară 
poate lua atunci un avânt brusc și astfel poate ajunge la un grad mai înalt de maturitate, chiar dacă a  
lăsat să treacă mult timp înainte fără să se gândească la sufletul său. Atunci Dumnezeu îi va acorda o 
viață lungă, pentru că Dumnezeu a prevăzut din veșnicie voința ființei umane și a determinat cursul  
vieții sale în consecință. Căci orice soartă umană este luată în considerare de iubirea și înțelepciunea  
lui Dumnezeu, dar niciodată nu depinde de bunul-plac al lui Dumnezeu..... Iar Dumnezeu nu ar priva 
pe nimeni de oportunitatea de a se maturiza pe Pământ, dacă ar fi dispus să se folosească de ea. Cu 
toate  acestea,  harul  Său  este  puțin  respectat  și  oamenii  nu  sunt  dispuși  să  accepte  indicațiile 
corespunzătoare. Și cum Dumnezeu știe din eternitate care sunt oamenii care se comportă într-un mod 
deosebit de respingător față de El, cum știe de asemenea când ființa umană a atins cel mai înalt grad  
de dezvoltare pe Pământ, durata vieții sale pământești a fost de asemenea stabilită din eternitate și  
aceasta este de durate foarte diferite, după cum înțelepciunea divină recunoaște că este oportună și  
reușită. Cu toate acestea, Dumnezeu nu va pune niciodată capăt prematur unei vieți pământești care 
încă promite ființei umane un grad mai înalt de maturitate, pentru că dragostea lui Dumnezeu este  
întotdeauna și în mod constant preocupată ca ființa umană să atingă cel mai înalt grad de maturitate  
posibil pe Pământ; și El nu ar refuza niciodată o oportunitate pentru ființa umană care ar duce la  
maturizare. Cu toate acestea, El știe din veșnicie despre fiecare frământare a voinței umane și adesea 
salvează sufletul de la apostazia completă, adică de la regres, care ar veni dacă nu ar pune capăt vieții 
pământești. De aceea, o persoană care se străduiește în mod constant va ajunge la o vârstă înaintată, 
așa cum, invers, o vârstă înaintată dovedește totuși o evoluție ascendentă lentă, chiar dacă acest lucru 
nu este evident pentru ceilalți oameni. O viață pământească lungă este întotdeauna un har, dar chiar și  
o viață de scurtă durată demonstrează iubirea lui Dumnezeu, care este mereu la lucru, chiar dacă ființa 
umană nu este întotdeauna capabilă să o recunoască....

Amin

Încurajare mângâietoare.... B.D. Nr. 7543

9. martie 1960

u vă voi călăuzi prin toate adversitățile.... dacă vă încredințați Mie, dacă vă abandonați voinței 
Mele, dacă nu vă opuneți Mie prin propria voință sau prin acțiuni greșite. Vreau să vă pun în 

inimă ce ar trebui sau trebuie să faceți, iar voi puteți crede întotdeauna că aceasta este voința Mea și  
puteți acționa fără ezitare, deoarece aceasta vă conduce din interior. Vor fi momente în care pare că vă 
pierdeți pacea interioară, dar o veți regăsi, pentru că și acest lucru face parte din maturizarea spirituală 
a sufletului vostru, că el se întoarce la Mine pentru ajutor în momente de nevoie, că din nou și din nou  
caută legătura cu Mine pentru a nu deveni  indiferent  în munca sa sufletească.  Și  ar  trebui  să vă  
consolați cu faptul că Eu știu despre toate greutățile voastre și, la momentul potrivit, le voi pune capăt  

E
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și Eu.... Nu trebuie să fiți descurajați odată ce v-ați predat Mie și călăuzirii Mele; puteți fi siguri că Eu 
vă voi ghida corect și că fiecare cale este marcată pentru voi de Mine Însumi, că o puteți urma și că ea  
va duce întotdeauna la țintă. Cu toate acestea, viața nu poate trece pe lângă voi fără luptă și suferință,  
altfel  nu veți  realiza  un progres  spiritual,  de  dragul  căruia  trăiți  pe  Pământ.  Totuși,  voi  fi  mereu  
protecția și scutul vostru, voi avea grijă să nu vă prăbușiți sub crucea cu care vă împovărez pentru  
mântuirea voastră..... Nu va fi mai greu decât puteți duce și, de asemenea, va fi luat din nou de la voi  
când vă veți fi îndeplinit scopul: Acela de a câștiga pentru sufletul vostru un grad de maturitate care îi  
va spori fericirea atunci când va putea renunța la trup și va intra în împărăția spirituală. Crucea vă va fi 
luată din nou de îndată ce scopul va fi fost atins, căci nu vă voi lăsa să suferiți mai mult decât este 
necesar și vă voi ajuta să o purtați, dacă temporar vi se pare prea grea pentru voi.... Puteți să treceți cu 
adevărat prin viața voastră pământească fără griji, ea vă va fi suportabilă, o veți stăpâni cu ajutorul 
Meu, pentru că Mi-ați acordat dreptul de a merge alături de voi de îndată ce M-ați ales ca ghid. Și 
aceasta va fi întotdeauna garanția voastră că nu veți merge pe o cale greșită, pentru că Eu previn acest 
lucru pentru că vă iubesc și pentru că v-ați întors la Mine prin voința voastră. Și tot ce vă asuprește,  
oferiți-mi-L Mie și va fi o binecuvântare pentru voi. Dar nu vă lăsați copleșiți de mici neînțelegeri care 
vă tot apar, dar care nu durează.... Doar continuați să stabiliți legătura interioară cu Mine, care este 
scopul tuturor greutăților pământești, și în curând veți experimenta și voi o schimbare, veți trece din 
nou prin viață cu bucurie și seninătate, veți fi eliberați de povara voastră și veți învăța să Mă iubiți tot  
mai mult ca pe Tatăl vostru care vă protejează și vă călăuzește prin toate adversitățile....

Amin
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Supraviețuirea după moarte 

Credința în continuarea existenței sufletului.... B.D. Nr. 8059

9. decembrie 1961

acă oamenii ar crede că sufletul lor....  adevăratul lor sine....  este nepieritor, dacă ar crede că 
sufletul ca ființă umană pe acest Pământ își pregătește propria soartă în împărăția de dincolo 

atunci când își părăsește trupul pământesc...... Într-o zi, oamenii vor regreta amarnic indiferența lor  
față de soarta lor viitoare, pentru că într-o zi vor realiza ce au pierdut în viața pământească, ce ar fi 
putut realiza dacă ar fi crezut în avertismentele și îndemnurile care le-au fost date în mod repetat pe 
Pământ. Indiferența față de soarta lor viitoare este marele rău care amenință să-i tragă pe mulți oameni  
în abis.... Și, prin urmare, ar trebui să conștientizeze doar faptul că există o continuare a vieții după  
moarte, că nu pot pieri chiar dacă trebuie să se lepede de corpul lor pământesc.... gândurile lor ar 
trebui să se îndrepte spre acest moment care va veni la fel de sigur ca ziua de mâine.... Atunci ar trăi și  
ei mai responsabil dacă ar putea avea credință în continuarea vieții după moarte. Nici acest lucru nu le  
poate fi dovedit, ei pot doar să creadă.... dar ei pot dobândi o convingere convinsă dacă reflectă și se 
întreabă despre scopul real  al  vieții  lor pământești....  Doar un gând dirijat  spiritual  ar  fi  suficient 
pentru ca el să primească și un răspuns mental din împărăția care este adevărata casă a sufletului....  
Dar omul trebuie să trimită aceste gânduri interogative de bunăvoie, pentru că nu poate fi forțat la o 
astfel de gândire spirituală. Dar chiar și cel mai mic impuls poate fi suficient pentru ca el să își pună 
această întrebare, iar aceasta va avea cu siguranță numai consecințe bune. De aceea, omul trebuie 
adesea să fie afectat de pierderi sensibile care pot afecta tot ceea ce iubește.... posesiuni pământești sau 
chiar oameni dragi a căror pierdere îi poate inspira astfel de gânduri.... Și atunci, chiar și loviturile  
severe ale sorții au devenit o binecuvântare pentru el, dacă ele îndreaptă gândirea persoanei pe căi  
spirituale, iar acum pot interveni forțe spirituale care încearcă să o instruiască. Iar dacă o persoană este 
întrebată dacă crede în supraviețuirea sufletului, de obicei se va îndoi, chiar dacă a fost învățată de 
biserică și nu a contrazis-o încă în mod deschis. Dar îi lipsește convingerea interioară, iar acest lucru îl  
face să fie indiferent la modul său de viață, care ar trebui să fie orientat spre acea viață în împărăția  
spirituală. Dar, de fiecare dată, omul este abordat de experiențe care ar trebui și pot să îi orienteze 
gândirea spre un sfârșit care este sigur pentru el și care, totuși, nu înseamnă un sfârșit pentru sufletul 
său. De asemenea, el va primi din când în când instrucțiuni sub formă de conversații sau scrieri pe  
care le poate într-adevăr accepta sau respinge de bună voie.... Iar pierderea bunurilor pământești poate, 
de asemenea, să-l facă pe om să reflecteze, astfel încât să se întrebe dacă posesia acestora este scopul 
real al existenței pământești..... Și atunci este posibil ca gândirea lui să se schimbe; atunci este posibil  
ca el să nu mai considere imposibilă continuarea vieții după moarte și să trăiască în mod conștient  
modul său de viață, deoarece simte că într-o zi va trebui să răspundă pentru el. Și atunci va crește în el  
și certitudinea tot mai puternică că nu este sfârșitul morții sale fizice, căci acolo unde există doar cea 
mai mică voință de a trăi cu rost pe Pământ, ființa umană va fi și ea ajutată și nu va fi pierdută....

D

Amin

Nemurirea sufletului.... B.D. Nr. 1874a

4. aprilie 1941

octrina nemuririi sufletului este inacceptabilă pentru mulți oameni, deoarece ei aplică standardul 
la lucrurile pământești perisabile. Nu există nimic pe Pământ care să dureze, totul este doar 

temporar, după părerea acestor oameni, așa că ei cred că nu pot face nicio excepție de la această lege a  
naturii.  Corpul  pământesc  se  descompune într-adevăr  în  același  mod,  adică  aparent  se  dizolvă  și  
dispare; dar omul nu consideră că această aparentă dispariție este doar mijlocul pentru o nouă formare. 

D
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Cu un pic de gândire, va trebui să recunoască faptul că tot ceea ce este pământesc servește unui anumit 
scop și va observa că până și cele mai puțin vizibile creații au o anumită legătură între ele și, prin 
urmare, nu sunt lipsite de scop. Dacă o astfel de operă de creație dispare acum, numeroase alte creații  
iau din nou în ele rămășițele celei dintâi și, astfel, aceasta le servește și continuă să trăiască în noile  
creații. Trebuie doar să se gândească serios la o transformare exterioară, apoi trebuie să recunoască și  
faptul că viața interioară nu poate să piară. Și trebuie să considere cel puțin această viață interioară 
omului  ca atare....  el  trebuie să înțeleagă că sufletul  ființei  umane,  viața  emoțională,  nu se poate 
încheia  în  mod  voit....  că  această  viață  emoțională  este  sensul  real  al  întregii  întrupări.  Forma 
exterioară nu este de nici un folos dacă miezul interior nu este recunoscut de către umanitate.

Amin

Nemurirea sufletului.... B.D. Nr. 1874b

4. aprilie 1941

onstrucția  unei  ființe  umane  necesită  întotdeauna  aceleași  componente,  trup,  suflet  și  spirit.  
Trupul.... învelișul exterior.... îndeplinește funcțiile pe care sufletul le stabilește. Așadar, trupul 

este doar organul prin care se realizează voința sufletului. Odată cu momentul morții, sufletul nu mai  
are nevoie de un organ pe care îl slujește ca pe Pământ.... astfel în activitatea vizibilă de creație.... 
pentru că își schimbă locuința și trece în regiuni în care nu mai este nevoie să se facă nimic vizibil în  
exterior. Trupul a devenit desuet, care era doar mijlocul pentru cariera pământească în care sufletul 
trebuia să se transforme în purtător al spiritului divin. Spiritul, cea de-a treia componentă a ființei vii, 
doarme cu siguranță în fiecare om, dar intră în acțiune doar atunci când voința sufletului îi acordă mai 
multă atenție decât trupului, deci atunci când sufletul nu ia în serios cerințele pământești la fel de mult  
ca  pe  cele  pe  care  i  le  impune  spiritul,  ceea  ce  înseamnă întotdeauna  o  subordonare  a  nevoilor 
pământești.  Pentru  că  trupul,  sufletul  și  spiritul  aparțin  cu  siguranță  unul  altuia,  dar  pot  urmări 
obiective separate. Sufletul își poate îndrepta voința mai mult spre cerințele trupului, dar poate și să le  
ignore  și  să  facă  voința  sa  utilă  doar  spiritului  din  el  însuși,  și  tocmai  această  direcție  a  voinței  
determină viața sa în lumea de dincolo, adică starea în care sufletul locuiește după viața pământească, 
care îi poate aduce fericire sau suferință. Prin urmare, viața pământească, funcția trupului, este doar o 
etapă temporară în care se află sufletul. Sufletul este împins la orice activitate pe Pământ, dar el nu  
trebuie nicidecum considerat ca stins dacă trupul nu-și mai poate îndeplini funcția.... Sufletul a părăsit 
cu siguranță trupul, pentru că acum își are reședința în regiuni unde nu mai are nevoie de un înveliș 
exterior. Dar a considera că sufletul s-a sfârșit la fel ar fi o viziune complet greșită asupra naturii  
sale.... Căci sufletul este ceva ce nu poate pieri. El poate, într-adevăr, prin moartea trupească a ființei  
umane, să nu mai determine corpul pentru funcțiile sale, poate, de asemenea, prin lipsă de maturitate, 
adică dacă a acordat prea puțină atenție spiritului  în sine,  să cadă într-o stare de inactivitate;  dar  
niciodată nu poate "să nu mai fie"..... Pentru că este ceva spiritual, care este veșnic, în timp ce trupul  
este format din substanță pământească, din materie, și de aceea este supus unei schimbări constante, 
dar în cele din urmă se dizolvă în componentele sale originale de îndată ce sufletul a părăsit trupul....

C

Amin

Amintiți-vă de sfârșit.... B.D. Nr. 6439

30. decembrie 1955

uturor oamenilor le adresez același îndemn: Aduceți-vă aminte de scopul vostru. Pentru că vă este 
destinat  tuturor;  deocamdată trebuie să vă gândiți  cu toții  la o retragere naturală de pe acest 

Pământ atunci când va veni ceasul vostru. Dar mulți dintre voi vor trebui să părăsească prematur viața 
pământească, pe care nu vreau să îi las să cadă în mâinile adversarului Meu, pentru că puterea lor de  
rezistență nu este suficient de puternică pentru a rezista asupririi lui în zilele din urmă..... Dar chiar și  
oamenii care trăiesc sfârșitul trebuie să se gândească la o durată de viață mai scurtă decât presupun în 
mod natural, pentru că acest sfârșit este aproape pentru voi.... Iar voi, oamenii, nu sunteți cu toții atât 
de maturi încât să vă puteți aștepta la acest sfârșit fără ezitare.... Și de aceea vă sfătuiesc pe toți să  
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lucrați încă cu sârguință la sufletul vostru, în vederea apropierii sfârșitului. Vă îndemn a trăi conștient  
și să nu lăsați să treacă o zi în care să nu fi făcut un act de iubire, în care să nu fi oferit ceva sufletului  
vostru care să-l ajute să se ridice.... Vă sfătuiesc de urgență pe toți să primiți Cuvântul Meu, să vă 
lăsați  abordați  de  Mine  pentru  a  primi  și  voi  putere  prin  Cuvântul  Meu  care  vă  va  ajuta  să  vă 
ridicați..... Nu trăiți doar viața voastră pământească, ci cufundați-vă în Cuvântul Meu cel puțin o dată  
pe zi, împărtășiți-vă puțin timp cu Mine și încredințați-vă Mie și harului Meu..... Chiar și un gând  
sincer la Mine este o reîmprospătare pentru sufletul vostru, iar dacă citiți sau ascultați Cuvântul Meu  
în devoțiune tăcută, veți furniza sufletului hrană care îl va ajuta cu siguranță să se maturizeze. Vă 
sfătuiesc doar pe voi, oamenii, a trăi conștient, să vă amintiți că viața voastră nu va mai dura mult și că  
veți crea o soartă suportabilă pentru sufletul vostru după moartea trupului vostru.... Nu lăsați să treacă 
timpul care v-a rămas până la sfârșit....  nu-l lăsați să treacă nefolosit pentru sufletul vostru, și vă  
gândiți la sufletul vostru numai atunci când vă dedicați gândurilor spirituale, când vă uniți în gând cu  
Dumnezeul vostru și Creatorul veșniciei, Care este Tatăl vostru al tuturor, Care vrea să vă primească 
în Împărăția Sa, dar pentru aceasta este nevoie de voința voastră: Să creați o stare pentru suflet care să-
i permită să intre în Împărăția Mea.... De aceea vă sfătuiesc din nou și din nou: Aduceți-vă aminte de 
sfârșit.... Atâta timp cât sunteți în mijlocul vieții, respingeți mereu acest gând, pentru că nu știți că o 
soartă extrem de fericită vă poate fi acordată ulterior.... Iubirea Mea, însă, ar vrea să vă pregătească o 
soartă fericită, de aceea aceste îndemnuri de Sus vă răsună constant, pentru că voi înșivă trebuie să 
doriți  să deveniți  fericiți....  Fiecare oră contemplativă, fiecare moment de reflecție interioară va fi  
pentru voi cea mai mare binecuvântare.... Dar vai de cei care nu găsesc niciodată timp, care sunt atât  
de atașați  de lume încât nu se pot desprinde de ea pentru o scurtă perioadă de timp....  Pentru că 
adversarul Meu îi are bine prinși în mrejele sale și cu greu vor fi eliberați de el dacă nu vor fi ajutați 
prin mijlocirea iubitoare, prin chemarea lui Iisus Hristos ca El Însuși să-i ajute.... Puteți să Mă chemați  
oricând  și  Eu  vă  voi  auzi,  căci  vreau  să  vă  eliberez  din  lanțurile  lui,  și  nu  să  vă  prelungesc 
captivitatea....  Amintiți-vă de sfârșit....  și amintiți-vă de starea voastră sufletească. Apelați la Mine 
pentru ajutor.... Acesta este scopul avertismentelor Mele veșnice: Să rămâneți în contact cu Cel care 
singur vă poate ajuta.... să vă îndreptați ochii și chemările spre Cer și să deveniți și să rămâneți mereu 
conștienți că nu trăiți veșnic pe acest Pământ....

Amin
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Moartea 

Frica de moarte.... B.D. Nr. 6616

8. august 1956

oartea este doar o trecere spre viața care durează veșnic. Voi toți oamenii nu ar trebui să vă  
temeți de moarte dacă viața voastră pe Pământ ar corespunde voinței Mele.... dacă ați fi trăit  

această viață pământească în ordine divină, pentru că atunci nu v-ar fi cuprins nici o teroare în fața  
morții, pentru că sufletul vostru s-ar bucura doar de faptul că a putut scăpa din trup pentru a intra în 
casa sa, unde trupul pământesc este complet de prisos, dar totuși nu se poate vorbi de nici o pieire, în 
schimb, sufletul este așteptat de o viață liberă, plină de lumină și putere. Iisus Hristos a înviat din 
mormânt a treia zi.... El v-a arătat că nu există nici o pieire după moartea trupului, v-a adus dovada că 
un mod de viață corect nu are ca rezultat decât transformarea trupului pământesc într-un trup spiritual,  
că ființa umană rămâne, doar învelișul său a suferit o transformare care, totuși, este inevitabil necesară 
pentru a rămâne în împărăția spirituală.... Și voi toți ați putea realiza această transformare, iar moartea 
și-ar fi  pierdut cu adevărat din boldul ei.  Dar pentru că voi, oamenii,  nu credeți în viața de după 
moarte, nu vă pregătiți nici pentru șederea în împărăția spirituală și pentru că, prin urmare, sufletul 
vostru nu are nici un fel de perspectivă de a îmbrăca o haină spirituală plină de lumină și de strălucire 
după moartea trupului, vă temeți de moarte, și pe bună dreptate, pentru că nu puteți pieri, dar greutățile 
pământești se pot agăța de voi, iar trezirea după moartea trupului nu va fi una veselă.... Dar vă veți  
trezi, indiferent cât de imperfect este format sufletul vostru.... Va ști că nu a pierit și nu poate pieri....  
Iar voi, oamenii, care vă temeți de moarte, vă temeți inconștient de această soartă. Dar ar trebui să vă 
amintiți de Cel care a biruit moartea.... Iisus Hristos vrea să vă învie, vrea să vă dea o viață veșnică și 
indestructibilă, pe care nu o veți pierde niciodată. Acceptați darul harului Său, amintiți-vă de El în  
ceasurile de neliniște și încredințați-i sufletul vostru, și cereți-i să nu-l lase să cadă pradă morții, ca să  
aibă milă de el și să-l ajute să trăiască.... Și cu adevărat nu-i veți fi făcut această cerere în zadar.... Iar  
frica voastră va dispărea și va face loc unei odihne fericite, o odihnă pe care numai Iisus Hristos o  
poate da. Credința vie în Iisus Hristos alungă orice spaimă a morții, căci omul știe că va învia din 
morți la viață, așa cum Iisus a înviat din morți a treia zi. Dar oricine nu are această credință în El se  
teme de moarte, sau crede că a murit, că s-a întors în neant, din care își închipuie că a ieșit.... Și va fi o 
trezire brutală pentru acesta, precum și pentru toți cei care au trăit pe Pământ fără Hristos.... Și va trece 
mult timp până când se vor convinge că nu au murit, ci că nu vor ieși din starea lor de moarte decât  
dacă Îl vor chema pe Cel pe care nu au vrut să-L recunoască pe Pământ, dar care este singurul care le  
poate da viață din nou.... Moartea trebuia să fie doar trecerea la o viață nouă, nepieritoare.... Ea nu 
trebuia să-i îngrijoreze deloc pe oameni, pentru că Iisus Hristos a biruit-o, pentru că El a înfăptuit actul 
mântuirii pentru a-i elibera pe oameni de o stare pe care adversarul Său o adusese în lume.... Dar 
lucrarea de răscumpărare și învierea lui Iisus nu este apreciată cum se cuvine de oameni.... Mulți știu 
despre ea și totuși nu cred, și de aceea nu pot beneficia de efectele lucrării de răscumpărare și nici de 
înviere.... Dar credința vie le dă oamenilor o încredere fermă și, prin urmare, îndepărtează orice teamă 
de moarte.... Iar aceștia vor adormi fericiți în Domnul și se vor trezi cu bucurie împreună cu El în 
împărăția luminii și a fericirii.... Căci pentru aceștia nu mai există în veci moarte, pentru ei există doar  
viață veșnică....

M

Amin
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Frica de moarte.... Privind înainte în împărăția spirituală.... B.D. Nr. 6637

6. septembrie 1956

oartea spirituală este mult mai cumplită decât moartea pământească. Și de moartea spirituală se 
tem inconștient oamenii care se tem de moartea lor fizică, pentru că se tem de ceea ce se va 

întâmpla cu ei după moartea lor fizică.... o teamă care poate afecta chiar persoana care nu crede în  
supraviețuirea după moarte....  Sufletul este cel care simte că se află într-o stare mizerabilă și care  
transferă această conștientizare sub formă de teamă către trup, care, prin urmare, se opune morții atât 
timp cât  îi  este  posibil  să  o facă.  Teama de moarte este  o recunoaștere involuntară a  imaturității 
mentale,  deoarece  omului  îi  lipsește  orice  cunoaștere  și,  prin  urmare,  și  încrederea  în  mila  lui  
Dumnezeu, speranța unui ajutor care i s-ar acorda totuși în orice moment dacă ar cere ajutor. El se află  
într-o noapte completă și se teme inconștient de o noapte și mai adâncă, spre care se îndreaptă. Un 
suflet matur își așteaptă ultimul ceas în deplină pace, tânjește după eliberarea din învelișul său trupesc,  
se predă Celui în care crede și se încredințează Lui și harului Său. Și, adesea, acestor suflete li se va  
permite să arunce o privire în împărăția care le așteaptă înainte de a muri și să deschidă ochii radianți  
de fericire pentru ca apoi să îi închidă pentru totdeauna și să fugă din trupul lor în împărăția pe care au  
văzut-o. Frica de moarte este un semn clar al stării sufletului, iar astfel de suflete au nevoie de mult  
ajutor din partea semenilor, pentru a se trezi totuși în ultima clipă și a se îndrepta spre Cel care vrea și  
poate să-i ajute.... O rugăciune tăcută și sinceră către Iisus Hristos poate fi înălțată de oricine care 
asistă la lupta unui suflet cu moartea și cu frica, dacă vrea să ajute acest suflet să-și găsească pacea 
interioară.... Pentru că acel suflet va simți acest ajutor și va apuca ultima linie de salvare, și va fi purtat 
de dragostea semenilor săi atunci când va părăsi trupul.... la Iisus Hristos, care nu-și închide urechea la  
o rugăciune sinceră de ajutor. Din acest motiv, oamenii ar trebui să aibă o grijă deosebită față de cei  
care se tem de moarte și care mărturisesc astfel că sunt încă departe de lumină, de cunoașterea corectă 
și, prin urmare, și de Dumnezeu.... Teama lor de moarte dovedește că au nevoie de ajutor, altfel ar fi  
plini de o pace fericită atunci când simt că se apropie ora plecării lor de pe acest Pământ. Și este o 
lucrare de cea mai mare milă și iubire să acordați ajutor unui suflet neliniștit, care acum nu poate 
consta decât în a-L chema pe Însuși Mântuitorul Iisus Hristos pentru ca El să aibă milă de acel suflet.  
Această rugăminte plină de iubire va fi ascultată și poate fi salvarea sufletului pentru ca acesta să fie 
protejat de noaptea întunecată....

M

Amin

Nimic nu poate pieri.... Poarta Morții.... Adevăratul cămin.... B.D. Nr. 7161

7. iulie 1958

oi, oamenii, nu trebuie să uitați niciodată că Eu sunt Stăpânul vieții și al morții.... că din Mine 
curge toată puterea necesară pentru viață și că pot, de asemenea, să pun capăt oricărei vieți prin 

retragerea  puterii  Mele  de  la  ea....  Dar,  din  moment  ce  Eu Însumi sunt  sursa  originară  a  tuturor  
puterilor, va corespunde, de asemenea, naturii Mele fundamentale de a da întotdeauna numai viață, de 
a readuce morții la viață, pentru că starea de moarte.... adică lipsa totală de forță.... nu corespunde  
naturii Mele fundamentale și, prin urmare, nu poate fi niciodată intenționată de Mine. Am cu siguranță 
puterea de a distruge ceea ce am lăsat cândva să se nască, iar acest lucru ar fi egal cu faptul de a da  
moarte completă unei ființe.... Dar nici măcar acest lucru nu corespunde perfecțiunii Mele, de a anula 
sau de a schimba deciziile odată ce au fost luate.... Ceea ce a apărut odată din puterea Mea, ceea ce a  
luat viață prin voința și puterea Mea, rămâne de asemenea veșnic, doar natura sa se poate schimba, 
pentru că este determinată de ființa însăși. Astfel, ființa își poate furniza singură moartea și totuși nu 
este stăpână pe ea însăși, ci Eu sunt Domnul, chiar și peste moarte.... adică nu permit ca ființa să 
rămână în starea de moarte pe care și-a ales-o singură pentru totdeauna; nu Mă voi odihni până când 
nu va reveni la viață, căci nimic nu se poate opune permanent puterii și tăriei Mele, și nici măcar 
adversarul  Meu....  care  a  provocat  cândva  această  trecere  de  la  viață  la  moarte....  nu  Mă  poate  
împiedica să dau din nou vitalitate ființei, deci să o trezesc din moarte la viață. Eu sunt un Domn peste 
viață și moarte.... Și astfel, Eu Însumi stabilesc ceasul la care corpul uman.... învelișul temporar al  
ființei spirituale.... acesta în cele din urmă o eliberează, unde, prin urmare, și o "moarte" pune capăt 
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vieții trupești, dar această moarte este din nou doar o schimbare a formei exterioare. Căci ceea ce a  
ieșit din Mine nu poate pieri în veșnicie, nu este supus legii morții, care este într-adevăr acordată  
tuturor lucrurilor  de pe acest  Pământ,  dar  nu și  "spiritualului"  în formă pământească.  Dar tot  Eu 
Însumi hotărăsc și ceasul plecării de pe Pământ, cu excepția cazului în care ființa umană se opune în  
mod evident Mie și își curmă singură viața, prelungind astfel la nesfârșit starea de moarte, dar fără a  
putea pune capăt existenței sale.... Așadar, dacă acum aveți certitudinea că nu veți mai putea pieri  
niciodată și că durata vieții voastre pământești este, de asemenea, determinată de Mine, atunci puneți  
totul cu încredere în mâinile Mele, pentru că Eu știu cu adevărat ce înseamnă "viață" pentru voi și cum 
puteți obține această viață.... Știu, de asemenea, că nu puteți intra în viață decât prin poarta morții, dar 
această poartă a morții este doar un proces complet natural fără de care o viață adevărată este de  
neconceput. Voi încă mai stați pe Pământ.... Dar adevăratul vostru cămin este împărăția spirituală, iar  
pasul de la acea împărăție la aceasta trebuie făcut. Dar atunci viața va fi indestructibilă, atunci puterea,  
lumina și libertatea vă vor fi acordate și numai atunci veți fi și veți rămâne cu adevărat fericiți pentru  
totdeauna.

Amin

Schimbarea domiciliului sufletului.... Moartea trupului.... B.D. Nr. 6817

28. aprilie 1957

ufletul  este  sinele  vostru  real,  care  este  nemuritor,  care  își  schimbă locuința  doar  la  moartea 
trupului, care și-a încheiat cursul pământesc pentru a continua în altă sferă, dacă nu rămâne în 

rezistență față de Mine și astfel se scufundă în abis. Prin urmare, acest gând ar trebui să vă bucure că 
nu trebuie să vă temeți de moarte, că trăiți chiar dacă trebuie să părăsiți Pământul și că această viață 
este mult mai frumoasă și mai fericită decât poate fi vreodată pentru voi viața pământească ca ființă  
umană. Ar trebui să așteptați cu nădejde ziua în care învelișul vostru exterior va fi îndepărtat de sinele 
vostru real, când toate greutățile vor cădea de pe voi și vă veți putea ridica cu ușurință și cu inima 
ușoară la adevărata voastră casă, care vă oferă cu adevărat glorii de care nici nu aveați idee. Ar trebui  
să  vă  bucurați  că  nu  există  moarte  pentru  voi,  pentru  că  sufletul  vostru  experimentează  doar  o 
schimbare de reședință care îl poate face infinit de fericit.... Atunci de ce vă temeți de moarte sau  
așteptați cu neliniște sfârșitul vieții voastre pământești?. De ce a devenit moartea o groază pentru voi,  
oamenii, de ce vă provoacă un sentiment de teamă, când în realitate este doar o tranziție într-o altă 
sferă?. Pentru că în mod inconștient simțiți că nu trăiți corect pe Pământ și pentru că sufletul vostru nu 
obține lumina care ar îndepărta din el orice teamă.... Pentru că o persoană care împlinește poruncile 
Mele de iubire, care trăiește astfel pe Pământ conform voinței Mele, nu simte nici o teamă de moarte, 
ci tânjește să scape de carapacea sa pământească, pentru că tânjește după adevărata sa casă, pentru că  
iubirea a aprins în el o lumină strălucitoare și, privind înainte, se știe și el aproape de Mine, unde nu 
mai poate întâlni suferință și durere, nici necaz, unde se simte în siguranță în iubirea Mea.... Și toți 
oamenii ar putea avea această certitudine fericită că vor schimba o existență nefericită și anevoioasă  
cu această siguranță atunci când vor muri, dacă vor dori să-și trăiască viața pământească în această 
direcție.... dacă vor dori să urmeze întotdeauna vocea interioară care îi informează clar despre voința 
Mea.... dacă vor să intre în relația corectă cu Mine, Dumnezeul și Tatăl lor din veșnicie, cât timp sunt  
încă pe Pământ. Gândul că totul se termină cu moartea trupului este deja cea mai bună dovadă că 
modul de viață al ființei umane nu este în concordanță cu voința Mea, căci acest gând este influența 
spiritului potrivnic care vrea să împiedice oamenii să dobândească cunoașterea corectă și care, prin 
urmare, sporește constant și dorința de a avea o existență pământească trăită pe deplin, căci acești  
oameni nu cred în nemurirea eu-lui lor, ci îi impun aceeași limitare ca și cea acordată învelișului  
exterior.... De aceea, ei încearcă să savureze viața pământească în toate felurile, gândindu-se mereu 
numai la trupul lor, dar nu și la sufletul care, după moartea trupului, trebuie să accepte o soartă foarte  
îndoielnică, care nu poate experimenta gloria adevăratei sale case, deoarece, din cauza formării sale 
inadecvate, nu poate fi admis în acele sfere unde îl așteaptă beatitudini de neuitat. Desigur, este încă 
posibil să se desprindă din abis și să pătrundă în sferele superioare, dar acest lucru necesită o depășire  
și un efort mult mai mare decât pe Pământ și nu se poate întâmpla fără ajutor, dar chiar și atunci 
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sufletul  trebuie să își  adune singur voința,  ceea ce este  mult  mai  ușor pe pământ.  Eu-l  nu poate  
dispărea, ci își creează propria soartă în fericire sau în chinuri.... și numai atunci când oamenii nu-și 
vor considera trupul ca fiind "ființa vie", ci vor învăța să recunoască sufletul conceput în corp ca fiind 
eu-l  lor  real,  numai  atunci  când  vor  învăța  să  creadă  în  nemurirea  sufletului  lor,  vor  trăi  mai  
responsabil  pe  Pământ  și  atunci  nu  se  vor  mai  teme  nici  de  moarte,  care  afectează  doar  trupul 
pământesc, dar nu și sufletul care locuiește în el. Atunci vor trăi după voia Lui și vor tânji după ceasul 
în care sufletul va putea să se desprindă de învelișul său exterior pentru a intra în împărăția care este  
adevărata sa casă....

Amin

Ceasul morții.... Explicație pentru suferință.... B.D. Nr. 4033

30. aprilie 1947

u știți  niciodată care va fi sfârșitul vostru și,  de aceea, ar trebui să apelați zilnic la mila lui 
Dumnezeu pentru a se întoarce la voi în ceasul morții. Chiar dacă trăiți în conformitate cu voia  

lui Dumnezeu, sfârșitul vostru poate fi unul dificil dacă este menit să vă purifice complet și să vă facă 
liberi pentru eternitate. Înțelepciunea și dragostea lui Dumnezeu se aplică până în ultimul ceas pe acest 
Pământ, iar dacă sufletele voastre sunt încă capabile să se schimbe, vi se va da încă ocazia în ceasul  
morții. Și de aceea, oamenii supuși lui Dumnezeu trebuie adesea să sufere fizic, iar oamenii nu pot  
găsi o explicație pentru aceasta, pentru că nu sunt capabili să recunoască iubirea lui Dumnezeu în ea, 
și  totuși,  iubirea divină le oferă oamenilor această suferință pentru că este cel mai bun mijloc de 
maturizare care, într-un timp scurt, poate totuși să câștige sufletului gradul care permite luminii să 
strălucească în lumea de dincolo, iar sufletul îi mulțumește Creatorului său atunci când a devenit liber  
și recunoaște marea iubire și milă a lui Dumnezeu. Și astfel, orice suferință trebuie privită ca o dovadă 
a iubirii lui Dumnezeu, și chiar și sfârșitul este unul fericit dacă este însoțit de suferință, chiar dacă 
ființei umane nu i se pare așa, căci sufletul se desprinde cu siguranță de trup cu durere, dar se ridică 
imediat în împărăția spiritelor fericite, părăsește Pământul nu numai fizic, ci și spiritual, și ia cu el și  
substanțele mature ale trupului, căci fiecare grad de suferință pe Pământ dizolvă învelișul care încă  
mai înconjoară sufletul.  Și  binecuvântată este ființa umană care poate să se elibereze complet  de  
substanțele spirituale imature în timp ce se află încă pe Pământ.... a folosit viața pământească pentru  
răscumpărare și nu se mai răzvrătește împotriva voinței lui Dumnezeu. În ceasul morții, el se va lupta  
cu siguranță pentru pacea sufletului, dar nu va simți niciodată că suferința fizică este nejustificată, 
deoarece sufletul său știe că va avea un sfârșit, că și suferința fizică are un sfârșit și că sufletul își va  
trage foloase din ea, chiar dacă atunci nu va mai fi capabil să transmită această cunoaștere trupului. 
Dar trupul se separă de suflet de îndată ce simte perfecțiunea acestuia, pentru că atunci își îndeplinește  
sarcina de a fi acordat o ședere acestui suflet. Ceasul morții poate fi dificil pentru voi toți, dar poate fi  
și o adormire fericită pentru voi, pentru a vă trezi apoi în împărăția luminii, atunci când nu mai are 
nevoie  de suferință,  când a  găsit  deja  unirea cu Dumnezeu pe Pământ  și  El  îl  ia  acum acasă în  
împărăția Sa, în casa Tatălui vostru, pentru a vă face fericiți. Dar nu știți care va fi sfârșitul vostru și de 
aceea cereți-i lui Dumnezeu milă, cereți-i harul și puterea, dacă Dumnezeu vă mai cere suferință, și  
veți îndura și voi ceasul morții, doar trupul va suferi, dar sufletul va părăsi trupul plin de bucurie și se 
va înălța în sferele de lumină....

N

Amin

Ceasul morții fără teamă.... Pregătire.... B.D. Nr. 6042

4. septembrie 1954

iți întotdeauna pregătiți să schimbați viața pământească cu viața în împărăția spirituală, atunci 
ceasul plecării de pe acest Pământ nu va fi niciodată o surpriză pentru voi, și nici nu va trebui să 

vă temeți de el. Ceea ce gândiți și faceți, întrebați-vă mereu dacă este corect în fața ochilor Mei, atunci  
veți trăi conștient și veți lucra la sufletul vostru.... Astfel, veți trăi pentru împărăția de dincolo, iar  
această împărăție de dincolo va fi împărăția luminii pentru care vă veți dedica cu plăcere viața voastră  

F
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pământească, pentru că este adevărata voastră casă. Dacă voi, oamenii, ați putea înțelege că trăiți doar 
o viață de testare pe acest Pământ, că nu este viața voastră reală, ci doar o pregătire pentru această  
viață reală și că, prin urmare, ar trebui să-i acordați atenție doar pentru a o evalua corect. Dar voi  
considerați că viața pământească este singurul lucru important și vă gândiți prea puțin la viața reală 
din împărăția spirituală.... dacă credeți în ea. Și vă cheltuiți toate forțele pentru lucruri complet lipsite 
de importanță și vă pregătiți prea puțin pentru viața care vă așteaptă. Ceasul morții ar trebui să devină 
ceasul răscumpărării pentru voi, oamenii, care vă dezbrăcați de haina pământească pentru a intra liberi  
și ușori într-o împărăție a păcii și a fericirii.... Ar trebui să așteptați cu conștientizare și bucurie acest  
moment și să renunțați cu bucurie la viața pământească pentru a o schimba cu una mult mai bună. Dar  
veți avea această conștientizare numai după ce ați trăit o viață de credință dreaptă urmându-l pe Iisus,  
pentru că numai atunci veți recunoaște clar scopul vieții voastre pământești.... pentru că numai atunci 
veți ști despre toate corelațiile și astfel și despre o viață liberă și fericită în împărăția spirituală.... 
Atunci spiritul vostru se va trezi, și atunci nu veți mai da decât un preț mic vieții pământești, și vă veți  
strădui în mod conștient să trăiți în împărăția spirituală, în lumină și fericire.... Veți fi cu siguranță 
învățați despre ea, dar o veți accepta ca adevăr doar atunci când dragostea va aprinde o lumină în 
voi.... De aceea trebuie să trăiți mai întâi în iubire.... Atunci nici măcar moartea nu vă va mai speria,  
căci atunci veți fi deja în contact cu împărăția spirituală, atunci atâtea mâini se vor întinde din ea  
pentru a vă călăuzi până la sfârșitul vieții voastre.... Și atunci veți trăi și voi fiecare zi pe Pământ așa 
cum este voia Mea.... Atunci vă veți pregăti pentru un sfârșit binecuvântat, iar ceasul plecării voastre  
de pe acest Pământ va fi pentru voi trezirea la viața în lumină și glorie....

Amin

Destinul sufletelor din lumea de dincolo.... B.D. Nr. 6920

16. septembrie 1957

ât încă mai purtați haina pământească, sufletul vostru este încă închis într-un înveliș care îi refuză 
zborul lipsit de griji în împărăția spirituală; sunteți încă legați de acest Pământ.... Dar vine ceasul 

în care sufletul iese din carapacea sa trupească, când Pământul nu-l mai poate ține și se înalță în sus,  
când a dobândit atâta putere încât se ridică din tărâmul pământesc într-o lume în care nu mai există 
obstacole pentru el, unde se poate grăbi prin timp și spațiu și se poate bucura de fericire în înălțimi 
strălucitoare. Pentru acest zbor de fantezie, însă, este nevoie de forță.... o forță care nu mai poate fi 
confundată cu forța vitală, ci care îl umple atunci când a intrat în uniune intimă cu sursa de forță din  
eternitate, cu Dumnezeul și Tatăl său.... atunci când s-a întors acasă, în casa Tatălui său, unde nu mai 
există nici o dificultate și nici o suferință, unde există doar fericire și viață veșnică. Dar nici ceasul 
morții nu poate însemna o mare schimbare pentru suflet.... El poate într-adevăr să părăsească trupul  
pământesc și  totuși  să nu fie liber,  de îndată ce este neputincios și  nu se poate înălța din sferele 
pământești pentru că lumea sa de gândire a fost doar materie, pentru că s-a lăsat complet dominat de  
ea pe Pământ și  nu a permis niciodată să pătrundă forța divină a iubirii.  Atunci,  cu siguranță,  el 
locuiește  și  în  sfere  spirituale,  adică  este  în  afara  acestei  lumi  pământești,  dar  acum  îi  lipsește 
vitalitatea și este condamnat la inactivitate. Și aceasta este o stare de agonie pentru suflet, o stare de 
neputință și de lipsă de lumină, dar el este conștient de el însuși. Moartea este sfârșitul unei etape de 
dezvoltare, sufletul își schimbă locul de reședință în fiecare caz.... dar cât de diferită poate fi sfera în  
care  locuiește  acum sufletul....?  Iar  omul  își  creează pe Pământ  singur  soarta  sufletului  său după 
moarte. Și de aceea trebuie să profite din plin de fiecare zi ca de un dar neprețuit al harului, să fie 
zgârcit cu fiecare oră și să se folosească de ea pentru mântuirea sufletului său....  nu trebuie să se 
mulțumească cu bucuriile și plăcerile pământești, căci fericirile din împărăția spirituală le depășesc de  
o mie de ori.  Ființa umană ar  trebui  să fie  mereu conștientă de faptul  că este  în mâinile  sale să 
dobândească  o  abundență  de  fericire,  dar  că  trebuie  să  fie  pregătită  să  renunțe  în  timpul  scurtei  
perioade de timp a vieții  pământești la ceea ce creează bunăstare pentru trup, dar nu este benefic 
pentru  suflet.  Căci  sufletul  este  închis  într-un  înveliș  din  care  ar  trebui  să  se  elibereze  în  viața  
pământească. Zgura care se mai agață de un suflet împiedică raza de lumină de iubire de la Dumnezeu  
să intre în el.... Ea trebuie să fie dizolvată mai întâi pentru ca lumina iubirii să poată pătrunde complet  

C
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în suflet, iar acest lucru înseamnă, de asemenea, că sufletul se poate înălța după moarte fără griji și 
poate intra pe tărâmurile celor binecuvântați.  Iar dizolvarea acestui înveliș o produce: Rugăciunea 
intimă  către  Dumnezeu,  faptele  de  iubire  și,  de  asemenea,  suferințe  trupești  de  diferite  feluri.....  
Iubirea și suferința sunt cele mai eficiente mijloace de purificare, iubirea și suferința îi fac pe oameni  
să se interiorizeze, iubirea și suferința creează o distanță față de lumea cu bucuriile ei.... Calea iubirii  
și a suferinței este calea pe care a mers Iisus. El a chemat la ucenicie și a promis viață celor care îl 
urmează. Căci calea Lui duce cu siguranță la țintă. El conduce din împărăția întunericului în împărăția  
luminii și, de asemenea, ajută pe oricine îl iubește și vrea să îl urmeze să poarte crucea cea mică atunci  
când aceasta pare prea grea pentru ființa umană și se întoarce la El, purtătorul divin al crucii, pentru 
ajutor..... Dar când învelișul fizic este lepădat, atunci sufletul se bucură când intră pe poarta veșniciei.  
Atunci și-a împlinit scopul vieții sale pe Pământ, s-a întors la adevărata sa casă, unde există viață 
veșnică și fericire eternă....

Amin

Îndemn serios de a ne aminti de viața de după moarte.... B.D. Nr. 5180

29. iulie 1951

ouă, oamenilor de pe Pământ, vă adresez un nou avertisment: Aduceți-vă aminte de sufletele 
voastre și de starea voastră după moarte.... Pentru că în viața voastră pământească va avea loc o 

cotitură extrem de dificilă, cu unicul scop de a vă gândi la moartea voastră trupească și la ceea ce va  
urma după aceea.  Vreau să  vă atrag atenția  asupra acestui  lucru și  să  vă arăt  cu toată  dragostea 
severitatea care vine asupra voastră, astfel încât să credeți în ea atunci când nu puteți crede acum, când 
încă respingeți ca fantezie ceea ce este un adevăr serios. Sunteți în mare pericol, pentru că treceți prin 
viața pământească atât de ușor, ca și cum ar dura o veșnicie, și nu vă rămâne decât foarte puțin timp 
pentru  a  fi  cuprinși  de  groază,  dacă  ați  ști  despre  el.  Vă  jucați  viața,  vă  lăsați  purtați  de  griji  
neînsemnate și,  totuși,  un singur lucru este important: Să vă amintiți  de sufletul vostru, pentru ca 
acesta să poată suporta cu seninătate tot ce este greu, pentru a începe viața corectă, în lumină și putere,  
în împărăția de dincolo. Dar depinde de voi înșivă, oamenii, în ce stare va intra sufletul vostru în  
împărăția spirituală. Vă îndemn din ce în ce mai urgent să vă schimbați atitudinea care, deși nu trebuie 
să fie rea, este totuși prea pământească pentru a fi potrivită pentru împărăția spirituală. Ca un Tată 
iubitor, Eu îi  chem pe copiii  Mei de pe Pământ: Fiți  preocupați de sufletul vostru, amintiți-vă de  
adevăratul vostru scop în viață și  grăbiți-vă, căci timpul este scurt până la sfârșit....  Schimbați-vă 
înainte de a fi prea târziu.... amintiți-vă ce soartă vă așteaptă când viața voastră pământească se va  
sfârși și credeți că viața sufletului nu se termină odată cu moartea trupului, ci că el va continua să 
trăiască, dar în starea pe care i-ați creat-o prin viața pământească. Sunteți responsabili pentru soarta 
voastră în eternitate,  adică voi înșivă trebuie să acceptați  consecințele vieții  voastre pe Pământ,  o 
soartă în întuneric, dacă ați folosit viața în mod greșit. Și o trăiți greșit dacă trăiți fără credință și fără 
iubire.... dacă nu Mă recunoașteți ca Dumnezeu și Tată al vostru și, prin urmare, nu împliniți nici  
poruncile Mele, dacă trăiți doar pentru lume, dar nu și pentru împărăția spirituală, care este adevărata 
voastră casă și în care trebuie să vă mutați în mod inevitabil, care diferă atât de mult în sferele sale, 
încât poate însemna atât cea mai mare fericire, cât și cel mai amar chin pentru suflet, în funcție de 
starea sa de maturitate. Iar voi, oamenii, sunteți responsabili pentru această stare de maturitate.... Iată  
la ce vă invit din nou de Sus, pentru ca voi să vă întoarceți în voi înșivă și să vă schimbați, pentru ca să 
lăsați  deoparte viața pământească pentru a promova viața spirituală a sufletului  vostru....  ascultați 
chemarea Mea de Sus, reflectați, întoarceți-vă înainte de a fi prea târziu, pentru că vine irevocabil ziua  
pe care am anunțat-o mereu și constant.... Nu mai aveți mult timp la dispoziție, de aceea folosiți-l și  
aveți grijă de sufletul vostru, ca să nu vă temeți de sfârșitul care vă este aproape....

V

Amin
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Legătura Pământului cu viața de apoi 

Punte către împărăția spirituală.... Iisus.... B.D. Nr. 5640

30. martie 1953

odul către împărăția spirituală a fost construit de Mine Însumi când am coborât pe Pământ pentru 
a-i răscumpăra pe oameni. Și puteți merge cu toții pe acest pod dacă vreți să Mă urmați.... Și astfel  

înțelegeți corect: Oricine Mă urmează pe Mine, care M-a ales pe Mine ca lider, poate și va urma 
aceeași cale pe care am urmat-o Eu Însumi și nu trebuie să se teamă că va greși. Și Eu Însumi, ca ființă 
umană, am menținut legătura cu împărăția de când venisem aici. Deși la început originea Mea a fost 
ascunsă și  de Mine ca ființă umană Iisus,  am trăit  pe Pământ și  nu știam mai mult decât ceilalți 
oameni, totuși sufletul Meu a căutat în mod constant pe Dumnezeu, sufletul Meu s-a întors mereu 
acolo unde era adevărata Mea casă.... în împărăția celor mai binecuvântate spirite.... Și dorul Meu de 
Dumnezeu era atât de mare, încât El a venit la mine și m-a informat curând și despre misiunea mea pe 
Pământ.  Astfel,  am recunoscut încă din tinerețe că Eu și  toți  oamenii  eram doar oaspeți  pe acest  
Pământ, dar că în momentul morții se deschidea din nou pentru fiecare împărăția spirituală, care era  
doar foarte diferită în sferele sale. Știam acest lucru ca ființă umană pe Pământ și puteam adesea să  
pătrund în aceste sfere. Am văzut marea fericire, dar și imensul chin al ființelor spirituale, iar sufletul 
Meu tânjea, dar era și îngrozit. Această viziune a Mea în lumea spirituală era un grad de maturitate pe 
care sufletul  Meu îl  atinsese deja pe Pământ și,  prin urmare,  nu mai exista niciun pericol pentru 
sufletul Meu de a intra în diferitele sfere din împărăția spirituală. Eu Însumi construisem deja podul, 
transformându-Mi natura în iubire și, prin urmare, am putut să trec podul spre împărăția spirituală fără  
pericol.

P

Și astfel vreau să vă explic că iubirea în voi, oamenii, poate și va construi întotdeauna o punte spre 
împărăția spirituală, că atunci nu veți mai fi voi înșivă, ci spiritul lui Dumnezeu, trezit prin iubire, vă  
va călăuzi pentru că vrea să vă introducă în împărăția care este adevărata voastră casă și care vă oferă 
comori incomparabile pe care le puteți  primi în acea împărăție....  Atunci veți  putea să aruncați  o 
privire în împărăția întunericului fără griji și fără pericol, pentru că atunci iubirea din voi va dori să-i 
ajute pe toți cei care au nevoie de ajutor. Puntea de la Pământ la împărăția spirituală trebuie înțeleasă 
atât la propriu cât și la figurat.... Eu v-am pregătit calea care duce la Dumnezeu, pe care trebuie să o 
urmați  și  voi,  urmându-l  pe Iisus.  Dar v-am dovedit  și  prin învierea Mea a treia  zi  că am biruit 
moartea, că nu există bariere pentru ceea ce este viu din voi, pentru ceea ce este nepieritor, că sufletul  
vostru poate și va locui în orice moment în împărăția spirituală și că spiritul Meu, dacă l-ați trezit, vă  
călăuzește în domenii care altfel vă sunt de nepătruns.

Dar este diferit acolo unde aceste legături cu împărăția spirituală sunt stabilite fără credință în Mine, 
fără eforturi spirituale și fără dragoste.... Apoi, oamenii intră fără autorizație pe un pod pe care, astfel,  
intră ilegal în posesia lui pentru a putea arunca o privire în împărăția care le este ascunsă. Prin urmare,  
acești oameni nu Mă recunosc și, prin urmare, nu pot fi niciodată pe puntea pe care am construit-o 
prin moartea Mea pe cruce..... Totuși, ei văd și o punte de trecere în împărăția spirituală, o imagine 
înșelătoare pe care adversarul Meu îi face să o creadă, pentru că vrea să-i atragă la el, ceea ce reușește 
cu ușurință să facă....  că vă va arunca în întuneric tot mai adânc, pentru că în întuneric nu există 
lumină care să fie adusă în întuneric. Dar oricine dorește lumină va fi întâmpinat și de ființele de  
lumină, iar acestea îi vor oferi din belșug lumină, adevăr pur, care nu poate veni niciodată decât din  
împărăția lui Dumnezeu, din împărăția adevărului etern. Din împărăția întunericului nu vine decât  
dezastru,  din  împărăția  luminii  numai  binecuvântare;  nu  trebuie  să  vă  închideți  în  împărăția 
întunericului, ci să vă deschideți în împărăția luminii, căci din această împărăție Eu Însumi vă chem: 
Veniți la Mine, cei trudiți și împovărați, și Eu vă voi înviora. Iar când vă chem să veniți, trebuie să  
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intrați și voi pe podul pe care Eu Însumi l-am construit de la Pământ la împărăția spirituală, pentru a  
vă netezi calea care vă duce în sus, la Mine, dar care nu poate fi găsită decât prin iubire....

Amin

Corespondența cu împărăția de dincolo.... B.D. Nr. 6682

1. noiembrie 1956

oate condițiile prealabile trebuie să fie îndeplinite dacă vreți să intrați în relații binecuvântate cu 
împărăția spirituală, dacă vreți să obțineți voi înșivă un câștig spiritual și să realizați cooperarea 

dorită  de  Mine  cu  ființele  de  lumină  din  împărăția  spirituală,  care  este  destinată  răscumpărării 
sufletelor imature. Orice contact cu lumea de dincolo pe care îl stabiliți fără aceste condiții prealabile 
este un pericol pentru voi înșivă, precum și pentru sufletele încă imature din lumea de dincolo. Atâta  
timp cât un om are o mentalitate pământească, nu va avea prea multă dorință de a stabili o legătură 
spirituală. Dar dacă totuși face acest lucru, atunci sunt doar întrebări pământești care îl determină să  
facă acest lucru, în speranța de a primi un răspuns. Voința de a intra în contact cu împărăția de dincolo 
permite acum și accesul ființelor de dincolo la el, pentru că el se deschide față de ele, indiferent de  
modul în care o face, fie că o face mental sau cu ajutoare pământești, atunci când participă la întâlniri  
spirituale sau se lasă învățat de mediumi. O astfel de legătură, însă, nu îi aduce nicio binecuvântare,  
dimpotrivă, este un mare pericol pentru el, împotriva căruia nu poate fi avertizat îndeajuns. Pentru că 
ați fi speriați de spiritele care îl presează acum, dacă le-ați putea vedea cu ochii voștri fizici. Și aceste  
spirite intră în posesia ființei umane, îi răspund la întrebările sale, dar întotdeauna doar într-un mod 
care corespunde stării lor de întuneric.... și încearcă mereu să-l înlănțuie tot mai mult de materie, de 
care ele însele sunt tot atât de afectate ca și pe Pământ. Feriți-vă de astfel de conexiuni.... Pentru că vă  
trag în jos, chiar dacă astfel ajungeți să credeți în supraviețuirea sufletului după moarte.... Pentru că  
aceste spirite nu vă vor determina să efectuați o lucrare sufletească asupra voastră și, de asemenea, ați 
putea recunoaște cu ușurință,  din expresiile lor adesea contradictorii,  că aveți  de-a face cu spirite 
rele.... Prima condiție prealabilă pentru un contact benefic cu lumea spirituală este o dorință puternică 
de adevăr, îndemnul interior de a primi adevărul de la ființe care sunt în cunoaștere, dar numai acea 
cunoaștere care are un conținut spiritual.... Astfel, nici o întrebare pământească nu poate fi pusă acelor 
ființe care se exprimă în fața lor la chemarea lor. Un astfel de contact cu lumea spirituală poate aduce 
multe binecuvântări, chiar dacă la început are loc și cu ajutorul unor ajutoare pământești sau prin  
intermediul unui medium, pentru că în curând va duce cu siguranță la un contact pur spiritual, pe care 
vi-l recomand tuturor, pentru că atunci veți fi luat calea sigură de a fi în permanență ghidați și instruiți 
de Mine prin spiritul Meu...., căci fiecare ființă de lumină care vă instruiește în numele Meu vă va  
informa și cum puteți atinge perfecțiunea. Voința voastră, starea voastră de maturitate, gradul vostru  
de  iubire  este  întotdeauna  decisiv  de  îndată  ce  stabiliți  o  legătură  cu  lumea  spirituală,  căci  în 
consecință aceleași ființe se vor apropia de voi....  Și cum voi toți oamenii sunteți încă afectați de  
slăbiciuni, trebuie să vă temeți și de apariția unor astfel de ființe și de aceea, mai întâi, încredințați-vă 
Mie pentru ca Eu să vă protejez de ele.... Iar această cerere va fi întotdeauna cea mai bună protecție,  
pentru că oricine stabilește o astfel de legătură cu Mine poate fi sigur că nu-i va face rău niciodată. 
Foarte rar, însă, oamenii sunt motivați de întrebări pur spirituale pentru a căuta contactul cu lumea de 
dincolo.....  Curiozitatea  de  a  ști  cum  stau  lucrurile  în  această  împărăție,  legăturile  personale  cu 
persoanele decedate și sfaturile dorite sunt mult mai mult motivul, și chiar dacă nu se produce nici un 
rău direct  pentru sufletul  lor,  nici  nu prea există  vreun avantaj,  căci  rezultatele  satisfac mai  mult 
simțurile decât sufletul.... Lumea spirituală este în contact permanent cu Pământul și cu locuitorii săi și 
va încerca să mențină sau să extindă orice legătură serioasă cu toată puterea sa.  Și  de aceea voi 
binecuvânta fiecare persoană care stabilește o legătură atât de serioasă încât oamenii și multe suflete  
din lumea de dincolo să poată fi influențate în sensul cel mai favorabil....  Dar îi voi îndemna, de  
asemenea, să fie extrem de prudenți pe cei care doresc doar să se familiarizeze cu domenii care le sunt 
încă închise. Căci ei pot cădea foarte ușor sub controlul unor forțe de care nu se vor putea desprinde  
decât cu greu.... în timp ce cei care doresc adevărul, care se străduiesc cu seriozitate, pot intra liniștiți  
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pe acel pod, pentru că vor fi întâmpinați de mesagerii potriviți care le vor acorda protecție și le vor 
transmite lumina care le este benefică....

Amin

Gânduri din împărăția spirituală.... B.D. Nr. 3628

16. decembrie 1945

ândurile vă vin din împărăția spirituală dacă vă direcționați simțurile în mod spiritual și căutați  
astfel contactul cu ființele cunoscătoare din împărăția spirituală. Fiecare gând poate fi, așadar, o 

binecuvântare pentru voi, cu condiția să aveți voința serioasă de a deveni cunoscători, deci de a fi 
instruiți  în adevăr.  Cu toate acestea,  un mod de viață în conformitate cu voia lui  Dumnezeu este  
întotdeauna o condiție prealabilă pentru ca voi să fiți îngrijiți de ființe spirituale bune, deoarece forțele 
întunericului vă înconjoară și încearcă să vă rătăcească gândurile. Iar voi înșivă fie le respingeți, fie le 
permiteți accesul la voi, în funcție de modul de viață pe care îl  duceți,  de voința și de atitudinea  
voastră față de Dumnezeu și  de bine. Prin urmare, trebuie să vă examinați  cu seriozitate dacă vă 
străduiți să trăiți în conformitate cu voia lui Dumnezeu, dacă doriți adevărul. Trebuie să știți că ființele 
spirituale din lumea de dincolo sunt active în a vă transmite gândurile lor și că voi acordați influență 
forțelor pe care le atrageți voi înșivă prin modul vostru de viață și voința voastră. Prin urmare, trebuie 
să  acordați  atenție  și  gândurilor  voastre  și  să  le  examinați  pentru  a  vedea  dacă  vă  conduc  spre 
Dumnezeu sau vă îndepărtează de credința în Dumnezeu. Orice gând bun care vă educă la iubire și vă 
îndreaptă spre Dumnezeu este lucrarea unor forțe spirituale bune și ar trebui să îl preluați și să îl lăsați  
să vă conducă, pentru că, de îndată ce îi veți acorda atenție, vă va influența și modul de viață și va fi 
benefic pentru sufletul vostru. Dar, de îndată ce vă rugați lui Dumnezeu pentru o gândire corectă,  
ființele spirituale bune vă vor fi întotdeauna conducători și ghizi, vă vor influența gândurile și vor 
încerca să vă împărtășească cunoștințe spirituale care vor spori maturitatea sufletului vostru; vă vor  
împărtăși  puterea  de  cunoaștere,  prin  intermediul  căreia  puteți  face  inofensivă  activitatea  forțelor 
malefice, recunoscând-o și respingând-o imediat ca fiind o eroare. Dacă vă uniți cu Dumnezeu, dacă 
căutați să trăiți după bunul plac al Lui, atunci nu trebuie să vă temeți de forțele spirituale rele care vă 
ghidează greșit gândirea, pentru că vă puneți în mâinile unor ființe spirituale bune, care vă vor veghea 
cu dragoste și răbdare și vă vor ghida gândurile astfel încât să corespundă adevărului și să favorizeze 
dezvoltarea voastră spirituală, pentru că voi înșivă vă străduiți să faceți acest lucru....
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Ființe de lumină 

Influențarea mentală prin intermediul ființelor de lumină.... B.D. Nr. 3354

3. decembrie 1944

e îndată ce un purtător de lumină din lumea de dincolo, o ființă care este în cunoaștere, se poate  
face auzită de o ființă umană, ea va rămâne mereu aproape de aceasta pentru a-i influența fiecare  

gând, deci pentru a o instrui continuu. Cu toate acestea, voința ființei umane rămâne întotdeauna 
decisivă în ceea ce privește succesul eforturilor ființei de lumină. Pentru că, deși ființa de lumină este  
plină de putere și ar putea lua în stăpânire pe deplin gândirea ființei umane, libertatea de voință a 
acesteia nu este limitată, astfel încât cunoașterea nu îi este niciodată transmisă împotriva voinței sale. 
De aceea, activitatea didactică a ființelor de lumină necesită o răbdare excesivă. De fiecare dată ele 
trebuie să direcționeze gândurile ființei umane către un subiect specific despre care ele sunt dispuse să  
ofere informații și nu trebuie să devină nerăbdătoare dacă aceste gânduri se abat. De aceea, dragostea  
lor pentru oameni trebuie să fie mare, astfel încât să dea dovadă de fiecare dată de înțelegere pentru 
slăbiciunile  lor  și  să  nu  renunțe  la  încercarea  de  a-i  determina  pe  oameni  să  se  intereseze  de  
cunoașterea spirituală. De aceea, ființa umană care se află în contact intim cu ființele de lumină va 
avea și ea o altă lume de gânduri; deși nu este încă instruită în mod evident, ea se va gândi mult la  
subiecte spirituale, iar această gândire o va satisface, deoarece îi va aduce un răspuns care o va atrage.  
Și atunci, ființele de lumină pot intra în acțiune, pot interveni în orice moment în gândirea ființei 
umane, pot transfera gândirea lor către ființa umană.....  Dar depinde de voința ființei umane de a  
accepta dacă efortul și răbdarea lor are succes, căci cu cât este mai dispusă, cu atât mai atent ascultă în 
interior, adică este atentă la gândurile sale, nu le abandonează imediat, ci le prelucrează, și numai 
atunci pot deveni eficiente, adică să devină active.... să execute ceea ce este sfătuită mental să facă. 
Dacă ființa umană a ascultat aceste transmisiuni mentale, atunci va apărea și dorința de a transmite 
semenilor săi ceea ce a auzit, adică ceea ce a primit mental, deoarece ceea ce o mișcă în interior o va 
îndemna să transmită mai departe. Și atunci, acest lucru o pregătește pentru semenii săi prin activitatea 
ființelor de lumină, pentru că, de îndată ce își deschide urechea pentru ceea ce i se spune, începe și ea  
să gândească, iar ființa de lumină poate interveni din nou și îi poate hrăni gândirea sub formă de 
întrebări  și  clarificări  mentale.  Toți  oamenii  sunt  încredințați  unor  astfel  de ființe  de lumină,  toți  
oamenii sunt înconjurați de ele, iar ele sunt atente la fiecare gând. Și de îndată ce gândirea se îndreaptă 
spre lucrurile spirituale, adică spre ceea ce se află în afara vieții pământești, ceea ce nu privește trupul 
ființei umane, ci sufletul său, ființele de lumină încearcă să ghideze gândirea pe calea cea bună....  
șoptindu-i mental cunoașterea corectă, răspunsul la întrebările care o mișcă, astfel încât acestea, ca 
emanând din  ea  însăși,  să  fie  luate  în  seamă și,  dacă  ființa  umană este  de  bunăvoință,  să  fie  și  
apreciate. Căci gândul devine valoros doar atunci când este pus în acțiune, când ceea ce este sfătuit 
mental ființei umane este și executat, conform sfatului. Dar eforturile ființelor de lumină nu au succes 
în cazul multor oameni, pentru că aceștia se străduiesc doar pentru lucruri pur pământești și nu au  
simțul muncii  spirituale sau al cunoașterii  spirituale.  Acolo ființele de lumină sunt recunoscătoare 
pentru orice sprijin prin guri umane.... Pentru că, evident, ființele de lumină nu pot apărea și nici nu  
pot să introducă ființa umană în cunoașterea corectă împotriva voinței acesteia, ci întotdeauna voința 
însăși a ființei umane este cea care permite sau refuză lucrarea ființelor de lumină în ea însăși. Iar 
ființele  de lumină sunt  legate de legi,  deoarece liberul  arbitru al  ființei  umane trebuie să rămână 
neatins  pentru  a  nu  face  imposibilă  perfecțiunea  ființei  umane.  De  aceea,  omul  poate  primi 
cunoștințele  corecte  doar  atunci  când voința  lui  devine  activă,  când se  supune fără  menajamente 
influenței celui care, în calitate de reprezentant al luminii, îi aduce cunoștințele. Numai atunci ființele  
de lumină care îl înconjoară își pot desfășura activitatea și asupra lui, îl pot instrui mental și îi pot da 
informații despre toate întrebările care îl frământă. Și atunci va fi în mod constant ghidat spiritual și 
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îngrijit, iar gândirea sa va fi îndreptată pe calea cea bună, căci ființele de lumină au o mare forță și  
putere, atâta timp cât voința omului nu se opune influenței lor....

Amin

Spiritul protector.... Ghiduri spirituale.... B.D. Nr. 6636

5. septembrie 1956

n ghid spiritual credincios vă însoțește pe toate drumurile vieții voastre pământești.... Nu sunteți 
niciodată lipsiți de protecție spirituală, iar dacă acest ghid, precum și ființele de lumină care vă 

înconjoară, ar fi lăsate să lucreze fără restricții, maturizarea voastră pe acest Pământ ar fi asigurată,  
pentru că dragostea lor pentru voi dorește să facă tot ceea ce vă poate ajuta să vă înălțați. Dar nu li se  
permite să lucreze asupra voastră fără restricții, deoarece însăși voința voastră le impune limite. De 
asemenea, ele nu vă pot influența decât în conformitate cu această voință, iar voi, oamenii, le refuzați  
adesea activitatea  acelor  ființe  care  vă ghidează,  deoarece voința  voastră  se  opune.  Dar,  cu toate 
acestea, ghizii voștri nu vă vor părăsi și vor încerca de fiecare dată să-și exercite influența asupra 
voastră până la moarte. Astfel, sunteți înconjurați în permanență de spirite păzitoare și puteți apela 
oricând la ele pentru ajutor, dar ele nu vă pot acorda ajutor decât dacă ați stabilit mai întâi legătura cu 
Mine, pentru că aceasta este legea conform căreia ființele de lumină nu fac decât să îndeplinească 
voința Mea, nu sunt active decât în voința Mea. Astfel, o persoană legată de Dumnezeu poate trăi cu 
adevărat o viață pământească lipsită de griji, deoarece i se va acorda întotdeauna un ajutor iubitor 
dacă, după ce se roagă din inimă la Mine, se predă ajutoarelor Mele și apelează la ele pentru protecție 
și ajutor. Aceste spirite păzitoare și aceste călăuze sunt pătrunse de lumină și de putere și, prin urmare,  
este ușor pentru ele să vă modeleze existența pământească astfel încât să vă fie suportabilă pentru voi. 
Este posibil ca ele să vă elibereze de greutățile care vă abordează pe Pământ sau care sunt cauzate de  
influența forțelor malefice.... Vă predau acestor spirite păzitoare de îndată ce v-ați unit cu Mine prin 
voința voastră, prin atitudinea voastră, prin fapte de iubire și prin rugăciune. Astfel, o persoană care 
Îmi este devotată poate ști întotdeauna că este protejată de Mine Însumi, iar slujitorii Mei cerești vor 
îndeplini acum ceea ce este voința Mea.... Și voința Mea va fi întotdeauna preocupată de bunăstarea 
voastră, voi care v-ați predat deja Mie și doriți protecția Mea. Și astfel știți că nu sunteți niciodată  
singuri, oricât de singuri sau părăsiți de lume ați crede că sunteți....Sunteți înconjurați de hoarde de 
ființe spirituale utile care, sub îndrumarea spiritului vostru păzitor, vă oferă grija lor și vă protejează 
de răul fizic și spiritual. Dar ar fi greșit dacă ați vrea să vă uniți cu aceste ființe doar dintr-o anumită  
superstiție, dacă le-ați vedea altfel decât ca pe niște servitori ai Mei, care au voie să lucreze cu voi  
doar după ce ați stabilit deja legătura cu Mine.... Pentru că, de îndată ce apelați la ajutorul ființelor  
spirituale fără să aveți credință în Mine și fără să Mă iubiți, atunci apelați la forțele opuse și vă puneți  
sub controlul lor..... Pentru că și aceste forțe opuse sunt aproape de voi și așteaptă doar ocazia de a 
pune stăpânire pe voi, iar această ocazie este întotdeauna atunci când Eu sunt eliminat din gândirea  
voastră, când trăiți și creați fără Mine pe acest Pământ..... Atunci nici măcar liderul vostru spiritual nu 
se poate împinge înainte, pentru că însăși voința voastră îi interzice să facă acest lucru. Și cu atât mai 
nerăbdătoare sunt forțele opuse, pe care le puteți simți în jurul vostru la fel de mult ca și ființele bune  
care lucrează în numele Meu. Dar, inevitabil, veți fi prinși în capcană de aceste forțe malefice, pentru 
că ele au o mare putere și o folosesc, de asemenea, pentru că voința voastră le dă dreptul să facă acest  
lucru.... Dar nu trebuie să vă temeți niciodată de aceste forțe malefice, dacă voința voastră se aplică  
numai la Mine și vă încredințați protecției Mele. Căci atunci vor fi alături de Mine numeroase ajutoare  
care vor dori să vă slujească. Și atunci, drumul vieții voastre pământești va fi mereu sub protecția  
ghidului vostru spiritual, pe care Eu Însumi vi l-am dat de la nașterea voastră și până la moarte....
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Mijloace de salvare a ființelor de lumină.... B.D. Nr. 6737

15. ianuarie 1957

ucrurile care se întâmplă pe Pământ sunt evidente în lumea spirituală, iar ființele de lumină sunt 
tot mai dornice să le ajute, deoarece ele știu și despre sfârșitul apropiat și despre soarta celor care 

eșuează pe Pământ. Iubirea plină de compasiune le împinge neîncetat să ajute, dar voința oamenilor se  
opune adesea și nu le este permis să acționeze împotriva voinței oamenilor. Dar pentru că recunosc 
starea spirituală a oamenilor, ele cunosc și mijloacele eficiente și, în deplină concordanță cu voia lui  
Dumnezeu, folosesc acum aceste mijloace,  care constau în influențarea evenimentelor pământești.  
Astfel, atât evenimentele vesele, cât și cele rele pot fi influențate de acele ființe de lumină care vor să-
și salveze protejații sau să-i conducă spre Dumnezeu..... Pentru că Dumnezeu Însuși le-a încredințat 
oamenilor ca îndrumători spirituali și, prin urmare, mântuirea sufletelor celor pe care le au în grijă este 
deosebit de importantă pentru ele. Și ele știu despre binecuvântarea suferinței pentru toți oamenii și,  
prin urmare, suferința nu poate fi evitată, chiar dacă ființele de lumină sunt pline de iubire pentru 
oameni. Dar faptul de a fi salvat un suflet este bucurie pentru orice ființă de lumină, pentru că ele știu 
despre starea de chin fără sfârșit a spiritualului, care este din nou legat de materie. În comparație cu  
această stare de chin, chiar și cea mai mare suferință de pe Pământ poate fi numită mică și, de aceea,  
ajutoarele o folosesc distrugând fericirea pământească și adesea intervin în viața unei persoane atât de 
dureros încât cu greu mai poate fi recunoscut un motiv de iubire.... dar este doar dragoste și grijă 
pentru sufletul ființei umane care este în mare pericol. Atâta timp cât mai trăiește pe Pământ, nu va fi 
abandonat de prietenii și ghizii săi spirituali. Și pentru că timpul care vă rămâne vouă, oamenilor, până 
la sfârșit este din ce în ce mai scurt, intervențiile dureroase ale ființelor de lumină devin și ele din ce în  
ce mai frecvente, pentru că ele acționează la instrucțiunile lui Dumnezeu, ele sunt doar colaboratorii  
Lui care lucrează conform voinței Lui. Oamenii acumulează din ce în ce mai multe bunuri pământești,  
aduc tot mai multe omagii lumii și plăcerilor ei și, prin urmare, fericirea pământească trebuie adesea 
să fie distrusă pentru ei, trebuie să experimenteze decăderea bunurilor pământești, trebuie să învețe să 
recunoască lipsa de vlagă a plăcerilor  pământești.  Și  toate acestea sunt  posibile  doar atunci  când 
lucrurile nu merg așa cum își doresc, când sunt împiedicați de lovituri ale sorții de tot felul să se  
bucure nestingheriți de ceea ce aspiră..... Atunci este posibil ca ei să își dea o altă direcție gândurilor  
lor,  și  atunci pierderea pământească ar fi  un câștig spiritual extrem de mare....  Atunci,  ființele de 
lumină vor fi câștigat victoria și vor fi salvat viața sufletelor, fapt pentru care sufletele le vor mulțumi 
veșnic. Este evident pentru toate ființele de lumină în ce întuneric trăiesc oamenii pe Pământ, și ele 
știu, de asemenea, că lumea este de vină pentru aceasta.... Din acest motiv, ele se străduiesc doar să 
îndepărteze gândurile oamenilor de lume și încearcă să realizeze acest lucru prin mijloace care par 
dure și lipsite de iubire, dar care se bazează întotdeauna pe iubire, pentru că ele sunt una cu Dumnezeu 
și, prin urmare, sunt pline de iubire pentru tot ceea ce este încă nenorocit pe Pământ. A mai rămas 
puțin timp până la sfârșit, dar acest timp scurt va fi și foarte dificil, pentru că toate sufletele care nu 
renunță de bună voie la lume și nu se întorc la Dumnezeu trebuie să fie atinse..... Și astfel, fiecare 
experiență dificilă, fiecare lovitură dură a sorții, va fi privită și recunoscută ca un mijloc de mântuire  
care, cu aprobarea divină, trebuie încă folosit asupra oamenilor care sunt în pericol de a se scufunda în 
abis....  Pentru că fiecare suflet  își  are ajutorul și  protectorul său în lumea de dincolo,  dar aceștia 
trebuie să le respecte întotdeauna voința, altfel, cu adevărat, nicio ființă umană nu s-ar pierde, ci și-ar  
găsi drumul înapoi la Dumnezeu înainte de sfârșit....

L

Amin

Despre întruparea ființelor de lumină.... B.D. Nr. 7831

20. februarie 1961

oi trebuie să vă apropiați de Mine Însumi în orice moment pentru a afla adevărul pur și nu veți 
merge în eroare. Și, din nou, vă atrag atenția asupra lucrării spiritului Meu în voi, pentru ca voi  

să nu riscați să acceptați ca adevăr un ansamblu de gânduri care nu provin de la Mine Însumi. Și de  
fiecare dată vă atrag atenția și asupra activității lui Satana în ultimele zile înainte de sfârșit, care luptă  
împotriva adevărului prin toate mijloacele, care încearcă să-i prindă cu viclenie și șiretenie pe oamenii 
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care nu Mă urmează îndeajuns de îndeaproape, care s-au lăsat deja prinși în învățături greșite și nu  
sunt dispuși să se îndepărteze de ele. Dar voi da adevărul tuturor celor care îl doresc cu adevărat.....  
Când se vorbește despre "întruparea ființelor de lumină" în ultimele zile înainte de sfârșit, aceasta este 
legată de o misiune spirituală, deoarece greutățile spirituale de pe Pământ sunt mari și aceste ființe s-
au  declarat  dispuse  să  ajute  oamenii.  Și  există  cu  adevărat  multe  spirite  luminoase  întrupate  pe 
Pământ, care trec neobservate de semeni și care își îndeplinesc misiunea: Să aducă oamenilor bunuri 
spirituale sau să le exemplifice o viață de iubire, să fie active în beneficiul semenilor, ajutându-i astfel 
să găsească calea cea bună care duce la Mine. Cu toate acestea, sarcina lor constă, de obicei, în a lucra 
pentru Mine în via Mea, adică în a fi adevărați "reprezentanți ai lui Dumnezeu" în fața semenilor lor....  
Învățători pe care Eu însumi îi pregătesc, care vorbesc în locul Meu, care sunt adevărați slujitori ai  
Mei. Ei s-au oferit pe ei înșiși pentru această lucrare de răscumpărare în împărăția spirituală și au fost,  
de asemenea, acceptați de Mine, ceea ce a necesitat o întrupare în carne și oase pe acest Pământ.  
Acestea nu cunosc însă originea lor, nu cunosc misiunea pe care și-au asumat-o de bunăvoie, ci trăiesc  
viața oricărei ființe umane de pe Pământ, doar că voința lor liberă le determină modul de viață și  
munca în vie. De asemenea, ele nu știu despre viața lor anterioară.... Și trebuie să fie așa pentru că  
voința  complet  liberă  ar  trebui  să  fie  forța  motrice....  indiferent  de  misiunea  spirituală  pe  care  o  
îndeplinește o astfel de ființă. Nu ar fi cu adevărat o binecuvântare pentru voi să știți despre întruparea  
anterioară  a  unei  ființe,  pentru  că  gândirea  voastră  ar  deveni  confuză,  deoarece  adversarul  Meu 
cunoaște slăbiciunile oamenilor și găsește foarte ușor o nișă în care descoperă doar o scânteie de  
aroganță. Prin urmare, astfel de ființe de lumină întrupate nu primesc de la Mine nici o cunoaștere a 
originii  lor....  Și  totuși,  oamenii  vor  să  știe  despre  aceasta  și  nu întreabă despre  originea  acestor 
cunoștințe....  Și  nici  "spiritul  Meu" nu le  va fi  dezvăluit  niciodată  o astfel  de cunoaștere,  ci  mai  
degrabă "spiritele imature" au fost la lucru, răspândind erori și prezentându-i pe oameni ca ființe de 
lumină întrupate, acolo unde în realitate nu se poate recunoaște nicio misiune spirituală, altfel nu s-ar  
baza pe minciuni sau premise eronate.... Ființele de lumină lucrează în secret sau ies în evidență cu  
activitatea lor atât de evident încât o misiune în numele Meu este clar recunoscută....  Dar ele vor  
respinge tot ceea ce nu corespunde adevărului și vor recunoaște și condamna mesajele eronate din 
împărăția spiritelor ca fiind minciuni și înșelăciuni. Pentru că ele stau în adevăr și luptă pentru adevăr, 
dar nu pentru învățăturile greșite care provin de la cel care este adversarul Meu. Și nu pot decât să vă  
avertizez pe voi, oamenii, cu privire la activitatea lui în ultimele zile dinaintea sfârșitului, pentru că el  
va face totul pentru a invalida adevărul Meu pur, și va găsi întotdeauna favoarea celor care caută 
extraordinarul, care nu sunt mulțumiți cu adevărul pur care le este trimis de Mine.... Dar vă voi oferi  
întotdeauna clarificări de îndată ce le veți dori cu ardoare....

Amin

Adversarul lui Dumnezeu se deghizează în înger de lumină.... B.D. Nr. 8788

23. martie 1964

e  câte  ori  vreți  să  ajungeți  la  Mine,  adversarul  vă  va  sta  încă  în  cale  și  va  încerca  să  vă  
îndepărteze de la calea cea bună și va folosi toate mijloacele pentru a obține acest lucru. Dar 

credeți, că nu voi lăsa pe nimeni fără puterea de a rezista, dacă are ochii ațintiți la Mine. Dar el va  
răspândi multe erori și nu va renunța la subminarea adevărului pur. Și el va încerca întotdeauna să se 
exprime sub aceeași haină în care mesagerii Mei sunt activi pe Pământ.... El se va îmbrăca în haina 
unui înger de lumină pentru a-i abate pe oameni de la calea cea bună, pentru că, deși aparent vorbește  
în numele Meu, nu este Cuvântul Meu cel pe care îl rostește, ci îi influențează pe oamenii care îi sunt  
ascultători să propovăduiască propriile sale idei ca fiind Cuvântul Meu, care, totuși, este modelat în  
mod eronat de el pentru a-i deruta pe oameni și a-i face nepotriviți pentru o examinare. Nu-i cunoașteți 
viclenia și șiretlicurile, nu știți cum procedează pentru a induce oamenii în eroare. Și totuși, el are  
mulți adepți, pentru că oamenii vor să experimenteze ceva neobișnuit și, prin urmare, nu sunt receptivi 
la Cuvântul simplu, care provine de la Mine. O anumită iubire de sine este încă prea puternică printre  
cei care vor să Mă slujească, iar această iubire de sine îi permite adversarului Meu să intervină, el se  
prezintă  ca  stăpân și  este  astfel  recunoscut  de  ei,  pentru  că  iubirea  de  sine  înseamnă întunericul 
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spiritului, astfel încât ei nu vor fi niciodată capabili să recunoască ce este adevăr și ce este eroare.... Și  
adesea reușește să educe o creatură supusă în care poate lăsa să curgă multă eroare, care este acceptată 
fără ezitare ca adevăr.... Și totuși, voi, oamenii, nu trebuie să-i cădeți pradă dacă dorința voastră de  
adevăr este puternică.... dacă analizați totul cu dorința sinceră ca Eu să vă luminez spiritul și să puteți  
separa ceea ce este fals de ceea ce este drept. Atunci vor cădea solzii de pe ochii voștri și veți respinge  
fără ezitare tot ceea ce este greșit..... Recunoașteți adversarul și fugiți la Mine pentru putere și ajutor  
pentru a rezista. Tot ceea ce trebuie să faceți este să doriți cu sinceritate să stați în singurul adevăr și cu 
adevărat,  adversarul  Meu  nu  va  mai  putea  să  vă  înșele.....  Vedeți  prin  el  și  prin  opera  lui  și  îi  
recunoașteți și instrumentele, indiferent cât de bine se deghizează și vrea să pară mesager al luminii.... 
Lumina dreaptă radiază doar de la Mine și de la cei care doresc lumina dreaptă.... adevărul pur. Dar 
falsul  profet  va merge întotdeauna aproape de profetul  drept,  eroarea va merge întotdeauna lângă 
adevăr, iar întunericul va încerca să întunece sau să stingă lumina, iar prin aceasta recunoașteți și voi  
rezultatul a ceea ce vă aduce un "profet".... Când voi transmite Cuvântul Meu pe Pământ, oricine se va 
folosi  de  el  și  îl  va  recunoaște  ca  fiind  vocea  Tatălui,  pentru  că  are  spiritul  treaz.....  Oricine  îl  
recunoaște ca fiind Cuvântul Meu nu pune nimic inferior acestui Cuvânt al Meu lângă el.... Și dacă  
face așa, atunci dovedește că nu recunoaște Cuvântul Meu, că nu este capabil să recunoască vocea 
Tatălui, iar acest lucru dovedește și starea sa spirituală.... Poate fi ceva mai delicios decât faptul că Eu 
Însumi le vorbesc oamenilor.... și dacă simțiți că Tatăl vi se adresează vouă, atunci nu veți mai dori să 
ratați adresarea Lui, dar atunci veți fi capabili să faceți o diferență atunci când aparent același lucru vi  
se oferă.... Veți pierde puterea care curge din Cuvântul Meu, pentru că vreau să vă dau vouă oamenilor  
puterea de care aveți nevoie..... Și de aceea voi administra hrana potrivită pentru sufletul vostru, îi voi 
da medicamentul de care are nevoie pentru a se vindeca, și oricine va face uz de el, care are harul de a 
primi Cuvântul Meu direct rostit prin mesageri.... Dar și acesta stă în lumină și recunoaște orice curent 
greșit care îl atinge, pentru că provine de la adversarul care nu mai este stăpânul lui, când Eu pot deja  
să administrez pâinea cerului, apa vieții, unei persoane.... Totuși, chiar și adversarul Meu nu se va 
(domoli) și nu va lăsa ca voi să luptați pentru cei pe care el este în pericol de a-i pierde, el va face tot 
posibilul să se dea drept înger de lumină pentru a atrage din nou în domeniul său oameni care deja i-au 
scăpat. De aceea, fiți atenți și cereți-Mi în mod constant acordarea de putere pentru a vă elibera de cel  
care este și va rămâne adversarul Meu și dușmanul vostru pentru mult timp de acum încolo....

Amin

Cercetați spiritele.... B.D. Nr. 8228

30. iulie 1962

redeți, oameni buni, că vă voi trimite mereu și mereu, în mod sincer, cunoștințele despre Iisus 
Hristos și actul Său de mântuire, căci trebuie să-L recunoașteți.... pe Răscumpărătorul divin....  

trebuie să Îl recunoașteți ca Fiu al lui Dumnezeu și Răscumpărător al lumii, Care M-a adăpostit în 
Sine. Cu toate acestea, nu vi se poate dovedi ce misiune a avut de îndeplinit pe Pământ, dar Eu Însumi 
vă  voi  transmite  cunoștințele  corecte  despre  El  prin  spiritul  Meu,  și  din  aceasta  veți  avea  deja  
dovada.... Căci ceea ce nu poate fi dovedit istoric vă va fi învățat de spiritul Meu.... Și astfel să știți că 
Eu Însumi sunt Cel care vă dezvălui acest lucru.... pentru ca voi să puteți liniștiți "cerceta spiritele", 
căci, de îndată ce sunteți informați despre Iisus Hristos și despre actul Său de mântuire, spiritul de la 
Dumnezeu este cel care nu poate decât să vă transmită adevărul pur. Aveți dreptul să testați rezultatul 
binelui spiritual, iar Eu Însumi v-am arătat piatra de încercare, pentru că nici un spirit opozant nu va  
proclama vreodată că "Iisus Hristos a venit în trup....". Și odată ce ați stabilit dovezile că "spiritul lui  
Dumnezeu" este la lucru, atunci puteți accepta ca adevăr tot ceea ce vă proclamă acest spirit. Lucrarea  
Mea în ființa  umană,  care  se  exprimă atât  de clar  ca  transmitere  a  Cuvântului  Meu,  nu poate  fi  
interpretată sau explicată ca fiind propria Mea gândire intelectuală, dar cu atât mai puțin poate fi  
descrisă ca fiind lucrarea adversarului Meu, căci atunci oamenii nu vor dovedi decât că ei înșiși nu 
recunosc vocea Tatălui, că nu fac parte dintre ai Mei, care Mi se predau complet, dar sunt încă prea  
activi mental ei înșiși, altfel se simt abordați de Mine, Tatăl lor din eternitate.... Faptul că am transmis  
Cuvântul Meu într-o inimă umană.... fie direct, fie prin intermediul mesagerilor Mei.... nu-și ratează 
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efectul. Acesta atinge inima de îndată ce aceasta se deschide și este dispusă să Mă lase să-i vorbesc, 
iar acest lucru presupune ca ființa umană să Mă asculte fără prejudecăți și să fie astfel dispusă să lase 
spiritul  Meu,  lumina  iubirii  Mele,  să  strălucească  prin  ea....  Dar  dacă  ființa  umană  abordează 
examinarea cunoașterii spirituale transmise de Mine în mod pur intelectual, atunci cu greu va putea  
recunoaște vocea Tatălui său, pentru că nu-i atinge inima, și numai aceasta este capabilă de examinare. 
Nu ar trebui să credeți și să acceptați orbește ceva ce respingeți în interior.... Totuși, dacă revelațiile  
Mele vă sunt transmise, nu veți avea niciodată sentimentul de respingere.... cu condiția să doriți să fiți  
abordați de Mine Însumi.... Mai degrabă, Cuvintele Mele vă vor atinge în așa fel încât nu veți mai dori 
să le ratați și veți fi, de asemenea, pe deplin convinși de adevăr, pentru că acum Mă simțiți pe Mine 
Însumi.... Revelațiile divine se vor ocupa întotdeauna de întruparea lui Dumnezeu în Iisus și de actul 
mântuirii, iar aceasta va fi întotdeauna cea mai clară dovadă a adevărului, căci adversarul Meu nu vă  
va informa niciodată pe voi, oamenii, despre faptul că Iisus Hristos s-a sacrificat pentru voi pe cruce,  
în  care  Eu  Însumi  am săvârșit  actul  mântuirii.....  Adversarul  Meu nu  va  încerca  niciodată  să  vă 
determine pe voi, oamenii, să credeți în Iisus, nu vă va predica niciodată iubirea, care este și conținutul 
revelațiilor Mele, pentru că numai iubirea vă unește cu Mine și el va împiedica tot ceea ce ar putea 
stabili această unire. Trebuie să știți despre natura lui care este doar ură și vrea să vă ruineze.... Și prin  
aceasta puteți recunoaște deja activitatea lui, că va face totul pentru a minimaliza revelațiile Mele 
divine și pentru a vă întuneca spiritul, astfel încât să nu Mă recunoașteți.... Dar nu trebuie decât să vă 
adresați Mie Însumi pentru iluminarea spiritului vostru și, cu adevărat, vă voi ajuta și voi transforma 
toată ambiguitatea din voi în cea mai strălucitoare cunoaștere, dacă doar vă doriți cu adevărat acest  
lucru. Adversarul Meu nu caută decât să provoace confuzie, dar el va avea succes doar acolo unde  
dorința de adevăr pur nu prevalează încă; dar acolo unde există acest lucru, el a pierdut orice putere,  
pentru că Eu Însumi eman lumina și ea va atinge în mod benefic pe oricine dorește să stea în lumină...

Amin

Chemarea ființelor de lumină prin rugăciunea către Dumnezeu.... B.D. Nr. 7655

25. iulie 1960

n relațiile  cu lumea spirituală,  numai  atitudinea  voastră  față  de  Mine este  întotdeauna decisivă 
pentru a determina dacă vei obține succesul pentru sufletul vostru. Pentru că există forțe bune și rele 

care se luptă pentru voința voastră,  care vor să-și  exercite  influența asupra voastră,  și  numai voi 
decideți ce forțe se pot apropia de voi. Voi înclinați balanța prin direcția voinței voastre, care trebuie să 
fie întotdeauna îndreptată spre Mine, dacă ființele de lumină, care acționează în numele Meu, sunt 
lăsate să vă protejeze și să vă învețe. Legătura constantă cu Mine vă asigură protecția și grija lor față  
de  voi,  iar  influența  lor  asupra  sufletelor  voastre  va  fi  întotdeauna  favorabilă  și  va  promova 
dezvoltarea  lor.  Pentru  că  nici  măcar  aceste  ființe,  care  sunt  pline  de  iubire,  nu  au  voie  să  vă 
influențeze împotriva voinței  voastre,  ceea ce,  într-adevăr,  nici  forțele răului  nu pot face....  motiv  
pentru care sunteți întotdeauna protejați împotriva activității lor dacă vă uniți intim cu Mine, dacă vă  
apropiați de Mine pentru protecție și ajutor. Atunci voi putea, de asemenea, să vă încredințez ființelor 
Mele de lumină sarcina de a avea grijă de voi, și atunci veți fi cu adevărat pe mâini bune. Pentru că 
dragostea acestor ființe este mare și vor face totul pentru voi de îndată ce vor vedea că voința voastră 
se aplică la Mine. Prin urmare, vă puteți simți întotdeauna susținuți de dragostea lor, atâta timp cât 
mențineți legătura cu Mine, ceea ce le permite o activitate nelimitată. De asemenea, puteți să vă uniți  
cu ele în gând, puteți să le supuneți nevoile voastre și să apelați la protecția lor, pe care ele vor fi  
extrem de bucuroase să v-o acorde. Ar trebui să vă dedicați tuturor lucrurilor spirituale bune și să 
respingeți de la voi toate lucrurile spirituale rele. Prin urmare, puteți, de asemenea, să vă adresați 
forțelor bune pentru protecție împotriva forțelor rele, iar acestea vor forma un zid în jurul vostru și le  
vor interzice accesul. Dar sunteți mereu înconjurați de forțe spirituale, de cele care sunt binevoitoare  
față de voi, de cele care caută să vă facă rău.... dar și de către ființele spirituale care speră să primească  
ajutor de la voi, care sunt neputincioase și lipsite de cunoaștere și care se simt atrase de apropierea  
voastră pentru că văd lumina în voi și se străduiesc să ajungă la ea pentru că le lipsește lumina. Și 
chiar și atunci ar trebui să cereți sprijinul forțelor bune, astfel încât acestea să le învețe și să le ghideze 
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și să nu fie oprimate de forțele rele care, de asemenea, încearcă să-și exercite influența asupra acestor  
ființe. Ar trebui doar să doriți întotdeauna să acționați bine și corect și să cereți ajutor pentru a face 
acest lucru, fie că este vorba de adversități  pământești  sau spirituale,  pentru că mesagerii  Mei de  
lumină sunt întotdeauna gata să-i ajute în numele Meu pe cei care vor să fie ai Mei și să se unească cu  
Mine în rugăciune. Prin urmare, puteți trimite în mod constant gândurile voastre în împărăția spirituală 
și veți primi întotdeauna un răspuns de acolo, pe care îl puteți accepta mental și apoi puteți vorbi și de 
o "viață în și cu Dumnezeu"..... Doar nu Mă excludeți din gândurile voastre. Pentru că Eu vreau să fiu  
începutul și sfârșitul vostru, veți începe și vă veți încheia ziua cu Mine, și atunci toți îngerii Mei vă vor 
proteja cu adevărat, vă vor sta alături cu sfaturi și acțiuni, pentru că ei Mă iubesc și sunt plini de 
dragoste pentru voi.... și de aceea nu fac decât să îndeplinească voința Mea. Dar voi puteți înclina 
oricând spre această voință a Mea și veți trăi deja o viață fericită pe Pământ, pentru că atunci veți trăi  
sub protecția Mea constantă, pentru că toți îngerii Mei vă vor proteja pe drumurile voastre prin viață, 
pentru că vă vor proteja împotriva tuturor forțelor care vor să vă asuprească....

Amin

Deschiderea porții în Împărăția Luminii prin Iisus Hristos.... B.D. Nr. 7925

23. iunie 1961

oarta de intrare în împărăția luminii și a fericirii a fost deschisă din nou pentru voi când omul Iisus 
și-a  dat  viața  pe  crucea  de  pe  Golgota  pentru  răscumpărarea  vinovăției  păcatului  întregii 

omeniri....  Prăpastia dintre Mine și voi a fost închisă prin moartea Sa pe cruce, iar pentru voi s-a 
deschis din nou calea care vă ducea înapoi în casa Tatălui vostru. Această lucrare de milostenie, care a  
fost săvârșită de o ființă umană care Mă primise în Sine în toată plinătatea și care, prin urmare, era și  
plină de putere, a fost unică și nu va trebui să se repete niciodată, pentru că a fost săvârșită pentru toți 
oamenii din trecut, din prezent și din viitor.... Moartea omului Iisus a fost atât de chinuitoare, suferința 
Sa fizică și sufletească atât de mare, încât am permis ca aceasta să fie suficientă ca ispășire pentru  
marele păcat originar al apostaziei ființelor spirituale din trecut față de Mine.... încât dreptatea Mea a  
fost astfel satisfăcută și dragostea Mea a putut astfel să vă accepte din nou pe toți fără a încălca legea,  
pe care chiar și cea mai perfectă ființă trebuie să o respecte, altfel perfecțiunea ei ar suferi o pierdere.... 
Eu  am acceptat  jertfa  omului  Iisus  și  calea  a  fost  deschisă  pentru  voi,  creațiile  Mele  vii,  să  vă  
întoarceți în casa Tatălui vostru, la Mine, pe care odată L-ați părăsit de bunăvoie.... Numai atunci când 
voi,  oamenii,  vă  veți  gândi  la  magnitudinea vinovăției  voastre  din trecut,  când vă veți  aminti  de 
imensa suferință și de chinul imens al omului Iisus și când veți încerca să vă imaginați gloria din 
Împărăția Mea, veți fi capabili să o înțelegeți, ce mare însemnătate are pentru voi, oamenii, actul de  
mântuire al lui Iisus și că, prin urmare, trebuie să îl mărturisiți, altfel veți rămâne în întuneric, altfel  
împărăția luminii și a fericirii va fi și va rămâne închisă pentru voi până când nu îl veți recunoaște și  
nu vă veți plasa în mod conștient de partea Lui. Numai atunci când sunteți luminați de faptul că ați 
devenit păcătoși și în ce a constat marele vostru păcat puteți înțelege și actul de răscumpărare al lui 
Iisus Hristos. Totuși, trebuie să știți acest lucru, pentru că altfel progresul vostru pământesc va fi inutil  
atunci când veți trece în împărăția de dincolo în același întuneric, când veți fi încă împovărați de 
păcatul originar care a provocat marea prăpastie dintre voi și Mine.... Podul către Mine a fost construit 
de omul Iisus pentru voi toți, și voi toți puteți intra pe el.... vă puteți întoarce din nou la Mine, dar  
numai cu El, cu Iisus, Răscumpărătorul divin.... dacă vă folosiți și voi înșivă de marele act de milă, 
dacă Îl recunoașteți pe El și în El pe Mine Însumi, Care am coborât pe Pământ pentru a locui în omul  
Iisus, pentru a săvârși în El Însuși actul mântuirii, astfel încât poarta împărăției luminii a fost deschisă 
din nou pentru voi și acum vă puteți întoarce în casa Tatălui vostru.... Fosta voastră vinovăție de păcat 
a fost răscumpărată prin moartea lui Iisus pe cruce. Dar fiecare ființă umană trebuie, de asemenea, să  
ia poziție față de El și față de lucrarea Sa de răscumpărare.... Podul a fost construit, dar fiecare om în 
parte trebuie să îl calce singur și să ia calea spre Mine, spre Cel care vă așteaptă dincolo de prăpastie și 
vă va primi cu bucurie înapoi în Împărăția Mea..... Vinovăția voastră de păcat a fost răscumpărată, dar  
voi înșivă trebuie să o duceți sub cruce, voi înșivă trebuie să vreți să aparțineți celor pentru care a curs 
sângele omului Iisus.... Numai atunci Îl veți recunoaște pe El și lucrarea Sa de răscumpărare și numai  

P

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu - 118/158



atunci vă veți mărturisi conștient vina și veți cere iertare..... Atunci Răscumpărătorul divin a săvârșit și 
pentru voi actul de milă, atunci sângele Său a curs și pentru voi și v-a spălat sufletul de orice vină. De  
aceea,  voi,  oamenii,  primiți  mereu clarificări  cu privire  la  semnificația  răstignirii  lui  Iisus  pentru  
întreaga  omenire;  mereu  și  mereu  sunteți  conștienți  de  imensa  voastră  vină,  care  a  fost 
incomensurabilă, deoarece v-ați separat de Mine în mod conștient, în ciuda celei mai strălucitoare 
cunoașteri și a celei mai perfecte ființe....  V-ați împovărat cu o vină a cărei amploare nu o puteți  
măsura și care a implicat cu adevărat un sacrificiu de ispășire incomensurabil de mare și de greu....  
Omul Iisus Mi l-a adus și, de dragul iubirii Sale copleșitoare pentru semenii Săi, am acceptat acest 
sacrificiu și l-am lăsat să fie suficient ca datorie de ispășire. Și acum trebuie să vă folosiți și voi de  
marele Său act de iubire pentru ca vina păcatului să fie răscumpărată, pentru ca să nu stați în fața unei 
uși închise când veți intra în împărăția de dincolo după moarte.... Prin răstignirea Lui, porțile au fost  
deschise  din  nou,  răstignirea  Lui  a  adus  răscumpărarea  pentru  voi,  oamenii,  cu  sângele  Lui  a 
răscumpărat  sufletele  voastre  de  la  adversarul  Meu....  Și  astfel,  El  a  devenit  cu  adevărat 
Răscumpărătorul vostru din toate necazurile, căci v-a dat viață din nou.... El v-a eliberat de păcat și de  
moarte.... El a luat asupra Sa toată vina voastră și astfel a mers până la cruce. Iubirea care L-a umplut 
a împlinit această lucrare, și această iubire am fost Eu Însumi.... Tatăl vostru din veșnicie a fost El  
însuși în omul Iisus, Tatăl vostru din veșnicie a murit El Însuși pe cruce pentru voi și păcatele voastre, 
El însuși a construit podul pentru a vă aduce acasă în Împărăția Sa.... și voi toți trebuie să intrați pe 
acest pod dacă vreți să deveniți binecuvântați.....

Amin
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Adevărata noastră casă - Întoarcerea 

"Împărăția Mea nu este din lumea aceasta...." B.D. Nr. 5336

14. martie 1952

mpărăția Mea nu este din această lume.... De aceea, țineți lumea pământească în joasă considerație,  
lăsați-o să se apropie de voi doar atât cât vă cere sarcina pământească din viața voastră, dar luptați 

cu stăruință  pentru Împărăția  Mea,  care  se  găsește  în  afara  lumii  pământești.  Împărăția  Mea este 
împărăția  care  durează veșnic,  în  timp ce lumea pământească va trece odată  cu moartea trupului  
vostru; dar voi puteți deja să posedați împărăția Mea pe Pământ dacă vă îndepărtați de plăcerile și 
bunurile lumii și vă ridicați gândurile spre Mine atunci când le trimiteți în infinit, întrebându-Mă și 
făcându-vă accesibili răspunsului Meu. Atunci veți intra deja în împărăția spirituală care va fi într-o zi 
locuința voastră, atunci împărăția spirituală va valora pentru voi mai mult decât lumea pământească, și  
atunci veți primi și bunurile care aparțin acestei împărății, dar pe care nu le puteți primi pe Pământ.

Î

Împărăția Mea nu este din lumea aceasta.... Înțelegeți că vreau să vă chem prin aceste Cuvinte în 
acea lume care este adevărata voastră casă și care, de asemenea, vrea să vă primească din nou după 
moartea voastră fizică. Împărăția Mea este împărăția luminii în care puteți intra doar dacă ați devenit 
receptivi  la  lumină,  dacă ați  aspirat  la  împărăția  Mea pe Pământ  și  ați  devenit  astfel  aspiranți  la  
împărăția care Îmi aparține și în care Mă veți putea vedea într-o zi. Aceste Cuvinte ale Mele vă arată  
clar că nu trebuie să doriți cu ardoare această lume, împărăția pământească, ci că trebuie să o depășiți  
dacă doriți să fiți admiși în împărăția Mea. Vreau să vă lămuresc diferența, vreau să vă spun că această 
lume nu-Mi aparține, ci că stăpânul ei este adversarul Meu și, astfel, Eu opun împărăția Mea lumii  
pământești....  Vreau  să  vă  atrag  în  împărăția  Mea  pentru  că  vreau  să  vă  dau  ceea  ce  lumea 
pământească nu are.... o viață veșnică în beatitudine. Pământul este valea suferințelor și a încercărilor, 
este locul oamenilor imperfecți care vor deveni perfecți. Cu toate acestea, Pământul nu este o locuință 
permanentă,  este  doar  o  etapă  de  dezvoltare  care  este  extrem  de  scurtă  pentru  ființa  umană  în  
comparație cu eternitatea. Iar ființa umană însăși, învelișul său material pământesc, este trecător, el  
servește doar ca o locuință temporară pentru spiritualul care urmează să se dezvolte ascendent. Abia 
atunci sufletul va intra în împărăția spirituală, care este veșnică, dar care poate fi totuși împărăția 
adversarului Meu, dacă sufletul nu a realizat progrese spirituale pe Pământ și intră astfel în împărăția 
întunericului.... Dar ar trebui să vă străduiți pentru împărăția Mea, împărăția spirituală, în care Eu sunt  
regele și conducătorul, unde există doar lumină și fericire, unde Eu Însumi Mă ofer pentru a-i face 
fericiți pe toți cei care au intrat în împărăția Mea.... De aceea, nu țineți cont de lumea pământească, 
străduiți-vă spre împărăția care vă deschide glorii la care voi, oamenii, nu ați visa niciodată, împărăția  
ale cărei glorii v-am promis prin cuvintele: "Ceea ce ochiul nimănui nu a văzut vreodată și urechea 
nimănui nu a auzit vreodată, asta am pregătit pentru cei care Mă iubesc....".

Amin
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Intrarea în împărăția spirituală 

Dreptatea lui Dumnezeu cere ispășire.... B.D. Nr. 7625

18. iunie 1960

rice greșeală trebuie să fie ispășită de către păcătos.... Aceasta este cerința justiției Mele. Iar acest  
păcat trebuie plătit pe Pământ sau în lumea de dincolo, și pot trece vremuri veșnice dacă un 

suflet intră în împărăția de dincolo împovărat cu astfel de păcate pe care le-a săvârșit pe Pământ, până 
când nu a plătit această vină a păcatului.... Cu toate acestea, ea nu poate ispăși păcatul originar al 
apostaziei sale trecute de la Mine Însumi în împărăția de dincolo, deoarece acest păcat originar este  
prea mare pentru ca ființa să poată să-l achite singură, fie pe Pământ, fie în împărăția spirituală. Cu 
toate acestea, chiar și  un suflet care este încă împovărat de păcatul originar trebuie să ispășească 
păcatele comise pe Pământ și poate fi nevoit deja să îndure o soartă extrem de dificilă și chinuitoare 
pentru acestea,  deoarece justiția Mea cere o compensație pentru fiecare vină.  Totuși,  iubirea Mea 
infinită a avut milă de toți păcătoșii.... a răscumpărat vina păcatului, a satisfăcut această vină, a realizat 
actul de mântuire pentru omenirea împovărată de păcat și a răscumpărat și vina inițială, astfel încât  
sufletele să poată intra cu adevărat  în împărăția spirituală răscumpărate atunci când vor trebui să 
părăsească  trupul  pământesc.  Eu Însumi  am făcut  ispășire  în  ființa  umană Iisus  prin  suferința  și 
moartea Mea amară pe cruce, printr-o lucrare de milă pe care numai iubirea a putut să o realizeze. Și  
astfel,  chiar și cel mai mare păcătos poate să se elibereze de vinovăția sa și să intre în împărăția  
luminii, cu condiția să accepte răscumpărarea.... să vină de bunăvoie la Mine în Iisus Hristos și să  
ceară iertare de dragul morții de pe cruce.... Dar voința liberă trebuie să ia această cale spre cruce,  
altfel ființa umană se plasează în afara actului de mântuire, altfel nu aparține celor pentru care sângele 
Meu  a  curs  ca  ispășire  pentru  vina  păcatului  umanității.  Abia  acum  veți  putea  aprecia  marea 
semnificație a actului de mântuire, când vă gândiți că depinde de voi înșivă soarta pe care o veți  
împărtăși într-o zi în veșnicie.... când vă imaginați că vă așteaptă un chin imens pentru că ați păcătuit  
și nu acceptați harul lui Iisus Hristos, Care vrea să vă elibereze de vina păcatului..... dacă vă gândiți că  
voi înșivă nu veți putea să vă răscumpărați vina voastră imensă în veșnicie și, prin urmare, va trebui să  
lânceziți pentru veșnicii în chinuri și întuneric de nedescris.... și dacă vă gândiți că și voi puteți deveni  
liberi de vina voastră doar dacă vă predați Mie în Iisus.... atunci când mergeți la cruce cu vina voastră 
de păcat și apelați la Mine în Iisus pentru iertare. Trebuie să răspundeți pentru fiecare păcat și să faceți 
ispășire, iar voi toți ați păcătuit în viața pământească.... Dar, de asemenea, puteți găsi cu toții iertarea, 
vă puteți elibera de vină și puteți intra în împărăția fericirii ca răscumpărați, dacă vă întoarceți la Iisus  
Hristos, la Răscumpărătorul divin, care Mi-a servit pe Sine însuși ca acoperire, deoarece iubirea Mea a 
vrut să realizeze lucrarea de răscumpărare pentru voi, oamenii, și a putut face acest lucru doar sub 
forma exterioară a unei ființe umane care a luat toată suferința pe umerii Săi, care a suferit și a murit  
ca ființă umană și care și-a vărsat sângele din iubire pentru a-i ajuta pe semenii Săi și a-i elibera de 
adversitatea spirituală. Nu trebuie decât să vă îndreptați calea spre El, nu trebuie decât să-I încredințați 
adversitatea  voastră  spirituală,  să-I  mărturisiți  păcatele  voastre  și  să-I  cereți  ca  El  să-și  fi  vărsat 
sângele și pentru voi, ca să fiți eliberați de vina păcatului, ca să puteți intra în împărăția spirituală cu  
ispășire atunci când va veni pentru voi ziua plecării voastre de pe acest Pământ.... Și El vă va primi, El  
vă va răscumpăra vina păcatului, căci El a satisfăcut dreptatea Mea.... El a îndurat suferința și durerea 
pe care voi ar fi trebuit să le îndurați și de care nu veți fi scutiți dacă veți părăsi Pământul neîmpăcați,  
fără Iisus Hristos.... Puteți într-adevăr să-L chemați în împărăția de dincolo și să-L găsiți, și chiar și 
atunci veți fi răscumpărați, dar calea este lungă și dificilă și de multe ori nici nu aveți voința de a face  
acest lucru.... Dar fără Iisus Hristos, poarta împărăției luminii rămâne închisă pentru voi, fără Iisus 
Hristos nu puteți deveni niciodată binecuvântați....

O
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Destinul în veșnicie după voia Lui.... Materia iubirii false.... B.D. Nr. 3969

6. februarie 1947

ot ceea ce o persoană se străduiește să obțină va deveni al ei, căci numai voința sa îi va determina  
soarta în eternitate. Dacă vă străduiți pentru împărăția lui Dumnezeu, o veți ocupa și voi și veți fi  

co-guvernatori al tuturor lumilor.... dar dacă vă străduiți pentru lume, pentru satisfacerea dorințelor și 
poftelor pământești, atunci nici lumea, adică bunurile pământești, nu vă va părăsi, chiar dacă ați intrat 
în lumea de dincolo, pentru că dorințele voastre vă creează și ele mediul în care locuiește sufletul 
vostru. Cu toate acestea, nu veți fi fericiți în posesia acestor bunuri, deoarece veți recunoaște foarte  
curând irealitatea lor, astfel că nu veți mai găsi împlinirea dorințelor voastre, dar veți continua să le  
doriți, iar această dorință vă va chinui, și de aceea trebuie să vă străduiți să scăpați de astfel de dorințe 
pe Pământ încă de pe acum, trebuie să vă doriți bunuri spirituale dacă vreți să fiți fericiți într-o zi. Tot  
ceea ce vă străduiți să obțineți va fi partea voastră.... Astfel, fiecare om își creează propria soartă și, de  
aceea, ar trebui să fie conștient de marea sa responsabilitate, căci în fața sa se află eternități, eternități  
pe care le poate petrece în fericire sau pe care trebuie să le trăiască în mizerie. Căci pot trece veacuri  
întregi până când el nu va fi depășit materia pământească, deoarece în împărăția spirituală ispitele sunt  
chiar mult mai rele, deoarece el nu le opune decât o mică rezistență, în timp ce pe Pământ poate scăpa 
foarte ușor de ele, dacă își dorește cu adevărat. Un suflet care a învins și intră liber în împărăția de 
dincolo este nespus de fericit, căci îl așteaptă plăceri mult mai glorioase, pe care voi, oamenii de pe 
Pământ, nu vi le puteți imagina. Și el își va dori, dar va găsi întotdeauna împlinirea, pentru că ceea ce  
își dorește este binele spiritual, este emanația iubirii lui Dumnezeu care îl face infinit de fericit, care 
este dorința lui constantă și care îi este acordată în mod constant. Iar această emanație a iubirii lui 
Dumnezeu îi spiritualizează întreaga ființă, el se aliniază tot mai mult cu iubirea eternă și se simte 
atras în mod constant de ea, dorește în mod constant apropierea lui Dumnezeu pentru a se uni cu El 
pentru eternitate și a fi astfel nespus de fericit. Oamenii de pe Pământ își doresc bucurii pământești,  
plăceri fizice și se străduiesc doar pentru posesiuni materiale.... Și totul se termină odată cu moartea 
corpului.... Ei nu pot duce nimic în împărăția spirituală dacă nu au adunat bunuri spirituale care, totuși, 
pot fi obținute doar prin renunțarea la dorințele pământești. Iar dacă sunt încă în stare să se despartă de  
lume înainte de moartea trupească, dacă și-au recunoscut dinainte inutilitatea și se ocupă cu gânduri de 
dincolo, pot fi binecuvântați, pentru că atunci nu le mai este închisă calea spre înălțare în împărăția  
spirituală,  chiar  dacă  este  nespus  de  greu  de  urcat,  dar  atunci  nu  vor  mai  lupta  pentru  bunurile 
pământești  și  nu vor mai trebui să se teamă de ispitele rele care fac sufletul  slab și  incapabil  de 
rezistență.  Atunci  vor  găsi  foarte  curând  sprijin  din  partea  ființelor  de  lumină,  care  îi  vor  ajuta  
distribuindu-le bunuri spirituale, deși în anumite limite, până când sufletul va face un efort pentru a se 
mări, până când își va recunoaște sarcina în împărăția spirituală și se va strădui să o îndeplinească. 
Ceea ce cere îi va fi acordat.... Doar voința este decisivă și, pentru ca voința să decidă corect, oamenii  
sunt  informați  în  mod constant  de Dumnezeu despre voința  Sa,  dar  ei  nu Îl  ascultă,  continuă să 
dorească lumea și își pun sufletul în mare pericol. De aceea, Dumnezeu are milă de ei și, evident, le  
arată valoarea materiei pământești permițând ca aceasta să se piardă pentru oameni, luându-le în mod 
repetat ceea ce posedă și de care își atașează inima fără să fie conștienți că este o iubire greșită care  
doarme în ei.... El ia de la ei ceea ce ei nu vor să dea de bunăvoie pentru a le arăta deja pe Pământ că  
acest lucru poate fi depășit, pentru a-i ajuta să se elibereze de poftă și de a se mulțumi cu puțin și de a-
și îndrepta dragostea spre bunurile spirituale, care sunt incomparabil mai valoroase și veșnice. Fiecare 
pierdere  pământească  care  se  întâmplă  unei  persoane  este  un  ajutor  de  la  Dumnezeu,  este  un 
avertisment  blând  pentru  a  se  îndepărta  de  acel  lucru  și  un  semn  al  trecerii  a  tot  ceea  ce  este  
pământesc.... Și oricine privește în jur cu ochii deschiși poate recunoaște pretutindeni activitatea lui  
Dumnezeu, Care vrea să ajute oamenii să-și orienteze gândurile și aspirațiile în sens spiritual, astfel  
încât să învețe să disprețuiască materia încă înainte de moartea trupului și să se străduiască doar pentru 
binele spiritual.... astfel încât să-și creeze o soartă în lumea de dincolo care înseamnă fericire.... pentru  
ca ei să fie binecuvântați pentru că aceasta este voința lor....

T
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Soarta diversă a sufletelor după moarte.... B.D. Nr. 8745

5. februarie 1964

u Însumi sunt cu voi când țineți Cuvântul Meu, iar apropierea Mea trebuie să vă umple de lumină  
și putere, pentru că Eu Însumi sunt sursa originară de lumină și putere. Faptul că nu simțiți nimic 

din toate acestea din punct de vedere pur fizic nu este posibil de dragul vostru, pentru că trupul slab ar  
pieri în această strălucire dacă nu i-aș da-o doar sufletului, care poate suporta deja o măsură mai mare  
de lumină și putere și este fericit în această stare. Trebuie să credeți acum acest lucru, căci nu pot să vă 
dau altă dovadă decât faptul că auziți  Cuvântul Meu și că acest Cuvânt trebuie să fie și el cauza  
fericirii sufletului vostru, la urma urmei, este dovada atingerii Mele directe, căci Cuvântul Meu este 
putere și lumină, iar dacă vă agățați de el, nu mai poate pieri, este semnul vizibil al prezenței Mele,  
care vă va face fericiți chiar dacă rupeți această legătură intimă, conformându-vă din nou lumii și 
cerințelor ei. Dar voi sunteți plini de lumină și de putere și puteți rezista tuturor tentațiilor lumii, ochii  
voștri sunt în permanență îndreptați spre Mine și nu Mă veți mai lăsa să plec, așa cum nici Eu nu vă 
voi mai lăsa să plecați, care ați devenit ai Mei prin legătura intimă cu Mine. Și de fiecare dată vreau să  
vă umplu din nou, inițiindu-vă în secrete profunde, în cunoștințe pe care numai Eu vi le pot împărtăși,  
pentru că ating domenii spirituale care vă sunt încă închise ca ființe umane, atâta timp cât Eu Însumi  
nu vi le deschid. Iar o astfel de cunoaștere vă va face întotdeauna fericiți și vă va dovedi dragostea 
Mea nespus de mare pentru voi: Trecerea de la existența pământească la împărăția spirituală este în 
întregime  în  conformitate  cu  starea  de  maturitate  a  ființei  umane  și,  prin  urmare,  este  complet 
diferită.... Un suflet care este încă slab format, care nu are prea multă iubire de arătat, de obicei nu știe  
că este mort pe Pământ, se mișcă încă în același mediu și doar nu se poate descurca cu adevărat,  
pentru că întâlnește peste tot obstacole care apar pentru că încă se crede viu și totuși nu este ascultat și  
nici nu poate face lucrurile pe care le făcea pe Pământ. Și astfel de suflete se află de asemenea în 
întunericul care, în funcție de gradul lor scăzut de iubire, este impenetrabil sau uneori se schimbă într-
o ușoară stare de amurg.... De aceea, un astfel de suflet nu este fericit și rătăcește, se agață de sufletele  
asemănătoare de pe Pământ, caută să le impună gândurile sale și respinge toate ființele care vor să-l 
ajute în situația sa, care poate continua sau se poate înrăutăți atâta timp cât nu intră în sine și nu  
reflectează asupra stării sale.... Dacă însă pleacă de pe Pământ un suflet care nu a dus un mod de viață 
rău, care a dobândit și mici merite prin fapte de iubire, dar care nu a fost foarte dispus să creadă și nu 
M-a găsit pe Pământ în Iisus, de multe ori nu va ști că nu mai este fizic pe Pământ, va rătăci prin 
regiuni vaste și singuratice, cu siguranță într-un amurg ușor, dar nu va putea recunoaște nimic, nu va 
întâlni nici o ființă și va fi singur cu gândurile sale.... Și se va complace în continuare în multe gânduri 
lumești, va tânji după cele mai diverse lucruri și va suferi din cauza lipsei de bunuri, pe care nu și le  
poate explica și de aceea crede că au fost strămutate în întinderi sterpe de către dezastre sau de către  
oameni care nu sunt bine dispuși față de el, iar acum, din nou și din nou, va căuta în jur căi de ieșire....  
Și  poate rătăci  prin astfel  de regiuni la nesfârșit,  până când, încet-încet,  ajunge la un alt  mod de 
gândire prin acest pustiu și apoi întâlnește și ființe cu aceeași mentalitate, ceea ce înseamnă deja o 
mică ascensiune. De îndată ce el poate schimba idei, există posibilitatea de a instrui astfel de suflete,  
deoarece în mare parte ființele de lumină sunt cele care se apropie de aceste ființe, cu același înveliș,  
pentru a le ajuta să se cunoască pe ele însele. Apoi începe o ascensiune lentă spre înălțime pentru 
aceste suflete.... Iar dacă un suflet își părăsește trupul pământesc care M-a recunoscut pe Pământ, a 
cărui viață a fost o schimbare de iubire, care a crezut în Mine în Iisus și astfel este și el răscumpărat de  
păcatul său originar, atunci acest suflet va intra în împărăția luminii, adică se va afla într-o regiune 
glorioasă unde va simți o fericire profundă, unde va fi primit de ființe care, ca și el, sunt pătrunse de 
lumină.... îi va revedea pe cei dragi, va fi scăpat de toate greutățile pământești.... el va putea să se mute 
după dorința lui oriunde dorește să stea, va simți o fericire de care nu avea nici o idee pe Pământ.... el  
va străluci de o iubire arzătoare pentru Mine, care vă pregătesc o asemenea glorie.... el va recunoaște  
de asemenea, într-o clipă, ceea ce până atunci îi era necunoscut, fie că este vorba de cunoașterea celor 
mai profunde înțelepciuni, fie că este vorba de împărăția spirituală, care nu vă poate fi descrisă cu 
aproximație pe Pământ.... el se va îndrepta cu o iubire debordantă către ființele care au nevoie de 
ajutorul lui, fie pe Pământ, fie în împărăția de dincolo.... Va dori să Mă slujească cu toată devoțiunea și  

E

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu - 123/158



să se unească cu ființe la fel de mature pentru a dezvolta cea mai mare putere pentru a aborda lucrările 
de salvare care necesită o forță foarte mare. Pentru acest suflet, trecerea de pe Pământ în împărăția 
spirituală este doar trezirea dintr-o stare de până atunci moartă la viață.... Pentru că acum că a ajuns la 
viața adevărată, starea sa de ființă umană îi apare doar ca o stare de moarte și, plin de iubire milostivă,  
se îndreaptă acum spre cel "încă mort" pentru a-l ajuta să ajungă și el la viață. Căci "ceea ce ochiul  
omului n-a văzut vreodată,  nici  urechea omului n-a auzit  vreodată,  am pregătit  pentru cei  ce Mă 
iubesc....". Dacă voi, oamenii de pe Pământ, ați putea ghici ce soartă vă poate aștepta dincolo, v-ați  
strădui cu adevărat cu toate simțurile să vă creați această soartă; totuși, această cunoaștere nu vă poate 
fi dată în prealabil, ea vă poate fi prezentată cu siguranță, dar atâta timp cât nu aveți nicio dovadă,  
această cunoaștere înseamnă prea puțin pentru a o evalua serios. Cu toate acestea, este extrem de 
glorios pentru un suflet dacă își poate schimba viața de pe Pământ cu împărăția luminii imediat după  
moarte, dacă nu trebuie să treacă încă prin dificilul proces de maturizare în lumea de dincolo, deoarece 
acest lucru poate dura adesea infinit de mult timp dacă sufletul nu beneficiază de multă mijlocire plină 
de iubire din partea oamenilor și, din nou, doar cei care sunt urmați de gânduri de iubire vor avea parte  
de mijlocire, iar aceasta va fi dobândită doar de cel care a făcut el însuși fapte de iubire. Atunci,  
ascensiunea sa se va desfășura mai ușor, iar dorința de a-i revedea pe cei dragi poate fi, de asemenea, o 
mare forță motrice.... la fel ca orice prieten spiritual care îl învață, îl va ajuta să se maturizeze mai  
repede dacă sufletul său îi acceptă învățăturile. Totuși, voi, oamenii, nu vă puteți forma o idee corectă 
atâta  timp cât  rămâneți  pe Pământ,  ci  doar vi  se pot  da indicii  despre diferitele  sfere care pot  fi 
reședința  sufletului  vostru.  Și  fiecare  persoană  ar  trebui  să  fie  recunoscătoare  pentru  bolile  și 
suferințele de tot felul care garantează sufletului o soartă mai bună, indiferent de natura sa.... decât 
dacă pleacă de pe Pământ fără să sufere.... cu condiția ca gradul de iubire și credință al unui suflet să 
nu-i asigure împărăția luminii.... Dar majoritatea oamenilor sunt fără dragoste și fără credință în Iisus 
Hristos.... Iar pentru ei, trecerea de la viață la moarte nu va fi una plăcută, pentru că vor găsi dincolo 
ceea ce au aspirat pe Pământ. Dorința pentru lumea pământească va fi încă copleșitoare la oamenii 
lumești și totuși nu-și vor mai găsi împlinirea, sufletul își va crea cu siguranță o lume într-o existență  
iluzorie, dar își va da seama curând că sunt doar creații de aer, până când el însuși va deveni pustiu în  
timp și își va da seama că este de o natură săracă și tânjește după o schimbare a situației sale.... Atunci  
și el va fi ajutat.... Dar nici măcar cei care nu au trăit bine sau rău pe Pământ nu se pot aștepta la o  
soartă de invidiat în împărăția de dincolo.... Deși întunericul cel mai adânc nu-i va asupri, ignoranța 
lor îi va chinui, căci nu-și pot explica de ce nu pot vedea nimic, nu mai pot vorbi cu nimeni și totuși  
există.... Ei vor avea puțină putere, și doar atunci când își vor aminti de Mine, totul va deveni puțin 
mai luminos în jurul lor, și doar atunci mesagerii Mei de lumină vor putea să le iasă în cale și să-i ajute 
să își îmbunătățească situația.... cu condiția să se lase învățați și să renunțe la opiniile lor anterioare. 
Dar fericiți sunt cei care nu au parte de toate aceste experiențe dificile în împărăția de dincolo, pentru 
care împărăția luminii este deschisă și cărora li se permite acum să intre în posesia tuturor gloriilor pe 
care Tatăl le oferă din belșug copiilor Săi, pentru că Eu (El) îi iubesc și acum și ei imită iubirea Mea (a  
Lui).....

Amin

Raiul și iadul.... B.D. Nr. 4488

17. noiembrie 1948

ricine se dăruiește Mie, nu-l voi mai lăsa să cadă niciodată.  Dar oricine persistă în a Mi se 
împotrivi este în mare pericol de a se lipsi complet de puterea Mea de iubire și de a-și întări  

substanța fundamentală, o stare extrem de chinuitoare pe care vreau să o previn. Or, acest adevăr, care 
nu a fost ascuns oamenilor încă de la început, a creat conceptul de "rai și iad", de o stare fericită și una 
nefericită, care este limitată spațial în imaginația oamenilor până când, în cele din urmă, adevărul 
real....  starea....  s-a retras în cele din urmă în imaginația oamenilor și  a rămas doar locul pe care 
imaginația și l-a imaginat în toate culorile, dând astfel loc multor gânduri eronate, astfel încât adevărul  
este complet distorsionat și omul nu mai are nicio cunoștință despre ce înseamnă de fapt raiul și iadul. 
Viața și moartea sunt raiul și iadul. O activitate harnică, încântătoare, în cea mai radiantă lumină este  
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viața.... Lipsa de putere, neputința și întunericul cel mai adânc este moartea.... Și fiecare stare poate  
crește în mod constant în sus și în jos până când se atinge cel mai înalt țel, fuziunea fericită cu Mine, 
sau  cea  mai  adâncă  cădere,  distanța  nesfârșită  față  de  Mine....  De  neimaginat  este  fericirea,  de 
neimaginat este chinul și suferința damnaților, care se chinuie pentru veșnicii și nu mai au putere de 
răscumpărare. Ar trebui să vă amintiți de aceste suflete.... Învățătura este eronată că nu mai există 
răscumpărare din iad, că aceste suflete sunt condamnate veșnic de Mine.... Nu Eu sunt cel care îi  
condamnă,  ci  ei  înșiși  au  ales  damnarea,  nu Eu sunt  cel  care  îi  scufundă în  abis,  ci  ei  înșiși  se  
străduiesc spre cea mai adâncă prăpastie; cu toate acestea, iubirea Mea nu lasă nimic în veșnicie în 
această depărtare și, prin urmare, există și răscumpărare din iad, pentru că și Eu am murit pentru 
aceste ființe pe cruce și am luat asupra Mea vina lor, pentru că iubirea Mea este mai mare decât mânia  
Mea, decât dreptatea Mea. Și iadul va trebui să-și predea ultimele victime, adică chiar și cea mai  
solidă materie va fi dizolvată într-o zi, iar substanța spirituală din ea va fi eliberată pentru a se înălța la 
viață.... Pentru că iadul, așa cum vi-l imaginați voi, oamenii, nu există ca o vatră de foc care arde  
veșnic, nu este un loc care îi adăpostește pe cei damnați; iadul este o stare ale cărei chinuri nu pot fi  
descrise, o stare care începe pe Pământ prin faptul că oamenii nu Mă recunosc, astfel că se leapădă de 
Mine și rămân fără puterea dragostei Mele. Atunci, cu siguranță, ei își trăiesc încă viața fizică fără 
Mine și nu trăiesc încă starea de neputință, pe care o presupune distanța față de Mine, ca pe o agonie,  
dar imediat ce viața lor fizică se termină, încep agoniile: Conștientizarea faptului că sunt complet 
lipsiți de putere și totuși sunt.... La început există încă posibilitatea de a renunța la rezistență în lumea  
de dincolo dacă sufletul ascultă ideile ființelor cunoscătoare, dar aceste posibilități sunt rareori folosite  
și sufletul se scufundă tot mai adânc, iar distanța față de Mine devine tot mai mare, lipsa de putere  
crește până la împietrirea finală.... spre o nouă izgonire în materie solidă....

Atunci, o perioadă nesfârșită de dezvoltare va fi trecut fără succes pentru ființa spirituală, care a fost 
odată legată de materie și acum este liberă, care, ca ființă umană, ar trebui să se străduiască din proprie 
inițiativă să se elibereze de orice sclavie materială. Faptul că a eșuat acum este propria sa voință 
liberă, pentru că, într-adevăr, nu duce lipsă de avertismente și mustrări directe. Dar iadul are o atracție  
mult mai mare decât cerul.... și ființa umană se îndreaptă din nou cu cea mai mare nerăbdare spre 
materia, pe care sufletul o depășise demult. Și acum este și destinul său.... devine din nou carapacea  
spiritului, care a eșuat în ultimul său test de voință. Iadul și-a deschis larg porțile și, de bună voie,  
nenumărate suflete intră prin această poartă în întuneric.... Iadul va triumfa, adică prințul său va avea 
un mare succes din punct de vedere numeric, cu toate acestea, îi voi smulge toate aceste suflete, pe 
care le voi aduce din nou în Noua Creație și îl voi lipsi pe adversarul Meu de orice putere asupra 
acestor entități, legându-l, de asemenea, în mijlocul Pământului....  adică i se va da cea mai fermă 
acoperire ca o cătușă pe care nu o va putea părăsi până când va ajunge din nou la putere prin voința 
umană, prin oamenii care doresc din nou bunuri materiale și se îndepărtează din ce în ce mai mult de 
Mine. Apoi va lupta din nou pentru suflete, iar această luptă este permisă pentru ca sufletele să se 
dovedească și să se decidă pentru Mine sau pentru el, pentru că fără o decizie corectă nici o ființă  
umană nu poate deveni fericită....

Amin
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Starea de întuneric în împărăția spirituală 

Starea de întuneric a sufletelor din lumea de dincolo și ajutorul 
prin intermediul ființelor de lumină.... 

B.D. Nr. 3952

4. ianuarie 1947

i partea voastră va fi lumină sau întuneric.... Veți locui în lumină dacă ați permis accesul luminii la 
voi, dacă ați lăsat-o să pătrundă în inimile voastre și ați alungat astfel întunericul în care ați locuit 

până când lumina din ceruri v-a atins. Dar întunericul este soarta voastră dacă fugiți de lumină.... Iar 
întunericul  spiritual  înseamnă rătăcire  solitară,  înseamnă să  fiți  abandonați  în  cele  mai  întunecate 
împrejurimi,  fără țel  și  fără speranța unei schimbări  a situației  voastre.  Prin urmare,  sufletul  care  
locuiește în întuneric dincolo suferă nespus de mult  pentru că înainte avea vedere fizică și  putea 
recunoaște tot ce îl înconjura, dar acum este necesar ochiul spiritual pentru a putea vedea lucrurile  
spirituale, dar sufletul este complet orb în spirit. Astfel, va locui într-o regiune pustie și aridă, iar dacă 
va întâlni alte suflete, nu va putea să le recunoască și, prin urmare, va depinde de ajutorul altor suflete 
pentru  a-l  ghida,  pentru  a-i  trimite  din  când  în  când  o  licărire  de  lumină,  astfel  încât  să  poată 
recunoaște ceea ce îl înconjoară. Dar sufletele care stau în lumină au grijă de aceste suflete sărace, însă 
ajutorul lor este limitat conform voinței lui Dumnezeu, căci nu li se permite să le dea lumină împotriva 
voinței  lor.  Atâta  timp  cât  sufletul  nu  duce  lipsa  luminii,  el  trebuie  să  lâncezească  în  întuneric, 
indiferent cât timp ar dura acest lucru. El trebuie să tânjească după lumină, starea sa trebuie să devină 
insuportabilă pentru el și trebuie să tânjească după o schimbare a situației sale, doar atunci purtătorii  
de lumină se vor apropia de el și îi vor da o mică licărire din lumina lor.... Ele îi dau mici clarificări și,  
în funcție de disponibilitatea lui de a le asculta și de a le accepta, lumina devine eficientă asupra lui. 
Caracterul insuportabil al situației lui îi poate trezi sau întări dorința de a ajuta imediat ce întâlnește 
alte suflete suferinde. Suferința lor va fi evidentă pentru el, deși nu va fi capabil să recunoască prea 
mult, iar de îndată ce suferința acestor suflete îi va stimula voința de a ajuta, aceasta va deveni mai  
strălucitoare în el și  va găsi ocazia de a ajuta acele suflete.  Acum simte un aflux de forță,  iar el  
folosește această forță pentru a ajuta și este acum sprijinit de ființele de lumină, care acum nu părăsesc 
niciodată un astfel de suflet. El primește pentru că dăruiește, pentru că iubirea s-a trezit în el și orice 
activitate a iubirii, atât pe Pământ, cât și în lumea de dincolo, are ca rezultat primirea de forță, dar  
forța și lumina sunt întotdeauna împreună.... voința sa se întărește și se maturizează în cunoaștere....  
Întunericul a fost străpuns și a făcut loc, deocamdată, crepusculului, care este urmat de o dimineață 
aurie....  când  soarele  spiritului  a  răsărit,  adică  atunci  când  i  se  administrează  cunoștințe  în  toate 
domeniile  din partea ființelor  de lumină,  ceea ce face sufletul  fericit  și  îl  împinge la  o activitate  
constantă de iubire, adică la distribuirea a ceea ce posedă el însuși sufletelor care încă mai lâncezesc în 
întunericul cel mai adânc. Orice suflet poate scăpa de întuneric, orice suflet se poate răscumpăra, însă 
un gând de iubire trebuie să dea naștere întotdeauna la  împărtășirea de lumină,  căci  fără aceasta  
ființele de lumină nu au voie să distribuie daruri, pentru că liberul arbitru trebuie să tindă spre lumină,  
altfel în jurul sufletului va rămâne noaptea veșnică și se poate ajunge la o scufundare în cel mai adânc  
întuneric. Lumina, însă, aparține beatitudinii și, dacă unui suflet i se face accesibilă vederea spirituală,  
el își va recunoaște sarcina, va vedea glorii și nu se va mai scufunda niciodată în întuneric....

Ș

Amin

Plecarea prematură involuntară.... Lumea de dincolo.... B.D. Nr. 1589

31. august 1940

oarta nemeritată a celor care, împotriva voinței lor, trebuie să se sacrifice pentru comportamentul 
nedrept al unor popoare dușmănoase nu va rămâne neavenită, deoarece trebuie să se aplice o  

pedeapsă dreaptă atunci când sufletele sunt private de timpul de grație acordat pentru întruparea lor pe  
S
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Pământ din vina oamenilor și astfel nu se pot maturiza așa cum este posibil cu o durată lungă de viață.  
Este  o scurtare  nemeritată  a  vieții  pământești,  care  le  aduce,  desigur,  eliberarea de formă,  dar  le  
permite să intre în lumea de dincolo într-o stare imatură. Sufletul nu poate fi  considerat decât în  
funcție  de  starea  sa  de  maturitate,  el  trebuie  să  intre  în  sferele  care  corespund  gradului  său  de 
maturitate. Dar este de la sine înțeles că o astfel de încheiere a vieții umane trebuie să își găsească  
ispășirea într-o anumită situație dificilă, deoarece nimic nu poate rămâne neispășit care este greșit în 
fața lui Dumnezeu. Căci nimeni nu are dreptul să dispună de viața unui semen. Pe de altă parte, însă, 
sufletului uman trebuie să i se ofere posibilitatea de a continua în lumea de dincolo răscumpărarea de 
sine întreruptă pe Pământ. De aceea, mai ales celor care au plecat prematur din viață li se atribuie un 
câmp bogat de muncă în lumea de dincolo, astfel încât voința lor trebuie doar să fie bună pentru a le  
ridica starea sufletească în conformitate cu viața pământească. Dacă evoluția sufletului este întreruptă 
din cauza unei greșeli exterioare, ființei din lumea de dincolo i se deschid cele mai de neconceput  
posibilități pentru a ajunge totuși la starea de maturitate, cu condiția ca voința să fie activă în mod  
corespunzător  și  ca  ființa  să  tânjească  după Dumnezeu.  Cu toate  acestea,  mai  ales  în  cazul  unei  
persoane plecate prematur,  pericolul  este  foarte  mare ca sufletul  să nu se poată despărți  de sfera 
pământească,  deoarece a părăsit-o înainte de a-și  putea învinge înclinația  spre materie,  spre toate 
plăcerile pământești. Și există un mare pericol ca ea să nu se folosească de oportunitățile din lumea de  
dincolo, pentru că este încă prea legată de Pământ, dar trebuie să renunțe la voința sa, așa cum a făcut-
o în viața pământească, pentru a putea urma calea dezvoltării superioare. Chiar și acum, voința sa nu 
poate fi dirijată cu forța în sus, sufletul este liber, ca și pe Pământ, să se întoarcă de bună voie în sus 
sau  în  jos,  deși  nenumărate  ființe  de  lumină  se  străduiesc  pentru  un  astfel  de  suflet.  Dar  viața 
pământească va aduce puține succese spirituale celor care sunt vinovați de moartea timpurie a unei 
persoane,  deoarece această vină îngroașă acoperământul  propriului  lor  suflet,  iar  eliberarea de un 
astfel de acoperământ este extrem de dificilă, astfel încât ființa umană va trebui să lupte nespus de  
mult dacă vrea să se elibereze de această mare vină, iar starea sa sufletească va fi foarte joasă atunci  
când va părăsi viața pământească, iar în lumea de dincolo va trebui să ispășească cu amărăciune vina  
sa....

Amin

Sinuciderea.... Soarta în lumea de dincolo.... B.D. Nr. 1951

13. iunie 1941

alea trupului trebuie să fie parcursă, adică fiecare ființă trebuie să trăiască și prin întruparea ca 
ființă umană. Ea nu poate scurta sau întrerupe parcursul pământesc în prealabil prin voința sa. Cu 

toate acestea, în stadiul de liber arbitru, ca ființă umană, își poate folosi liberul arbitru și, prin urmare,  
își poate încheia viața pământească ca ființă umană, în mod autonom, fără a fi împiedicată să facă 
acest lucru. Dar consecințele unei astfel de intervenții în voința divină sunt îngrozitoare. O astfel de 
persoană este încă imatură, adică îi lipsește cunoașterea, altfel nu ar face acest pas, ceea ce o privează  
de un mare har.... pentru a putea lucra la ființa sa și mai departe, până când Dumnezeu Însuși îi va  
pune capăt vieții. Cu toate acestea, conștientizarea faptei sale nefericite îi vine în lumea de dincolo, iar  
remușcările sale sunt de nedescris. Dacă viața se termină prin voia lui Dumnezeu, deși ființa umană 
este încă tânără și nu este matură pentru veșnicie, atunci Dumnezeu recunoaște necesitatea acestui 
lucru, iar sfârșitul vieții pământești este un act de har, fie pentru a evita un pericol pentru suflet, fie 
pentru a oferi acestui suflet o oportunitate în lumea de dincolo care îi sporește starea de maturitate  
într-un timp scurt. Dar încetarea forțată a vieții este un mare pas înapoi din punct de vedere spiritual,  
deoarece ființa este brusc neputincioasă să lucreze asupra ei însăși și dependentă de harul ființelor de 
lumină sau al oamenilor, adică, dacă aceștia nu o ajută, va rămâne pentru totdeauna la același nivel de  
imperfecțiune. Mai întâi, sufletul trebuie să ajungă la această cunoaștere în lumea de dincolo, ceea ce 
declanșează o stare de remușcare de nedescris.  Dacă sufletul  este acum dispus,  el  folosește orice 
ocazie pentru a fi activ în slujire, dar lupta sa este de nedescris. El trebuie, ca să spunem așa, să  
continue să suporte în lumea de dincolo suferința pământească de care a vrut să scape; ceea ce a 
aruncat se agață de el neschimbat și îl chinuie de nedescris. Cu toate acestea, Dumnezeu nu este lipsit 
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de milă față de un astfel de suflet care a ignorat voința Sa, cu condiția ca sufletul să nu fie complet  
împietrit. După o perioadă de timp care pare infinit de lungă pentru suflet, acesta va fi confruntat și cu 
sarcini în lumea de dincolo, a căror îndeplinire îi va ușura situația. Iar acum trebuie să lase voința sa să  
devină din nou activă. Dacă este dispus să ajute sufletele suferinde de dincolo, va recunoaște în curând 
o îmbunătățire notabilă a situației sale. Dar acest lucru se poate întâmpla uneori numai după timpul 
stabilit  de Dumnezeu pentru viața sa pământească efectivă, astfel încât el să nu fi scurtat în mod 
arbitrar acest parcurs pământesc și să trebuiască să rămână în starea sa de suferință, care i s-a părut 
insuportabilă  pe  Pământ,  în  lumea de  dincolo  până  când Dumnezeu se  va  îndura  de  suflet.  Prin 
urmare, intervenția sa în voința divină a fost complet inutilă, l-a privat de harul maturizării pe Pământ,  
dar nu a pus capăt în niciun caz chinurilor existenței pământești și, prin urmare, aceste suflete sunt de  
compătimit, pentru că durează mult timp înainte de a fi răscumpărate, iar conștientizarea faptului că a 
renunțat la harul lui Dumnezeu este atât de chinuitoare pentru suflet, încât acesta rămâne într-o stare  
jalnică în lumea de dincolo.  Astfel  de suflete au nevoie în mod special  de rugăciunea oamenilor.  
Numai  dragostea  oamenilor  de  pe  Pământ  le  poate  ușura  chinul  și  le  poate  da  puterea  de  a-și  
îmbunătăți soarta prin voința lor, prin faptul că sufletul este dispus să slujească în lumea de dincolo și 
astfel i se permite să-și schimbe locuința fără lumină după un timp aparent nesfârșit, ceea ce este de 
înțeles că este partea sa (destinul?) până când dragostea și harul lui Dumnezeu îl răscumpără din ea....

Amin

Soarta chinuitoare a sufletelor în lumea de dincolo.... B.D. Nr. 8224

26. iulie 1962

ricine s-a dedicat lumii trebuie să se teamă de moarte și se va teme de ea, deoarece ființa umană 
nu a  murit,  ci  a  părăsit  sufletul,  care  nu poate  muri  și  care  continuă să  existe  în  împărăția 

spirituală într-o stare care corespunde vieții sale pământești. Numai atunci sufletul poate intra în viața 
adevărată, care durează veșnic și este o stare de beatitudine, pentru că acum poate crea în cea mai  
mare  libertate,  în  lumină  și  putere,  după  voința  sa,  dar  care  este  și  voința  Mea,  pentru  că  s-a 
subordonat complet voinței Mele..... Totuși, el poate să locuiască într-o stare chinuitoare în împărăția 
de dincolo, în întuneric și neputință, dar conștient de el însuși. Atunci se poate vorbi cu siguranță de 
moarte, dar nu de o stare de pierzanie totală.... Și tocmai în aceasta constă agonia sa, că știe în ce 
plinătate de putere a trăit pe Pământ, iar acum este neputincios și incapabil de orice cunoaștere.... 
Faptul că își păstrează conștiința eu-lui înseamnă aceeași agonie sporită pentru el,  dar poate ajuta 
sufletul să iasă din această stare de moarte, să asculte de ajutoarele care îl întâlnesc în împărăția de 
dincolo și să urmeze instrucțiunile lor, ceea ce duce deja la o ușoară îmbunătățire pentru suflet. Cu 
toate  acestea,  este  extrem de dificil  să  determini  sufletele  să  aibă  grijă  de  alte  suflete  nefericite,  
deoarece acestea sunt mereu preocupate doar de ele însele, pentru că le lipsește iubirea ca pe Pământ  
și iubirea de sine este încă predominantă. Totuși, numai prin iubire este posibilă o ascensiune în lumea 
de dincolo pentru suflet.... Trebuie să primească el însuși mijlocirea iubirii, pe care o simte ca pe o 
putere, și atunci este posibil să își schimbe voința. Și trebuie să trezească iubirea în sine, acordând 
atenție și fraților săi de dincolo, care suferă greutăți și fiind dispus să ajute în mică măsură..... Acestea 
vor fi apoi resimțite de suflet ca un aflux de putere, iar voința de a iubi va fi stimulată, singura care 
poate  elibera  sufletul  din  situația  sa  agonizantă.  Dacă  intră  în  împărăția  de  dincolo  în  întuneric 
spiritual complet, atunci poate dura foarte mult timp până când își dă seama de situația sa nenorocită și 
tânjește după o îmbunătățire.... Dar de îndată ce i se trezește dorința de a-și schimba starea de moarte,  
de îndată ce își dă seama că nu mai este pe Pământ și totuși nu a murit, va reflecta asupra situației sale  
și va încerca să iasă din ea. Iar această voință îl conduce deja către ajutoare, ființe de lumină, care vin  
la el deghizate și încearcă să îl facă să înțeleagă că și el poate ieși din situația în care se află, dacă are  
voința de a o face.... Mai ales oamenii complet necredincioși care au plecat de pe Pământ necesită 
multă mijlocire din partea oamenilor pentru ca ei să adune această voință în lumea de dincolo și să se 
străduiască  pentru  o  îmbunătățire  a  situației  lor.  Căci  fiecare  rugăciune  pentru  aceste  suflete  le 
transmite putere, iar această putere nu se va pierde niciodată, dacă sufletul lasă în urmă pe Pământ 
oameni care să își amintească de el prin mijlocire.... De aceea, voi, oamenii, puteți face multe pentru a  
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ajuta aceste suflete să depășească moartea, astfel încât să revină la viață și pe lumea cealaltă.... Atâta 
timp cât sufletul este conștient de sine, nu-l voi abandona, atâta timp cât este capabil să-și schimbe 
voința, care atunci nu trebuie decât să se întoarcă la Iisus Hristos și răscumpărarea este sigură și pentru 
el. Dar dacă se scufundă atât de jos încât nici o scânteie de lumină nu mai ajunge la el, atunci va tinde 
tot mai mult spre abis și se va împietri din nou, iar acest lucru înseamnă, de asemenea, disoluție și  
pierderea din nou a conștiinței de sine, înseamnă o nouă izgonire în materie și începutul unei noi 
perioade de răscumpărare, pentru că nici o ființă nu se va pierde pentru totdeauna.... pentru că nici o 
ființă nu va rămâne moartă pentru totdeauna, ci odată cu siguranță va reveni la viață, care durează 
pentru totdeauna. Acele suflete se vor zbate și ele în împărăția de dincolo pentru a nu mai fi nevoite să 
treacă prin această nouă izgonire, iar fiecare persoană care își amintește cu dragoste de acele suflete 
este implicată în lucrarea de răscumpărare, iar sufletele îi vor mulțumi veșnic pentru că le-a condus 
din noaptea morții la lumina zilei..... Căci ceea ce a luat naștere de la Mine ca ființă nu poate pieri, dar 
numai atunci când această ființă creată poate fi activă în libertate, lumină și putere, ea a prins viață, iar  
acum nu va mai (poate) fi pierdută veșnic.....

Amin
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Damnarea eternă și reîntruparea - învățături false 

Conceptul de eternitate.... Perfecțiune.... B.D. Nr. 6019

10. august 1954

u trecut perioade de timp infinit de lungi în care voința Mea creatoare a fost activă pentru a 
aduce înapoi tot ceea ce era spiritual și care fusese îndepărtat de la Mine.... Astfel, au luat naștere 

infinit de multe creații menite să facă posibilă această întoarcere, iar nenumărate suflete și-au atins  
scopul de a locui din nou cu Mine în lumină.... Cu toate acestea, sunt încă necesare perioade de timp 
mult mai lungi până când toate ființele spirituale vor parcurge calea spre Mine. Căci nenumărate sunt  
ființele care au ieșit din Mine și care s-au îndepărtat de Mine de bunăvoie. Ele sunt eternități, perioade 
de timp de o durată de neconceput  pentru voi,  oamenii,  și  de aceea cuvântul  "etern" poate fi  cu 
siguranță aplicat fără a fi un concept greșit pentru voi, chiar dacă va veni o zi când fiecare perioadă de 
timp se va sfârși.... Căci chiar și cea mai lungă durată de timp este doar ca o clipă pentru Mine, dar 
infinit de lungă pentru toate creaturile aflate în starea de imperfecțiune.... În starea de imperfecțiune....  
Și acum veți înțelege că o limită de timp există doar în starea de imperfecțiune.... că perfecțiunea, pe  
de altă parte, nu cunoaște limite, că noțiunea de "timp" nu mai poate fi aplicată la tot ceea ce este  
perfect și, prin urmare, este irelevantă pentru Mine Însumi atunci când întoarcerea completă la Mine 
este realizată.  Dar pentru voi,  creațiile Mele vii,  care ați  devenit  imperfecți  din vina voastră,  este 
extrem de important cât timp vă aflați într-o stare care vă chinuie și a cărei durată este scurtată sau 
prelungită de voi înșivă. Cu cât sunteți mai adânciți în păcat, cu cât sunteți mai departe de perfecțiune,  
cu atât conceptul de timp și spațiu vă sperie mai mult, tocmai pentru că este de neînțeles pentru voi și 
totuși nu poate fi negat.... pentru că viața voastră pământească este una îngust limitată și totuși, timpuri 
nesfârșite în trecut și timpuri la fel de nesfârșite în viitor au devenit o certitudine pentru voi.... Aceasta 
din urmă este chiar convingerea voastră fermă, astfel încât nu considerați posibil sfârșitul unei epoci 
de timp. Convingerea voastră este justificată în măsura în care nu există un "sfârșit", că spiritualul 
rămâne mereu și veșnic, dar acesta este singurul lucru "real".... că doar ceea ce este ireal trece, care  
sunt doar mijloace de întoarcere la Mine.... Și prea adesea omul se socotește pe sine ca fiind ireal, ca  
fiind ceea ce nu durează,  ceea ce trece odată cu trecerea timpului....  pentru că nu se gândește la 
spiritualul din el însuși, căruia nu i se pune nicio limită și care nu poate pieri în veșnicie.... dar care 
poate simți veșnicii de chinuri, pentru că are nevoie de veșnicii pentru a deveni perfect și apoi pentru a  
fi fericit la nesfârșit în cea mai deplină libertate, independentă de timp și spațiu.... pentru că locuiește  
din nou cu Mine,  Care sunt  fără  început  și  fără  sfârșit  și  pretutindeni,  Care sunt  din veșnicie  în  
veșnicie....

A

Amin

Damnarea veșnică.... B.D. Nr. 4602

30. martie 1949

ila lui Dumnezeu nu cunoaște limite, dragostea lui Dumnezeu este infinită, răbdarea Lui este 
nemăsurată și, prin urmare, creaturile Lui nu pot pieri veșnic, altfel El nu ar fi perfect. Prin 

urmare, este de asemenea greșit să vorbim de damnare veșnică dacă aceasta trebuie înțeleasă ca un 
concept de timp care este menit să însemne ceva fără sfârșit. Căci o astfel de damnare veșnică ar  
însemna atunci ceva complet pierdut pentru Dumnezeu.... adică ceva care este cedat în cele din urmă 
adversarului Său, care inițial a ieșit de la Dumnezeu și a fost smuls de la El de către adversarul său.....  
Dar atunci acest  adversar ar fi  mai mare decât Dumnezeu, ar  fi  învingător,  ca să spunem așa,  și  
superior lui Dumnezeu în putere și în tărie, ceea ce, totuși, nu este și nu poate fi niciodată, căci nici o  
ființă nu se poate apropia de perfecțiunea Lui, de tăria, puterea și înțelepciunea Lui. Ceea ce a ieșit din 
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El rămâne veșnic în posesia Lui, doar temporar separat de El, adică stând la cea mai mare distanță, 
pentru că așa vrea el însuși. Totuși, chiar și această distanță nu este o stare permanentă, pentru că  
ființa, pentru a fi fericită, trebuie să fie atinsă de emanația de putere a lui Dumnezeu, și dacă nu are 
voința de a o face ea însăși, este cuprinsă de iubirea și mila lui Dumnezeu care vrea să-i pregătească  
starea de fericire. Condamnarea veșnică ar contrazice, prin urmare, și dragostea și mila lui Dumnezeu,  
altfel acestea ar fi limitate, ceea ce ar duce la o pierdere a perfecțiunii lui Dumnezeu. O ființă suprem 
de perfectă nu are slăbiciuni umane, dar mânia veșnică ar fi o caracteristică umană inferioară, așa cum 
orice  stare  de  pedeapsă  cu  durată  eternă  nu  ar  putea  fi  numită  principiu  divin,  căci  divinul  este  
caracterizat de iubire.... Iubirea, însă, salvează și ajută, iartă și face fericit și nu va îndepărta niciodată  
nimic  pentru  totdeauna.  Pe  de  altă  parte,  adversarului  lui  Dumnezeu  îi  lipsește  principiul  divin, 
iubirea, iar scopul său va fi întotdeauna acela de a atrage veșnic ființa la sine. Și el este cel care  
confundă  conceptul  de  veșnicie  al  oamenilor,  care  încearcă  să  îl  prezinte  pe  Dumnezeu  ca  fiind 
nemilos și aspru pentru a înăbuși dragostea pentru El.... el este cel care nu cunoaște nici el însuși mila 
și de aceea caută să facă sufletele mizerabile fără ezitare, care vrea să le priveze de orice posibilitate  
de ajutor pentru a le ruina pentru totdeauna. Și găsește adepți de bunăvoie ai învățăturii sale despre 
damnarea veșnică...., toți cei care nu îl recunosc pe Dumnezeu în iubirea Sa infinită, altfel nu ar fi 
capabili să creadă această învățătură. Cu toate acestea, adevărul va fi întotdeauna transmis oamenilor,  
iar eroarea va fi luminată în mod orbitor, astfel încât Dumnezeu va fi recunoscut și iubit ca fiind cea  
mai perfectă Ființă, astfel încât oamenii i se vor alătura și Îl vor detesta pe adversarul Său....

Amin

Nimic nu rămâne veșnic nerăscumpărat.... B.D. Nr. 8443

20. martie 1963

iecare ființă umană este ea însăși responsabilă de starea de maturitate a sufletului său și, prin 
urmare, tot ea determină durata distanței sale față de Mine, adică fiecare spirit originar.... sufletul 

întrupat în ființa umană.... se întoarce irevocabil la Mine, însă perioada de timp în care realizează 
această întoarcere este o chestiune de liber arbitru și, prin urmare, poate dura și eternități până când va 
redeveni ceea ce a fost la început: O ființă perfectă, intim unită cu Mine, care poate lucra acum alături 
de Mine în lumină, putere și libertate.... Cu toate acestea, este sigur că această întoarcere se va realiza 
într-o zi, deoarece este o lege fundamentală din eternitate că tot ceea ce radiază din Mine ca forță 
trebuie să se întoarcă la Mine din nou..... Cu toate acestea, durata întoarcerii la Mine se poate întinde  
peste  eternități,  iar  pentru voi,  oamenii,  această  perioadă de timp nu poate  fi  măsurată,  deoarece 
gândirea  voastră  este  limitată....  Cu  toate  acestea,  nu  există  moarte  "veșnică",  dacă  aceasta  este 
înțeleasă ca fiind o îndepărtare veșnică de Mine.... Cu siguranță puteți vorbi de eternități, dar nu de o 
stare care durează veșnic, adică este fără sfârșit.... pentru că un astfel de concept nu este compatibil cu  
natura Mea, care este iubire, înțelepciune și putere.... Credeți că înțelepciunea și puterea Mea nu au 
mijloacele de a realiza totul, chiar și întoarcerea definitivă a ființei spirituale care odată s-a îndepărtat  
de Mine?. Sau credeți că iubirea Mea este atât de limitată încât ar lăsa chiar și o singură ființă în starea  
de moarte veșnică?.... Știți că până și adversarul Meu se va întoarce într-o zi în casa Tatălui și că va fi 
acceptat ca fiu întors al Tatălui său, chiar dacă timpuri veșnice vor mai trece.... Cu toate acestea, nici el 
nu va fi alungat pentru totdeauna din prezența Mea, într-o zi și el va tânji după dragostea Mea și se va  
întoarce de bunăvoie la Mine. Și nimic nu va rămâne într-o stare neeliberată, căci chiar și cea mai dură  
materie se va dizolva într-o zi, va elibera substanța spirituală întemnițată și se va spiritualiza treptat, 
căci tot ceea ce există în întregul univers este forță spirituală, a cărei origine am fost și sunt Eu, însă ea 
se exprimă doar cu grade diferite de efect, astfel încât este mai aproape de spiritualizarea sa atunci  
când este  întărită  sau deja  dezlegată  în  consecință....  dar  odată  ce  această  spiritualizare  a  întregii 
materii va avea loc, cu siguranță, și nimic din ceea ce Îmi rezistă nu va rămâne în urmă.... Această  
presupunere greșită este, de asemenea, un produs al gândirii intelectuale umane, care trebuie corectată  
prin instrucțiunea Mea directă de Sus, căci niciodată o astfel de învățătură nu v-a fost transmisă vouă, 
oamenilor, de la Mine.... De fiecare dată, adversarul Meu va interveni și îi va determina pe oameni să 
schimbe cunoștințele spirituale, ceea ce are ca scop să vă inducă în eroare și să vă trezească îndoieli cu  
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privire la natura Mea, căci, de îndată ce considerați că este posibil ca substanțele spirituale neeliberate 
să rămână în starea lor pentru totdeauna, dragostea Mea infinită este și ea pusă sub semnul întrebării....  
ar fi limitată, ceea ce este imposibil într-o Ființă care este extrem de perfectă și care va rămâne astfel  
pentru  eternitate.  Adversarul  Meu are  cu  adevărat  multe  ocazii  de  a  se  strecura  și  de  a  provoca  
confuzie, și va face acest lucru întotdeauna când lucrarea Mea spirituală este înlocuită de gândirea 
intelectuală, ceea ce este întotdeauna posibil atunci când oamenii nu sunt mulțumiți cu o explicație  
simplă și se cred obligați să adauge sau să sustragă. Dacă, totuși, ei s-ar feri de orice schimbare, atunci  
astfel de erori nu s-ar putea strecura, pentru că atunci ar adera exact la Cuvântul Meu și nu ar putea 
cădea pradă niciunei erori.... Și de aceea trebuie să descopăr mereu din nou eroarea, trebuie să vă 
transmit  vouă,  oamenilor,  Cuvântul  Meu liber  de ea,  trebuie  să  purific  totul  pentru ca voi  să  nu  
dobândiți cunoștințe spirituale care nu provin de la Mine, dar care sunt susținute cu entuziasm ca fiind 
Cuvântul  Meu....  Acesta  a  fost  transmis  pe  Pământ  în  toată  puritatea  și  veridicitatea,  dar  dacă  o 
persoană face schimbări,  nu poate  fi  împiedicată  de Mine să  facă acest  lucru,  dar  Eu Mă asigur  
întotdeauna că voi, oamenii, intrați din nou în posesia adevărului pur.... Și dacă voi înșivă doriți să  
rămâneți în adevăr, vă veți poticni și voi de fiecare învățătură greșită și nu veți putea să o puneți în  
armonie cu natura suprem de perfectă a Dumnezeului și Tatălui vostru din veșnicie.... Și acesta este  
testul corect și cel mai sigur, să vă întrebați dacă dragostea, înțelepciunea și puterea Dumnezeului 
vostru justifică o învățătură, căci de îndată ce îi lipsește una dintre acestea, o puteți respinge ca fiind  
greșită.... Și, cu adevărat, vă voi explica și de ce este greșită o astfel de învățătură, care condamnă 
veșnic.... pentru ca și voi să credeți și acum și să fiți siguri că vă mișcați în adevărul pe care îl voi  
aduce mereu din nou oamenilor, pentru că numai el este lumina care luminează calea care duce spre 
Cer....

Amin

Nu pierdeți viața veșnică.... B.D. Nr. 7096

18. aprilie 1958

u pierdeți viața veșnică.... O dată vă va fi acordată tuturor, dar pot trece încă vremuri veșnice, 
vremuri de agonie și întuneric nesfârșit, în care vă aflați în moarte, într-o stare de totală neputință 

și lipsă de lumină. Și puteți prelungi la nesfârșit acest timp chinuitor, astfel încât să puteți vorbi și de  
"damnare veșnică", pe care, totuși, nu v-am impus-o Eu, ci pe care v-o creați singuri de bunăvoie și pe  
care continuați să o creați din nou dacă nu vă folosiți existența de ființă umană pentru a dobândi viața  
veșnică. Nu vă voi lăsa să fiți pierduți pentru totdeauna, pentru că sunteți creaturile Mele pe care le-am 
iubit de la început și nu voi înceta să vă iubesc nici pe voi. Dar nu pot să vă dau viața înainte de 
vreme, dacă voi înșivă preferați starea de moarte, dacă voi înșivă nu sunteți dispuși să acceptați viața 
din mâna Mea..... Dar o puteți dobândi cu ușurință, căci nu trebuie decât să vă încredințați Celui care  
este El Însuși viața din veșnicie..... Iar viața pământească vă este dată în acest scop, unde sunteți în 
posesia  intelectului  și  a  liberului  arbitru,  unde  puteți  primi  instrucțiuni  despre  sarcina  voastră 
pământească și astfel trebuie doar să doriți să ieșiți din starea de moarte. Iar acest timp pământesc este  
atât de scurt, încât nu vi se cer mari sacrificii pentru ceea ce vi se dă prin folosirea corectă a voinței  
voastre. Durata vieții voastre ca ființă umană este foarte scurtă, dar este suficientă pentru a vă permite 
să vă atingeți scopul.... Cu toate acestea, timpul de dezvoltare preliminară a fost infinit de lung până 
când ați fost capabili să intrați în scenă ca ființă umană.... Și va dura la fel de infinit de mult până când 
veți avea din nou harul de a repeta decizia voastră de voință. Acestea sunt eternități a căror întindere 
voi, oamenii, nu o puteți imagina, deoarece gândirea voastră în starea imperfectă este, de asemenea, 
limitată. Și, așa cum nu știți  despre acest chin, deoarece nu vă amintiți  nimic despre perioada de  
dezvoltare  anterioară  din  timpul  vieții  voastre  pământești,  tot  așa  nu  știți  nici  despre  fericirea 
inexprimabilă pe care o implică conceptul de "viață veșnică". Nu știți despre gloria care vă așteaptă în 
împărăția Mea atunci când vă veți decide să vă întoarceți în sfârșit la Mine.... Și nici una, nici cealaltă  
cunoaștere nu vă poate fi dovedită, pentru că atunci o decizie liberă a voinței ar fi imposibilă. Dar ar  
trebui  să  credeți  acest  lucru  chiar  și  fără  dovezi  și,  în  consecință,  să  vă  abandonați  acum viața 
pământească, să nu vă pierdeți fericirea unei "vieți" în Împărăția Mea, ar trebui să includeți cu toții 
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această posibilitate, care, recunosc, vi se pare neverosimilă, în gândirea voastră intelectuală.... și ar 
trebui să trăiți în așa fel încât să nu vă reproșați nimic atunci când va veni ceasul plecării voastre de pe  
acest Pământ. Ar trebui să-i ascultați și pe cei care vorbesc despre astfel de lucruri care nu au nimic 
de-a face cu lumea materială.... Și ar trebui să vă gândiți și voi la asta și să vă imaginați cum ați exista  
dacă ei ar avea dreptate.... Este prea mult în joc pentru voi, oamenii, nu este vorba de un număr de ani 
ca în viața voastră pământească.... este vorba despre viața veșnică, este vorba despre o stare nesfârșită  
de fericire supremă.... despre o stare în lumină și putere care a fost a voastră la început.... Iar pentru 
această eternitate în lumină și putere nu aveți nevoie decât de un timp foarte scurt, o "clipă" în această  
eternitate, pentru a renunța la lucruri complet lipsite de valoare.... Dar voi prețuiți neobișnuit de mult  
aceste lucruri și, de aceea, vă dați vouă înșivă "viața" și rămâneți din nou în moarte pentru veșnicie.....  
Și tot ceea ce pot face pentru a vă ajuta să trăiți este să vă trimit în permanență mesagerii Mei, oameni 
care vă avertizează și vă îndrumă în numele Meu, care trebuie să vă încurajeze să faceți o încercare de  
a atinge adevărul.... care vă îndreaptă spre Mine, ca Eu, ca unic adevăr, să vă luminez gândirea, care  
vă sfătuiesc să stabiliți legătura cu Mine Însumi, pentru ca apoi să vă prind și să vă atrag la Mine....  
Totuși, trebuie să faceți voi primul pas, pentru că nu vă forțez de dragul fericirii voastre. Dar sprijin și 
întăresc și voința cea mai slabă care se întoarce la Mine. Pentru că, pentru a vă da viață, am lăsat să se  
nască întreaga creație. Nu vreau să muriți, vreau să trăiți și să scăpați în sfârșit de starea voastră de 
moarte de o eternitate.... Vreau să vă dăruiesc din nou dragostea Mea și să pregătesc pentru voi toți o  
soartă glorioasă care nu se va mai sfârși niciodată.... Dar nu vă pot împiedica dacă o luați din nou pe 
calea abisului, dacă îl urmați din nou de bună voie pe cel care v-a luat odată viața și v-a predat morții.  
Nu pot decât să vă strig din nou și din nou: "Nu pierdeți viața veșnică....". Dar voi trebuie să vă 
supuneți de bună voie chemării Mele, trebuie să încercați să câștigați viața atâta timp cât rămâneți pe  
Pământ, iar Eu vă voi ajuta cu adevărat să faceți acest lucru, pentru că vă iubesc....

Amin

Iluminare despre reîncarnare.... Iisus și mântuirea.... B.D. Nr. 8495

13. mai 1963

 presupune o întoarcere pe Pământ cu scopul de a ispăși vina păcatului este complet eronat, deși 
legea  justiției  divine  cere  o  compensare  a  tuturor  vinovățiilor....  Cu  toate  acestea,  multe 

posibilități sunt cu adevărat deschise pentru Mine, astfel încât într-o zi toată vina va fi cu siguranță 
răscumpărată și  ființa va putea fi  acceptată din nou în împărăția luminii  și  a fericirii,  care îi  este 
închisă în starea de vinovăție. Împărăția de dincolo, în care sufletul intră după moartea trupului său, 
corespunde stării sale de maturitate, astfel încât poate fi atât în cel mai adânc întuneric, cât și în cea 
mai strălucitoare lumină și, în consecință, soarta sa poate fi fie chinuitoare, fie glorioasă. Și atât agonia 
cât și gloria sunt de nedescris și nu pot fi  descrise vouă, oamenilor, și astfel și agonia....și  soarta 
sufletelor neîmpăcate, păcătoase, poate fi îngrozitoare și, astfel, sufletul suferă adesea inimaginabil 
pentru vina sa sau de dragul ei, astfel încât își ispășește o mare parte din vină prin această suferință. Iar 
starea sa de suferință se poate prelungi și peste veacuri veșnice, dacă este incorigibil, dacă nu acceptă  
sfaturile ghizilor spirituali  care vor să-l  ajute să iasă din această suferință.  Căci nu poate intra în 
împărăția luminii până când nu-și va răscumpăra vinovăția.... în ceea ce privește păcatele comise pe 
Pământ.... Atunci va fi liber de orice vină și, de dragul sângelui lui Iisus, va fi admis în împărăția 
luminii și a fericirii.... Dacă, totuși, sufletul este atât de încăpățânat încât nu se îndreaptă spre El, în  
ciuda tuturor ideilor ființelor de lumină care vor să-l ajute, atunci se scufundă tot mai adânc, chinurile 
sale sunt incomensurabile, iar dacă nu reușește să se ridice din iad...., ceea ce este încă posibil cu 
ajutorul ființelor de lumină...., atunci trebuie să ia din nou calea prin operele creației pentru a ajunge 
într-o zi la scopul final..... Dar această reîntoarcere pe Pământ nu este reîncarnarea sufletului pe care 
voi, oamenii, o acceptați, și este, de asemenea, cu totul altceva decât de dorit, deoarece este din nou o  
stare de chin infinit de lungă pentru sufletul care a fost dizolvat în cele mai mici particule, până când 
ajunge din nou la stadiul de ființă umană.... Un lucru trebuie să vă spunem oamenilor, din nou și din 
nou, că nu veți fi niciodată eliberați de vina voastră fără Iisus Hristos. Actul de mântuire al lui Iisus  
este atât de important pentru că numai El este ușa către împărăția luminii.... Căci chiar dacă veți ispăși 
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vina păcatului pe care l-ați făcut în viața pământească prin mari chinuri în lumea de dincolo.... tot nu 
puteți  intra  în  împărăția  luminii  dacă  nu  ați  fost  absolviți  de  păcatul  vostru  originar  prin  Iisus  
Hristos.... La fel, nici o viață pământească repetată nu v-ar fi de folos, în care ați adăuga din nou noi  
vinovății și ar trebui mai întâi să-L găsiți pe Iisus, dar pe Care Îl puteți găsi și dincolo.... deci nu  
trebuie să vă întoarceți pe Pământ pentru acest motiv.... Atrag mereu atenția oamenilor asupra acestei 
învățături greșite pentru că ea devalorizează și actul mântuirii, pentru că prin această învățătură greșită 
vreți să-i faceți pe semenii voștri să creadă că sunteți în stare să vă achitați singuri vina și, prin urmare,  
să treceți pe lângă Iisus, fără de care, însă, nu vă puteți elibera niciodată de păcatul vostru originar, 
care nu poate fi răscumpărat nici măcar prin mari chinuri pe Pământ sau în lumea de dincolo. Să vă 
lăsați convinși de importanța de a trebui să luați calea crucii și nu vă amăgiți cu speranțe false prin 
care nu faceți decât să prelungiți starea voastră de nerăscumpărare și să lânceziți în întuneric pentru un 
timp infinit de lung, căci numai El este lumina Care a coborât pe Pământ, Care v-a adus mântuirea din 
păcat și moarte, însă numai dacă vă apropiați de bunăvoie de El pentru iertarea vinovăției voastre, 
dacă nu vă bazați pe faptul că veți putea să vă rezolvați singuri vinovăția în alte vieți pământești și prin 
această credință nu faceți decât să prelungiți mereu starea de întuneric și suferință, căci fără Iisus  
Hristos și actul Său de mântuire nu veți ajunge niciodată la lumină, libertate și fericire.... fără Iisus  
Hristos nu puteți deveni liberi de vinovăția voastră....

Amin

Doctrina reîncarnării - doctrină falsă.... Corpuri cerești.... B.D. Nr. 4590

17. martie 1949

u vă  lăsați  tulburați  de  presupuse  contradicții,  ci  căutați  doar  explicația  în  faptul  că  uneori 
capacitatea voastră de înțelegere nu este suficientă pentru a înțelege ceva corect, dar nici nu este 

nevoie să existe o contradicție, ci doar este presupusă de voi. Este de ajuns să știți că Eu Însumi nu vă  
învăț niciodată greșit  și  că întotdeauna vă împărtășesc cunoștințele în așa fel  încât  să obțineți  un 
beneficiu pentru sufletul vostru.... Învățătura despre karma nu este potrivită pentru a vă determina să  
depuneți eforturi spirituale mai mari, ci mai degrabă este un motiv pentru comportamentul vostru 
călduț în sensul spiritual al vieții. Numai din acest motiv este de puțin folos sufletului și nu este în  
deplin acord cu Mine ca voi, oamenii, să vă gândiți la o întoarcere repetată pe Pământ și să deveniți 
astfel mai permisivi în eforturile voastre. Dezvoltarea spirituală este într-adevăr susținută de Mine în 
toate felurile, iar acolo unde recunosc o anumită posibilitate de a ajuta sufletul vostru să ajungă la  
maturitate, sunt de asemenea dispus să-Mi dau aprobarea, dar întotdeauna pe baza legilor ordinii Mele 
eterne, dar niciodată creând în mod arbitrar oportunități.... Astfel, trebuie să înțelegeți că nu vă voi 
indica un alt curs de dezvoltare pe acest Pământ, care presupune un eșec total din partea voastră în  
timpul vieții pământești, ci că vreau să vă protejez de acest eșec și, prin urmare, vă avertizez, vă 
îndemn și  vă instruiesc pentru a  preveni  eșecul.  Ar fi  un mod greșit  de  educație  dacă v-aș  oferi 
perspectiva unei alte căi pentru a ajunge la obiectiv, în care aveți încă în față calea cea bună, pe care ar 
trebui și puteți să o urmați cu o direcție corectă a voinței voastre. Și dacă v-am prezentat înainte  
nenumăratele întrupări, atunci este doar pentru că vreau să conștientizați marea responsabilitate pe 
care o aveți în scurta durată a vieții pământești. Astfel, cunoașterea acestui lucru ar trebui doar să  
contribuie la creșterea eforturilor, dar nu să trageți concluzii greșite din aceasta și să deveniți mai  
neglijenți în eforturile voastre, în speranța repetării unei întrupări pe acest Pământ dacă nu vă atingeți 
scopul. Spiritul Meu vă va lumina cu siguranță (18.3.1949) și, dacă acum vă întoarceți cu încredere 
către  Mine,  vă  voi  informa,  prin  intermediul  slujitorilor  Mei,  în  ce  măsură  gândirea  voastră  este 
corectă. Dacă ați fi știut despre posibilitățile infinit de multe de a ajunge la maturitate pe infinit de 
multe corpuri cerești din univers, atunci nu v-ați fi gândit niciodată că un suflet ar putea fi transferat 
din nou pe Pământ. Însă sufletul, care nu s-a maturizat încă pe deplin, trebuie să experimenteze încă 
multe întrupări în care să se dovedească din nou și din nou, adică să se dezvolte ascendent. Învățătura 
despre  o  reîncarnare  a  sufletului  se  bazează,  așadar,  cu  siguranță  pe  adevăr,  dar  nu înseamnă că  
sufletul, născut în trup, se regăsește din nou pe acest Pământ, ci se referă la numeroasele posibilități de 
dezvoltare  ulterioară  pe  alte  creații,  unde  sufletul  este  din  nou  confruntat  cu  sarcini  sub  formă 
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materială sau spirituală, a căror îndeplinire îi asigură ascensiunea. Dacă un suflet este adus în mod 
repetat pe acest Pământ, este un caz excepțional care presupune o misiune spirituală, dar care nu poate 
fi generalizat. Sufletele plecate imperfect de pe Pământ vor continua să își imagineze că trăiesc pe  
Pământ, vor sta în regiuni despre care cred că au fost transferate în întinderi de pământ extrem de  
pustii  și  sterpe,  și  totuși  se află pe un alt  corp ceresc care,  potrivit  maturității  sufletului  lor,  este  
prevăzut  cu  creații  de  cea  mai  primitivă  natură  și  care,  prin  urmare,  înseamnă  și  ele  o  ședere 
sărăcăcioasă și opresivă pentru suflete.... o oportunitate de purificare pentru oamenii cu o mentalitate 
foarte materială, care trebuie să se lepede de dorințele lor pentru ca apoi, în funcție de voința lor, să 
poată fi transferați într-o altă lucrare a creației în scopul unei ascensiuni ulterioare. Pentru că sunteți  
încă prea îndrăgostiți de acest Pământ, voi nu faceți decât să atribuiți cuvântului "reîncarnare" sensul  
că acest Pământ este locuința unui suflet reîncarnat, în timp ce ar trebui să vă gândiți însă la lucrarea  
de neconceput a creației iubirii Mele, care, până la urmă, a luat ființă doar datorită nenumăratelor 
ființe spirituale care trebuie să urmeze calea spre perfecțiune și care, de asemenea, o urmează într-un  
fel.... în creațiile materiale, atât timp cât sufletul nu s-a spiritualizat, adică atât timp cât nu a devenit 
receptiv  la  lumină,  și  în  creațiile  spirituale,  unde  sufletul  spiritualizat  poate,  de  asemenea,  să 
progreseze constant în sus, unde se cristalizează tot mai mult și se face capabil să primească emanația  
Sinelui Meu. Imaginați-vă infinitul, contemplați cerul înstelat ale cărui nenumărate stele sunt creații 
ale voinței Mele de iubire, destinate să primească sufletele care au nevoie de dezvoltare.... și vă veți da 
seama că acest Pământ nu este singurul purtător de ființe care vor tinde să se ridice și că nu este cu 
adevărat necesar să se transfere din nou pe acest Pământ sufletele care au eșuat în viața pământească, 
care este într-adevăr singura stație pentru atingerea filiației divine, dar care nu poate fi aleasă în mod  
arbitrar și repetat ca stație de maturizare. Și astfel, învățătura despre reîncarnarea repetată pe acest 
Pământ va trebui declarată o învățătură greșită, care trebuie combătută ca fiind dăunătoare pentru 
suflete, deoarece slăbește voința oamenilor și pune în pericol transformarea serioasă a ființei datorită 
perspectivei  de  a  putea  recupera  ceea  ce  a  fost  neglijat  într-o  viață  repetată  până  la  ultima 
perfecțiune....

Amin
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Semnificația corpurilor cerești 

"În casa Tatălui Meu sunt multe locașuri...." B.D. Nr. 5449

26. iulie 1952

n casa Tatălui Meu sunt multe locașuri.... Puteți înțelege sensul acestor cuvinte ale Mele? Că vă 
promit o locuință în casa Tatălui Meu, dar în același timp vreau să vă fac să înțelegeți că locuința  

este pregătită pentru fiecare dintre creațiile Mele vii care este potrivită pentru a primi individul.... că,  
prin aceasta, vreau să vă spun că ceea ce nu ați realizat încă pe Pământ puteți încă să vă străduiți să  
obțineți  în  împărăția  Mea,  deoarece  am nenumărate  posibilități  de  a  vă  promova  maturizarea  în 
împărăția spirituală. Nu numai Pământul este la dispoziția Mea, ci toate creațiile Mele sunt stații de 
maturizare pentru substanța spirituală încă imperfectă, până când aceasta va ajunge în cele din urmă la 
un asemenea stadiu de dezvoltare încât să poată lua în stăpânire cele mai glorioase creații spirituale în 
fericirea cerească, căci ea se află pretutindeni în "casa Tatălui Meu", în tărâmul iubirii Mele infinite, și  
va rămâne întotdeauna acolo unde Tatăl i-a pregătit o locuință, în funcție de gradul său de iubire și de  
capacitatea sa de a guverna și de a lucra în regatul care i-a fost atribuit de Mine. În casa Tatălui Meu 
sunt  multe locuințe....  Nicio ființă  nu este  fără adăpost,  casa veșnică primește toate sufletele,  dar 
această casă este multifațetată.... ea poate avea cele mai splendide grădini de flori și cele mai frumoase 
palate, dar poate conține și regiuni pustii nesfârșite de vaste și nesfârșite, care necesită și ele timpuri 
nesfârșite pentru a fi străbătute.... totuși, chiar și în aceste regiuni pustii se desprind întotdeauna căi  
care duc în ținuturi pline de flori, și depinde doar de faptul dacă drumeții sunt atenți la aceste căi, dacă  
caută cu atenție o cale de ieșire din pustietate și intră și pe această cale de ieșire.... Toată lumea este 
acceptată în casa Mea veșnică și toată lumea are dreptul de a intra în posesia unei locuințe. Dar cum 
este  aceasta  depinde  exclusiv  de  voința  lor.  Și  de  aceea  spun:  În  casa  Tatălui  Meu  sunt  multe 
locuințe.... Pentru că fiecare persoană, fiecare ființă, și-o pregătește pentru sine, în funcție de gradul 
său de perfecțiune. Dar oricât de sărăcăcioasă ar fi locuința sa.... ea poate fi cu adevărat transformată 
rapid prin voința și lucrarea Sa, iar cele mai frumoase locuințe pot apărea dacă doar sufletul nutrește 
dorința pentru așa ceva și se străduiește cu nerăbdare să se împlinească. Atunci, nenumărate ajutoare îi  
vor sta alături, vor crea și vor lucra cu el, iar acesta poate deveni o locuință paradisiacă acolo unde 
înainte era o regiune pustie și sumbră..... odată ce fiecare suflet se întoarce în adevărata sa casă, dar  
atâta timp cât este încă imperfect se va simți fără adăpost, deși a intrat deja în împărăția din care a  
pornit cândva. Dar Eu am multe școli, iar progresul ascendent se va face cu siguranță, deși va dura  
adesea mult timp.... Într-o zi și fiul risipitor se va întoarce și el și va ocupa din nou locuința pe care a 
avut-o cândva, va locui în casa Tatălui unde toți copiii sunt adunați în jurul Tatălui, va fi primit cu 
dragoste de Iubirea eternă Care îi atribuie locul alături de Sine.... dar vor mai trece timpuri nesfârșite  
până când toți copiii Mei își vor găsi drumul spre casă, până când vor putea locui în Casa Mea; vor 
mai trece timpuri nesfârșite, dar Eu nu voi renunța la niciunul dintre copiii Mei.... iubirea Tatălui îi  
atrage și niciunul dintre copiii Mei nu va putea rezista la nesfârșit acestei iubiri....

Î

Amin

Diferite creații corespund căderii ființelor.... B.D. Nr. 8405

7. februarie 1963

oi,  locuitorii  Pământului,  sunteți  destinați  să deveniți  copii  ai  lui Dumnezeu și,  prin urmare, 
trebuie să depășiți cele mai joase adâncimi pentru a putea ajunge la cele mai înalte înălțimi. Veți 

înțelege acest lucru doar atunci când veți ști că căderea ființelor a fost complet diferită în măsura în  
care rezistența lor împotriva Mea nu a fost aceeași.... că, în funcție de voința Creatorului vostru, și voi  
înșivă ați fost de o natură diferită, în ceea ce privește gradul de rezistență, atunci când trebuia să vă 

V
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decideți liber pentru Mine sau pentru adversarul Meu. Lumina cunoașterii a strălucit prin voi toți și  
totuși v-ați îndepărtat de Mine și v-ați alăturat adversarului Meu, pentru că îl puteați vedea în toată  
frumusețea lui, în timp ce Eu nu eram vizibil pentru voi. Dar voi ați știut că v-ați luat originea de la  
Mine. Astfel, rezistența voastră a fost mai mult sau mai puțin mare și, ca urmare, vi s-au atribuit și  
diferitele creații în care trebuia să urmați calea de întoarcere la Mine, doar că nu în aceleași condiții ca 
cele oferite locuitorilor Pământului. Pământul este lucrarea creației care, ca să spunem așa, pune cele 
mai dificile exigențe ființei căzute pentru ca aceasta să se poată înălța din nou, în timp ce celelalte 
corpuri cerești oferă posibilități mai ușoare pentru locuitorii lor, însă scopul final.... filiația divină....  
nu poate fi  obținută decât  pe Pământ,  chiar  dacă ființelor  din alte  corpuri  cerești  li  se  acordă de 
asemenea o fericire nesperată atunci când și-au încheiat dezvoltarea ascensională și voința lor este 
acum de asemenea corect direcționată.... Dar pentru a ajunge la calitatea de copil al lui Dumnezeu, 
trebuie parcursă calea pe Pământ, iar un suflet care a intrat în împărăția spirituală din alte corpuri 
cerești și a atins un anumit grad de maturitate poate parcurge (merge) această cale la cererea sa, astfel 
încât acum i se acordă trecerea pe Pământ în scopul unei misiuni. Astfel, ele (astfel de suflete) sunt  
deja în lumină, dar nu sunt ființe "necăzute", ci suflete din alte stele.... a căror distanță față de Mine nu 
a fost atât de mare încât au avut mai multe șanse să renunțe la rezistența lor și să se străduiască din  
nou să ajungă la Mine. De îndată ce se află din nou în lumină, recunosc și ele semnificația lucrării de  
creație pe Pământ, iar multe suflete au dorința de a atinge și ele gradul de filiație divină și de a-și  
asuma condițiile extrem de dificile, pentru că dragostea pentru Mine și pentru oameni le împinge să fie 
active în răscumpărare. Și astfel, sufletele care nu ating gradul de maturitate în viața pământească își  
pot continua dezvoltarea și în împărăția de dincolo și, în funcție de gradul lor de maturitate, li se vor  
repartiza din nou școlile potrivite,  unde vor putea urca mereu mai sus.....  Căci creațiile sunt gata 
pretutindeni pentru suflete de orice grad de maturitate și, întrucât toate creațiile au forme diferite și  
prezintă  condiții  de  viață  diferite,  ele  pot  însemna  deja  o  stare  de  beatificare  pentru  sufletele 
transferate acolo, pentru că au forme mult mai glorioase decât Pământul, pentru că prezintă din nou 
creații care le fac fericite pe acele suflete și le determină să se străduiască mai mult din punct de  
vedere spiritual, pentru că ele mărturisesc atât de evident dragostea, puterea și înțelepciunea Mea,  
încât crește și dragostea acelor ființe pentru Mine. Pentru că atunci când apostazia ființelor a avut loc 
cu o perioadă de timp de neconceput, care pentru voi poate fi deja considerată eternă, toate ființele s-
au îndepărtat cu siguranță de Mine, dar nenumărate s-au despărțit și de adversarul Meu la scurt timp  
după apostazia lor, nu l-au urmat în adâncurile cele mai adânci, ci au părăsit marea mulțime.... Și 
voința Mea a făcut cu ele același lucru ca și cu cele profund căzute: Ea a format lucrări de creație de 
un alt fel decât Pământul din forța emanată de Mine ca ființă, iar trecerea prin aceste lucrări de creație 
a fost mult mai ușoară pentru ființa spirituală căzută și s-a desfășurat mai repede, astfel încât și ființele 
s-au întors mai repede la Mine, deoarece actul de mântuire al lui Iisus Hristos a fost realizat și pentru 
aceste ființe și păcatul lor originar a putut fi răscumpărat, în funcție de atitudinea fiecărei ființe în  
parte față de Dumnezeul și Creatorul său, pe care L-au recunoscut și ele în Iisus. Căci cunoașterea  
actului de mântuire le-a fost și le este transmisă și de mesagerii de lumină care lucrează printre ele, pe 
care i-am dat tuturor ființelor ca învățători, pentru ca ele să găsească calea și să meargă spre Mine. De 
aceea, există nenumărate posibilități de maturizare spirituală pentru un suflet care nu a plecat încă 
complet  de  pe  Pământ,  iar  iubirea  și  înțelepciunea  Mea  recunosc  cu  adevărat  cea  mai  benefică 
posibilitate  de  maturizare  pentru  fiecare  suflet  în  parte.  Și  astfel,  toate  creațiile  din  univers  sunt  
însuflețite de ființe spirituale de cele mai diverse grade de maturitate, și ele oferă beatitudini și glorii  
de  cea  mai  incomparabilă  natură  celor  care  au  deja  un  grad  mai  înalt  de  lumină,  dar  vor  fi  
întotdeauna.... de asemenea, pentru ființe mai puțin mature.... condiții de viață mai bune și mai ușoare 
decât pe Pământ. Căci aceasta este cu adevărat cea mai săracă lucrare a creației, care necesită multă  
depășire și solicită mult ființa căzută.... până la ființa umană.... dar îi poate câștiga și cea mai glorioasă  
soartă: filiația divină, care depășește de o mie de ori toate dificultățile și permite ființei să devină cel  
mai fericit copil care poate crea și lucra cu Mine în infinit. În ce măsură creațiile din univers sunt 
spirituale sau sunt încă creații materiale, voi, oamenii, veți putea recunoaște doar cu un anumit grad de  
maturitate sau de lumină, dar acest lucru este sigur, că ele servesc drept reședințe pentru toate ființele 
căzute cândva și că, prin urmare, sunt de asemenea modelate în funcție de starea lor de perfecțiune și 
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că, prin urmare, ar trebui să vedeți în toate corpurile cerești școlile pe care Eu Însumi le-am ridicat 
pentru ca într-o zi să pot oferi din nou tuturor creațiilor Mele vii beatitudinea la care au renunțat de 
bunăvoie cândva și pe care trebuie să o dobândească din nou de bunăvoie....

Amin

Sunt creațiile de natură spirituală sau materială.... Diversitatea 
stelelor.... 

B.D. Nr. 8838

8. august 1964

reațiile din univers sunt cele despre care aveți  nevoie de clarificări,  iar Eu vi le voi oferi  în  
măsura în care sunteți receptivi. Sunt creații de natură parțial spirituală și parțial materială, dar 

acestea nu pot fi considerate ca fiind pământești-materiale, pentru că voința Mea de creație este atât de  
versatilă și niciodată nu puteți presupune aceeași compoziție pe alte corpuri cerești pe care Pământul o  
poate oferi. Totuși, trebuie să vă gândiți că nu numai pământul conține substanțe spirituale solidificate,  
că  nenumăratele  corpuri  cerești  vizibile  ochilor  voștri  au  fost  create  de  Mine,  că  ele  ajută  la 
ascensiunea tuturor sufletelor umane care nu au atins încă gradul de maturitate pentru a se dezvolta 
mai departe în creațiile din alte lumi. Întreaga creație emană putere de la Mine, iar Pământul este cea  
mai mizerabilă creație,  deoarece este format din materie brută.  Astfel,  oricine parcurge calea prin 
creațiile sale poate ajunge la spiritualizarea completă a ceea ce animă ființa umană ca "suflet". Cu  
toate acestea, gradele de maturitate sunt atât de diferite în care sufletul pleacă de pe Pământ la moartea 
sa fizică.... Și astfel el este primit de alte creații care, prin urmare, sunt cu siguranță "dincolo" pentru  
conceptele sale, dar care nu pot fi în nici un caz numite doar creații spirituale, deoarece substanțele lor  
sunt de asemenea spirituale solidificate.... Putere, care odinioară a ieșit din Mine ca o ființă care nu a 
devenit activă în voința Mea. Dar această materie este mult mai ușoară și mai flexibilă, astfel încât  
sufletele care locuiesc în ea sunt împinse la o activitate entuziastă și se servesc reciproc, astfel încât se  
maturizează în mod constant.

C

(8.8.1964)  Astfel,  se  poate  vorbi  de  o  materie  care  se  dizolvă  ușor,  dar  care,  cu  toate  acestea, 
adăpostește în sine și substanțe spirituale, care Mi-au fost cândva necredincioase, dar care nu suferă în  
aceeași măsură ca pe Pământ.... că ele servesc cu plăcere pentru a permite dezvoltarea ulterioară a 
sufletelor, care, prin urmare, trec din nou (această materie) imediat ce și-au îndeplinit această sarcină. 
Creațiile de pe aceste corpuri cerești sunt locuite de ființe care, prin urmare, pot fi considerate ființe  
umane, care au și ele sarcina de a ajuta aceste suflete să se dezvolte în continuare și, prin urmare, 
trebuie să existe și creații  materiale, dar acestea nu pot fi  imaginate la fel ca pe Pământ. Ființele  
(sufletele) se află acum în mijlocul unei lumi care le oferă lucruri de necrezut, dar care este totuși o 
lume reală,  pentru  că  forța  Mea spirituală  pătrunde peste  tot  și  va  rămâne o  lume reală  până la  
spiritualizarea completă a tuturor ființelor, care atunci nu mai au nevoie de o lume materială. Dar,  
întrucât acest lucru va dura încă o eternitate, iar corpurile cerești de pe firmament sunt vizibile pentru 
voi, oamenii, veți fi învățați că toate aceste lumi sunt voința Mea care a devenit formă, că am emanat o 
forță  care  era  o  substanță  spirituală  mai  mult  sau  mai  puțin  adânc  căzută,  că  această  forță  s-a  
manifestat, astfel încât este și rămâne vizibilă pentru locuitorii respectivi ai acestor corpuri cerești, 
care au doar grade diferite de cunoaștere și care, prin urmare, pot accepta și locuitori de pe Pământ  
pentru a-i ajuta să se dezvolte în continuare. Voi, oamenii, vă veți regăsi atunci "dincolo" de Pământ și  
totuși în Împărăția Mea și, în funcție de maturitatea voastră, vă veți schimba locul de reședință pentru  
a intra în creații din ce în ce mai spiritualizate. Dar ceea ce văd ochii voștri ca fiind corpuri cerești pe  
firmament sunt toate creații pe care voința Mea le-a adus la existență, iar aceste creații sunt spiritele  
originare care au devenit apostaziate față de Mine, cărora le-am dat sarcini pe care acum le îndeplinesc 
și ele, care, mai mult sau mai puțin, Mă recunosc din nou, care, prin urmare, nu au coborât atât de jos,  
dar care au încă nevoie de creații materiale pentru a-și îndeplini sarcina în ele.... Dar nu se poate vorbi 
de  materie  pământească,  deoarece  este  substanța  spirituală  care  s-a  scufundat  în  cele  mai  adânci 
adâncimi și pe care ființa umană de pe Pământ trebuie să o depășească într-un timp infinit de lung, mai 
degrabă, aceste (acele) creații materiale au fost date oamenilor pentru a-i face fericiți, astfel încât să se 
bucure de ele.... Pentru că un corp ceresc vizibil trebuie să aibă și creații vizibile, care sunt menite să 
ilustreze măreția și puterea Creatorului lor pentru spiritele deja mai mature și, de asemenea, să le ofere 
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celor care au încă nevoie de dezvoltare posibilitatea de a fi de folos. Această problemă nu este atât de 
ușor de rezolvat pentru voi, pentru că voi înțelegeți doar ceea ce se află pe Pământ și cunoștințele  
voastre sunt limitate, dar modul în care alte corpuri cerești vă afectează gândurile vă rămâne ascuns 
atât timp cât nu sunteți capabili să vedeți spiritual. Dar, atunci, această împărăție vă va fi accesibilă și  
vouă și nu veți putea scăpa de uimirea față de creațiile corpurilor cerești individuale. Dar toate faptele  
Mele își au rațiunea lor și ele dovedesc dragostea, înțelepciunea și puterea Mea.... Iar ceea ce vi se 
pare de neînțeles, veți experimenta, cu cât veți progresa mai mult în maturitatea sufletului, atunci nu 
vor mai exista pentru voi întrebări la care să nu vi se răspundă.... Și veți fi binecuvântați datorită  
bogatei cunoașteri, chiar dacă în acest moment vă este încă ascunsă....

Amin
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Mijlociri pentru sufletele sărace 

Somnul sufletului.... Doctrină falsă.... B.D. Nr. 6541

6. mai 1956

ste un gând extrem de eronat să ne imaginăm sufletele celor răposați în somnul veșnic până la  
venirea Zilei Judecății.... Acest gând dovedește o ignoranță totală a procesului de dezvoltare a 

sufletului, în plus, nu dovedește o atitudine corectă față de Mine, altfel ființa umană nu ar putea gândi  
atât de greșit.... și dovedește că credința în continuarea vieții sufletului după moarte nu există, căci un 
somn al morții pentru veșnicii, așa cum presupun oamenii, nu mai poate fi numit "continuare a vieții". 
Dar acest gând eronat este, de asemenea, un mare dezavantaj pentru toate sufletele care au plecat,  
deoarece nu există rugăciune pentru aceste suflete și, prin urmare, nu există ajutorul de care toate  
sufletele ar putea avea atât de multă nevoie. Dar oamenii care au adoptat acest punct de vedere, care  
au fost învățați în mod greșit și care, cu toate acestea, se agață de eroare ca de o evanghelie, nu se vor  
lăsa învățați. Și aici este evidentă activitatea adversarului meu, care tocmai vrea să-i împiedice pe  
oameni să se roage pentru sufletele lor, pentru că o astfel de rugăciune i-ar putea ajuta să devină liberi,  
ceea  ce  el  încearcă  să  împiedice.  Totuși,  chiar  dacă  adevărul  se  opune  acestor  învățături  greșite, 
oamenii  nu  iau  singura  cale  care  le-ar  putea  oferi  claritate....  Ei  trebuie  doar  să  se  adreseze  cu 
seriozitate Mie pentru clarificări dacă nu vor să-i creadă pe cei care vor să le corecteze eroarea....  
trebuiau doar să se întoarcă la Mine Însuși. Dar ei nu urmează această cale și, prin urmare, nu pot fi 
învățați și nu se îndepărtează de greșeala lor. Dar aceste suflete decedate sunt în mare suferință dacă 
nu sunt amintite în rugăciune, iar oamenii de pe pământ nu pot fi învățați mai bine nici din împărăția  
spirituală, pentru că ei nu cred într-o legătură între lumea luminii și oamenii de pe pământ și, prin  
urmare, nu se predau mental acestor forțe conștiente. Pentru ei se aplică doar viața pământească ca  
ființă umană până la moarte, iar ideea lor de "somn veșnic al sufletului" până la "Judecata de Apoi"  
dovedește doar că nu au nicio cunoaștere despre procesul de răscumpărare spirituală, despre Ființa 
Mea,  care  este  iubire,  înțelepciune  și  atotputernicie,  și  despre  actul  de  mântuire  al  lui  Iisus. 
Cunoștințele lor sunt foarte limitate și  nu corespund nici  pe departe adevărului;  dacă adevărul se 
apropie de ei, atunci se opun. Și totuși, ei încearcă să își fundamenteze opiniile cu ajutorul Cuvântului  
lui Dumnezeu, al Scripturilor, dar nu "spiritul lor trezit" îi face să găsească aceste pasaje din Scriptură,  
ci adversarul Meu, care se folosește el însuși de Cuvântul Meu dacă poate provoca confuzie.... ceea ce, 
totuși, nu reușește să facă decât acolo unde intelectul ființei umane este activ, unde Eu Însumi nu sunt 
chemat să mă luminez prin spirit atunci când ființa umană cere lămuriri. Litera ucide, numai spiritul  
aduce viață.... Oricine nu se predă mai întâi Mie, pentru ca Eu să-i ghidez corect gândirea, va fi cu  
adevărat ajutat la moarte de scrisoare, pentru că adversarul Meu se poate folosi și el de scrisoare, care 
apoi  o  interpretează  într-un  sens  complet  diferit  și  astfel  face  ca  cea  mai  mare  eroare  să  pară  
acceptabilă pentru oameni.... Și este cu adevărat o doctrină discutabilă, doctrina somnului de moarte al 
sufletului....  o  învățătură  care  declanșează,  de  asemenea,  cea  mai  strălucită  indignare  în  dincolo,  
printre  sufletele  care  au  nevoie  de  ajutor,  care  sunt  "vii"  și  totuși  atât  de  slabe  încât  ar  fi  
recunoscătoare pentru orice ajutor de putere pe care o rugăciune în iubire le-ar putea transmite. Iar 
oamenii ar trebui să-și amintească adesea în rugăciune de acele suflete ale căror rude de pe pământ  
trăiesc în această credință greșită.... pentru ca aceștia să capete putere, să se înalțe și acum, la rândul  
lor, să fie capabili să-i influențeze mental. Într-adevăr, o viață de iubire pe pământ le va oferi în curând 
sufletelor o realizare luminoasă, însă ele trebuie mai întâi să se elibereze de învățăturile greșite înainte 
de a li se atribui un domeniu de activitate propriu-zis...., deoarece toată activitatea în regatul spiritual 
constă în răspândirea adevărului pur. Prin urmare, sufletul care a trăit o viață de iubire pe pământ este 
norocos și, de aceea, se detașează cu ușurință de opiniile și cunoștințele spirituale greșite. Ceilalți,  
însă, sunt în cea mai mare suferință, căci orice învățătură greșită va avea un efect dăunător asupra 
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sufletului, dar învățătura despre somnul veșnic al morții în special, pentru că poate duce cu adevărat la 
o eclipsă care este egală cu moartea, iar în același timp posibilitățile de ajutor sunt mici tocmai din  
cauza credinței că rugăciunile nu sunt de folos.... Dar oricine se întoarce serios la Mine va recunoaște  
clar cât de eronată este această învățătură....

Amin

Cerere de putere pentru sufletele celor plecați.... B.D. Nr. 9014

13. iulie 1965

ri de câte ori un gând la o persoană decedată se impune în fața voastră, atunci știți că acesta este 
întotdeauna  o  cerere  de  ajutor  pe  care  i-l  puteți  oferi,  pentru  că  nicio  ființă  umană  nu  se  

interesează de ea. Și dacă acum văd o lumină cu voi, ar dori să vină și ele și să fie întărite de această  
lumină, pentru că de multe ori nu știu ce înseamnă acea lumină, mai ales dacă au fost prinse în eroare  
până atunci. Atunci este de ajuns doar un gând la acest suflet și la fel cererea de a veni pentru a primi  
instrucție.  Căci  greutățile  sunt  deosebit  de  mari  pentru  acele  suflete  care  nu  sunt  urmărite  prin 
mijlocire iubitoare și care ar trebui, de asemenea, ajutate să intre în posesia adevărului. O singură 
cerere conștientă de a lua parte la instrucțiunile voastre este suficientă pentru a lega definitiv sufletele 
de voi, iar rezultatul va fi întotdeauna că ele nu vă vor mai părăsi, că se vor alătura marii turme a celor  
cărora Mă pot adresa acum și Eu Însumi. Și veți fi în permanență înconjurați de suflete care vor să-și 
sporească cunoștințele pentru a le împărtăși din nou celor care au și mai puține cunoștințe și pe care 
vor, de asemenea, să le ajute. Și acum este important să le informați despre actul Meu de Mântuire,  
pentru că numai așa vor accepta și ele o cunoaștere mai profundă, odată ce L-au găsit pe El și au găsit  
răscumpărarea din vina lor. Ca o condiție prealabilă pentru aceasta, ele trebuie mai întâi să fie active în 
iubire, deoarece înțelegerea le poate fi dată doar atunci când își folosesc din nou voința de a iubi 
pentru a ajuta sufletele aflate în aceeași dificultate. Numai atunci ele însele vor pătrunde tot mai adânc  
și le va fi ușor să se predea Răscumpărătorului divin și să apeleze la El pentru iertarea vinovăției lor.  
Dar atunci Cuvântul divin va curge în mod constant către ele, atunci îl vor accepta și ele, indiferent  
unde și cum le este oferit. Dar mai ales primul pas este foarte dificil pentru un suflet până când acesta  
nu a experimentat odată puterea mijlocirii, care se exprimă apoi prin schimbarea voinței sale, care 
acum este de asemenea mai ușor de influențat, iar chemarea către un astfel de suflet este de asemenea 
ascultată. De aceea, acordați atenție fiecărei astfel de cereri și veniți în ajutorul sufletelor care tânjesc  
după ajutor, care cu siguranță vin în mintea multor oameni de pe Pământ, dar care găsesc mijlocire 
doar la cei care le pot ajuta spiritual, deoarece aceștia sunt în contact conștient cu Mine și Eu Însumi 
pot să Mă dezvălui lor. Iar faptul că Cuvântul Meu are un imens efect de putere poate fi experimentat 
de fiecare suflet care și-a găsit odată drumul spre voi, căci dezvoltarea sa ascendentă este de asemenea  
garantată.... Odată ce Mi se oferă ocazia de a Mă face cunoscut unei persoane prin lucrarea spiritului  
Meu, atunci această persoană se va afla în mijlocul unei străluciri de lumină care atrage multe suflete 
care sunt dispuse să accepte ceea ce vi se oferă vouă și, prin voi, și toate sufletele pe care le includeți  
în mijlocirea voastră,  dar  care nu se pot  rătăci  nici  ele.  Pentru că atunci  veți  fi  conduși  doar de  
dragostea pentru acele suflete și, de dragul acestei iubiri, voi da putere și celor pentru care vă rugați.  
De asemenea, trebuie să permit ca legile să se aplice în lumea de dincolo, care includ în primul rând 
liberul arbitru al ființei, care nu poate fi atins, nici de Mine Însumi, nici de adversarul Meu. De aceea,  
voi, care trebuie să respectați și liberul arbitru, vă amintiți cu iubire doar de cei care sunt încă slabi de 
voință, dar care nu pot rezista forței mijlocirii voastre și pe care, prin urmare, îi puteți îndruma în 
voința lor, care, prin urmare, nu se mai opun pentru că sunt atinși în mod benefic de forța iubirii, care 
îi atrage irevocabil spre voi și cărora acum puteți să le împărtășești și lor Evanghelia iubirii. Dacă ați 
ști  cu  câtă  nerăbdare  însoțitorii  voștri  (sufletele)  primesc  (iau)  Cuvântul  Meu,  cum simt  în  mod 
constant că avansează și cât de recunoscători vă sunt vouă care, prin mijlocirea voastră, i-ați ajutat să 
participe la învățăturile voastre, nu ați înceta să vă rugați pentru toate aceste suflete și v-ați bucura și  
voi înșivă de ascensiunea lor, căci și ei vă protejează acolo unde pot, pentru ca primirea Cuvântului să 
nu fie întreruptă.... purificați și atmosfera din jurul vostru, astfel încât să nu fie expuși la nicio ispită  
din  partea  adversarului  de  îndată  ce  vă  înconjoară.  Iată  de  ce  activitatea  voastră  este  atât  de 
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importantă, pentru că puteți contribui la mântuirea multor suflete oferindu-le pâine și vin, oferindu-le 
astfel delicioasa băutură a vieții și cea mai eficientă hrană, iar într-o zi vă veți simți fericiți în sinea  
voastră că ați putut contribui la înălțarea lor, care fără mijlocirea voastră ar fi lâncezit în întuneric 
pentru foarte mult timp.... Prin urmare, acordați atenție fiecărui gând care vă amintește de o persoană 
decedată,  considerați-l  ca  pe  un  apel  la  ajutor  pe  care  nu  trebuie  să-l  respingeți,  apoi  chemați-l 
conștient lângă voi și primul pas spre înălțime este făcut, căci de îndată ce o persoană mijlocește 
pentru un astfel de suflet, pot și Eu să dau putere sufletului pentru ea..... care altfel nu este posibil 
pentru Mine, pentru că este împotriva legii veșniciei, deoarece numai voința liberă poate cere așa  
ceva, dar pe care acum o văd în mijlocirea iubitoare și apoi acord mila Mea acelui suflet și pot acum 
să-i acord și harul adresării Mele prin voi. Oamenii ar putea răscumpăra tot ceea ce este spiritual prin  
mijlocirea cu iubire, dar cât de puțini sunt conștienți de acest lucru și ce mare putere are, prin urmare,  
adversarul  Meu care  încearcă  totul  pentru  a  perturba  astfel  de  conexiuni  din  lumea spirituală  cu 
Pământul, dar care nu poate lucra dacă o persoană se predă Mie cu iubire și Eu o voi proteja acum....  
mai ales dacă vreau să Mă adresez prin ea și sufletelor de dincolo, ceea ce adversarul Meu nu Mă va 
putea împiedica niciodată să fac.... Căci acolo unde este voința de răscumpărare, acolo se vor elibera și 
oamenii de cel care i-a ținut legați destul de mult timp și a căror singură armă este iubirea, care îl  
învinge și de care fuge.... pentru că ea este și va rămâne partea Mea pentru veșnicie....

Amin
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Starea de amurg în împărăția spirituală 

Starea crepusculară în lumea de dincolo.... B.D. Nr. 7418

29. septembrie 1959

n ceață densă sunt sufletele care trec în împărăția de dincolo fără să-și fi găsit Răscumpărătorul, 
dacă nu intră în împărăția întunericului, fiindcă au dus pe Pământ un mod de viață cu totul opus lui 

Dumnezeu. Dar există oameni care nu se fac vinovați de nicio greșeală directă, a căror infracțiune 
constă în cea mai mare parte în omiterea faptelor bune, care nu pot fi numiți răi și nici buni și care,  
prin urmare, nu sunt atât de întunecați în spirit încât să-i aștepte întunericul cel mai adânc în lumea de 
dincolo. Și totuși, nici ei nu sunt autorizați pentru împărăția luminii, pentru că sufletele lor nu sunt  
încă receptive la lumină, sufletele lor sunt încă învăluite într-un crepuscul dens, cunoașterea lor este 
destul de minimă, depinzând de faptele de iubire la care un suflet poate privi înapoi. Și în această 
împărăție  a  crepusculului  se  află  cele  mai  multe  suflete  care  sunt  chemate  departe  de  Pământ.... 
Oameni  care  păreau neprihăniți  în  lume și  totuși  au  puțină  credință  dreaptă  pentru  că  le-a  lipsit 
dragostea pe Pământ. Și pentru aceste suflete va veni un timp de pustiire totală.... un timp în care 
rătăcesc singure și sunt singure doar cu gândurile lor. Ele nu pot recunoaște nimic în jurul lor, sunt  
oarbe în spirit și nu pot percepe nimic în afară de ele însele, dar nu au pierdut conștiința ego-ului, au și  
gânduri  despre  viața  lor  pământească  trecută,  însă  doar  foarte  vag  și  intermitent....  Starea  lor 
permanentă este o continuă rătăcire și căutare, pentru că ceea ce caută nu pot găsi.... un loc de odihnă 
și siguranță, pentru că nu l-au dobândit în viața pământească. Erau, ca să zic așa, niște paraziți pe 
Pământ, care trăiau fără să îndeplinească scopul corect al existenței, care luau mereu și nu dădeau 
nimic în schimb....  indiferent dacă acest lucru este de înțeles pământesc sau spiritual....  Ele nu au 
dobândit bunuri spirituale, ci s-au folosit de viața pământească după dorința lor. Ele au trecut prin  
viața  pământească  fără  să  se  gândească  serios  la  sensul  și  scopul  lor  și  fără  să-și  conducă  viața 
pământească în mod corespunzător. Și tot așa sunt înzestrate în împărăția de dincolo; nu găsesc nimic, 
pentru că nu au dobândit nimic care să dureze în împărăția spirituală. Abia acum devine clar dacă o  
astfel de persoană gândește cu dragoste.... Căci fiecare gândire plină de iubire este ca o temelie fermă  
pe care sufletul se poate mișca acum cu o anumită siguranță.... Fiecare gând de iubire creează o rază  
de speranță pentru suflet, în care acesta își recunoaște mediul înconjurător, chiar dacă doar pentru o 
scurtă  perioadă  de  timp,  dar  îl  stimulează  să  reflecteze  și  doar  prin  reflecție  starea  lui  se  poate 
schimba, simțind beneficiul unei amintiri iubitoare, începând să se pocăiască pentru că recunoaște 
ceea ce a ratat pe Pământ.... Și, în funcție de natura sa, de voința și de rezistența sa, starea unui astfel  
de suflet se poate de asemenea schimba în curând, dacă doar nu este complet împietrit în minte și  
atunci orbirea sa poate dura extrem de mult timp înainte ca amurgul să facă loc unui mic val de 
lumină....  Și  cum numai  gândurile  de iubire  pot  aduce această  îmbunătățire,  unui  astfel  de suflet  
trebuie să i se dea multă putere de mijlocire, nu trebuie lăsat în voia sorții, ceea ce nu ar face decât să-i  
prelungească la nesfârșit starea fără lumină, căci numai iubirea îl poate schimba, iubire care îi este 
trimisă  de  semeni,  iubire  de  care  sufletul  însuși  a  fost  lipsit  în  viața  pământească,  dar  care  este 
acceptată de Dumnezeu ca substitut pentru un astfel de suflet.... Dar este posibil ca voi, oamenii de pe 
Pământ, să oferiți mult ajutor prin dragostea voastră, și ar trebui să păstrați mereu contactul mental cu 
sufletele celor decedați, să le recitați în mod repetat Evanghelia iubirii și să le explicați că trebuie să 
îndeplinească aceste două porunci și în lumea de dincolo, să-L iubească pe Dumnezeu mai presus de 
orice și pe aproapele lor ca pe ei înșiși.... Pentru că numai în acest fel vor putea intra în contact cu 
Iisus Hristos, fără de care este imposibil pentru orice suflet să intre în împărăția luminii. Sufletele care  
rătăcesc în penumbră nu au luat încă contact cu Iisus Hristos, nu au găsit încă răscumpărarea în scopul  
pentru care au rămas pe Pământ, dar trebuie neapărat să o obțină încă în lumea de dincolo dacă nu vor  
să se scufunde în abis.... Sufletele care trăiesc în crepuscul nu au fost încă împinse în abis, ele au încă 
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posibilitatea de a găsi cu ușurință calea spre împărăția luminii,  căci după o lungă coborâre vor fi  
îndrumate de fiecare dată pe calea cea bună de ființe de lumină care, totuși, nu se arată ca atare.... care  
nu se recunosc ca atare, indicând calea cea bună care duce la Iisus Hristos. Și pentru ca ele să urmeze  
aceste ființe de lumină, pentru ca ele să renunțe la rezistența lor, este nevoie de multă mijlocire pe care  
nu trebuie să o refuzați sufletelor. Vă vor fi veșnic recunoscătoare dacă le veți împiedica cu iubirea 
voastră căderea în abis, dacă le veți ajuta să găsească drumul din crepuscul în împărăția luminii, căci  
prin mijlocirea voastră iubitoare le veți proteja de decădere, sufletele lor vor deveni mai moi și mai 
supuse și vor găsi și ele răscumpărarea prin Iisus Hristos, Care iartă pe oricine ce numai își aduce 
aminte de El și Îl cheamă....

Amin

Pocăința în Viața de Apoi.... Ascensiune.... B.D. Nr. 7199

1. noiembrie 1958

ntr-o zi veți regreta amarnic timpul pierdut în viața pământească, când veți recunoaște în lumea de 
dincolo ceea ce ați pierdut din propria vină în viața pământească. Iar viața pământească pierdută este 

fiecare zi trăită doar în mod lumesc, în care nu ați lăsat loc niciunui gând spiritual în voi.... și care, 
prin urmare, nu a corespuns scopului real care justifică întruparea voastră ca ființă umană. Atâta timp 
cât rămâneți pe Pământ, nu luați în serios această cunoaștere, chiar dacă o dețineți. Dar în împărăția de 
dincolo va fi ca o piatră grea pe care nu o veți putea rostogoli. De fiecare dată aceste zile se vor 
întoarce la voi și veți regreta fiecare faptă inutilă, așa cum veți regreta cu amărăciune fiecare ocazie 
nefolosită când ați fi putut lucra pentru mântuirea sufletului vostru. Și veți fi numiți binecuvântați dacă 
această cunoaștere vă vine în împărăția spirituală, dacă nu faceți parte dintre cei care sunt complet  
cuprinși de întuneric și care nu simt nici o remușcare, pentru că pur și simplu nu recunosc ceea ce ei  
înșiși au provocat.... care vor trebui să lupte încă mult timp pentru a ajunge vreodată în starea în care 
să vadă o mică licărire de lumină și abia atunci să conștientizeze cât de zadarnică a fost viața lor 
pământească....  Căci,  de îndată ce această licărire de lumină este prezentă,  remușcările amare pot 
determina sufletul să privească în sine și să-și schimbe gândirea și voința.... Și acum i se poate da atât 
de multă putere încât poate fi acum și activ în mod util pentru sufletele nevoiașe, și atunci are și el  
certitudinea  unei  ascensiuni,  chiar  dacă  în  condiții  mult  mai  dificile  decât  a  fost  posibil  în  viața 
pământească. De aceea, pocăința trebuie să preceadă mai întâi o ascensiune, căci numai sufletul care 
începe să recunoască caută să-și schimbe starea, și fiecare recunoaștere îi arată și calea zadarnică a 
vieții pământești, iar remușcările amare vor fi întotdeauna rezultatul, dar vor însemna și punctul de 
cotitură în starea sa nefericită. De aceea, este extrem de important ca ființa umană să dobândească o 
cunoaștere,  chiar  și  slabă,  încă  de  pe  Pământ,  atunci  când  începe  să  recunoască  scopul  vieții  
pământești și încă mai lucrează asupra sa înainte de a pleca din această lume. Pentru că a putea trece  
dincolo cu cea mai mică cunoaștere înseamnă întotdeauna o licărire de lumină pentru acest suflet.... el 
nu va fi cufundat în întunericul cel mai mare după moarte, ci va putea să se orienteze în penumbră și îi 
vor cădea solzii de pe ochi, iar atunci va face totul pentru a-și procura lumină. De asemenea, el va  
realiza că îl așteaptă multă muncă în împărăția spirituală, dacă este dispus să o facă, iar mica licărire 
de lumină îi va arăta și ea calea corectă pe care o va urma acum, cu siguranță cu sentimentul de 
remușcare  pentru  că  nu  a  folosit  cum trebuie  viața  pământească,  dar  și  cu  speranța  constantă  a 
ajutorului care îi va fi acordat cu siguranță de îndată ce îl va recunoaște pe Iisus Hristos și va apela la  
ajutorul Lui. Atunci nu se va pierde fără speranță, ci poate urca, numai că nu va putea atinge niciodată  
gradul care să-i aducă beatitudinea nelimitată la inima Tatălui.... filiația divină, care este soarta celor  
care caută să împlinească sarcina ce le-a fost dată pe Pământ.... care au căutat și au găsit deja unirea cu  
Tatăl lor din eternitate pe Pământ....
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Furnizarea de lumină în lumea de dincolo.... B.D. Nr. 6735

13. ianuarie 1957

 lumină strălucitoare luminează sufletele din lumea de dincolo, unde pot conduce Cuvântul Meu 
până pe Pământ. Întunericul din jurul acestor suflete este adesea atât de adânc încât le chinuie de 

nedescris și vor să scape de el. Iar când se trezește în ele dorința de lumină, las și Eu să le devină 
recognoscibile sursele de lumină, pentru că acestea sunt acum căutate și de acele suflete.... Și acum 
începe ascensiunea pentru ele.... Deși la început abia dacă se poate recunoaște, un suflet care a vizitat 
o dată locul în care a fost vizibilă o rază de lumină se va întoarce întotdeauna în acel loc, și atunci nu 
mai există niciun pericol să se scufunde din nou în întuneric. Dar care este lumina care îi face să se 
simtă bine și îi face să dorească tot mai multă lumină?.... Sufletele care locuiesc apatic în regiunile 
întunecate sunt lipsite de putere și nu pot recunoaște nimic din ceea ce le înconjoară. Dar ele știu că  
sunt în viață, că nu s-au stins, iar această conștientizare este extrem de chinuitoare pentru ele, pentru 
că pot gândi, chiar dacă cunoștințele lor absorbite pe Pământ au devenit confuze.... Dar ele se pot 
gândi la starea lor nefericită și astfel încep acum să se întrebe dacă și prin ce mijloace sunt ele însele  
vinovate de această stare.... Și dacă în ele apar astfel de gânduri de întrebare, atunci sunt pregătit să  
răspund și Eu la aceste întrebări. Dar nu pot să o fac direct, trebuie doar să le dau ocazia să găsească 
pe cineva care să le dea instrucțiuni în acest sens. Fiecare astfel de întrebare și dorința de a primi un  
răspuns este deja o dorință de lumină.... Orice ignoranță a sufletului este egală cu întunericul, orice 
cunoaștere corectă este o lumină.... Un suflet care nu mai locuiește în trupul său, care nu mai poate 
deci să privească prin ochiul trupesc, este orb atâta timp cât este complet ignorant și atâta timp cât în 
jurul său este noapte. Dar i se poate aduce lumină, poate fi luminat și, de îndată ce ascultă de bunăvoie  
aceste explicații, simte și el că noaptea se luminează. La început intră într-o stare crepusculară, începe 
să aibă gânduri clare și simte o stare de bine, și din ce în ce mai mult se limpezește în el; poate  
recunoaște ceea ce nu putea vedea înainte.... El poate recunoaște ceea ce nu a putut vedea înainte,  
numai că nu impresiile pământești-materiale declanșează în el această mângâiere, ci o stare de lumină  
interioară îl face fericit, pentru că acum știe și el cum se poate elibera de situația lui îngrozitoare. În  
plus, în fața lui se află un domeniu de lucru care îl stimulează de nedescris după starea de inactivitate  
de până acum, căci acum simte și puterea de a munci, care acum este condusă de un impuls de iubire.  
Locurile în care acum răsună Cuvântul Meu sunt astfel de locuri de iluminare care strălucesc într-o 
lumină strălucitoare și  atrag nenumărate suflete....  dar sunt văzute doar de cele care tânjesc după 
lumină din întunericul lor. Pentru că există și suflete care se feresc de lumină, care au coborât atât de 
jos  încât  simt  lumina  ca  pe  un  chin,  pentru  că  le  dezvăluie  depravarea,  și  care,  de  aceea,  luptă 
împotriva luminii, care cred că o pot stinge. Cu toate acestea, astfel de suflete sunt îndepărtate, în timp 
ce orice suflet care tânjește după lumină este atras sau condus spre ea de către ființe folositoare și, de 
îndată ce ascultă fără să se împotrivească la ceea ce li se vestește acolo, starea de întuneric începe deja 
să se transforme într-o stare de amurg. Nevoia de viață se agită acum în aceste suflete, ele încep să 
spere.... ele vor să trăiască pentru a putea fi active, iar voința lor le aduce acum și forța.... Lumina este  
cunoaștere, lumina este adevăr și, prin urmare, lumina este singurul lucru care trebuie să le fie furnizat  
sufletelor aflate în întuneric,  pentru ca și  ele să se trezească la viață....  Și de aceea veți  fi  mereu 
înconjurați de suflete însetate de lumină care vor să participe la împărtășirea luminii atunci când vă 
este transmis Cuvântul Meu, când vă luminez pe voi, oamenii, când vă transmit adevărul pur prin 
spiritul Meu.... De aceea, va străluci întotdeauna o lumină care va atrage nenumărate suflete de îndată  
ce vă uniți cu Mine pentru a primi Cuvântul Meu. Pentru că lumina în împărăția spirituală înseamnă 
întotdeauna  doar  furnizarea  de  adevăr  pur  de  la  Mine....  Lumina  este  cunoaștere,  lumina  este 
cunoașterea  care  provine  de  la  Mine,  care  strălucește  pe  Pământ  de  la  Mine  Însumi,  pentru  ca 
întunericul să fie străpuns, pentru ca voi, oamenii, să puteți deveni fericiți, dar pe care o puteți primi  
doar dacă vă uniți cu Mine, cu Lumina eternității.....

O

Amin
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Starea de lumină în împărăția spirituală -Adevărata casă 

Împărăția Luminii.... Iisus Hristos.... B.D. Nr. 7404

5. septembrie 1959

ricine a trecut prin poarta împărăției luminii se va bucura și va exulta și Îmi va mulțumi veșnic,  
Care l-am călăuzit astfel încât să ajungă la țelul său. Oricine poate intra în împărăția luminii este, 

așadar, răscumpărat de păcat și de moarte, căci ambele înseamnă întuneric, iar un suflet care nu este 
răscumpărat nu va putea intra niciodată în împărăția luminii.... Trebuie să-L fi găsit mai întâi pe Cel 
care este singura poartă de intrare în împărăția luminii: Iisus Hristos, Răscumpărătorul divin. Și de 
mână cu El sufletul va intra atunci și el în această împărăție, căci El îl va elibera de povara păcatului, 
pentru că El a murit  pe cruce pentru toate sufletele care erau adânc în întuneric,  deci în păcat și  
moarte....  El a ispășit povara păcatului pentru voi, oamenii,  a făcut sacrificiul ispășirii  pentru voi, 
astfel încât calea spre împărăția luminii (5.9.1959) a devenit liberă pentru voi, pentru ca voi să puteți  
intra în fericirea eternă. Fericirea este doar acolo unde există lumină, iar lumina este acolo unde nu  
mai există  păcat  și  moarte.  Dar păcatul  este  eradicat  de Iisus Hristos Însuși  de îndată ce El  este  
abordat, de îndată ce voi, oamenii, Îl chemați pe El pentru iertare.... Iată de ce există răscumpărare și 
pentru sufletele din împărăția de dincolo, o trecere de la întuneric la lumină, deoarece chiar și în lumea 
de dincolo sufletul poate să-L cheme pe El, căci de îndată ce îl cheamă pe Iisus Hristos, Mă cheamă pe 
Mine, iar Eu Însumi îi pot ierta acum vina păcatului, de dragul lui Iisus Hristos, care l-a ținut separat  
de Mine pentru o perioadă infinit de lungă..... Jertfa de pe cruce a fost făcută pentru toți oamenii, iar 
acolo unde există un singur suflet neîmpăcat, acesta trebuie doar să ia calea crucii pentru a putea fi 
eliberat de vina păcatului. Iar a fi liber de păcat înseamnă părtășie cu Mine și, prin urmare, fericire  
nelimitată. Dar și adevărul necondiționat face parte din el.... Prin urmare, atâta timp cât un suflet este 
încă departe de adevăr, nu se poate bucura de beatitudinea supremă, căci adevărul și Eu suntem una,  
altfel nu se poate vorbi de lumină. Lumina este cunoașterea, cunoașterea corectă a tuturor lucrurilor, 
iar  atâta  timp cât  un suflet  încă nu are acest  lucru în împărăția  de dincolo,  el  nu se află  nici  în  
împărăția luminii, deoarece, de îndată ce este pătruns de lumină, el are brusc și o cunoaștere profundă.  
Dacă sufletul refuză să accepte adevărul atunci când acesta îi este oferit, starea sa de fericire va fi încă  
inadecvată, nu îl va fi recunoscut încă pe Iisus Hristos în mod corect și răscumpărarea deplină nu va fi  
avut loc încă, ceea ce, totuși, ar fi rezultatul unei chemări din inimă la Iisus Hristos.... Și acesta este  
motivul pentru care nenumărate suflete se află încă în amurg, nu în mizerie, dar nu pot fi numite 
binecuvântate pentru multă vreme încă. Atitudinea lor față de Iisus Hristos nu este încă așa cum ar  
trebui să fie, pentru ca El să le deschidă poarta către împărăția luminii,  iar aceste suflete au încă  
nevoie  de multe  instrucțiuni  și,  de  asemenea,  de mijlocire  pentru ca înțelegerea corectă  să  le  fie 
deschisă. Atâta timp cât nu se pot detașa de ideile greșite, de învățăturile greșite de diferite tipuri, nu  
se pot aștepta nici la cele mai depline străluciri de lumină; dar chiar voința lor determină starea în care  
se află. Oamenii care au respins mereu pe Pământ vor lăsa în mod repetat voința lor de respingere să 
pătrundă și în lumea de dincolo, când ar fi suficient să apeleze la Iisus Hristos în toată intimitatea  
pentru ajutorul Său.... Căci aceasta le va fi cu siguranță acordată de îndată ce chemarea în duh și în 
adevăr pătrunde la El.... Atunci tot întunericul va dispărea, lumina va străluci atât de puternic și de  
radiant prin suflet, încât tot întunericul spiritual va dispărea, încât sufletul va sta în cunoaștere și nu va 
mai pierde pentru totdeauna această cunoaștere a celor mai profunde corelații....

O

Amin
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Intrarea sufletului în Împărăția Luminii.... B.D. Nr. 8400

2. februarie 1963

rice cerere spirituală vă va fi îndeplinită.... V-am dat această promisiune pentru că iubirea Mea 
împlinește totul pentru mântuirea sufletului vostru. Și astfel puteți fi siguri că veți intra într-o 

împărăție de lumină și beatitudine după moartea trupului vostru, dacă viața voastră pe Pământ a fost în  
conformitate cu voința Mea, dacă v-ați dovedit iubirea pentru Mine prin iubirea dezinteresată față de 
aproapele.... dacă ați mers cu Mine pe Pământ, dacă Mi s-a permis să fiu tovarășul vostru constant pe  
Pământ.... "Cine crede în Mine va trăi veșnic...." Și oricine trăiește o viață de iubire are și credința vie  
și corectă în Mine și, prin urmare, va avea o soartă fericită în împărăția spirituală..... Și cunoașterea va  
veni de asemenea asupra lui într-o clipă, se va mișca în gândirea adevărată, și aceasta este fericirea lui,  
că sufletul, cu lumina care strălucește prin el, poate face fericite și sufletele care sunt încă în întuneric 
și tânjesc după lumină.... își va găsi propria fericire făcându-le fericite pe celelalte și, prin urmare, 
trebuie să lumineze mai întâi o lumină strălucitoare pentru el  însuși....  Voi,  oamenii,  nu vă puteți 
imagina această fericire, precum și natura activității, dar puteți crede că aceste suflete nu mai tânjesc 
din nou după Pământ.... mai ales că ele știu că nici o ființă umană nu va rămâne pe Pământ și că  
fiecare suflet îi va revedea pe cei dragi în scurt timp. De aceea, ele nu trebuie să se întristeze, ci doar  
să se străduiască să atingă mereu un grad înalt de iubire care să permită viziunea spirituală, pentru că 
acest grad este condiția prealabilă pentru ca sufletele să se reîntâlnească imediat după plecarea lor din 
această lume.... Altfel, sufletele vor trebui să se străduiască și să atingă acest grad doar în lumea de 
dincolo. Dar faptul că oamenii se vor întâlni din nou într-o zi este adevărul absolut, iar acest moment 
este extrem de fericit atunci când reuniunea are loc în împărăția spirituală. Voi, oamenii, care sunteți 
grav afectați  de  loviturile  sorții,  amintiți-vă mereu că numai  dragostea și  înțelepciunea Mea sunt  
motivul pentru orice se întâmplă în viața voastră pământească.... Țineți minte că nu vreau să vă provoc 
suferință, ci o fericire sporită, pe care o obțineți adesea prin suferință.... Și nu ar trebui să vă îndoiți de 
acest  lucru,  ci  să  vă  abandonați  în  totalitate  și,  cu  adevărat,  binecuvântarea  nu  va  eșua  să  se 
materializeze. Și când veți privi în urmă la existența voastră pământească, veți fi plini de cea mai  
profundă recunoștință și  iubire pentru Mine, pe care Îl  recunoașteți  ca Tată al vostru, Care nu se 
îngrijește decât de soarta copiilor Săi, care îi așteaptă în împărăția de dincolo.... Să știți că șederea 
voastră pe acest Pământ este foarte scurtă și că, prin urmare, trebuie să acceptați un grad mai mare de  
suferință pentru a atinge scopul de a vă uni cu Mine de bunăvoie. Și fiecare rugăciune pe care Mi-o 
trimiteți va veni din inimă și, prin urmare, va fi ascultată de Mine.... Vă veți trimite adesea gândurile  
în împărăția care este adevărata voastră casă și vi se va permite, de asemenea, să primiți fluxuri de 
lumină și putere din această împărăție, veți rămâne, de asemenea, în contact spiritual constant cu cei  
care v-au precedat și care vă vor ajuta atunci când gradul vostru de maturitate și lumină va fi ridicat....  
că vă veți atinge obiectivul și în timp ce sunteți încă pe Pământ.... Pentru că un suflet căruia i se  
permite deja să răspândească lumina va putea, de asemenea, să radieze lumină și către voi, oamenii,  
iar acest lucru înseamnă că veți trăi atunci în cel mai mare adevăr, deoarece acolo unde există lumină 
nu poate rămâne nicio eroare, deoarece este recunoscută ca eroare, iar oricine trăiește acum pe calea 
adevărului trebuie să conducă irevocabil spre țelul său. Și credeți că Eu cunosc fiecare gând al inimii  
voastre, și astfel știu și ce vă lipsește încă și Mă asigur că vă va fi furnizat.... Și chiar dacă mijloacele  
pe care le folosesc uneori sunt dureroase, ele aduc totuși eliberarea sufletelor din robia lor fizică, iar 
ele nu fac decât să schimbe viața pământească cu o viață mult mai frumoasă în împărăția spirituală,  
unde Mă vor sluji cu iubire și, prin urmare, se vor bucura și de fericiri pe care viața pământească nu le  
poate oferi.... Căci ele au intrat în adevărul veșnic, acolo de unde au început cândva....

O

Amin

Revederea în lumea de dincolo în împărăția luminii.... B.D. Nr. 5365

15. aprilie 1952

ste  un moment incomparabil  de fericit  când sufletul  părăsește Pământul  și  intră  în împărăția 
luminii, în sfere unde nu mai există nimic neatractiv, unde sufletul este îmbrățișat de un val de 

lumină fericită, unde ființe extrem de frumoase se apropie de el și îi arată o măsură de iubire care 
E
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aproape îl copleșește. Razele de lumină sunt adaptate la starea sa de maturitate, deci întotdeauna în  
măsura în care îl fac cu siguranță inimaginabil de fericit, dar nu îi mistuie sufletul, ceea ce un exces de 
lumină,  pentru care sufletul  nu este  încă receptiv,  ar  putea cu siguranță să o facă....  În vastitatea 
infinită  el  vede  cele  mai  minunate  creații,  căci  ochiul  său  spiritual  are  acum  capacitatea  de  a 
contempla creațiile spirituale care nu mai sunt materie și care, totuși, apar în fața sa la fel de veridice,  
deci nu sunt o autoamăgire.

Și în mijlocul acestei  frumuseți,  pe care ochiul  său o privește,  îi  găsește pe cei  dragi care l-au  
precedat în gradul de maturitate, în care împărăția luminii a putut să îi primească. Pentru oameni, 
fericirea unei astfel de revederi este de neconceput, dar în împărăția spirituală sufletul poate primi 
impresii mai profunde fără să piară, și simte conștient fericirea pe care Dumnezeu i-a pregătit-o și îi  
cântă în inima sa laude și mulțumiri, așa cum în general, dacă împărăția luminii i-a devenit casă, 
strălucește  de  dragoste  pentru  Tatăl  care  i-a  pregătit  toate  aceste  fericiri....  Lucrul  împreună  cu 
sufletele aflate în același grad de maturitate îi sporește puterea și voința de a lucra, iar acum aceasta se 
îndreaptă spre sufletele care sunt încă mult sub el, pentru a le ajuta să atingă aceeași beatitudine. Și cu  
iubire milostivă se îngrijește de cei care i-au fost aproape pe Pământ și care încă locuiesc în sferele  
inferioare, care au rămas în urmă în dezvoltarea lor spirituală pe Pământ din cauza necredinței și a  
lipsei  de  bunătate  și,  prin  urmare,  încă  trăiesc  nefericiți  în  întuneric  sau  în  amurg  în  lumea  de 
dincolo.... El recunoaște cu siguranță aceste suflete și poate să se apropie de ele și să le ofere ajutorul 
său,  dar  el  însuși  nu  este  recunoscut  de  aceste  suflete  și,  prin  urmare,  ajutorul  său  este  adesea 
respins.... Cu toate acestea, dragostea și răbdarea unui suflet de lumină tinde în mod constant spre 
aceste suflete și, din când în când, reușește să obțină influență. Fericirea sa, pe care o primește în  
emanația constantă de iubire a lui Dumnezeu, în creațiile incomparabile ale împărăției de lumină și în  
interacțiunea cu ființele cu care este unit în iubire fericită, îi  dă în permanență impulsul pentru o  
activitate răscumpărătoare, își găsește propria fericire în a dărui ceea ce primește el însuși; își găsește 
mereu împlinirea dorinței sale de Dumnezeu și nu poate să nu vrea să îi facă fericiți. Este imposibil să 
descrii  oamenilor  de pe Pământ  slava împărăției  luminii,  tocmai  pentru că un suflet  matur  poate 
suporta doar abundența luminii și, prin urmare, poate înțelege și beatitudinea, iar ființa umană încă  
imperfectă nu are înțelegere pentru aceasta. Dar un lucru pe care el ar trebui și poate să îl creadă este 
că va exista o revedere în împărăția de dincolo, că moartea nu pune capăt vieții actuale a sufletului și 
că aceste suflete se recunosc între ele atunci când se atinge un anumit grad de maturitate, dar pe care  
multe suflete nu îl au încă. De aceea, pentru multe suflete poate dura mult timp până să experimenteze 
fericirea reunirii cu cei dragi; totuși, dorința de a o obține este adesea motivul pentru a se strădui să se 
ridice. Forța de iubire a sufletelor este în permanență activă pentru a răscumpăra sufletele din adânc și 
pentru a le ajuta să ajungă la beatitudine, să intre în împărăția unde îi înconjoară o lumină radiantă,  
unde Îl pot privi pe Dumnezeu și unde orice adversitate are un sfârșit....

Amin

Creații  spirituale....Fericirea....  "Ceea  ce  ochiul  nimănui  nu  a 
văzut vreodată..." 

B.D. Nr. 3670

28. ianuarie 1946

ot ceea ce este vizibil pentru voi mărturisește despre puterea, tăria și iubirea Mea. Totuși, puterea 
Mea de iubire a dat naștere și la creații invizibile, iar acestea sunt cele care vă vor face fericiți în 

împărăția spirituală, dar numai atunci când veți fi atins starea de maturitate care vă permite vederea  
spirituală. Atunci vă veți minuna cu siguranță de miracolele iubirii Mele, vă vor încânta privirea, dar  
vă vor fi și de înțeles, căci atunci Mă veți recunoaște pe Mine Însumi ca forță și iubire, atunci veți fi  
deja pătrunși de ea, astfel încât veți putea înțelege că ea este cauza originară a întregii creații, și atunci  
nu veți face decât să-L lăudați pe Cel care Își lasă voința să devină activă pentru activitatea constantă  
în iubire. Creațiile spirituale sunt de neconceput pentru oamenii pământești, ele sunt întruchiparea 
simetriei, perfecțiunii, frumuseții și versatilității, sunt creații extrem de glorioase care, prin schimbarea 
constantă,  sunt  tot  mai  glorioase de privit,  care  nu obosesc niciodată  și  nu suprasaturează ochiul 
privitorului, ci declanșează în mod constant cea mai profundă fericire și recunoștință față de Mine, 
Creatorul Cerului și al Pământului. Creațiile pământești par uneori încântătoare pentru ființa umană și  

T
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îi fac inima să bată mai repede când își dă seama că se află în fața Creatorului veșniciei, care este plin 
de atotputernicie și de iubire. Cu toate acestea, cele mai glorioase creații de pe Pământ nu sunt decât o 
slabă reflectare a creațiilor spirituale, care nu pot fi comparate, pentru că iubirea Mea nu poate fi 
recunoscută atât de evident pe Pământ, deoarece oamenii nu s-au transformat încă în iubire. Dar pot,  
de asemenea, să întorc plinătatea iubirii Mele către sufletele care au devenit iubire, iubirea creativă se 
poate revela lor și pot să le arăt și să le dau ceea ce le-am promis: "Ceea ce ochiul nimănui nu a văzut 
vreodată și urechea nimănui nu a auzit vreodată, asta am pregătit pentru cei care Mă iubesc....". Iar 
creațiile vor deveni din ce în ce mai glorioase, cu cât ființa este capabilă să iubească mai adânc.... 
Iubirea profundă le permite să pătrundă în stăpânirea și activitatea Mea în împărăția spirituală, ele nu 
mai stau în fața Mea nedesăvârșite, ci au devenit ceea ce Eu Însumi sunt.... Dragoste.... ele însele sunt  
tari și puternice pentru a fi capabile să creeze și să modeleze în cea mai înaltă perfecțiune în voia Mea,  
prin puterea Mea. Oamenii de pe Pământ nu pot fi comparați cu activitatea lor în împărăția spirituală,  
deoarece prevalează legi complet diferite, iar activitatea spirituală nu are nimic în comun cu activitatea 
materială, cu activitatea de pe Pământ. Cu toate acestea, este o activitate fericită, o activitate care  
înseamnă cea mai mare fericire pentru ființa care a devenit o ființă de iubire, care poate gândi, simți și  
dori, care este capabilă să vadă și să audă, care simte ca o ființă individuală și totuși este extrem de 
fericită  în  legătură  cu  alte  ființe,  pentru  că  astfel  își  sporește  puterea  și  iubirea  și  își  sporește  
capacitatea de a fi eficientă. Este o stare de cea mai fericită armonie în care se află locuitorii lumilor 
spirituale, o stare la care se tinde în mod constant de îndată ce sufletul a ajuns la cunoaștere pe Pământ  
sau în împărăția spirituală. Este o stare în care aș vrea să plasez toate ființele, pentru că le iubesc și 
vreau ca ele să vadă gloria împărăției Mele. Căci activitatea Mea de iubire are ca scop constant să facă  
fericite creațiile Mele vii, iubirea Mea este infinită și vrea să dăruiască și să le facă fericite și, de 
aceea, vreau să fac creațiile Mele vii demne de a fi lăsate să locuiască în creațiile spirituale; totuși, ele  
însele trebuie să aibă voința de a face acest lucru, trebuie să se modeleze în iubire de bunăvoie pentru 
a putea fi nespus de fericite în împărăția spirituală pentru eternitate....

Amin

Ființe bisexuale....Lumea de dincolo.... B.D. Nr. 6821

2. mai 1957

u vă dau ceea ce aveți nevoie pentru maturizarea sufletelor voastre.... Și în timpul sfârșitului, îi  
las pe oameni să primească cunoștințe care,  deși nu sunt absolut necesare pentru dezvoltarea 

sufletului, vă vor dezvălui dragostea și înțelepciunea Mea, care confirmă multe lucruri care vă sunt de 
neînțeles și care v-ar putea face să vă îndoiți de Mine.... Vă dezvălui în detaliu planul Meu etern de  
mântuire, deoarece sfârșitul este aproape și pentru omenirea necredincioasă se va deschide încă o 
breșă prin care va putea pătrunde lumina, dacă va accepta această cunoaștere fără să opună rezistență. 
Ridic un văl care încă mai era întins peste oameni, dezvălui secrete pentru a facilita credința oamenilor 
în Mine.... Și astfel, sunt întotdeauna dispus să răspund și la întrebările care sunt puse în mod deschis  
sau în gând pe Pământ sau în împărăția spirituală. Căci vreau să dau lumină tuturor celor care vor să  
scape de întuneric.... Din acest motiv, am mai dat din când în când lămuriri de care ființa umană nu are 
încă nevoie pe Pământ, dar care îi vor fi evidente în împărăția spirituală, atunci când se va fi pregătit 
pentru împărăția luminii.... Atunci, iluminarea va ajunge la el într-o clipă, de îndată ce o va dori. Acest 
lucru include și  întrebarea despre "genurile" ființelor  pe care le-am creat,  care a  dat  deja naștere 
adesea la o orientare greșită și care, cu toate acestea, are o importanță redusă pentru oamenii din  
timpul vieții pământești: Nu există ființă care să nu poarte în sine ambele principii de gen..... Numai că 
acestea sunt distribuite diferit în fiecare ființă, astfel încât la una predomină masculinul, iar la cealaltă 
femininul. Perfecțiunea, însă, necesită un echilibru complet al ambelor principii; niciunul nu trebuie să 
predomine și niciunul nu trebuie să lipsească..... Numai atunci se atinge starea de perfecțiune și, prin 
urmare, o ființă perfectă poate fi numită și fără sex sau bărbat și femeie în același timp. Principiul  
masculin trebuie să se fi aliniat complet cu cel feminin și viceversa, numai atunci ființa este așa cum  
corespunde naturii Mele..... a devenit Imaginea Mea.... Această aliniere se realizează fie pe Pământ, fie 
în împărăția de dincolo, în sensul că ființa este supusă unor teste constante, în care principiul masculin 
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și cel feminin trebuie să se dovedească.... Prin urmare, este de asemenea complet irelevant dacă ființa 
este întrupată pe Pământ ca bărbat sau ca femeie, căci asimilarea în principiul opus trebuie să aibă loc  
irevocabil, ceea ce, totuși, nu se înțelege într-un mod perceptibil pe Pământ, ca bărbatul sau femeia să 
adopte caracteristica celuilalt, ci asimilarea este doar o chestiune pur spirituală.... o încadrare în legea 
divină, care, prin urmare, necesită și ea un grad diferit de voință și, prin urmare, poate fi mai ușoară  
pentru unul și mai dificilă pentru celălalt. Și astfel rezultă că pe Pământ există într-adevăr o separare a  
sexelor, dar că în împărăția spirituală doar forma proprie a ființei de pe Pământ o înconjoară ca o aură,  
astfel încât și individul devine recognoscibil, pentru ca apoi să se poată vorbi de o uniune mai strânsă 
a ființelor spirituale care, fiind în același grad de maturitate, se simt atrase, dar fără a se putea vorbi de  
legături de sexe diferite, căci fiecare ființă este o ființă bisexuală perfectă.... Dar dacă armonizarea 
diferitelor principii nu a avut încă loc, atunci devin mai evidente și caracteristicile diferitelor ființe  
sexuale, ceea ce se manifestă în special în acele sfere în care desprinderea de materia pământească nu 
a fost încă complet realizată. În sferele superioare, însă, astfel de diferențe de gen lipsesc și, prin  
urmare, este greșit să vorbim de legături asemănătoare cu cele de pe Pământ dintre bărbat și femeie, 
căci  comuniunea  fericită  a  două  ființe  se  bazează  pe  similitudinea  spirituală,  pe  același  grad  de 
maturitate și pe un acord spiritual complet, care se regăsește întotdeauna mai mult la ființele care au 
echilibrat ambele principii în ele însele și a căror fericire este, prin urmare, de neconceput atunci când 
intră în asociere cu ființe de aceeași  natură pentru a crea și  lucra împreună....  Dar nici  parcursul  
pământesc al unei ființe nu va fi avantajos sau dezavantajos, indiferent dacă ființa umană este de sex 
masculin sau feminin.... Rezistența față de Mine poate fi la fel de mare, iar devotamentul față de Mine 
poate fi la fel de puternic din ambele părți. Separarea principiului masculin și feminin nu face decât să  
faciliteze intrarea fiecărei ființe în ordinea divină și, astfel, să dobândească din ce în ce mai mult  
caracteristicile perfecțiunii. Iar înțelepciunea Mea este capabilă să judece acest lucru și, de aceea, a dat  
fiecărei  ființe forma care îi  garantează că va realiza cea mai mare aliniere posibilă.  Dar fericirea 
ființelor din împărăția spirituală este incomensurabilă atunci când ambele principii au ajuns la ordine 
în ele și, prin urmare, ele pot, de asemenea, să se plaseze în poziția fiecărei ființe încă nedesăvârșite și 
să o ajute în lupta cu ea însăși și cu idiosincraziile sale, care trebuie mai întâi rectificate ca fiind anti-
divine.  Și,  din  nou,  în  împărăția  de  dincolo,  fericirea....  chiar  dacă  nu  poate  fi  comparată....  va 
corespunde acelei fericiri de pe Pământ care unește doi oameni în iubire intimă, atunci când se găsesc 
ființe de aceeași natură, a căror iubire intimă unul pentru celălalt le dă o fericire pe care voi, oamenii, 
o  numiți  căsătorie  cerească.  Standardele  pământești  sau conceptele  pământești,  însă,  nu mai  sunt 
aplicabile în acel regat al spiritelor fericite, unde cea mai mare fericire este declanșată de iubirea  
sinceră pentru Mine, care găsește mereu și mereu ecoul Meu....

Amin

Activitate răscumpărătoare în viața de apoi.... B.D. Nr. 6662

5. octombrie 1956

i veți putea participa la lucrarea de răscumpărare, căci aceasta este activitatea voastră în împărăția  
de dincolo, atunci când voi înșivă v-ați maturizat suficient pentru a vi se atribui o activitate: Veți 

aduce lumină în întuneric, pentru că voi înșivă ați experimentat cât de chinuitor este să trebuiască să  
umblați în întuneric și ce fericire v-a pregătit  lumina. Nici un suflet nu va fi nelucrător care este 
răscumpărat el însuși și, prin urmare, fiecare suflet va fi încorporat în oastea celor care realizează 
lucrarea  de  răscumpărare....  Căci  toți  sunt  împinși  de  dragostea  din  ei  înșiși  să  îi  ajute  pe  cei 
nenorociți, să îi conducă înapoi la Dumnezeu pentru care acum creează și lucrează neobosit, pentru că 
sunt  de  aceeași  voință  și  sunt  plini  de  dragoste  pentru  El.  Astfel,  răscumpărarea  tuturor  ființelor 
spirituale este garantată, chiar dacă vor trece timpuri nesfârșite până când toate ființele spirituale vor 
găsi calea de întoarcere la Dumnezeu, de care s-au despărțit cândva prin liberul arbitru. Dar acest liber 
arbitru este decisiv și pentru durata procesului de răscumpărare a fiecărui suflet în parte.... Sufletul 
poate, de asemenea, să se împotrivească și să întârzie întoarcerea sa la Dumnezeu pentru o perioadă 
infinit de lungă, dar sufletele deja răscumpărate vor avea întotdeauna grijă de el, motiv pentru care  
nicio ființă umană de pe Pământ și niciun suflet din împărăția de dincolo nu este complet lipsit de  
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ajutor și astfel se poate explica și faptul că, de fiecare dată, li se oferă posibilitatea de a intra pe calea  
întoarcerii la Dumnezeu, pentru că aceasta le este arătată. Dacă oamenii se încăpățânează să închidă  
ochii la orice sugestie de a urma calea spirituală în viața pământească, atunci, din când în când, pentru  
aceste suflete se vor deschide goluri de lumină în lumea de dincolo, care le vor permite să recunoască 
această cale, pentru că sufletul de lumină are milă de aceste suflete aflate în întuneric profund.... Și 
astfel activitatea ființelor răscumpărate începe să ajute și aceste biete suflete la răscumpărare. Prin 
urmare, nici un suflet nu este lipsit de o sferă de activitate, așa cum nici un suflet întunecat nu este 
lipsit de îndrumare, doar voința liberă a acestuia din urmă îi determină succesul. Dar dacă lucrarea de  
răscumpărare a  reușit  cu un singur suflet,  atunci  o putere răscumpărătoare este  câștigată din nou 
pentru lumea întunecată, care poate și va face din nou o lucrare de neconceput, pentru că acum este  
plină de iubire și, în recunoștința sa, este dispusă să ofere tot ajutorul imaginabil. Și fiecare suflet are 
atașamentul său la care va lucra cu deosebită râvnă, chiar dacă va întâmpina rezistență pentru o lungă 
perioadă de timp.... Dar iubirea sa nu se va diminua, iar iubirea va răscumpăra întotdeauna, pentru că 
nicio ființă nu poate rezista iubirii pe termen lung. Deși răscumpărarea completă ar fi putut avea loc 
deja pe Pământ, pentru că Iisus Hristos a suferit pentru ei și a murit pe cruce, că oamenii pot acum să 
își ia puterea, că pot să se împărtășească de binecuvântările actului de mântuire dacă doresc acest 
lucru.... Dar nici Iisus Hristos nu a pus voința sub constrângere și, prin urmare, ea evaluează actul de  
mântuire sau îl lasă nefolosit.... Dar ceea ce a fost neglijat pe Pământ poate fi continuat și în lumea de 
dincolo, pentru că și acolo se desfășoară lucrarea de răscumpărare, iar Iisus Hristos poate fi invocat și 
atunci pentru harul și  mila Sa.....  Și fiecare suflet care și-a găsit  calea spre El Însuși,  care a fost  
răscumpărat de El din păcat și moarte, va arăta și el spre El, va prezenta iubirea Sa oricărui suflet  
neîmpăcat,  își  va îndrepta gândurile spre marele act  de milă al  omului Iisus și  va căuta astfel  să 
conducă orice suflet  încă neîmpăcat spre Răscumpărătorul divin Iisus Hristos....  Iar  iubirea lor în 
continuă creștere va reuși și ea, pentru că iubirea realizează totul, iar iubirea nu poate să nu participe la 
lucrarea de răscumpărare care a început cu moartea lui Iisus pe cruce și care nu va înceta niciodată 
până când toate substanțele spirituale care nu au fost încă răscumpărate vor fi eliberate de orice sclavie 
și, prin urmare, vor fi obținut și ele viața și beatitudinea, până când întoarcerea la Dumnezeu va avea 
loc în totalitate, până când toate substanțele spirituale care au ieșit din Dumnezeu se vor întoarce  
acasă, în casa Tatălui.....

Amin

Unirea cu Dumnezeu - scopul omului.... B.D. Nr. 4871

31. martie 1950

copul vostru va fi unirea cu Mine.... Știți ce înseamnă să fiți una cu Tatăl vostru din veșnicie?.  
Pentru a putea crea și modela ca El în putere și înțelepciune și pentru a fi permanent activ pentru 

spiritualul încă imperfect?. Și să fiți binecuvântați pentru veșnicie?. Viața trecută vi se va părea un vis  
greu,  dar  nu  vă  va  mai  speria,  ci  doar  vă  va  permite  să  recunoașteți  iubirea  Creatorului  pentru 
creaturile Sale, care v-a condus prin etape nesfârșite de maturizare. Și în cunoașterea a ceea ce sunteți 
acum în împărăția de lumină, veți privi spre Mine, plini de recunoștință și de iubire, care sunt acum 
aproape de voi și vă pregătesc o fericire fără măsură. A fi uniți cu Mine înseamnă să fiți perfecți, așa 
cum ați fost creați la început, înainte de a deveni păcătoși. Atingerea acestei perfecțiuni este cel mai  
înalt  scop al  ființei  umane pe Pământ,  deoarece este  condiția  prealabilă  pentru o viață  fericită  în  
lumină. Și singurul mijloc de a realiza acest lucru este iubirea, care consumă tot ce este imperfect și 
formează un suflet divin și receptiv la lumină, care poate primi în sine emanația Mea și, dacă este atins 
de ea, simte o fericire de nedescris. Transferul iubirii Mele către ființă este întruchiparea fericirii și,  
prin urmare, un privilegiu al ființei perfecte, care nu mai este separată de Mine, ci s-a unit complet cu 
Mine. Dar acest transfer de putere cuprinde toate celelalte.... cunoașterea adevărului, a luminii și a 
forței, astfel încât ființa să se afle în înțelepciune și să folosească corect forța care curge spre ea,  
putând astfel să creeze în voia lui Dumnezeu și să însuflețească ceea ce a fost creat. Astfel, ființa intră  
în toate drepturile copilului, nu cunoaște limite, știe totul, iar puterea sa îi permite să lucreze conform 
voinței Mele, care este acum și voința sa, astfel încât orice activitate o face fericită, pentru că este 
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activă pentru Mine și își găsește cea mai bogată răsplată în iubirea Mea. Ființa tânjește după iubirea 
Mea și Eu îi împlinesc constant dorința, iar fericirea ei nu are limite. Unirea cu Mine nu poate fi  
realizată decât prin iubire, pentru că iubirea este focul cel mai eficient care topește toate duritățile,  
purifică tot ce este impur și clarifică tot ce este tulbure.... iubirea este solventul și în același timp și  
liantul....  Ea eliberează de presiunea robiei, de lanțul păcatului, și leagă legătura dintre creatură și  
Mine, care este indisolubilă pentru eternitate.... Și oricine a intrat o dată în legătură cu Mine va rămâne 
unit cu Mine, pentru că, de îndată ce puterea iubirii Mele a pătruns în el, el a devenit inevitabil al Meu, 
pe care nu-l voi lăsa niciodată adversarului Meu. Oricine este capabil să se desprindă de adversarul  
Meu a trecut deja în posesia Mea și s-a dovedit a fi copilul Meu, iar acum poate locui constant în  
prezența Tatălui, Care nu-l va mai alunga niciodată din prezența Sa....

Amin
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Întoarcerea în Casa Tatălui 

Întoarcerea la Dumnezeu cere seriozitate în voință.... B.D. Nr. 6823

6. mai 1957

ricine și-a propus să parcurgă drumul său pământesc în voia lui Dumnezeu poate, de asemenea, 
să  fie  în  mod constant  sigur  de sprijinul  lui  Dumnezeu,  deoarece Dumnezeu l-a  lăsat  să  se 

întrupeze doar în acest scop, astfel încât voința sa să se conformeze voinței divine. Și, din moment ce 
numai voința omului decide în acest timp pe Pământ, această voință a trecut deja testul și Dumnezeu 
poate acum să accepte omul în toate privințele, fără a exercita asupra lui vreo forțare a voinței. Atâta 
timp  cât  ființa  umană  însăși  este  încă  nehotărâtă  sau  chiar  aparține  adversarului  lui  Dumnezeu, 
Dumnezeu și ființele de lumină vor lupta cu siguranță pentru voința ființei umane, adică aceasta va fi 
influențată de El la fel de mult ca și de adversar, astfel încât ea va decide liber.... Dar odată ce ființa  
umană a decis în mod liber să se subordoneze voinței lui Dumnezeu, fiind dispusă să trăiască un mod 
de viață în ordinea divină, atunci a intrat și ea în mod conștient în domeniul Său, și atunci Dumnezeu 
nu o va mai lăsa să cadă pradă adversarului  Său. Dar voința trebuie să fie serioasă....  Împlinirea 
aparentă a voinței lui Dumnezeu ca rezultat al unei educații ecleziastice nu este suficientă, și nici  
săvârșirea faptelor de iubire, care, din nou, sunt doar cerințe ecleziastice și care sunt săvârșite ca și 
cum ar fi  în ascultare de aceste cerințe....  Trebuie să fie efortul  lăuntric de a dori  să aparțină lui 
Dumnezeu, devotamentul interior pe deplin conștient față de El trebuie să fi avut loc în voința liberă....  
Astfel, el trebuie să-și fi îndreptat voința spre Cel pe care L-a recunoscut ca Dumnezeu și Tată din  
veșnicie. Și de aici rezultă că întoarcerea la Dumnezeu nu este o acțiune de masă, că fiecare individ  
trebuie să o înceapă singur și, prin urmare, trebuie să facă el însuși tot ceea ce este necesar pentru 
aceasta: Să-L recunoască pe Dumnezeu, să-L recunoască și să ceară puterea de a reuși să se întoarcă la 
El. Dar nu va adresa cererea lui Dumnezeu în zadar, căci El știe despre voința sa, despre seriozitatea 
și, de asemenea, despre slăbiciunea sa, știe că pentru el singur nu este posibil, că are nevoie de ajutor. 
Dar  este  sigur  pentru el.  El  și-a  pierdut  puterea în  momentul  în  care  voința  sa  s-a  îndepărtat  de 
Dumnezeu și o primește din nou întorcându-se la El. Și de aceea, nici o formă exterioară nu poate fi 
suficientă, doar cuvintele nu pot garanta o voință dreaptă îndreptată spre Dumnezeu, iar apartenența la  
o confesiune nu poate dovedi această schimbare de voință, ci fapta trebuie să ofere dovada, iar aceasta  
constă în a lucra dezinteresat cu dragoste, fără constrângere și fără poruncă.... Deși Dumnezeu a dat 
oamenilor poruncile iubirii, iubirea trebuie totuși practicată în mod liber, căci chiar și ceea ce se face  
pentru a îndeplini  o poruncă poate fi  realizat  fără voința cea mai profundă și  atunci își  pierde și  
valoarea. De aceea, beatificarea, întoarcerea la Dumnezeu, este treaba fiecăruia, pe care nu o poate  
transmite altora și pe care nimeni altcineva nu o poate realiza în numele său. Și nici măcar fapta  
singură nu este decisivă, ci voința lăuntrică.... care este cu adevărat aparentă pentru Dumnezeu, dar 
care primește și ea orice sprijin. Și tot ceea ce vi se întâmplă vouă, oamenilor, în viață, nu este decât  
influența lui Dumnezeu sau a lumii de lumină, care are grijă de voi pentru ca voința voastră să ia  
direcția  corectă,  pentru  ca  ea  să  se  predea  voluntar  lui  Dumnezeu  și  să  considere  întoarcerea  la 
Dumnezeu ca fiind singurul ei scop. Dar odată ce acest act a fost îndeplinit, odată ce gândurile cele 
mai intime ale ființei umane sunt îndreptate spre Dumnezeu și se străduiește să trăiască pe Pământ în 
conformitate cu voia lui Dumnezeu, atunci nici viața pământească nu va fi fost trăită în zadar și cu  
siguranță va aduce libertate sufletului ființei umane. Se poate desprinde de chinuitorul său, se poate 
lepăda de cătușele care l-au ținut prizonier de nesfârșite ori, se află acum pe calea ascensiunii și nu 
mai trebuie să se teamă de adversarul lui Dumnezeu, care nu mai are control asupra lui, pentru că 
acum îl stăpânește Însuși Dumnezeu, Care îl călăuzește în siguranță în sus, pentru că voința ființei 
umane s-a întors spre Cel de la Care a pornit cândva ca spirit original creat....
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Calea de întoarcere la Dumnezeu.... B.D. Nr. 7257

16. ianuarie 1959

ntotdeauna  vin  în  întâmpinarea  voastră  atunci  când urmați  calea  spre  Mine.  Credeți-Mă că  Eu 
Însumi găsesc puțin reconfortantă distanța voastră față de Mine, chiar dacă voi,  oamenii,  nu vă 

puteți imagina conceptul de suferință din partea Mea, dar Eu tânjesc după dragostea voastră și, atâta  
timp cât vă țineți separați de Mine, și Mie Îmi lipsește această dragoste. Prin urmare, va fi de înțeles și  
pentru voi  că vă urmăresc toți  pașii,  că văd când îi  îndreptați  spre Mine și  că apoi  vin și  Eu în 
întâmpinarea voastră pentru a vă scurta drumul de întoarcere, astfel încât să ajungeți mai repede la 
scopul vostru. Cu toate acestea, trebuie să Mă opresc cu pașii Mei când și ai voștri se opresc, când vă  
răzgândiți din nou sau priviți înapoi spre zona pe care vreți să o părăsiți. Nu vreau să vă influențez în 
nici un fel liberul vostru arbitru, pot cu siguranță să vă atrag, ceea ce fac până la urmă, dar nu vă pot  
forța, pentru că întoarcerea voastră la Mine trebuie să fie și să rămână un act de voință complet liber.  
Dar ar trebui să știți și să credeți că niciun gând al vostru care Mi se adresează Mie nu se va pierde sau  
nu-și va atinge scopul. Și fiecare gând de acest fel față de Mine va fi, de asemenea, judecat ca fiind 
liber arbitru și răsplătit de Mine în consecință, pentru că Eu stau în permanență aproape de voi și fac 
totul pentru a vă întoarce mereu privirea spre Mine. Nu știți cât de infinit de profundă este iubirea Mea 
pentru voi, creațiile Mele vii, nu știți că această iubire nu are niciodată decât o dorință pentru voi și că,  
de aceea,  nu dau uitării  niciuna dintre  creațiile  Mele vii,  chiar  dacă se  îndepărtează de Mine de  
bunăvoie.... Chiar și atunci, iubirea Mea se aplică și caută să aibă acces la el, dar cu atât mai mult la un 
copil care este și vrea să rămână al Meu, care își întoarce mereu și mereu privirea pentru că este stârnit 
și atras din toate părțile?. Dar Eu cunosc gândurile inimii, știu că dragostea sa este destinată Mie și că 
este prea slab pentru a se apăra de tentațiile de tot felul. Pentru că acesta își va găsi întotdeauna 
drumul înapoi spre Mine cu siguranță, va rămâne pe calea spre Mine și nu se va abate de la ea, pentru 
că dorința inimii este doar pentru Mine. Calea spre Mine urcă abrupt, este dificilă.... nu este acceptabil 
să o fac mai ușoară, să o combin cu ispite, pentru că această cale trebuie urmată din dragoste pură  
pentru Mine, nu de dragul altor avantaje.... care este întotdeauna doar o intenție ostilă de a atrage 
oamenii pe alte căi care duc departe de Mine. Acesta este motivul pentru care veți obosi adesea de 
călătoria ascendentă și totuși veți privi cu nostalgie înapoi spre lumea pe care doriți să o părăsiți. Și o  
permit, dar numai de dragul vostru, pentru că orice ascensiune care se face în mod voluntar are cel mai 
glorios succes.... Eu vin la el și el se apropie tot mai mult de Mine, iar prin prezența Mea, ființa umană  
simte atunci fericirea care o compensează pentru tot ceea ce a renunțat de dragul Meu. Și această 
prezență va fi scopul pe care îl veți urmări cu toată voința voastră, nu vă veți odihni până nu Mă veți fi  
atins, dar cu siguranță vă voi scurta drumul venind în întâmpinarea voastră.... Astfel, nu veți mai fi 
despărțiți de Mine pentru mult timp, atâta timp cât tânjiți după prezența Mea și continuați neclintit pe 
calea pe care ați luat-o..... chiar dacă uneori vă este greu, pentru că nu vedeți un succes vizibil, pentru 
că aveți impresia că nu ați făcut nici un pas înainte.... Dacă ați putea privi înapoi în adâncuri, atunci ați  
trece cu vederea și marile distanțe pe care le-ați parcurs deja și ați lua cu plăcere ultima porțiune scurtă 
de drum care vă mai desparte de Mine. Dar puteți fi siguri că vă voi împiedica să cădeți înapoi în  
adâncurile Pământului. Vă țin în mod invizibil, dar continui să vă trag în sus, la urma urmei, inima 
Mea se bucură că un copil se întoarce în casa Tatălui, iar Eu îl voi ajuta cu adevărat pe acest ultim 
drum scurt până acolo și voi merge în mod invizibil alături de el până când Mă va vedea pe Mine 
Însumi la țel și brațele Mele vor putea îmbrățișa copilul care s-a întors acasă la Tatăl de la Care și-a  
luat cândva originea....

Î

Amin

Durata revenirii la Dumnezeu B.D. Nr. 7529

23. februarie 1960

i dacă lucrarea de întoarcere se întinde și peste veacuri.... Odată Îmi voi atinge scopul ca tot ceea ce 
a fost creat de Mine și care a căzut să se întoarcă la Mine prin liberul arbitru și, astfel, "creaturile"  

vor deveni "copii", așa cum a fost planul Meu din eternitate. Cât durează acest proces de întoarcere 

Ș
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depinde în întregime de voința liberă a ființei spirituale, care trebuie să-și dovedească voința în ultima  
sa încercare de viață pământească ca ființă umană. Și pentru că voința liberă eșuează atât de des,  
pentru că nu trece acest ultim test,  nu este suficientă o singură perioadă de răscumpărare, ci sunt  
necesare mereu și mereu noi epoci de evoluție. Și, prin urmare, se poate vorbi de eternități până când 
acest proces nu se va fi încheiat. Totuși, aceste cursuri de evoluție sunt perioade de adversitate și  
agonie.... Și numai din acest motiv încerc să le scurtez pentru voi, iar preocuparea Mea constantă este 
să vă influențez astfel încât, dacă este posibil, să vă atingeți țelul într-un astfel de proces de evoluție, 
într-o perioadă de răscumpărare.... încât să vă schimbați voi înșivă natura și să căutați în mod serios 
unificarea cu Mine, pentru că atunci veți fi și voi aproape de perfecțiune și aproape de țelul vostru. 
Pentru Mine o mie de ani sunt ca o zi.... Pe Mine Însumi nu Mă deranjează în ce timp vă veți găsi  
drumul înapoi la Mine, dar voi sunteți cei care suferiți dacă prelungiți excesiv timpul de întoarcere și,  
prin urmare, trebuie să îndurați chinuri și greutăți incomensurabile.... Și pentru că vă iubesc, Eu vă țin,  
și numai din acest motiv încerc să vă cuceresc într-un timp mai scurt, pentru că numai Eu știu ce timp 
va fi în urma voastră și apoi și în fața voastră când veți muri în această viață pământească.... Cunosc 
cursul evoluției voastre și nu aș vrea nimic mai mult decât să se termine atunci când veți părăsi ultima  
voastră formă de ființă umană pe acest Pământ..... Nu vreau să mai suferiți, vreau să vă pregătesc pe  
toți pentru fericirea din Împărăția Mea..... Dar pot face acest lucru numai dacă v-ați format în așa fel  
încât să fiți aproape de starea voastră inițială. Dar dacă această transformare nu a avut loc în viața 
pământească, atunci nu vă pot scuti de drumul repetat prin creație, iar apoi eternitățile vor trece din 
nou până când va trebui să luați din nou decizia liberului arbitru ca ființă umană pe acest Pământ. 
Pentru că numai voința liberă vă va apropia de țel, chiar dacă dragostea Mea pentru voi este infinită, 
Eu nu pot totuși să trec peste voința voastră și să vă creez o soartă pe care nu o meritați conform 
voinței voastre, care este încă îndepărtată de Mine și, prin urmare, nici voi nu puteți fi numiți perfecți.  
Iar soarta este în funcție de maturitate.... Și soarta este sau, de asemenea, numai voința determină 
soarta sufletului, spiritul originar căzut odată, care el însuși se va întoarce la originea sa.... la Mine, 
care sunt Dumnezeu și Creatorul tuturor, dar și Tatăl vostru. Odată ce Îmi voi atinge scopul, odată ce 
vă veți întoarce din nou la Mine.... Dar timpul de care este nevoie este determinat de voi în stadiul  
vostru uman.... Acesta este motivul pentru care sunteți împovărați de o responsabilitate copleșitoare în 
timpul vieții voastre pământești, și ar trebui să fiți mereu atenți la acest lucru și să faceți tot ceea ce vă 
cer prin Cuvântul Meu. Căci în Cuvântul Meu, Eu Însumi Mă apropii de voi în viața pământească și  
vă fac cunoscută voința Mea. Dacă îl îndepliniți, vă veți apropia și voi de perfecțiunea voastră și veți  
ajunge totuși la scopul stabilit pentru voi înainte de a vă încheia viața pământească. Atunci se vor 
sfârși  și  chinurile  și  greutățile  îngrozitoare  pentru  voi  și  veți  intra  în  împărăția  Mea,  care  este  o 
împărăție de lumină și fericire și pe care o veți recunoaște ca fiind adevărata voastră casă. Și aș vrea să 
le spun tuturor oamenilor: Asigurați-vă că vă atingeți scopul în această viață pământească, folosiți-vă 
corect voința și atunci veți trăi conform voinței Mele, atunci vă veți schimba natura și veți redeveni  
ceea ce ați fost la începutul vieții. Ființe care se pot bucura de lumină, putere și libertate la inima 
Tatălui.... Ființe care sunt nemăsurat de binecuvântate....

Amin

Iisus Hristos călăuză pe calea cea dreaptă.... B.D. Nr. 5733

28. iulie 1953

alea cea dreaptă vă va fi arătată cu adevărat dacă doar sunteți dispuși să o urmați. Atunci nu 
trebuie decât să vă predați îndrumării Mele și veți fi îndemnați pe calea cea bună, pentru că Eu 

aștept doar să vă reculegeți, să vreți să faceți ceea ce este sarcina voastră reală pe Pământ, să vreți să  
trăiți corect și drept pe Pământ. Atunci voi prelua Eu Însumi îndrumarea voastră, pentru că voința  
voastră prezentă Îmi acordă acest drept. În calitate de om Iisus v-am precedat pe această cale, în 
calitate de om Iisus v-am arătat țelul pe care ar trebui să-l urmăriți și voi; în calitate de om Iisus v-am  
dat dovada a ceea ce poate realiza o ființă umană dacă urmează această cale. Și de aceea vă prezint în  
mod repetat calea Sa pământească, vă arăt spre El, pe Care L-am trimis la voi pentru a vă ajuta să  
urmați aceeași cale, pentru că numai această cale duce la Mine, la Dumnezeul și Tatăl vostru din 

C
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veșnicie. El și-a atins scopul pe Pământ, S-a înălțat la cer ca Ființă desăvârșită, ca un înveliș al Meu,  
iar Eu i-am lăsat pe ucenicii Mei să experimenteze acest proces pe Pământ, pentru ca ei să aibă o  
mărturie a ceea ce poate realiza o ființă umană pe Pământ, pentru ca ei să Mă poată contempla pe  
Mine Însumi în Iisus Hristos, Care s-a unit veșnic cu Tatăl Său ceresc și astfel a fost unit cu Mine 
pentru eternitate.... Și vreau ca voi toți să vă uniți cu Mine, ca toți să vă întoarceți la Mine ca și copii ai 
Mei, ca toți să mergeți pe calea care singură duce la casa Tatălui din care ați ieșit cândva.... Dar voi 
rătăciți și nu cunoașteți această cale, nu o găsiți pentru că nu o căutați, trăiți pe Pământ și nu sunteți  
conștienți de scopul vostru, mergeți pe un drum larg care nu duce niciodată la țintă, pentru că nu este 
calea pe care a mers Iisus. Și de aceea trebuie să vă trimit din nou și din nou mesageri care trebuie să 
vă indice direcția corectă, care vor să vă ghideze pe calea cea bună. Trebuie să vă fac accesibil vouă,  
oamenilor, Cuvântul lui Iisus Hristos, pe care El l-a predat pe Pământ în numele Meu, Cuvântul pe 
care Eu Însumi l-am rostit prin El oamenilor care l-au ascultat pentru că au crezut în Mine, Care am 
vorbit  din partea Lui.  Acest  Cuvânt  al  Său vă îndreaptă din nou pe calea cea bună și  trebuie să 
ascultați  acest  Cuvânt  al  Său pentru  că  el  mărturisește  despre  Mine,  Care  sunt  Eu Însumi calea,  
adevărul și viața. Și dacă ascultați acest Cuvânt, vi se va arăta calea care duce la țel și nimeni nu va  
putea spune că a rămas pe Pământ fără îndrumare, cine se încredințează doar Mie, cine vrea să ajungă 
la Mine și are voința de a nu face o umblare în zadar, ci de a ajunge la țelul care i-a fost fixat pentru  
viața sa pământească. Voi primiți în mod constant instrucțiuni, pentru că Eu nu las pe nimeni în voia  
sorții, ci Mă îngrijesc ca fiecare să găsească calea cea bună, însă nu pot accepta pe nimeni care umblă 
fără simțul responsabilității, pentru că, pentru a putea fi îndrumat, trebuie să Mi se încredințeze Mie de 
bunăvoie. Acolo unde această voință lipsește,  Eu Mă rețin....  Cu toate acestea, îi  este întotdeauna 
facilitat să pășească pe calea cea bună, dar nu se exercită niciodată constrângerea.... Întotdeauna îi cer  
voința proprie pentru a putea apoi să îl apuc de mână și să îl îndrum în sus.... pentru că Eu pot cu 
siguranță să vă sfătuiesc și să vă ajut, dar nu vă voi forța....

Amin

Dragostea este cheia împărăției spirituale.... B.D. Nr. 5314

10. februarie 1952

ă puteți înțelege doar prin iubire.... Nu există altă cale de a Mă câștiga, de a Mă recunoaște 
decât prin iubire. Și astfel, acum aveți cheia care vă deschide ușa inimii Mele, poarta către  

împărăția spirituală, către casa Tatălui vostru. Fără această cheie tot accesul vă rămâne interzis, tot 
ceea ce iubirea, înțelepciunea și atotputernicia Mea a creat în împărăția spirituală vă rămâne ascuns,  
fără această cheie toată cunoașterea adevărului  vă rămâne ascunsă,  vă lipsește toată înțelepciunea 
divină, pentru că fără iubire vă înconjoară întunericul, pentru că numai iubirea vă dă lumina.... vă 
conduce astfel la cunoaștere. Ați fi de o putere de nedescris dacă ați lua la inimă aceste cuvinte ale  
Mele și ați trăi în iubire.... Pentru că iubirea este și putere și nimic nu este imposibil de realizat dacă  
natura voastră s-a schimbat în iubire.

M

De aceea, prin aceste Cuvinte vă dau promisiunea luminii și a puterii din belșug, a fericirii, prin  
influxul iubirii  Mele părintești,  dacă vă uniți  cu Mine prin fapte de iubire, dacă Îmi veți întoarce 
iubirea Mea pentru voi.... Cu toate acestea, voi nu credeți în Cuvintele Mele, altfel ați face cu toții un 
efort pentru a trăi o viață de iubire. Puneți-l la încercare.... Lepădați-vă de orice iubire egoistă, priviți 
în jurul vostru și acolo unde vedeți greutăți căutați să aduceți ajutor, acolo unde găsiți bolnavi care 
suferă cu trupul sau cu sufletul căutați să-i vindecați, dați-le ceea ce au nevoie din punct de vedere 
pământesc și  spiritual,  hrăniți-i  și  adăpați-i,  și  despovărați-vă de bunurile  voastre dacă puteți  să-i 
ajutați cu ele pe cei care au nevoie. Încercați-o și veți experimenta adevărul Cuvântului Meu, veți  
crește în putere și lumină, vă veți ridica deasupra suferințelor pământești care vă afectează, nimic nu 
vă va atinge ceea ce înainte părea a fi o presiune, veți simți în voi înșivă forța iubirii, iar fericirea 
unirii cu Mine, pe care o stabiliți prin fiecare lucrare de iubire, vă va compensa de o mie de ori pentru  
ceea ce ați dat.... Mă veți recunoaște și veți simți mâna Mea care vă ține, veți simți fluxul de putere al  
iubirii care curge în voi și spiritul luminat va auzi și va vedea ceea ce altfel vouă oamenilor vă este  
ascuns... Faceți proba, credeți în Cuvântul Meu, practicați dragostea.... și Mă veți câștiga și nu Mă veți  
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mai  pierde  niciodată....  Credeți-Mă,  pentru  că  nu  vreau să  vă  instruiesc  greșit,  vreau  să  deveniți 
binecuvântați și, din moment ce numai iubirea vă poate face ființe fericite, vă predic în mod constant 
numai iubirea.... Dar atunci va trebui să vă luptați cu spiritul din voi, lipsit de orice iubire și căruia îi 
datorați existența voastră pământească....el vă împinge spre iubirea de sine, vrea să înăbușe scânteia 
divină din voi,  vrea să vă țină departe de iubire.  De aceea, trebuie să luptați  împotriva lui,  adică 
împotriva propriilor voastre dorințe care nu fac decât să întărească iubirea egoistă și  să slăbească 
adevărata iubire pentru Mine și pentru aproapele vostru, astfel încât să nu puteți experimenta puterea 
iubirii în voi înșivă.... Luptați război împotriva lui și urmați-Mă pe Mine, luați aceste cuvinte în inima 
voastră  și  acționați  în  consecință,  iar  soarta  voastră  va  fi  unirea  completă  cu  Mine  și  fericirea  
nelimitată.....

Amin

Iisus, Bunul Păstor.... B.D. Nr. 7455

15. noiembrie 1959

oi conduce în calea voastră oameni cărora le veți vesti Evanghelia, dar întotdeauna sunt doar 
indivizi care vă vor asculta și vor ține seama de cuvintele voastre. Este doar o turmă mică care 

Mă urmează pe Mine, Păstorul ei, și Eu păstrez această turmă mică laolaltă, și nu permit ca staulul  
Meu să fie prăduit și ca oile Mele să fie furate, pentru că Eu sunt un Păstor bun, Care își dă viața 
pentru oile Sale. Voi toți faceți parte din turma Mea, voi care ascultați chemarea Mea, de îndată ce vă  
răsună.... Iar chemarea Mea este întotdeauna Cuvântul Meu prin care Eu Însumi Mă adresez vouă de 
Sus.... Chemarea Mea este chemarea unui păstor bun, care nu vrea ca niciuna dintre oițele sale să se  
piardă și care, de asemenea, vă spune cuvinte de iubire pentru a vă păstra, pentru a vă avertiza și a vă  
îndemna, astfel încât să nu cădeți în capcanele celui care vrea să vă răpească de la Mine. Desigur, vă 
las liberul arbitru și, dacă mergeți în câmp deschis, puteți să vă duceți cu toții pe unde vreți, dar un 
păstor bun își urmărește oile și le caută pe cele care s-au rătăcit, care s-au abătut de la calea cea bună,  
care s-au rătăcit în abisuri sau pe înălțimi. Un păstor bun face semn și cheamă, astfel încât ele să se  
întoarcă la el, să se înghesuie în jurul lui căutând protecție și să meargă cu el spre casă, unde pacea și  
liniștea le înconjoară după o zi de muncă și după lungi peregrinări pe câmp. Și acesta este semnul unui  
păstor bun, că nu-și lasă oile în voia sorții atunci când se lasă noaptea. Căci multe oi se vor rătăci, se 
vor abate de la calea cea dreaptă și se vor cățăra pe culmi, se vor îndrepta spre un teritoriu străin unde 
pot fi prinse și ucise, se vor rătăci și își vor pierde turma și păstorul.... Și atunci un păstor bun o va 
urmări și o va chema până când o va găsi.... Și plin de bucurie se va apleca și va lua oița în brațe  
pentru a o duce înapoi la turmă și a o conduce la staulul de acasă. Și tot așa Mă duc după toți oamenii 
care s-au despărțit de Mine, ca Păstorul cel Bun, care merg pe căile lor, care s-au rătăcit în lume și se 
străduiesc să se înalțe în lume.... Toate sunt oi pierdute, care sunt aproape de inima Mea și pe care aș 
vrea să le recâștig pentru Mine, pe care aș vrea să le consider ale Mele și de aceea continui să le atrag  
și să le chem cu Cuvântul Meu, pentru ca ele să îl urmeze și să se apropie din nou cu dragoste de 
Mine, de la care s-au îndepărtat. De aceea, Cuvântul Meu de Sus răsună mereu și oricine îl primește ar  
trebui  să-l  ducă mai  departe  în lume,  pentru că oamenii  au nevoie urgentă de Cuvântul  Meu,  de 
chemarea Mea iubitoare, care ar trebui să-i cheme din nou acasă.... Și știu cu adevărat cine are nevoie  
de Cuvântul Meu, iar pe aceștia vi conduc în cale, pentru ca voi să vă îndepliniți munca în vie, pentru 
ca voi să-Mi puteți presta servicii de iubire ca păstor bun și, de asemenea, să aduceți înapoi la Mine 
oițele care s-au îndepărtat de turmă și care totuși vor veni din nou la Mine, pentru că nu pot deveni  
fericite fără Mine. Nu vor mai fi mulți cei care vor fi încă impresionați de Cuvântul Meu (15.11.1959), 
dimpotrivă,  cei  mai  mulți  se  vor împotrivi  să vă asculte,  căci  turma Mea s-a împrăștiat  și  a  fost 
alungată de dușman, care își însușește ilegal ceea ce i se predă de bunăvoie.... Și totuși, chemarea  
Bunului Păstor va suna din nou și din nou, pentru că, de îndată ce se întorc de bunăvoie la Mine, îi pot  
aduce înapoi și îi pot conduce la staulul lor de acasă. De aceea, și voi, care duceți Evanghelia Mea în 
lume, chemați și chemați. Spuneți-le oamenilor despre Păstorul cel bun, Care își caută mereu oile și 
vrea să le ia în grija Sa credincioasă.... Spuneți-le oamenilor că există un Dumnezeu al iubirii care  

V
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așteaptă doar ca ei să vină la El în toate nevoile lor, care, ca un bun păstor, vrea să ia în brațe fiecare  
oiță, care le oferă protecție și adăpost la El, pentru ca toți oamenii să fie în siguranță cu El....

Amin
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